
Vnitřní 
termoizolace

• Platíte příliš vysoké náklady za topení?

• Máte v bytě v zimě zimu a v létě příliš 

teplo?

• Nabízíme termoizolační nástřik 

v tloušťce 0,5 až 1 mm

• Odráží tepelné záření zpět do místnosti

a výrazně tak šetří náklady na energie 

ve vytápěných i klimatizovaných 

objektech

• Přispívá odstranění vzniku plísní

• Vhodný pro téměř všechny podklady

• Použití u historických budov, 

novostaveb, průmyslových 

a ocelových hal

Více na K-INVEST plus s. r. o., 

Jungmannova 731/7, Prostějov 

tel.: 737 255 817
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7PROMĚNA aneb
JAK VYPADAT 
VE ČTYŘICETI LÉPE
servis pro ženy strany 26 a 27

KA UZA „HUSÁK“:
ZNÁME PRA VDU!
zpravodajství strana 15
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navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.cz
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MILUJEMEVEČERNÍK

s pohodou od 5. 3.s pohodou od 5. 3.
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DŘEVO - LES - DOPRAVA

tel.: 731 258 692, 731 032 055
 drevoop@email.cz

Prodej palivového dřeva
Nákup a prodej dřeva

Doprava dřeva

www.drevoop.cz

AKCE NA TVRDÉ DŘEVOAKCE NA TVRDÉ DŘEVO

1
5

1
2

0
4

1
1

2
6

2

1
6

0
2

2
4

1
1

6
5

2

1
6

0
2

2
6

1
1

6
6

1

1
6

0
2

2
4

1
1

6
4

7

SPECIÁLSPECIÁL
24  STRA N 24  STRA N 
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MilionovýMilionovýhokejistahokejista

Vyhrál PRACHY
         V KARTÁCH!EXKLUZIVNĚ

čtěte na 
straně 
28Když to nešlo na ledě, našel si cestu k větším penězům prostřednictvím karet. Jak Večerník exkluzivně zjistil, z někdejšího 

oblíbence prostějovských hokejových fanoušků Vladimíra Stejskala, který momentálně hraje za Porubu, je nyní obávaný 
soupeř za pokerovým stolem! Naposledy takto slavil v Olomouci a štěstěna ve spojitosti s bystrým umem mu již vynesla 
takřka dva miliony korun.   Foto: archiv V. Stejskala
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Rekordní volejbalistky. Že pros-
tějovský tým VK AGEL dominuje 
tuzemskému sportu nad vysokou 
sítí, to už ví každé malé dítě. Tuto 
skutečnost svěřenkyně trenéra 
Čady potvrdily ve středu devátým 
triumfem v  Českém poháru, čímž 
se zapsaly do historie ženského vo-
lejbalu v České republice.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Neuvěřitelný kousek. Případ, kte-
rým se nyní zabývá hospodářská 
kriminálka, se jeví sice úsměvně, ale 
žádná sranda to není pro zeměděl-
skou firmu. Od ní si podnikatelka 
z Chomutovska odvezla 175 tun 
kukuřice, kterou vzápětí zpronevě-
řila! Zemědělci od vypečené paní 
neviděli ani korunu...

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

1494
Přesně tolik malých dětí je v součas-
nosti v prostějovských mateřských 
školách. Jestli se toto číslo zvýší nebo 
naopak sníží, bude jasné po zápi-
sech do mateřinek, které v Prostějově 
proběhnou v pátek 11. března. Podle 
všeho se ale letos přijde zapsat méně 
předškoláků než v loňském roce. 

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

LENKA HATAŠOVÁ

Uplynulý pátek se v Galerii u Ha-
náka uskutečnila vernisáž Len-
ky Hatašové s názvem V jiném 
světle. Slavná pražská fotografka 
zachycuje známé tváře opravdu 
v jiném světle a hlavně z jiných 
úhlů, než jsme zvyklí. Tato výsta-
va rozhodně nesmí uniknout vaší 
pozornosti!

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„DALA JSEM
MU MILION,
ALE NEVÍM, 
ODKUD TEN 
CHLAP JE!“

Petra Sedlářová obviněná
z podvodu před soudem

vysvětlovala, kam se 
poděly vypůjčené

a zpronevěřené peníze

•• Pondělí ••
O roztržitosti. Ženy jsou někdy tak roztržité, že místo kravaty pro svého 
muže si v obchodě koupí večerní šaty. Muži zase perlí, když k výročí svatby 
dají kytku manželce úplně někoho jiného. Zapomenout se dá i na nejlepšího 
přítele. Své o tom ví chlapík, který nechal svého psa před prodejnou. Vyzvedl 
si ho až následující den na služebně městské policie... 

•• Úterý •• 
Pohodář. Útěk před spravedlností si většina lidí představuje velmi drama-
ticky. Falešná identita, úprk za hranice, skrývání v temných bytech... Robert 
Lavu na to šel jinak. Přestože měl už dávno sedět ve vězení, užíval si svobody 
a nechal se zaměstnat na stavbě kanalizace ve Vícově. Prostějovský soud mu 
za to prodloužil jeho původní tříletý trest.   

•• Středa •• 
Testosteron vs. estrogen. Když žena přijde ráno domů a tvrdí, že spala u své 
kamarádky, pak muž zavolá deseti jejím kamarádkám a zjistí, že nespala ani 
u jedné. Naopak, když se vrátí muž a tvrdí, že spal u kamaráda, načež žena jim 
pak zavolá, tak sedm z nich potvrdí, že tam spal a tři z nich odpřisáhnou, že 
tam ještě spí... Tento vtip vystihuje jeden z rozdílů mezi muži a ženami, které 
se staly tématem hry Testosteron. Tu uvedlo divadlo Point. 

•• Čtvrtek •• 
Zapomenutý rodák. „Drobné mi nevnucujte, strašně rád vracím! A komu 
se podaří převrhnout autobus, dostane diabetický párek a nanuka.“ Tak to je 
citát řidiče autobusu v podání Josefa Beka ze svěžího filmu plného vtipných 
nápadů Florenc 13:30. Jeho scénárista, režisér a zároveň prostějovský rodák 
Josef Mach by se ve čtvrtek dožil 107 let.   

•• Pátek •• 
Gott se žárovkou. Víte, jaký je rozdíl mezi Chuckem Norisem a Karlem 
Gottem? Chuck si v KFC objednal BigMac a dostal ho. Karel si v McDonal-
du objednal KFC a prodali mu ho i se zákazníky. Do jiného světla, než jak je 
obvykle známe, postavila nejrůznější celebrity i fotografka Lenka Hatašová. 

•• Sobota ••
Vařečka nad bačkoru. „Bačkora zůstane bačkorou, i kdyby byla zlatem vyšíva-
ná“. Tak zní tatarské přísloví. Zlatá vařečka je však něco jiného než zlatá bačkora. 
Právě o prestižní cenu se u Drahan utkalo sedmnáct družstev mladých hasičů. 

•• Neděle •• 
Kašpárek hrdinou. Do světa princezen, draků, vodníků, ježibab a čarodě-
jů, ve kterém je každé zlo nakonec potrestáno a zůstane jen láska, úsměv 
a hřejivý pocit na duši, pozvalo v prostějovské sokolovně všechny malé divá-
ky loutkové divadlo Pronitka.

pohledem Martina Zaorala

Mnoha kompetentním ouřadům 
i politikům na radnici stále leží 
v žaludku poslední hokejové der-
by mezi Prostějovem a Přerovem. 
Každý si teď láme hlavu nad tím, 
jak docílit bezpečnosti v hledišti 
a zamezit nepřístojnostem fa-
noušků. Agentura Hóser zjistila, 
že první drastická opatření jsou 
už na stole! 
„Já na tom posledním derby byla 
a nějaký rošťák mi dělobuchem 
hozeným pod nohy podpálil šaty! 
Taky patřím k fanouškům HC 
Kondoři Prostějov, ale co je moc, 

to je moc,“ nechala se slyšet primá-
torka města Alena Rašáková, za 
svobodna Jágrová. Vedení města 
hlavně vadí transparenty, které 
v hledišti prostějovského zimáku 
hlásaly, že přijeli cigáni z Přerova. 
„Jako bychom v Prostějově taky 
pár opálených neměli,“ namítá ne-
ustále první náměstek první ženy 
Prostějova Zdeněk Fišerák. 
Ať je to tak, či jinak, prostějovští 
konšelé už přijali opatření vedoucí 
k tomu, aby při hokejových der-
by s Přerovem byl v hledišti klid 
a pořádek. „Hlavně jde o to, aby 
pořadatelská služba dokázala 
zamezit pronášení dělobuchů 
a ostatní pyrotechniky do vnitř-
ních prostor zimního stadionu. 
Proto jsme rozhodli, že na hoke-

jové utkání bude vstup povolen 
pouze fanouškům v trenýrkách 
a fanynkám v kalhotkách a pod-
prsence. Osobní prohlídky u vcho-
du zimního stadionu tak budou 
mnohem jednodušší a nikomu se 
tak nepovede pronést ani bouchací 
kuličku,“ prozradil Agentuře Hó-
ser Vladimír Prušák, šéf Domácí 
správy v Prostějově. „Šatstvo si ná-
vštěvníci hokejového zápasu mo-
hou nechat před zimákem, bude 
jim pohlídáno strážníky městské 
policie,“ dodal Prušák. 
Otázkou ovšem je, kolik diváků 
za těchto podmínek příští derby 
s Přerovem přitáhne. „V tom pří-
padě já na tento zápas už nepů-
jdu. Aby se primátorka někde na 
tribuně vystavovala v kalhotkách 

a podprsence, tak na to bych se 
mohla vybodnout,“ řekla Agentu-
ře Hóser Alena Rašáková. Přesto 
tvrdé opatření sama schválila. 
„Tož to já zase půjdu příkladem, 
já se nemám za co stydět,“ opono-
vala na druhé straně náměstkyně 
primátorky pro životní prostředí 
a lední hokej v Prostějově Ivana 
Hemeráková. 
Agentura Hóser je sama zvědavá, 
jakou návštěvnost bude mít další 
derby mezi prostějovskými Kon-
dory a Přerovem. Budou tribuny 
plné naháčů?    
 Za Agenturu Hóser Majkl

h k í ř

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mls

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  7/5 °C
Horymír

Úterý 5/3 °C
Bedřich

Støeda 4/-2 °C
Anežka

Ètvrtek 3/2 °C
Kamil

Pátek 5/0 °C
Stela

Sobota 6/-1 °C
Kazimír

Nedìle 7/0 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Miroslav

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Vykradl školu, 
míøí do basy!

Prostějov (mik) - Policisté pode-
zírají devětatřicetiletého muže ze 
dvou vloupání do jedné z prostě-
jovských středních škol. Chlapík 
měl podle vyšetřovatelů z budovy 
ukrást hotové peníze a elektroni-
ku za více než osmdesát tisíc ko-
run. „Vloupání se měl podezřelý 
dopustit ve dnech devatenáctého 
a dvacátého listopadu loňského 
roku. Do budovy se podezřelý do-
stal v obou případech po násilném 
překonání vstupních dveří. Školu 
následně prohledal a odcizil z ní 
finanční hotovost ve výši třiceti ti-
síc korun i elektroniku v celkové 
hodnotě 53 800 korun. Na další 
téměř tři tisíce korun byla vyčísle-
na škoda poškozením zařízení bu-
dovy,“ informoval o činu lapeného 
zloděje František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. V případu je nyní 
vedeno zkrácené přípravné řízení. 
„Protože se podezřelý obdobného 
činu v minulosti již dopustil, hrozí 
mu nyní trest odnětí svobody na 
jeden rok až pět let,“ dodal o mož-
ném trestu mluvčí prostějovské 
policie. 

Stále nevyjasnìná 
smrt

Prostějov (mik) - Obrovské ne-
štěstí, ke kterému došlo 12. ledna 
tohoto roku ve Vrahovicích, není 
stále objasněno. Připomeňme, že 
tohoto dne v noci našel muž svoji 
osmadvacetiletou bývalou přítel-
kyni v koupelně mrtvou, její tělo 
leželo bezvládně ve vaně. „Prově-
řování tohoto případu stále probí-
há,“ odpověděl na dotaz Večerníku 
minulý pátek František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. Podle 
spekulací, které, jak je patrné, nej-
sou policií stále potvrzeny, se mla-
dá barmanka otrávila oxidem uhel-
natým z karmy.

Foto: internet

Na další hokejové derby jen v trenýrkách!Na další hokejové derby jen v trenýrkách!

Dnes PROSTĚJOVSKÝ Večerník vychází poprvé za bezmála dvacet let své existence 

29. února. Někteří „nešťastníci“, kteří v tento den přišli na svět, by správně měli slavit 

narozeniny pouze jednou za čtyři roky. Patří mezi ně například i německá modelka 

Lena Gercke. Každý se s tím však vypořádává po svém... 

PROSTĚJOV Najít volné místo na 
zaparkování bývá kumšt. Jindy 
naopak zaparkujete úplně bez 
problémů a až po návratu k vozu 
se nestačíte divit, co jste to vlast-
ně provedli. To je i případ Anny 
N., která odstavila svůj vůz před 
prodejnou Albert u hlavního pro-
stějovského nádraží. „Když jsem 
parkovala, přišlo mi to jako fajn 
místečko. Teprve když jsem vyšla 
z obchodu, tak jsem si uvědomila, 
že je něco špatně. Navíc se mi fakt 
blbě vyjíždělo,“ svěřila se s úsmě-
vem sama řidička.    

FOTOFOTO
Martin ZAORAL
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Muž, který právě vyšel z prostějovského Albertu, nemohl věřit vlastním očím. 
  Foto: Facebook

Nìkdy to tak ...Nìkdy to tak ...

... prostì vyjde!... prostì vyjde!



PROSTĚJOV Podezřelý pád dva-
ačtyřicetiletého muže ze čtvrtého 
patra panelového domu v Kroko-
vě ulici, o kterém Večerník aktuál-
ně informoval již v minulém čísle, 
je nyní v šetření kriminální poli-
cie. Během uplynulých dnů jsme 
se snažili přímo na místě neštěstí 
zjistit další podrobnosti. Těžce 
zraněný muž je nyní po operaci, 
ale jeho stav je velmi vážný! 

Michal KA DLEC
Večerník se vyptával obyvatel domu 
v Krokově ulici, o tragické události 
však věděl jen málokterý z nich. „Ten 
chlap měl tady nahoře pronajatý byt, 
moc jsme ho neznali,“ prozradila 
nám seniorka z domu. Mnohem 
cennější informace jsme ale zjistili 
od mladé ženy z toho domu. „Ten 
nešťastník těsně před tím pádem 
kouřil na společném balkoně s něja-
kou ženskou. Pak se ozval křik a muž 
ležel dole na chodníku u zadního 
vchodu do paneláku. Doteď je tam 
po něm krev. Buď se ti dva pohádali, 
nebo šlo jen o nešťastnou náhodu či 

sebevraždu, to fakt netuším,“ svěřila 
se nám mladá obyvatelka panelové-
ho domu v Krokově ulici. Jmenovat 
pochopitelně nechtěla.
Okolnostmi podezřelého pádu se 
už intenzivně zabývá kriminální 
policie. „Případ prověřujeme pro 
podezření z trestného činu účasti 
na sebevraždě. V rámci probíhající-
ho prověřování se zjišťují všechny 
okolnosti případu. Tedy i možnost 
cizího zavinění,“ překvapil František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. Že by 
se na onom balkoně opravdu stalo 
něco, co by zavánělo snad vraždou? 
„Vzhledem k probíhajícímu prově-
řování a i s přihlédnutím k citlivosti 
případu v současnosti nebudeme 
sdělovat žádné další informace,“ ne-
chtěl spekulovat mluvčí prostějov-
ské policie. 
Na konečný verdikt vyšetřovate-
lů si tedy budeme muset počkat. 
Podstatná ale je i skutečnost, že 
zdravotní stav dvaačtyřicetileté-
ho muže je nadále kritický. „Muže 
jsme přijímali v neděli jedenadvacá-

tého února ve večerních hodinách 
s těžkým poraněním hlavy a páteře. 
V současné době je hospitalizovaný 
na jednotce intenzivní péče Neuro-
chirurgické kliniky Fakultní nemoc-
nice Olomouc a je po operaci. Zůstá-

vá zatím v umělém spánku a dýchá 
s pomocí přístroje. Jeho stav je na-
dále velmi vážný,“ sdělil Večerníku 
aktuální informace Egon Havrlant, 
tiskový mluvčí Fakultní nemocnice 
Olomouc.   (mik)

Senát prostějovského soudu v čele 
s předsedkyní Hanou Greplovou roz-
plétal opravdu složitý případ. Petra 
Sedlářová je obžalována z podvodu 
za 5 365 000 korun. Když pomineme 
skutečnost, že částečně okrádala klienty 
své realitky, na první pohled zaráží, jak je 
možné, že jí lidé půjčovali tolik peněz? 
A často bez jakéhokoliv dokladu?
„Obžalovaná vylákala v období od 

24. července 2013 do 11. srpna 2014 od 
celkem čtrnácti poškozených rezervač-
ní zálohy a kupní ceny na nemovitosti 
nebo pod záminkami půjček peníze, 
které se zavázala ve sjednaných lhůtách 
vrátit. Nic z toho neučinila a způsobila 
škodu celkem přes pět milionů korun. 
Jednoznačně se tak dopustila zločinu 
podvodu,“ uvedl hned na začátku soud-
ního jednání státní zástupce, přičemž 

vzápětí dlouze vyjmenovával seznam 
oklamaných věřitelů i přesné částky, 
které jim Petra Sedlářová dluží. Většina 
poškozených byla čtvrtečnímu pře-
líčení přítomna a viditelně rozezlení 
věřitelé zaplnili skoro celou soudní 
síň. „V současné době jsem rozvedená 
a musela jsem se vzdát svých dvou dětí. 
Ty jsou v péči mého bývalého manžela. 
Já bych je neuživila, ale platím řádně ali-
menty,“ odpověděla Petra Sedlářová na 
otázku soudkyně, v jakých poměrech 
nyní žije. „Žijeme ale pořád ve společné 
domácnosti v obecním bytě v Pivíně, já 
v současnosti pracuji v Prostějově v do-
mově pro seniory,“ dodala. 
„S manželem se rozvedla a dětí se 
vzdala účelově, aby na ně nemohli 
exekutoři,“ ulevil si jeden z poškoze-
ných věřitelů. 
Petra Sedlářová založila svoji obhajo-
bu na tajemném Vietnamci, který prý 
někdejší realitní makléřku podvedl 
a zmizel i s penězi, jež mu svěřila za úče-
lem slibovaného úroku. „Je pravdou, že 
jsem si od lidí půjčovala a do investová-
ní také použila část peněz klientů mé 
realitní kanceláře místo toho, abych tyto 

zálohy na koupi nemovitosti vložila do 
advokátní úschovy. Všechny finanční 
prostředky jsem předávala podni-
kateli Thiemovi. Peníze mi zhodno-
coval, většinou tak o dvacet procent. 
Na konci každého měsíce přijel, 
vyplatil mi úrok a vloženou jistinu 
jsem mu většinou nechávala, aby ji 
znovu ´otočiĺ . Takhle to fungovalo 
skoro rok, takže jsem si půjčovala další 
peníze a svěřovala je tomuto podnika-
teli. Přišlo mi to výhodné. Pan Thiem 
ale na konci července roku 2014 zmizel 
a už se vůbec nikdy neobjevil. Ani se 
neozval. Zhroutila jsem se z toho, utekla 
a tři týdny po mně pátrala policie. V tu 
dobu jsem chtěla vážně spáchat sebe-
vraždu. Dodnes se léčím z psychických 
problémů,“ shrnula sled událostí Petra 
Sedlářová před soudním tribunálem. 
Její verze o údajném vietnamském 
podnikateli a snad majiteli kamionové 
dopravy, ale značně pokulhává. Státní 
zástupce i soudkyně Hana Greplová 
postupně rozmetávali argumenty bý-
valé realitní makléřky. „Neříkejte mi, 
že takovému muži, na kterého nemáte, 
a nikdy jste neměla číslo mobilního tele-

fonu, nevíte, kde bydlí a odkud vůbec je, 
jste svěřovala milionové částky, aby vám 
tyto peníze rozmnožil,“ poznamenala 
předsedkyně senátu Hana Greplová. 
Státní zástupce připomněl, že po ne-
známém Vietnamci pátrala i policie, 
ale marně. Existuje vůbec? „To jsou 
velmi obratné lži, kterými paní Sedlá-
řová kryje něco jiného... Těžko říct, na 
co používala tak vysoké částky a kde ty 

peníze vůbec skončily. Ale zapomeňte, 
že jde pouze o pět milionů korun! Těch 
věřitelů je mnohem víc, policii jsme se 
přihlásili ale zatím jenom my, co nás 
tady vidíte,“ svěřil se Večerníku na chod-
bě soudu při přestávce jednání jeden 
z podvedených věřitelů. Své jméno od-
mítl prozradit. 
Soud s Petrou Sedlářovou byl odročen 
na 2. června tohoto roku. 
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Z nejvyššího balkonu spadl muž na asfaltový chodník, krev po něm zůstala i na 
schodu u zadního vchodu paneláku v Krokově ulici.    2x foto: Michal Kadlec

2x foto: MP Prostějov

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Obviněná podvodnice: Zbavila se i vlastních dětí!
PROSTĚJOV Před senátem Okresního soudu v Prostějově 
stanula ve čtvrtek 25. února šestatřicetiletá Petra Sedlářová 
z Pivína. Bývalá majitelka Realitní kanceláře Naděje v Prostějově 
„obírala“ své klienty o peníze, které si ve velkém půjčovala také 
od známých, kteří jí plně důvěřovali. Makléřka jim totiž větši-
nou slibovala větší úroky, než které by jim mohly poskytnout 
banky. Petra Sedlářová tvrdí, že půjčené finance sama zhod-
nocovala přes vietnamského podnikatele, který však jednoho 
krásného dne údajně zmizel i s jejími penězi. Tajemného Wu 
Thiem Wana ale nikdy nikdo neviděl... Večerník byl čtvrteční-
mu jednání přítomen.

PÁD Z BALKONU 
V KROKOVĚ ULICI MUŽ BOJUJE O ŽIVOT!

Petra Sedlářová (uprostřed) v doprovodu své obhájkyně a statného 
bodyguarda opouští soudní síň...  Foto: Michal Kadlec  

Na zastupitelstvu prudí a ...

v  ANO  2011
jsou  NECHTĚNÍ!

PROSTĚJOV Doplatili na svá skan-
dální jednání na zastupitelstvu měs-
ta, která jsou trnem v oku nejenom 
koaličním politikům, ale stále více se 

zajídají i jiným opozičním zastupitelům. A jak Večerník exkluzivně zjistil, od 
Františka Švece a Hany Naiclerové, ale i Františka Filouše dávají pomalu, ale 
jistě ruce pryč už také špičky Babišova hnutí ANO 2011!
Pomyslnou „červenou kartu“ dostala dvojice prostějovských zastupitelů Naicle-
rová - Švec před blížícími se krajskými volbami. Vedení oblastního sdružení ANO 
2011 totiž nakonec ani jednoho z  těchto představitelů prostějovské organizace 
hnutí nezařadilo na kandidátku do krajského zastupitelstva! Večerníku tuto skuteč-
nost potvrdil dobře informovaný zdroj. 
„Místní buňka hnutí ANO 2011 má za sebou volební sněm. Pana Švece na 
kandidátku vůbec neschválil, stejně tak nakonec dopadla i paní Naiclerová, 
a to i přestože byla původně na sedmém místě. Jenže poté se všichni včetně 
pana Filouše, který se z osobních důvodů rozhodl nekandidovat, a dalších lidí 
kolem této trojice rozhodli kvůli zástupným důvodům sněm opustit. Ten se 
tak usnesl, že nominaci Hany Naiclerové stáhne,“ poskytl nám informace dů-
věryhodný člověk, který se už dlouhé roky pohybuje v prostějovské politice 
a má přehled o dění prakticky ve všech stranách. „Předsednictvo oblastního 
sdružení se tímto vyjádřilo ke skandálnímu chování těchto prostějovských 
zastupitelů. Ani jeden z nich nedělají hnutí ANO 2011 dobré jméno. Vím, že 
řada vlivných osob nejen z okolí pana Babiše to už řeší,“ dodal zdroj Večerníku. 
Naznačil tak, že v příštích dnech a týdnech se ještě mohou dít věci...   
Vyhrocenou situací uvnitř prostějovského sdružení ANO 2011 se budeme zabý-
vat i nadále. Už brzy navíc přineseme čtenářům první přehled kandidátek jednot-
livých politických stran a hnutí pro volby do Zastupitelstva Olomouckého kraje, 
které se konají na podzim tohoto roku.  (mik, pk)

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

zjistili jsme

Policie nevylučuje možnost cizího zavinění...Policie nevylučuje možnost cizího zavinění...

Italové
žádají

O POMOC
PROSTĚJOV Zajímavá žádost na 
adresu primátorky Prostějova Aleny 
Raškové přišla až z Itálie. Potomci 
Giuseppina Parziani totiž hledají in-
formace ke svým předkům. Ti byli 
do našeho města přesunuti před sto 
lety v době první světové války ra-
kouskou vládou! 
„Jako civilní obyvatelé byli přesunuti 
do rakousko-uherského mocnářství
a naše matka, které bylo tehdy deset let, 
nastoupila společně s rodiči dlouhou 
cestu do nové země a zůstala v Prostějo-
vě čtyři roky. Dnes bychom se rádi po-
dívali do vašeho města a oživili rodinné 
vzpomínky. Vzpomínky naší matky, kte-
rá zemřela v roce 2000,“ píše se v dopise 
od členů italské rodiny z Roventy. 
Večerník zjistil, že primátorka Italům 
velmi ráda pomůže. „Určitě neodmítnu 
návštěvu této rodiny. Pomůžeme jim ze 
všech sil najít informace, které potřebují. 
Myslím, že nejsnazší to bude přes státní 
archiv,“ svěřila se Alena Rašková.  (mik)

Nemohli ho chytit,Nemohli ho chytit,
USPALI HO!

PROSTĚJOV Tak to byla honička! 
Tentokrát ale nikoliv za pachate-
lem trestného činu, nýbrž za nepo-
lapitelným psem, který uplynulou 
středu svým pobíháním ohrožoval 
řidiče na silnici směrem na Bedihošť. 
Strážníkům musel pomoci odborník, 
který zvíře uspal...

„Ve středu čtyřiadvacátého února před polednem nám byl nahlášen pohyb psa přímo ve vozovce na Kojetínské ulici. 
Pes většího vzrůstu neustále před strážníky prchal a bylo velmi obtížné ho alespoň zahnat do míst, kde nebude ohro-
žovat projíždějící řidiče. Ani v prostorách parkoviště, které je z části oploceno, se strážníkům pro jeho plachost od-
chyt nezdařil. Proto byl přivolán odborný pracovník z Olomouce, který psa uspal,“ popsala nevšední akci strážníků 
Jana Adámková, tisková mluvčí Městské policie Prostějov. Jak dodala, „spáče“ hlídka následně přepravila do útulku 
v Olomouci, neboť pes neměl čip, tudíž nebylo možné vyrozumět o dané situaci majitele.  (mik)

MAKLÉŘKAMAKLÉŘKAU SOUDUU SOUDU



PROSTĚJOV Sedmatřicetiletá 
Romka Soňa Horvátková pobírá 
podle platných zákonů na čtyři 
děti hned jedenapadesát tisíc 
korun měsíčně. Přesto má neu-
stálé problémy s bydlením. Dle 
aktuálních informací Večerníku 
nezvládala dodržovat ubytovací 
řád Azylového centra v Pražské 
ulici, a tak se i s dětmi, které má 
svěřeny do pěstounské péče, 
bude stěhovat do podnájmu 
v Pěnčíně.    
Koncem srpna se přitom Horvátko-
vá musela vystěhovat už z objektu 
v Kostelecké ulici. Vydržela tam pou-
hé dva měsíce, pak sousedé sepsali 
petici, v  níž si stěžovali na randál, 
urážky či bezdůvodné zvonění na 
zvonky. Navíc navzdory pravidlům 

této ubytovny pro opuštěné matky 
s dětmi sdílela byt se svým neza-
městnaným druhem. Na ulici však 
rozhodně neskončila. Sociální od-
bor prostějovské radnice totiž této 
ženě opět pomohl sehnat nové uby-
tování, tentokrát v Azylovém domě 
v Pražské ulici. Kamenem úrazu se 
stala znovu skutečnost, že toto za-
řízení je určeno výhradně ženám 
s dětmi. A ani zde Horvátková své 
chování nezměnila a s dodržováním 
ubytovacího řádu si hlavu příliš ne-
lámala. 
„Stále si sem vodila toho chlapa, 
i když zde nesmí být. Poměrně často 
bývalo slyšet, jak se mezi sebou po-
řádně nahlas hádají,“ prozradila Ve-
černíku jedna z klientek centra, která 
z  obav o svoji bezpečnost nechtěla 

být jmenována. Podle jejích dalších 
slov by se nyní Soňa Horvátková 
i se svými dětmi měla stěhovat do 
pronajatého domu v Pěnčíně. „Po-
kud vím, tak dětem, na které ty pe-
níze bere, se stěhování vůbec nelíbí. 
V Prostějově údajně mají kamarády 
a na vesnici jít nechtějí,“ uvedla kli-
entka „azyláku“. 
Samotnou Horvátkovou se Večer-
níku v  Pražské ulici opakovaně 
nepodařilo zastihnout. Při posled-
ní úterní návštěvě jsme se od pří-
tomných nájemců dozvěděli, že se 
už odstěhovala. Kam přesně? „Ke 
konkrétním klientům našeho zaříze-
ní se ze zákona nemohu vyjadřovat,“ 
reagoval na náš dotaz Jan Kalla, ře-
ditel Azylového centra v Prostějově.   
 (mls)
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

ulice Československého odboje
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: ulice ČeskoslovenskéhoPříště: ulice Československého
armádního sboruarmádního sboru

Vede do Držovic. Od listopadu 1934 se ulice v dnešní místní části Vrahovice 
nazývala Československých legií, od roku 1939 Držovská, od prosince 1945 
opět ulice Československých legií a současný název platí od června 1951 
na počest účastníků odboje proti nacistickým okupantům. Jedná se o ulici 
s převážně občanskou domovní výstavbou, směřující k sousední obci 
Držovice.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

JSME JEDNA

RODINA
Řekni svým přátelům, 
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

S blížícím se jarem mají značné oba-
vy o své bezpečí lidé v Držovicích. 
V loňském roce rychle tající sníh roz-
vodnil říčku Romži a velká voda zato-
pila notnou část této části Prostějova. 
Toto nebezpečí hrozí i letos a nutno 
dodat, že sněhu je ještě mnohem více 
než během zimy roku 2005.
Občané Držovic však v těchto dnech 
poukazují na to, že za celý rok neudělaly 
kompetentní orgány nic pro to, aby se 
loňské záplavy neopakovaly. „Povodí 
Moravy provádí údržbu a opravy bře-
hů. Hlavní problém u nás vytváří most 
v Olomoucké ulici přes říčku Romži. 
Zde je jedna z hlavních příčin nebez-

pečí záplav. Koryto před i za mostem je 
zanesené, přičemž výška nánosu je půl 
metru a jeho délka osm metrů. Občan-
ské sdružení Držovice vyvíjí tlak na do-
tčené instituce, aby tento problém řešily. 
Ovšem jak jednání s Povodím Moravy, 
tak i městem Prostějov jsou velice složitá 
a problémy se neřeší,“ sdělil Večerníku 
předseda Občanského sdružení Držovi-
ce Tomáš Váňa. 
„Vloni v létě začalo Povodí Moravy s pro-
řezem náletových rostlin a keřů na bře-
zích Romže. Na jednání bylo dohodnu-
to přehodnocení kácení dřevin, vyčištění 
koryta Romže od nánosu bahna a rov-
něž jsme požádali o vybagrování bahna 

pod oběma mosty. Zároveň jsme se do-
hodli, že Povodní Moravy pošle žádost 
na Odbor životního prostředí Městské-
ho úřadu v Prostějově, aby současně 
s povolením kácení stromů byla možná 
i výsadba nových. Podobnou žádost 
jsme poslali i starostovi města Janu Tesa-
řovi. Jeho odpovědí však byla jen strohá 
věta, že celá záležitost je věcí pouze Povo-
dí Moravy,“ posteskl si Tomáš Váňa. 
Starosta Prostějova však prostřed-
nictvím Večerníku občany Držovic 
uklidňuje. „Před několika dny zasedla 
povodňová komise města, která zhod-
notila všechna možná rizika záplav. 
Město investovalo další nemalé finanč-

ní prostředky na zabránění průniku 
vody vylité z břehů řek, a to nejenom 
v Držovicích. Na rozdíl od loňského 
roku máme vytvořenou dostatečnou 
zásobu pytlů s pískem, které v případě 

povodní ihned použijeme. Na očeká-
vané povodně je připraven i městský 
krizový štáb, který je schopen okamžitě 
vydat potřebné povely k záchranář-
ským akcím,“ uvedl Jan Tesař.  

V roce 2005 postihly Držovice opravdu ničivé povodně. Tehdy to přitom sku-
tečně vypadalo, že kompetentní orgány jednaly velmi laxně a z obrovských 
škod na majetku občanů se nepoučily. Ten čas už nikdy nevrátí. Je ale možné, 
aby se voda z Romže opět rozlila po polovině rozlohy dnes už samostatných 
Držovic? Za uplynulých deset let se naštěstí už mnohé změnilo, prostějovský 
magistrát investoval miliony korun do protipovodňových projektů, starostka 
Držovic pak i na vlastní riziko nechala upravit koryto Romže tak, aby pojalo 
co nejvíce vody. Uvidíme, co by s Držovicemi udělala další velká voda, ale snad 
už by to nikdy nebylo tak hrozné jako právě před jedenácti lety... (mik) 

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

Napsáno
predˇ
27. 2. 2006

Soňa Horvátková pobírá štědré sociální dávky na čtveřici děti svých sourozenců, kteří se neustále dostávali do konfliktu se 
zákonem, za což opakovaně putovali do vězení. Díky penězům od státu si však může pro sebe, děti i svého druha dovolit 
pronajmout třeba i rodinný dům.  Foto: archiv Večerníku

Nájem zaplatí z pøídavkù 
Nájem zaplatí z pøídavkù 

na dìti ve výši 51 000 Kè 
na dìti ve výši 51 000 Kè 

Horvátková se zase
musela odstěhovat

SMRŽICE Boží mlýny - to je dobrá 
firma! Melou sice pomalu, ale jistě. 
O soudech platí přibližně to samé. 
Pokud se u nich navíc chce člověk 
dobrat spravedlnosti, potřebuje 
k tomu kromě přesvědčení o své 
pravdě, neobyčejně pevné nervy, 
neuvěřitelnou dávku trpělivosti 
a také něco štěstí. Teprve pak mo-
hou zmizet starosti stejně jako jeden 
dlouholetý stín Prostějovska. Své 
by o tom mohla vyprávět rodina 
Františka Kébla ze Smržic, který si 
23. února 2012 koupil vysněný vůz 
Škoda Fabia. Těšit se z něj však mohl 
jen necelé dvě hodiny... 

František Kébl před čtyřmi roky vyr-
azil do olomouckého autobazaru PP 
CARS. Zde si za šestaosmdesát tisíc ko-
run koupil ojetou Fabii. Při nákupu vůz 
otestoval při zkušební jízdě a následně 
vyrazil domů do Smržic. Už když par-
koval před domem, vycházel z motoru 
kouř. Zanedlouho automobil vzplanul 
a začaly z něj šlehat plameny. Nakonec 
motor zcela shořel.
Samotný František Kébl se peněz 
za znehodnocenou „škodovku“ už 
nedočkal. V září 2013 ve věku 74 
let zemřel. Ještě předtím však stihl 
podat žalobu na bývalého majitele 
škodovky Libora Hlaváče ze Skalky. 
S tím byly spojené další výdaje. Musel 
zaplatit dvanáct tisíc korun za vypra-
cování analýzy určující příčiny požáru 

i další čtyři a půl tisíce za podání žaloby. 
Z provedené expertízy vyplynulo, že 
požár vznikl kvůli zadřenému ventilá-
toru chlazení. Nový majitel tedy neměl 
na jeho vzniku absolutně žádný podíl. 
Také se ukázalo, že s autem nepochybně 
nebylo vše v pořádku. Nezávislý soudní 
znalec přímo u soudu konstatoval, že 
Kébl dostal jiný vůz, než od kterého mu 
původní majitel předal dokumenty!
Před více jak rokem prostějovský soud 
rozhodl ve prospěch rodiny Františka 
Kébla. Libor Hlaváč se však proti ro-
zsudku odvolal ke Krajskému soudu 
do Brna. A tak se vše opět protáhlo. 
Nyní celá věc nezadržitelně spěje ke 
zdárnému konci. „Na konci roku 
přišlo pravomocné rozhodnutí od 
brněnského soudu, které zcela vychází 
v náš prospěch,“ svěřila se Večerníku 
vdova po zemřelém Františku Kéblovi. 
Libor Hlaváč ze Skalky kromě 
způsobené škody musí zaplatit i 
všechny náklady spojené se soud-
ním řízením. Ty po čtyřech letech 
tahanic výrazně přesáhly původně 
žalovanou částku šestaosmdesát tisíc 

korun. Pokud by peníze neuhradil, 
hrozila by mu exekuce. „K tomu mys-
lím nedojde, nějaké peníze jsme od 
něj už dostali a zavázal se, že doplatí 
i zbytek,“ uvedla Marie Kéblová, na 
které byla patrná obrovská úleva. 
„Kdybych hned na začátku věděla, 
co s tím vším bude starostí, tak bych 
o ty peníze asi raději přišla a měla klid. 
Jenže když už to manžel celé rozjel, tak 
jsem nechtěla jen tak ustoupit, přestože 
se to celé neuvěřitelně protahovalo 
a stálo nás to spoustu nervů, času 
i peněz. Nejvíc mě pak zatvrdilo, 
když pan Hlaváč u prvního soudu 
říkal, že jsme museli s autem nějak 
manipulovat, což prostě nebyla 
pravda. Pro obě strany by bylo lepší, 
kdybychom se domluvili hned na 
začátku, ale to se nám nepodařilo. 
Přitom pan Hlaváč mohl být rád, že 
jsme v autě neuhořeli, nebo že nám 
od něj nechytil celý dům,“ zatáhla za 
tímto stínem minulosti oponu Marie 
Kéblová. Kontaktovat přímo Libora 
Hlaváče se Večerníku přes veškerou 
snahu nepodařilo.  

Rodina se konečně dočkala odškodnění 
za Fabii, která shořela před čtyřmi roky

Bývalý majitel MUSÍ vrátit peníze 
a ZAPLATIT nemalé soudní výlohy!

Martin ZAORA L

Držovičtí se opět bojí záplav

„Prokletý“ automobil, který čtyři roky stál ve Smržicích, by si v dohledné době 
konečně měl převzít jeho původní majitel.  Foto: archiv Večerníku
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Nepřiznal přes milion
Kriminalisté z oddělení hospodář-
ské kriminality obvinili šestatřiceti-
letého muže z Prostějova z přečinu 
zkrácení daně, poplatku a podobné 
povinné platby. Tohoto činu se 
měl obviněný dopustit tím, že jako 
osoba samostatně výdělečně čin-
ná v úmyslu zkrátit svoji daňovou 
povinnost za čtvrté čtvrtletí roku 
2014 neuvedl fakturu na celkovou 
částku jednoho milionu a dvou set 
tisíc korun. Svou daňovou povin-
nost tím jako povinný subjekt zkrá-
til o částku dvou set tisíc korun. Teď 
mu hrozí až tříleté vězení.  

Vybílil mu auto
Uplynulou středu 24. února večer 
došlo v ulici Za velodromem ke 
vloupání do osobního automo-
bilu značky Kia. Dosud neznámý 
pachatel ze zadního sedadla odci-
zil osobní doklady majitele vozu, 
platební kartu, doklady od vozidla, 
finanční hotovost 930 euro, note-
book značky HP s příslušenstvím, 
dvě brašny na notebook a pánskou 
látkovou peněženku černé barvy. 
Celkem tak pachatel svým činem 
způsobil škodu předběžně vyčísle-
nou na devětačtyřicet tisíc korun.  

Tři piva a rum
Předminulou sobotu 20. února ve 
22:45 hodin v ulici Dobrovského 
zjistili dopravní policisté dalšího 
podnapilého cyklistu. Provedenou 
dechovou zkouškou u čtyřiašede-
sátiletého muže naměřili hodnotu 
1,55 promile alkoholu v dechu. 
Také tento cyklista se k požití alko-
holu před jízdou doznal a uvedl, že 
před jízdou vypil tři piva a dvě od-
livky rumu. Policisté tomuto muži 
zakázali další jízdu a sepsané ozná-
mení o přestupku bude předáno 
k dořešení správnímu orgánu. 

Moc rychlý a opilý
Jednapadesátiletý řidič osobního 
automobilu značky Škoda Octavia 
byl předminulou neděli 21. února 
odpoledne kontrolován v Brněn-
ské ulici. Dopravní policisté změ-
řili překročení nejvyšší povolené 
rychlosti o jedenadvacet kilome-
trů v hodině. Při kontrole řidiče 
policisté provedenou dechovou 
zkouškou muži navíc naměřili 
hodnotu 0,71 promile alkoho-
lu. S naměřenou hodnotou řidič 
souhlasil a přiznal, že předchozí-
ho dne večer vypil tři půllitry de-
setistupňového piva a tři odlivky 
slivovice. Policisté muži na místě 
zadrželi řidičský průkaz a zakázali 
další jízdu. Přestupek bude k do-
řešení předán správnímu orgánu.

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Opilé přítel nafackoval

Okolo páté hodiny ráno uplynulého 
pátku 26. února vyjížděla hlídka na 
základě telefonického oznámení ženy 
o konfliktu s přítelem. Ten ji měl vzít 
peněženku a mobilní telefon. Šetře-
ním vyšlo najevo, že muži se nelíbil její 
pozdní návrat z nočního mejdanu a už 
vůbec nechtěl, aby se do baru vrátila. 
Strhla se hádka, která vyústila v políček. 
Mladík je tímto podezřelý ze spáchání 
přestupku proti občanskému soužití. 

S hřebíkem v noze 
Předminulý pátek 19. února 
v podvečerních hodinách vyjíž-
děla hlídka na základě telefonic-
kého sdělení do Kostelecké ulice 
k vrávorajícímu opilému muži. 
V okamžiku, kdy strážníci dorazili 
na místo, devětapadesátiletý občan 
v mírně podnapilém stavu seděl 
před provozovnou na schodech. 
Vysvětlil, že má malé zdravotní 
potíže, když cestou stoupnul na 
hřebík a nyní jej bolí noha. Hlídka 
ho doprovodila domů, kde si muže 
převzala přítelkyně.

Předtucha se
potvrdila

Strážníci okrskové služby provedli 
ve středu 24. února kontrolu okolí 
depa místního nádraží v Prostějově. 
Z místní znalosti věděli, že se v těchto 
místech bude pravděpodobně na-
cházet muž, kterého hledá policie. 
Tato předtucha se potvrdila. Osoba 
byla strážníky zadržena a převezena 
na služebnu Policie ČR. V průběhu 
několika dní se jedná již o druhou za-
drženou osobou strážníky, po které 
bylo vyhlášeno celostátní pátrání. 
 Nesahat, kouše!
Okolo půl sedmé večer v sobotu 
20. února nahlásila žena štěkajícího 
psa, který měl být delší dobu přivá-
zaný u nákupního střediska na ulici 
U svaté Anny. Během okamžiku volal 
muž s tím, že chtěl pohladit psa, ale 
ten jej pokousal, vytrhl se z vodítka 
a vběhl přímo do supermarketu. Při 
příjezdu hlídky se na místě nacházel 
nejen lehce zraněný, ale i majitel uve-
deného psa, který si ho sám odchytil 
v prodejně. Celá záležitost se vysvětli-
la. V tomto případě nebylo zapotřebí 
žádného řešení ze strany hlídky. Snad 
jen doporučení, že na cizího psa se 
nesahá!

Zadávil slepice 
Předminulou neděli 21. února od-
poledne byla přijata zpráva o pobí-
hajícím psu bez páníčka u drozdo-
vického rybníka. Hlídka na místě 
zjistila, že tento čtyřnohý tulák za-
rdousil tři slepice. Jak majitele psa, 
tak i poškozeného se podařilo zjistit. 
Škodu za drůbež chovatel vyrovnal. 
Za nezabezpečení psa mu byla udě-
lena bloková pokuta podle zákona 
na ochranu zvířat proti týrání.

Zapomněl na psa!
Po osmnácté hodině v pondělí 
22. února bylo přijato oznámení 
o uvázaném psu před prodejnou, a to 
minimálně po dobu tří hodin. Volají-
cí projevil obavu, zda páníček na něj 
nezapomněl. Hlídka v provozovně 
a jejím okolí majitele opuštěného zví-
řete nenalezla, a ani na uvedené adrese 
jej nebylo možné zastihnout. Psík byl 
proto převezen na služebnu. Obava 
oznamovatele se potvrdila. Na druhý 
den si zapomnětlivý majitel svého 
čtyřnohého miláčka vyzvedl... 

Ilustrační foto: internet

Foto: internet

Michal Kadlec
Policie ČR Večerník informovala, že 
ve středu 24. února krátce po čtvrté 
hodině ráno došlo v lokalitě ulic Jana 
Olivetského a Stanislava Manharda 
v Prostějově k poškození několika 
automobilů. „Aktuálně evidujeme 
celkem dvanáct poškozených vozidel 
a většinou se jedná o ukopnutá nebo 
pokroucená zpětná zrcátka. Podle svěd-
ků měla poškození způsobit skupinka 
procházejících mladíků,“ uvedl Franti-
šek Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Jak posléze Večerník zjistil, skupinku 
opilých mladíků měla už těsně před 
činem „v prádle“ městská policie. „Bez-
prostředně po uvedeném vandalském 
činu jsme za výrazného přispění stráž-
níků Městské policie Prostějov zjistili 
v okolních ulicích pohyb několika osob. 
V současnosti z tohoto činu podezí-
ráme dva muže ve věku jedenadvacet 
a třiadvacet let. Z dalšího šetření vyply-
nulo, že tato skupinka krátce předtím 

měla v ulici Hliníky odcizit soukro-
mou bezpečnostní kameru. Vzhledem 
k tomu, že stále shromažďujeme infor-
mace od poškozených, nebyla výše způ-
sobené škody dosud přesně vyčíslena,“ 
prozradil Kořínek.  
Jak již bylo zmíněno, největší záslu-
hu na okamžitém dopadení van-
dalů, kteří pro svoji zábavu ukopli 
zrcátka z dvanácti zaparkovaných 
aut, měli strážníci městské policie. 
Večerník získal exkluzivní vyjádření 
přímo jejich velitele! „První ozná-
mení o řádění této skupinky jsme při-
jali zhruba hodinu předtím, než došlo 
k inkriminovanému činu v ulicích Jana 
Olivetského a Stanislava Manharda. 
Podle oznamovatele opilí mladíci rušili 
v centru města noční klid a tropili výtrž-
nosti. Dvě autohlídky vyjely na místo, 
ovšem skupinku řádících mužů nebylo 
možné naleznout. Jejich možný pohyb 
se ale i nadále monitoroval, když přišlo 
další hlášení, že stejná skupina, ale již 
na okraji města, ničí zaparkovaná vozi-
dla. Pak to šlo velice rychle, naše hlíd-

ky byly na místě během dvou minut 
a podezřelé mladíky zadržela. Chtěl 
bych tímto poděkovat všem, kteří nám 
tuto protizákonnou činnost oznámili. 
A také kolegové z Policie ČR zaslou-
ží poděkování, jak rychle zareagovali 
na naše hlášení,“ řekl Večerníku Jan 
Nagy, velitel Městské policie Prostějov. 
Vzápětí prozradil, že v případě dvou 
zadržených vandalů jde o recidivisty, 
kteří se zákonem už pár problémů 

měli. „Řeknu to kulantně, oba mladíci 
nejsou policii vůbec neznámí...“ 
V případě prokázání viny a odsouzení 
hrozí pachatelům za přečin poškoze-
ní cizí věci trest odnětí svobody až na 
jeden rok. Už teď se ale na sociálních 
sítích ozývají poškození majitelé aut, 
kterým se zdá být tento trest nedo-
statečný. „Patří jim useknout ruce 
i nohy,“ shodují se majitelé poničených 
vozidel. 
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Recidivisté UKOPLI ZRCÁTKA Z DVANÁCTI AUT!
„Useknout ruce i nohy,“ žádají poškození trest pro vandaly

PROSTĚJOV Obrovské pobouření obyvatel ulic Jana 
Olivetského a Stanislava Manharda vyvolal čin dvojice opilých 
mladíků, kteří v této lokalitě postupně poničili tucet zaparko-
vaných aut. Zřejmě to pro oba „grázly“ byla ohromná zábava, 
když z jednoho vozidla po druhém ukopávali zpětná zrcátka. 
Naštvaní majitelé ale teď mohou cítit velké zadostiučinění, zá-
sluhou bleskurychlého zásahu strážníků městské policie byli 
lumpové okamžitě zadrženi! 

Není divu, že dvanáct majitelů aut bylo rozezleno na nejvyšší míru. Opilí vandalo-
vé postupně z každého auta ukopli nebo ukroutili zrcátka.    4x foto: facebook  

PROSTĚJOV Jde to vůbec? Ale 
ano, jde! Prostějovští policisté 
z hospodářské kriminálky řeší vel-
mi kuriózní případ podvodu, který 
se odehrál v zemědělské branži. 
Společnosti z Prostějovska vznikla 
milionová škoda díky ženě, která 
odebrala velké množství kukuřice, 
ale platit se jí vůbec nechtělo...
„Prostějovští kriminalisté z oddělení 
hospodářské kriminality obvinili fir-
mu z Chomutovska a její jednačtyři-
cetiletou jednatelku z trestného činu 
podvodu. K tomu mělo dojít tak, že 
jednatelka firmy, již s úmyslem neza-
platit, objednala v červnu roku 2013 
od zemědělské společnosti z Prostě-

jovska celkem stopětasedmdesát tun 
kukuřice. Žena komoditu objednala 
a firma odebrala, přestože věděla, že 
nebude mít dostatek finančních pro-
středků na její úhradu. Celkem tak 
zůstaly nezaplacené faktury v celkové 
výši 1 077 780 korun,“ popsal případ 
František Kořínek, tiskový mluvčí Po-
licie ČR pro Územní odbor Prostějov. 
V případě prokázání viny a odsouzení 
hrozí obviněné jednatelce firmy trest 
odnětí svobody na dvě léta až osm let. 
„Obviněné firmě pak za stejných okol-
ností hrozí například zrušení právnické 
osoby, propadnutí majetku, peněžitý 
trest, nebo zákaz činnosti,“ dodal Koří-
nek.  (mik) 

PROSTĚJOV Velmi špatnou pěs-
tounku mají nyní v „prádle“ prostě-
jovští kriminalisté. Neudělala vůbec 
nic, aby třináctiletá dívka, kterou 
má žena v pěstounské péči, řádně 
chodila do školy. Celkem 343 neo-
mluvených hodin hovoří za vše...
„Z trestného činu ohrožování vý-
chovy dítěte obvinili prostějovští 
kriminalisté v pátek dvacátého února 

sedmatřicetiletou ženu z Prostějova. 
Tohoto činu se měla dopustit tím, 
že v průběhu prvního pololetí toho-
to školního roku záměrně do školy 
neposílala třináctiletou školačku, 
kterou má svěřenou do pěstounské 
péče. Ke dni šestého ledna 2016 tak 
měla školačka 343 neomluveně za-
meškaných hodin,“ uvedl František 

Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. Jak do-
dal, matka o záškoláctví své „dcery“ 
věděla. „Obviněná žena nesjednala 
nápravu, přestože byla ze strany školy 
opakovaně upozorňována,“ potvrdil 
mluvčí prostějovské policie s tím, že 
nesvědomité ženě za uvedený přečin 
hrozí trest odnětí svobody až na dva 
roky.  (mik)

PROSTĚJOV Až pět let kriminálu 
hrozí Prostějovanovi, který na zá-
kladě padělaných dokumentů okra-
dl stát. Přestože na to nárok neměl, 
pobíral sociální dávky na bydlení. 
A to rok a půl, než a něho „klekla“ 
hospodářská kriminálka. 
„Z trestného činu podvodu obvinili 
v pondělí dvaadvacátého února pro-
stějovští kriminalisté z oddělení hos-
podářské kriminality čtyřicetiletého 
muže z Prostějova. Tohoto skutku se 
měl muž dopustit tím, že v období 
od prvního července 2012 do jedena-
třicátého prosince 2013 pobíral od 
Úřadu práce Prostějov dávky státní 

sociální podpory. Konkrétně šlo o pří-
spěvek na bydlení, kdy nárok na část 
této dávky neměl. Přesto tuto skuteč-
nost úřadu neoznámil a naopak svůj 
nárok podložil padělanými dokumen-
ty,“ sdělil František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. Podle jeho slov způsobil 
podvodník českému státu škodu vy-
číslenou na 67 614 korun. „V případě 
prokázání viny a odsouzení muži za 
přečin podvodu hrozí trest odnětí 
svobody na jeden rok až pět let,“ vy-
jádřil se mluvčí prostějovské policie 
k možné „odměně“ pro podvodníka 
se sociálními dávkami.  (mik)

PROSTĚJOV Městský hřbitov 
bůhví proč stále láká zloděje, 
hlavně vykradače aut. Přímo před 
hlavním vstupem se minulé pon-
dělí za bílého dne vloupal zatím 
neznámý poberta do škodovky. 
Zlákala jej kabelka volně odlože-
ná na sedadle... 
„V pondělí dvaadvacátého února 
v době od 14:30 do 14:50 hodin do-
šlo na parkovišti u Městského hřbi-
tova v Prostějově v Brněnské ulici ke 
vloupání do osobního automobilu 
značky Škoda. Dosud neznámého pa-
chatele zřejmě přilákala pánská taška 
viditelně umístěná ve vozidle na se-
dadle spolujezdce. Zloděj do vozidla 
vnikl po rozbití skleněné výplně dveří 
u spolujezdce a poté se tašky s písem-

nostmi zmocnil. Odcizením tašky pa-
chatel majiteli způsobil škodu ve výši 
jednoho tisíce korun. Na další čtyři 
tisíce korun byla vyčíslena škoda po-
škozením automobilu,“ popsal Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
I když se zloděj příliš neobohatil, 
hrozí mu v případě dopadení až 

dvouleté vězení.   „Odcizenou tašku 
ve stejný den po šestnácté hodině 
nalezl všímavý občan plavat v říčce 

Hloučela v Mostkovicích...,“ dodal 
zajímavost František Kořínek. 
  (mik)  

Pěstounce hrozí dva roky kriminálu!
NeuvěřitelnéNeuvěřitelné

ZPRONEVĚŘILA
175 tun kukuřice!

PADĚLAL dokumenty, 
pobíral sociální dávky

Ukradená taška plavala v Hloučele

Je s podivem, že vykradače aut si minulé pondělí odpoledne přímo před hlavním 
vchodem hřbitova nikdo nevšiml...     2x foto: Policie ČR 
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PROSTĚJOV Jeden z prostějov-
ských živnostníků viděl v posled-
ních třech letech finanční úřad 
akorát tak na mapě! Policisté jej 
nyní stíhají právě za skutečnost, 
že nepodával daňová přiznání. 
Chlapík má ale smůlu, kromě 
hrozícího vězení musí daně stejně 
doplatit!

Daně zaplatí
i bez přiznání...



U investic za desítky milionů korun 
občas narazíte na hodně zajímavé 
„existence“. Ve výběrovém řízení na 
stavbu kanalizace a vodovodu ve Ví-
cově zvítězila firma Insta, která měla 
za své práce vyinkasovat celkem čty-
řiašedesát milionů korun bez DPH. 
Stavba se však k nelibosti místních 
protahovala a navštívila ji třeba cizi-
necká policie. Loni v září si odvedla 
Roberta Lavu... 
Tento muž byl v březnu 2012 po-
slán soudem v Kolíně na tři roky 
do vězení. Požádal si však o od-

klad, přičemž jako důvod uvedl 
akutní problémy s žaludečními 
vředy. Teprve po roce jej kolínský 
soud opět vyzval, aby do vězení 
nastoupil. On to však opět zkusil 
uhrát na zdravotní trable, tento-
krát se srdcem. Po celou dobu zů-
stával na svobodě. Až do loňského 
září... 
„Tehdy jsem pracoval ve Vícově na 
kanalizaci a měl na starost skupinku 
dělníků. Organizoval jsem pozem-
ní práce. Seděl jsem zrovna v bagru 
a svačil, když přijela cizinecká policie 
a všechny nás legitimovala. Následně 
jsem putoval rovnou do vězení,“ po-
psal Robert Lavu, který má v trest-
ním rejstříků hned šest záznamů. 
V minulosti byl odsouzen například 
za krádeže či prodej drog. Tím, že se 
vyhýbal nástupu do vězení, se při-
tom dopouštěl další trestné činnosti. 

„Byl jsem si toho vědom a už bych to 
nikdy neudělal. Narodila se mi však 
dcera a mé starší dceři chlapec, což 
byl můj první vnuk, takže jsem chtěl 
pracovat, abych je uživil. Nyní, když 
jsem skončil ve vězení, je mi jasné, že 
jsem si tím pouze přitížil,“ uznal před 
soudem Robert Lavu. 
Prostějovský soud mu za jeho roky 
trvající „útěk“ pobyt ve vězení o rok 

prodloužil. „I kdybychom uvěřili 
tomu, že jste měl vážné zdravotní 
problémy, je jasné, že minimálně dva 
roky vám v nástupu do vězení nic 
nebránilo,“ odůvodnil soudce Petr 
Vrtěl. 
Robert Lavu trest na místě přijal, 
práva na odvolání se vzdal i státní 
zástupce. Rozsudek je tedy pravo-
mocný.   

Prostějov je jedním z mála měst 
v České republice, která provozují 
i jesle. „Ty už několik let úspěšně fungují 
v rámci mateřské školy na Sídlišti svobo-
dy. Kapacita v počtu pětadvaceti dětí je 
neustále naplněna, přičemž zde funguje 
i služba pro maminky, které potřebují 
hlídání i na několik málo hodin. Přijímá-
me zde děti od jednoho roku do tří let 
věku,“ přiblížila náměstkyně primátorky 
Statutárního města Prostějova. 
Už příští pátek 11. března se v Pros-
tějově uskuteční zápisy dětí do ma-
teřských škol. „Od letošních zápisů 
osobně očekávám, že vzhledem k do-
statečným kapacitám letos vyhovíme 
naprosto všem rodičům v přání umís-
tit jejich dítě do některých z prostějov-
ských mateřinek,“ posílá optimistický 
vzkaz rodičům Ivana Hemerková.  

 Jak se dostane politik zodpo-
vědný za majetek města k památ-
kám?
„Je to jednoduché, spousta památek 
v Prostějově je v majetku města a je 
třeba o ně řádně pečovat. (úsměv) Ať 
už jde o Národní dům, zámek či sa-
motnou radnici.“

 Co je vůbec v popisu práce této 
komise?
„Naší základní povinností je smyslu-
plně rozdělovat dotace na regeneraci 
památkové zóny. V rozpočtu města je 
každoročně vyčleněna určitá částka, 

minimálně jeden milion korun, která 
se rozděluje na různé opravy památ-
kově chráněných objektů. A to i sou-
kromým subjektům. Rozdělujeme 
i státní dotace z Ministerstva kultu-
ry, které dříve byly v řádech milionů 
korun, nedávno však poklesly až na 
pouhých dvě stě tisíc... V letošním 
roce nám ale ministerstvo poslalo 
půl milionu, přičemž o tyto peníze 
může požádat i soukromá osoba, 
která vlastní nemovitost v památkové 
zóně.“

 V současnosti se připravuje 
finančně velice nákladná rekon-
strukce Národního domu. Budete 
projednávat i tuto investici?
„Zmíněnou akci dává dohromady 
odbor rozvoje a investic prostějov-
ského magistrátu. My samozřejmě 
v komisi projednáme, kolik bude 
možné přidělit peněz ze státních do-
tací. Každopádně je tu ale eventualita 
získat na rekonstrukci Národního 
domu i značnou sumu peněz z fondu 
ITI Olomoucké aglomerace.“

 Pořád platí předběžné odhady, 
že opravy Národního domu budou 
stát sto milionů korun? 
„Náklady na rekonstrukci přesáhnou 
částku sta milionů korun...“ 

 To budeme mít skoro nový 
„Národ“!
„Kdeže... (úsměv) Tato národní kul-
turní památka potřebuje opravit stře-
chu, rekonstruovat celé sklepní pro-
story a další interiéry, sociální zázemí 
divadelního sálu a případně provést 
další opravy. Bude to hodně finančně 
náročné.“

 Při investicích se vedení ma-
gistrátu často dostává do ostrých 
sporů s památkáři. Řešíte také po-
dobné lapálie? 
„Někdy ano, v naší komisi samozřej-
mě sedí i odborníci z řad památkářů. 
Největší spory se ale řeší až těsně 
před samotným stavebním řízením 
na danou investici. Památkáři dá-
vají konečné připomínky k na-
plánovaným rekonstrukcím pa-
mátkově chráněných objektů. 
A samozřejmě se musí ctít jejich 
konečné odborné stanovisko.“

 Bývají tyto diskuze ostré?
„Musím přiznat, že jsou skuteč-
ně bouřlivé... Vzpomínám si, jak 
jsme před lety chtěli vyměnit 
všechna okna na budově Národního 
domu. Ta stará dřevěná jsme hodlali 
nahradit plastovými, která byste na 
první pohled od těch dřevěných vů-

bec nepoznali, a sa-
mozřejmě by daleko 
lépe těsnila, navíc by 
měla i další výhody. 
Tehdy jsme ale nara-
zili právě na památ-
káře, kteří s něčím ta-
kovým absolutně 

nesouhlasili. Musela se repasovat ta 
stará okna, což se výrazně prodražilo. 
A takových případů bych mohl jme-
novat více.“ 

 Padají na komisi pro regene-
raci památkové zóny i vlastní 
návrhy jednotlivých členů? 
„Na komisi může člověk samo-
zřejmě přijít s jakýmkoliv návr-
hem, každý dobrý nápad je vítán. 

Ale především při našich jedná-
ních vycházíme ze 

stanovisek od-
borníků od-

dělení památkové péče prostějovského 
magistrátu. Právě oni mají předjednáno 
s odborem investic vše, co je v naší památ-
kové zóně zapotřebí změnit či opravit.“

Pondělí 29. února 2016
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EXKLUZIVNĚ

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

V rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK proběhl v loňském roce seriál rozhovorů se 
všemi tehdy nově zvolenými členy Zastupitelstva statutárního města Prostějov. 
Postupně jsme vyzpovídali všech pětatřicet komunálních politiků, kteří dostali 
důvěru veřejnosti a došlo i na staronového navrátilce i ryzí nováčky, jež zaskočili 
za své odstoupivší kolegy. Následně jsme pak hned v tuctu dílů přinesli zajímavé 
ohlédnutí za jednotlivými výroky, které redaktor Večerníku náležitě a zejména 
aktuálně okomentoval. 
Pro letošní rok jsme připravili novou sérii exkluzivního povídání se zástupci pro-
stějovské veřejnosti v nejvyšším politickém orgánu magistrátu. Drtivá většina 
z nich zastává různé funkce ať už přímo v zastupitelstvu, či v komisích rady města 

a voličům se tak má z čeho zpovídat. Co za půldruhého roku své činnosti pro ob-
čany města udělali a co naopak nezvládli? 
O tom všem bude náš nový seriál rozhovorů, který v předminulém čísle zahájilo 
interview s Miroslavem Pišťákem, jakožto dlouholetým šéfem pro Městskou 
policii v Prostějově. Před týdnem jsme naopak zvolili povídání s čerstvou člen-
kou finanční komise. Dnes jsme k diktafonu přizvali náměstka primátorky, kte-
rý má na starosti mimo jiné majetek. A pokračovat budeme i v nadcházejících 
vydáních, přičemž připraveny máme pěkně ostré otázky! Ba co víc, pokud máte 
něco na srdci, klidně se zeptejte. Vaše otázky čekáme na e-mailu redakce@ve-
cernikpv.cz! Stačí napsat, komu je dotaz určen, a my vše obstaráme za vás!  

„S rozšiřováním kamerového sys-
tému souhlasím, myslím, že je to 
stále více potřeba. Když to pomůže 
u dopravních nehod nebo krádeží či 
s dopadením pachatele, bude to jedině 
dobře. Určitě by kamery mohly být 
také tam, kde je zvýšené nebezpečí 
přepadávání a krádeží. Také by podle 
mě bylo vhodné, kdyby byl kamerový 
systém u každé základní školy. “

Anketa
ptali jsme se v ulicích

ANO

DENISA KÉBLOVÁ,

NATÁLIE VRBOVÁ, 

ANO

„Určitě. Přeci jen je to pro naše bezpečí 
a v zájmu nás všech. Kromě kamerového 
systému na silnicích a křižovatkách by 
také měl podle mě být v ulicích, kde se 
nejčastěji přepadává. Možná by stálo 
za zvážení, jestli by kamery měly být 
i u parku a na podobných místech, kde 
jsou různá zákoutí.“

KAMEROVÉHO SYSTÉMU 

aneb

ptala se: Aneta Křížová

ROSTE
VŠE JE V POŘÁDKU!
PROSTĚJOV Opakovaný po-
žadavek opozičních zastupitelů 
za ANO 2011 Františka Švece 
a Františka Filouše, aby Minis-
terstvo vnitra České republiky 
posoudilo postup prostějovské-
ho magistrátu při zajištění vyu-
žití školní budovy na Husově ná-
městí, znovu zvýšil napětí mezi 
radniční opozicí a koalicí. Dnes 
už opravdu málokdo chápe, proč 
Švec s Filoušem chtějí, aby měs-
to vracelo patnáctimilionovou 
dotaci plus penále ve stejné výši. 
Oba politici tak jdou jednoznač-
ně proti zájmům města i daňovým 
poplatníkům! 

Michal KA DLEC
Večerník se minulý týden exkluziv-
ně dostal k písemným materiálům 
z Ministerstva vnitra České repub-

liky, prostřednictvím kterých odpo-
vídá Františku Filoušovi na jeho po-
žadavky, aby ministerstvo prošetřilo 
údajně protizákonný postup rady 
města. Ve stanovisku odboru veřej-
né správy, dozoru a kontroly MV 
ČR se ale jasně píše, že prostějovský 
magistrát nepochybil! „Pokud se 
jedná o nájemní smlouvu ze dne 11. 
září 2009 mezi městem Prostějov 
a Univerzitou Tomáše Bati ve Zlíně, 
náš právní rozbor její platnost ne-
rozporuje. Záměr byl řádně zveřej-
něn, byl popsán předmět pronájmu, 
konkrétní pozemek a na něm stojící 
konkrétní budova. Stanovena byla 
i cena, která bude placena za pro-
nájem jak pozemku, tak i prostor 
v pronajímané budově. S vaším ar-
gumentem, že smlouva neobsahuje 
doložku ve smyslu zákona o obcích, 
Ministerstvo vnitra nemůže souhla-
sit. Roli této doložky plní pátý člá-
nek této smlouvy, který osvědčuje 
jak skutečnost, že uzavření smlouvy 
přecházelo řádné vyvěšení záměru, 
tak odkazuje na konkrétní usnesení 
rady města, kterým bylo rozhodnu-
to o uzavření smlouvy,“ odpovídá na 

první stížnost Františka Filouše Ma-
rie Kostruhová z Ministerstva vnitra 
České republiky. 
Ředitelka odboru veřejné správy 
odpověděla i na stížnost prostě-
jovských opozičních zastupitelů, 
že po „útěku“ Baťovy univerzity z 
Prostějova jednalo vedení města 
protizákonně při snaze o jiné využití 
budovy na Husově náměstí. Zejmé-
na při dalších pronájmech Střední 
škole ART ECON, Základní škole v 
Kollárově ulici a Městské knihovně 
v Prostějově. Ministerstvo vnitra ČR 
ve svém prohlášení sice upozorňuje, 
že se úředníci magistrátu dopustili 
určitých formálních chyb, v žádném 
případě se ale nedá hovořit o poru-
šení zákona o obcích. 
„Můžeme tak celkově shrnout, 
že co se týče postupu města 
z hlediska souladu se zákonem, 
nevyplývají z vašeho podání stíž-
nosti žádná pochybení, která by 
si vynucovala využití dozorových 
pravomocí ze strany Minister-
stva vnitra. Připomínáme však, 
že ke komplexnímu posouzení 
platnosti a zákonnosti jak samot-

ných smluv, tak i jejich dodatků, 
je příslušný pouze soud,“ uzavírá 
svůj právní rozbor za Minister-
stvo vnitra České republiky Marie 
Kostruhová. 
I přes toto jasné stanovisko minis-
terstva však prostějovští opoziční 
zastupitelé František Filouš a Fran-
tišek Švec neustále považují postup 
města za nezákonný a požadují vrá-
tit státu dotaci na rekonstrukci školy 
na Husově náměstí. Ta byla původ-
ně přísně vázána na to, že budovu 
bude využívat Univerzita Tomáše 
Bati. Po jejím odchodu z Prostějo-
va však radní, konkrétně náměst-
kyně primátorky pro školství Ivana 
Hemerková, sehnala za požehnání 
Ministerstva financí ČR jiné využití 
této budovy. Na to ovšem Filouš se 
Švecem neberou ohled. 
Přes veškeré uvedené skutečnosti 
a vysvětlení nadále tvrdošíjně po-
žadují, aby město dotaci vrátilo! 
Prý padni komu padni... Obrátí 
se na soud a půjdou i nadále proti 
nám všem? A na místě je otázka, 
chtěli právě toto voliči prostějovské-
ho hnutí ANO 2011?  

V úterý
jedná
rada

„S výměnou oken za plastová u Národního domu
památkáři nesouhlasili,“ vzpomíná Jiří POSPÍŠILPROSTĚJOV Další z řady jednání 

mají před sebou v úterý 1. března 
členové rady města. Na progra-
mu jsou desítky bodů, tudíž se 
dá předpokládat doslova mara-
tónské zasedání. Výsledky svého 
jednání budou radní prezentovat 
o den později na tiskové konfe-
renci. 
Hned v úvodu úterní schůze se 
budou konšelé zabývat zprávami 
z komise architektury a urbanismu 
a také o projektu Zdravého města 
pro rok 2016. Na řadu přijdou i za-
dávací podmínky pro výběrové ří-
zení na výstavbu druhé a třetí etapy 
cyklostezky z Prostějova do Žešova. 
„Na programu jsou dále některá roz-
počtová opatření na investiční akce 
včetně jednání o rozpočtovém vý-
hledu města na příští čtyři roky,“ při-
pomíná Alena Rašková, primátorka 
Statutárního města Prostějova. 
Obsahem úterního jednání pro-
stějovských radních budou také 
majetkoprávní záležitosti, zejména 
nákupy i prodeje pozemků. „Jedním 
z nejdůležitějších bodů bude disku-
ze o přípravách rekonstrukce koupa-
liště ve Vrahovicích,“ dodává první 
náměstek primátorky Zdeněk Fišer.
Podrobné zpravodajství z výsledků 
jednání rady města najdete v příš-
tím vydání Večerníku!  (mik)

ČERNÁ
KRONIKA

Chycen na
cyklostezce

Čtyřiašedesátiletého muže na 
jízdním kole kontrolovali v pátek 
19. února v 17:20 hodin policisté 
dopravního inspektorátu na cyk-
lostezce v Olomoucké ulici. Prove-
denou dechovou zkouškou u muže 
policisté změřili hodnotu 1,3 pro-
mile alkoholu v dechu. Muž se k 
požití alkoholu před jízdou přiznal 
a uvedl, že téhož dne vypil tři půl-
litry piva a jednu odlivku fernetu. 
Policisté muži zakázali další jízdu, 
o trestu rozhodne správní orgán. 

Rychle a bez řidičáku
Překročení maximální povolené 
rychlosti o čtrnáct kilometrů v ho-
dině změřili policisté předminu-
lou neděli 21. února v 9:11 hodin
v Plumlovské ulici osobnímu au-
tomobilu značky Ford. Při kont-
role řidiče tohoto vozidla policisté 
zjistili, že sedmačtyřicetiletý muž 
má rozhodnutím Magistrátu měs-
ta Prostějov vysloven zákaz řízení 
všech motorových vozidel. Z tohoto 
důvodu je muž podezřelý ze spáchá-
ní přečinu maření výkonu úředního 
rozhodnutí a vykázání, za který mu 
v případě odsouzení hrozí trest od-
nětí svobody až na tři roky.

s městskou policií
168 ho

di
n

Zdání klamalo
Ležící člověk na zemi nemusí být 
vždy opilý. Na základě telefoná-
tu vyjížděla v pondělí 22. února 
hlídka do oblasti ulic Václava Špály
a Jana Zrzavého, kde se měl nachá-
zet opilý muž. Strážníci pána na-
lezli. Nebyl pod vlivem alkoholu, 
ale měl zdravotní potíže. Na místo 
byla přivolána záchranná služba, 
která nemocného převezla na vy-
šetření. 

Pokutu mu
odpustili

Pálení rostlinného odpadu až od 
března! Tuto povinnost neznal 
muž, který ve čtvrtek 25. února
v lokalitě Určické ulice spaloval 
balíky slámy. Tímto porušil vy-
hlášku města, která povoluje pálení 
rostlinného odpadu pouze během 
března, dubna, října a listopadu. 
Protentokrát byl přestupek vyře-
šen domluvou. Po novele přestup-
kového zákona má strážník mož-
nost udělit blokovou pokutu až do 
výše pěti tisíc korun.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 29. května 1994 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
22. února 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 22 do 25 let a měří mezi 
170 až 175 centimetry. Bližší údaje
k hledané osobě nejsou známy.  

ZDENĚK ZWESPER 

se narodila 16. července 1989 a trva-
lé bydliště má hlášeno v okrese Pro-
stějov. Na hledanou vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 9. září 2015. Její zdánlivé stáří je
v rozmezí od 26 do 30 let a měří mezi 
160 až 165 centimetry. Bližší údaje
k hledané osobě nejsou známy. 

IZABELA LAKATOŠOVÁ 

se narodil 7. června 1976 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 21. lis-
topadu 2014. Jeho zdánlivé stáří je
v rozmezí od 35 do 40 let a měří mezi 
180 až 190 centimetry.  Bližší údaje
k hledané osobě nejsou známy. 

se narodil 22. června 1965 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 23. listopadu 2015. Jeho zdánli-
vé stáří je v rozmezí od 45 do 50 let, 
měří 180 centimetrů, má střední po-
stavu a hnědé vlasy.

krimi6 Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.cz

JIŘÍ ČERVENKA  

RA DIM PEKA Ř 

VÍCOV, PROSTĚJOV Utíkat před odpovědností za své vlastní 
skutky se může na první pohled zdát jako nejlepší možné ře-
šení. A někdy to může být i lehčí, než by se dalo čekat. Jenže 
jednou se vám to vše vrátí i s úroky. Své o tom ví i čtyřicetiletý 
Robert Lavu z Kolína. Přestože měl do vězení nastoupit už před 
téměř čtyřmi roky, dlouho se mu dařilo spravedlnosti unikat. To 
však nyní skončilo a prostějovský soud mu v úterý vše spočítal. 
Večerník byl jednání přítomen.

exkluzivní
reportáž
pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Možná by někdo mohl v obec-
né rovině namítnout, že nad 
pár zameškanými hodinami 
by měl učitel přimhouřit ale-
spoň jedno oko. Jenomže poli-
cisté nyní zjišťují, jak je mož-
né, že matka doslova zavřela 
obě oči nad tím, že školou po-
vinná dceruška má na svém 
kontě od září do konce ledna 
tři sta čtyřicet tři neomluve-
ných hodin!  

Sedmatřicetiletá žena z Pro-
stějova má nyní policistům co 
vysvětlovat. Během prvního 
pololetí tohoto školního roku 
totiž záměrně neposílala svoji 
třináctiletou dceru do školy, 
čímž se pochopitelně provinila 
proti zákonu.
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ROKY UNIKAL VĚZENÍ, chytili ho ve Vícově
Robert Lavu organizoval práce na kanalizaci, odhalil jej zátah policie  

Nebylo to zbyteèné...

Strážníci obdrželi telefonické oznámení, 
že poblíž centra města skupinka opilých 
mladých mužů rozkopává popelnice. 
„Na místo byla ihned vyslána hlídka, 
která se snažila najít ony rozkopané po-
pelnice a rovněž pachatele. Nedošlo ale 
ani k jednomu, nádoby na odpad stály na 
svém místě a žádné mladíky okolo stráž-

níci nespatřili. Možná do těch popelnic 
jenom kopli a šli dál. V žádném případě 
ale toto nepovažuji za zbytečný výjezd
a děkujeme oznamovatelce, že nám zavo-
lala,“ vzkázal s patřičným důrazem Nagy. 

Poznala si své kolo

Překvapivé, ale podle slov velitele stráž-
níků nikoliv ojedinělé oznámení přišlo 
na linku 156 od starší ženy. „Paní nám 
zavolala, že kdysi před mnoha měsíci jí 
bylo odcizeno jízdní kolo a nyní na něm 
spatřila jet neznámého mladíka. Oka-
mžitě jsme přivolali Policii ČR, která 
velmi rychle zjistila totožnost muže uží-
vajícího tento jízdní prostředek. I takové 
věci se stávají, kdy samotní poškození si 
poznají svůj odcizený majetek.,“ konsta-
tuje šéf prostějovských strážníků. 

I bezdomovci musí 
být vidìt! 

Už více než týden je v platnosti nový 
zákon, kdy chodci jsou povinní nosit ve 
večerních a nočních hodinách reflexní 

prvky na svém oblečení, pokud se po-
hybují v blízkosti silniční komunikace. 
„Povinnost být vidět mají pochopitelně 
také bezdomovci. Tím chci říci, že rea-
gujeme na stížnosti řidičů, kteří pouka-
zují na nebezpečí v Určické ulici. Tudy 
totiž vede cesta do Azylového centra 
Prostějov a lidé bez domova těmito 
místy chodí ve tmě po silnici, přičemž 
se stávají nebezpečnými nejen sami 
sobě, ale také účastníkům silničního 
provozu. Ve tmě totiž vzhledem ke své-
mu většinou tmavému oblečení nejsou 
vůbec vidět. Proto zde v pondělí devě-
tadvacátého února naše preventivní 
oddělení uspořádá akci, při níž budou 
bezdomovcům nalepovat na jejich ob-
lečení reflexní pásky. Snad je nebudou 
později sundávat a ponechají si je na 
šatstvu,“ přeje si Jan Nagy.

S radarem na Krasické

Ve středu 17. února v ranních hodinách 
strážníci měřili rychlost svým mobilním 
radarem Krasické ulici. „Bylo zjištěno 
celkem pět přestupků, kdy řidiči jeli rych-

leji než předepsanou ´padesátkou .́ Ne-
jedná se ale o jedinou lokalitu, kde jsme
v poslední době kontrolovali dodržování 
předepsané rychlosti,“ uvedl velitel Měst-
ské policie v Prostějově.  

Pøed ubytovnou nepar-
kovat!

Ve čtvrtek 25. února odpoledne řešili 
strážníci nedovolené parkování před 
ubytovnou v Olomoucké ulici. „Je zde 
sice parkovací záliv, nicméně jedno mís-
to na něm má vyhrazené a předplacené 
majitelka lékařské dětské ordinace pro 
své pacienty. To však nerespektoval řidič, 
zřejmě nájemník ubytovny, který tady na 
delší čas odstavil své vozidlo. Ve správ-
ním řízení mu hrozí pokuta až dva tisíce 
korun,“ popsal první muž strážníků.       

Při ohlédnutí pak konstatoval jistou 
specifičnost. „S veřejným pořádkem
v Prostějově je to jako na houpačce. 
Někdy je delší dobu klid, jindy nevíme, 
kam dříve skočit. V posledních třech 
týdnech je docela zvláštní, že v den-

ních hodinách řeší strážníci spoustu 
oznámení občanů různého charakteru, 
zatímco v nočních hodinách je napros-
tý klid. Například v noci z pátku deva-
tenáctého na sobotu dvacátého února 
byly na základě informací od občanů 
zjištěny pouze tři přestupky. To opravdu 
v jiných měsících nebývá zvykem,“ říká 
Jan Nagy. „Co se týká konkrétně druhů 
přestupků, tak nejvíce si Prostějované 

stěžují na dopravu. Především jde o ne-
dodržování zákazu stání, kdy mnozí ři-
diči opravdu parkují, kde se jim zachce. 
Registrujeme také několik oznámení 
o neoprávněném vjezdu do pěší zóny 
na náměstí. Přestože řešení dopravních 
přestupků není naší prioritou, bude-
me se muset na dopravu více zaměřit.
V poslední době se rozmáhá i nešvar 
v podobě nepovoleného parkování před 

restauracemi. Zvláště okolo poledne, kdy 
mnozí zákazníci různých restaurací par-
kují přímo před provozovnami, kde není 
stání povoleno. Řešíme několik krádeží 
v supermarketech, při nichž drtivou vět-
šinu pachatelů zadrží už zdejší ochranka. 
Strážníci zasahovali na několika místech 
kvůli menším problémům s bezdomov-
ci,“ vypočítal dále Jan Nagy, velitel Měst-
ské policie Prostějov.  (mik)   

Policejní případy pod drobnohledem
at oky.

PROSTĚJOV Jako na houpač-

ce. Takovým výrazem shrnul 

Večerníku uplynulý měsíc čin-

nosti strážníků Městské policie 

Prostějov jejich velitel Jan Nagy. 

Jak podotkl, v některých chví-

lích nevěděli kam dřív skočit, 

jindy, a to i v nočních hodinách, 

bylo reagováno pouze na dvě 

až tři oznámení občanů. I tak si 

bylo s dalším hostem našeho 

pravidelného seriálu se šéfy slo-

žek Integrovaného záchranné-

ho systému o čem povídat...

Přes den fofr, během noci podezřelý klídek...

“ Snad si bezdomovci refl exní 
pásky nebudou sundávat 

a ponechají si je na oblečení!

Foto: archív Večerníku

Čtyřicetiletý Robert Lavu byl v minulosti odsouzen za krádeže i prodej 
drog. Poslednímu trestu se však dlouho vyhýbal. Až teď spadla klec!    
 Foto: Martin Zaoral 



V té době se ony neblahé události naše-
ho města určitě bytostně dotýkaly, byť 
s nimi nebylo přímého spojení. Prostě-
jov coby „hanácký Jeruzalém“ se svou 
početnou židovskou komunitou zločin 
v Polné a zejména jeho důsledky pozor-
ně sledoval.
Česká televize nedávno uvedla dvoudíl-
ný film týkající se právě takzvané Hils-
neriády, která na přelomu předminulého 
a minulého století zahýbala společností 
od bulvárního zpravodajství až po vyso-
ké politické kruhy. Přestože v úvodních 
titulcích upozorňuje na autentičnost vý-
povědí, uchopila celé téma po svém.
Diváky veřejnoprávní televize asi příliš 
nepřekvapí, že do hlavní role celé kauzy 
je stylizován historicky bezvýznamný ad-
vokát Zdenko Auředníček. V této posta-
vě je akcentován soucit s nespravedlivě 

obviněným člověkem, jehož práva jsou 
porušována, a který na vlastní kůži poci-
ťuje důsledky svého veřejně vyjádřeného 
postoje, odlišného s oficiální linií. Je ško-
da, že se příslušní tvůrci soudobého ve-
řejného mínění nechytnou „za nos“, když 
stejným praktikám mediálního lynče vy-
stavují ty, kteří mají jiný názor na události, 
jež hýbou současným světem.
Vyšetřování vraždy Anežky Hrůzové 
bylo bezpochyby od prvních chvil zpac-
kané, i když vezmeme v úvahu tehdejší 
kriminalistické možnosti. Právě toto 
tápání zavdalo příčinu dohadům, jichž 
se ochotně chytla nejen veřejnost, ale na-
konec i samotní vyšetřovatelé. Ti trestu-
hodně podlehli tlaku veřejného mínění, 
dlužno dodat ovšem autentického, nikoli 
mediálně vyprodukovaného, jak je tomu 
v současné době.

Pokud nějaká postava děje zaslouží vět-
ší pozornosti, pak je to advokát rodiny 
Hrůzových Karel Baxa. Z antisemitsky 
naladěného právníka se totiž postupem 
času stal nejen významný český politik 
ještě za rakousko-uherského mocnářství, 
ale především v nově vzniklé republice. 
Téměř po celou dobu prvorepublikové-
ho Československa zastával Baxa důle-
žitou funkci předsedy Ústavního soudu, 
což mohl vykonávat pouze renomovaný 
právník. Navíc se nesmazatelně zapsal 
do dějin hlavního města, jehož starostou 
a později primátorem byl v letech 1919 
až 1937.
A ještě jedna poznámka. Ve dnech, kdy 
si celá Evropa pečlivě připomíná mezi-
národní den památky obětí holocaustu, 
odjíždí masově židovští občané Francie 
do Izraele, protože se v zemi s vyspělou 
západní kulturou necítí bezpečně. Je 
nabíledni proč. Lidská práva jsou dnes 
vyhrazena migrantům. Původní obyva-
telstvo včetně toho židovského, k němuž 
má Evropa své dluhy, prostě není v kurzu.

Jistě jste si sami všimli zástupu 
kýchajících, kašlajících, smrka-

jících a jinak zahleněných spolu-
občanů, případně jste v  něm byli 
sami. Čekárny u lékařů se plnily 
jedna radost a recepty na antibio-
tika, která ovšem v mnoha přípa-
dech nepomohla, se psaly jak na 
běžícím pásu. Typickým jevem 
také bylo, že se v televizích obje-
vila daleko častěji než normálně 
série reklam na preparáty proti 
nejrůznějším respiračním cho-
robám. Vůbec tím nejhorším bylo, 
že si ženská část obyvatel začala 
dělat legraci z mužské části oby-
vatel a jejich „rýmečky“. Souboj 
pohlaví byl pak velmi vyhrocený 
a často se zvrhával až do celorodin-
ných hádek.

Samozřejmě se jako vždy v ta-
kový moment objeví diskuze 

a chytré studie na internetu, jak 
těmto tradičním obdobím s ba-
cily zabránit. Překvapivě častým 
tématem je, jak se v tomto obdo-
bí oblékat. Někdo říká více vrs-
tev tenčích, někdo triko a nahoru 
tlustou bundu. Ono to není až tak 
o oblečení, ale spíš o tom, jak je 

kdo odolný a otužilý. Pro někoho 
je pětadvacet stupňů zima, pro 
někoho Sahara a tak většinou si 
to dělá každý po svém... Velmi 
často ovšem může přece jen roz-
hodovat kvalita oblečení, samo-
zřejmě čím kvalitnější, tím dražší 
a tudíž pro spoustu lidí nedostup-
né, takže potom babo raď.

Podobné je to i s topením 
v domácnostech. Tady se ješ-

tě ovšem přidává faktor šetření 
energiemi, takže někdo mrzne, aby 
ušetřil. Domnívám se ovšem, že 
po posledních cenových harakiri, 
kdy ten, kdo šetří, stejně zaplatí 
jako blázen, si už můžeme všichni 
topit do sytosti, obzvláště pokud 
využijeme „kotlíkové dotace“. 
Takže otočme kohouty, když už za 
energie platíme ony nekřesťanské 
sumy.

Velkým tématem je pak otu-
žování a také třeba sauno-

vání. Tady je pravda, že mnoho 
jedinců může zastavit nějaká 
choroba vrozená a třeba i takový 
„srdíčkář“ na sebe musí dávat 
při těchto činnostech obzvlášt-
ní pozor.  Asi nikdy nebude-

me jako ve Finsku, kde se snad 
saunují úplně všichni. Naopak 
typickým českým nástrojem 
je domácí slivovice s čajem, 
poměr těchto tekutin pak záleží 
na síle a odolnosti jedince. Pro 
méně odolné se doporučuje přidat 
med a ubrat alkoholu. Velmi také 
pomáhají rady našich babiček či 
domácí medicína z bylinek a z nich 
uvařených lektvarů. Já osobně 
preferuji zázvor a jeho žvýkání, 
na což jsem byl naveden kole-
gyní a musím za sebe říct, že jde 
o úžasnou záležitost, takže, Vla-
ďko, díky!

A pomalu se blížíme k onomu 
zmiňovanému výročí. Často 

se říká, že je potřeba jíst hodně 
vitamínů, aby byl člověk zdra-
vý. V dnešní době se zase více 
vracíme k přírodě a skutečnému 
ovoci, přičemž ale své stálé mís-
to mají mezi námi i syntetické 
vitamíny a především pak „céč-
ko“. Právě to je na trhu neuvěři-
telných osmdesát let. V roce 1936 
jej začala vyrábět švýcarská firma 
Roche, která sama letos slaví sto 
dvacet roků a jistě bude vzpo-
mínat na svého otce zakladatele 
pana Fritze Hoffmana-La Roche. 
Začátky preparátu Radoxon byly 
krušné a již tehdy bylo třeba 
provést masovou reklamu, aby 

se potenciální klienti „chytili“. 
Paradoxně největším odběratelem 
se stala ve čtyřicátých letech minu-
lého století německá armáda. Tak-
že se dá říct, že Wehrmacht jel na 
vitamín C... 

Na co pojedeme dnes, záleží 
na každém z nás. V každém 

případě věřme, že chřipka zase 
zmizí, tak jak přišla, a modleme 
se, aby nás „nenavštívily“ daleko 
větší hrůzy, jako je aktuálně virus 
ZIKA. Takže končím přáním, ať 
jsme zdraví!

Od školního roku 2006/2007 počet 
dětí v prostějovských mateřských 
školách utěšeně roste. Zatímco 
v uvedeném období před deseti lety se 
učitelky a vychovatelky v mateřinkách 
staraly o 1 285 nejmenších předško-

láků, v současnosti už se tento počet 
zvýšil na 1 494 dětí. „Již v loňském 
roce ale nebyl nárůst počtu dětí tak 
velký, jak se původně předpokládalo. 
A to ještě k tomu do mateřinek přibí-
ráme také děti mladší tří let, i když tuto 
povinnost zákon neukládá. Potvrzu-
je se tedy moje dávná předpověď, že 
okolo roku 2016 nebo 2017 dojde 
k situaci, kdy k zápisům přijde méně 
dětí, a budeme mít menší problémy 
s naplněním kapacit všech devatenácti 
školek v Prostějově. Vloni poprvé na-
stoupilo do mateřinek méně dětí, než 
jsme měli volných míst,“ konstatovala 
z řečí čísel Ivana Hemerková.
Přes tuto skutečnost ale posledních 
deset let odbor školství registruje 
v prostějovských školkách čím dál tím 

více dětí. „To je pravda, ale musíme si 
uvědomit, že dříve jsme přijímali pou-
ze děti pracujících rodičů. Teď ovšem 
chodí do školek i děti, jejichž matky 
jsou na mateřské dovolené. Navíc, a to 
se opakuji, bereme do školek i ratoles-
ti, které mají dva nebo dva a půl roku, 
což se děje v poměrně velkém počtu. 
Prostě každým rokem děláme nějaké 
ústupky z dřívějších tvrdých pravidel, 
abychom mateřinky dostatečně napl-
nili,“ vysvětluje náměstkyně primátor-
ky, která je na magistrátu zodpovědná 
za školství v Prostějově. 
Tato situace může zavánět opatře-
ními, kterých jsme byli svědkem 
před deseti lety. Tehdy se pro nad-
bytečnost rušila například mateř-
ská škola v Rejskově ulici. Hrozí 
Prostějovu tedy v budoucnu něco 

podobného? „Věřím, že ne. Prav-
dou ale je, že například v roce 2001 
jsme měli v Prostějově třiadvacet 
mateřských škol. Následně se každý 
rok rušila jedna mateřinka, situace se 
ustálila až v roce 2006. Od této doby 
je ohledně počtu mateřských škol 
ustálený stav, v Prostějově jich dnes 
máme devatenáct. Jistě, každého na-
padne, že když počet dětí umístěných 
v prostějovských školkách roste, tak 
proč nezavádíme nová předškolní 
zařízení. Nám se ale v uplynulých le-
tech podařilo zvýšit kapacitu mateři-
nek investováním do vnitřních úprav 
a vybudováním více tříd ve stávajících 
školkách,“ říká Hemerková s tím, že 
v plánu pro příští rok je další význam-
ná rekonstrukce, tentokrát mateřinky 
v Čechovicích. 

Kosteleckou uzavøou!
Prostějov (mik) - Řidiče projíždě-
jící Kosteleckou ulicí postihne brzy 
další dopravní komplikace. V době 
od 3. března do 31. května tohoto 
roku bude tato důležitá silniční tep-
na města uzavřena. „Jde o částečnou 
uzavírku silnice v Kostelecké ulici. 
Práce budou konkrétně probíhat
v úseku mezi okružními křižovatka-
mi s místními komunikacemi ulic 
U stadionu a Martinákova, ve smě-
ru jízdy do centra města. Důvodem 
uzavírky v délce asi 160 metrů jsou 
práce na rekonstrukci vodovodu,“ 
informoval Večerník Zdeněk Fišer, 
první náměstek primátorky Prostě-
jova. Objízdné trasy budou vedeny 
přes severní obslužnou komunikaci 
a přes Tyršovu ulici. 

Slováci na návštìvì

Prostějov (mik) - Ve středu 24. 
února dopoledne přijela do Pros-
tějova návštěva z magistrátu ze slo-
venského Prešova. „Delegaci přijal 
první náměstek primátorky Zdeněk 
Fišer a náměstek Pavel Smetana. 
Slovenskou stranu zastoupenou ve-
doucí odboru strategického rozvoje 
Magdalénou Artimovou, vedoucí 
odboru hlavního architekta města 
Máriou Čutkovou a vedoucím od-
boru školství, kultury a cestovního 
ruchu Jozefem Muránským zajímala 
sportovní a investiční tematika. Kro-
mě zimního stadionu či velodromu 
si po jednání hosté prohlédli také 
interiéry radnice,“ uvedla Jana Gábo-
rová, tisková mluvčí prostějovského 
magistrátu. 

RYCHLÝ
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PROSTĚJOV Za necelé dva týdny se v Prostějově uskuteční zá-
pisy dětí do mateřských škol. Mateřinek, jejichž zřizovatelem 
je prostějovský magistrát, je celkem devatenáct, včetně jed-
né speciální na Husově náměstí, kde se starají o předškoláky 
s lehkými vadami řeči. Jak Večerníku potvrdila náměstkyně 
primátorky pro školství Ivana Hemerková, v současnosti je ve 
zdejších mateřských školách rekordních 1 494 dětí! Podle jejího 
vyjádření jde ale s největší pravděpodobností o poslední školní 
rok, kdy se v Prostějově registrovala stoupající úroveň počtu dětí 
navštěvujících tato předškolní zařízení. „Už při letošních zápisech 
pocítíme, že dětí ubývá,“ konstatuje Ivana Hemerková. 

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

POČET DĚTÍ V PROSTĚJOVSKÝCH MATEŘINKÁCH STÁLE „Letos ale přijmeme všechny předškoláky,“ ujišťuje Ivana Hemerková

Rána na Dolní
a dva zranění!
PROSTĚJOV Minulé pondělí 22. 
února pět minut před čtrnáctou 
hodinou došlo na křižovatce ulic 
Dolní a Šárka k dopravní nehodě 
dvou osobních automobilů. Příčinu 
a hlavně to, kdo z obou řidičů je vi-
nen, zatím policisté prověřují. Při 
srážce však byla zraněna řidička jed-
noho z havarovaných aut společně 
s jejím spolujezdcem. 
„Osmašedesátiletý řidič automobilu 
značky Renault jel po ulici Dolní smě-
rem do centra. Při jeho odbočení vlevo 
do ulice Šárka došlo ze zatím přesně 
nezjištěných příčin ke střetu s protije-
doucím automobilem značky Peugeot, 

jehož řidič jel po Dolní ulici směrem 
od centra města. Při střetu došlo k leh-
kým zraněním řidičky a spolujezdce ve 
vozidle Peugeot. Ta si vyžádala ošetření 
v prostějovské nemocnici,“ uvedl k ha-
várii František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Prostějov.   
Podle vyšetřujících policistů byla hmot-
ná škoda na obou vozidlech předběžně 
vyčíslena na osmdesát tisíc korun. „Al-
kohol u obou řidičů policisté vyloučili 
provedenými dechovými zkouškami. 
Příčiny, okolnosti a míra zavinění jsou 
předmětem dalšího policejního vyšetřo-
vání,“ dodal mluvčí prostějovské policie. 
 (mik) 

Na parkovišti v Plumlovské jako při kulečníku...
PROSTĚJOV Nezabrzděné vozidlo 
nabouralo další dvě! Tento kuriózní 
karambol byl k vidění minulé úterý na 
parkovišti v obchodní zóně v Plumlov-
ské ulici. Šofér středního věku neměl 
správně zajištěné auto, což se jako zá-
klad učí už v autoškole! 
„V úterý třiadvacátého února o půl dva-
nácté dopoledne došlo na parkovišti 
v Plumlovské ulici k dopravní nehodě tří 
vozidel. Pětapadesátiletý řidič osobního 
automobilu značky Opel po zaparková-
ní své vozidlo nezabrzdil a to se poté sa-
movolně rozjelo. Při této spontánní jízdě 

došlo ke kontaktu s vozidlem značky Ško-
da Fabia a následnému zastavení Opelu 
o vozidlo Citroën. Při dopravní nehodě 
nedošlo ke zranění osob a výše hmotné 
škody na zúčastněných autech byla vy-
číslena celkem na sedm tisíc korun,“ po-
psal kuriózní nehodu František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov. 
Požití alkoholu před jízdou bylo u viníka 
nehody vyloučeno dechovou zkouškou. 
„Přestupek řidiče policisté vyřešili na mís-
tě uložením blokové pokuty ve výši pěti 
set korun,“ doplnil Kořínek.  (mik)

PROSTĚJOV Kam s autem, když 
bydlíte na sídlišti? S tímto problé-
mem si každodenně lámou hlavu 
tisíce Prostějovanů. Obzvláště pal-
čivá je situace na sídlišti Hloučela. 
Řešení by mohly nabídnout i nové 
garáže, které v jeho bezprostřední 
blízkosti v těchto dnech vyrůstají. 
Podle zjištění Večerníku, by měly 
být dokončeny už letos na podzim.  
Se stáním na sídlišti Hloučela výrazně 
pomohlo nedávné otevření nového 
parkoviště v areálu nemocnice. Vět-
šina míst „starého“ parkoviště je tak 
nyní obsazena vozy, které patří obyva-
telům přilehlého sídliště. Ani to však 
očividně nestačí. I proto prostějovská 
radnice vyčlenila nevyužitou plochu 
mezi sídlištěm a severní obslužnou 
komunikací právě na řešení tohoto 
problému. V těchto dnech se zde zača-
ly budovat garáže. 
„Půjde o podobný typ garážového 
domu, který stojí hned vedle. Bude 
tam přibližně osmašedesát garáží, jež 

chceme pronajímat. Hotoví bychom 
chtěli být letos na podzim,“ vyjádřil 
se pro Večerník Pavel Němec, jednatel 
společnosti Pfaff- Servis, která za stav-
bou stojí.   
Dalších míst pro stání či dokonce par-
kovacích domů se Prostějované zřej-
mě hned tak nedočkají. Prostějovská 

radnice v minulosti chtěla jeden vybu-
dovat v Tylově ulici, místní však jeho 
vznik odmítli. „Vybudování parkoviš-
tě ani garážového domu na některém 
ze sídlišť v tuto chvíli nemáme v plá-
nu,“ reagoval na přímý dotaz Večerní-
ku Zdeněk Fišer (ČSSD), náměstek 
prostějovské primátorky.  (mls)

Další se 
zatím nechystají...

zjistili jsme

 

PROSTĚJOV Na posledním jed-
nání zastupitelstva města v pondělí 
15. února se strhla slovní přestřel-
ka mezi opozicí a koalicí na téma 
trestního oznámení, které radní 
podali na Jana Navrátila (Změna 
pro Prostějov). Ten, jak Večerník 
v prosinci loňského roku infor-
moval, vyhrožoval žalobou všem 
zastupitelům, kteří zvednou ruku 
pro zbourání Jezdeckých kasáren...
„V místním tisku jsem si přeče-
tl ostrá vyjádření a komentáře
o tom, že rada města uvažuje o po-
dání trestního oznámení na Jana 
Navrátila za útisk. Zajímalo by mě, 
zda tak rada již učinila nebo jste se 
tohoto nápadu vzdali jako nevhod-
ného,“ zeptal se na zastupitelstvu 
František Filouš (ANO 2011). 
Jeho otázka Večerník překvapi-
la, protože právě tento opoziční 
zastupitel zběhlý podávat žaloby 
na skoro každého, koho potká, se 
nezadatelnému právu radních vše-
mocně divil. „Již jsme tak učinili, 
trestní oznámení na pana Navrátila 
bylo již podáno a podepsali ho všich-
ni členové rady města,“ zareagovala 
Alena Rašková. 
Znění a odůvodnění trestního 
oznámení vzápětí požadoval další 
opoziční zastupitel Aleš Matyášek 
z TOP 09 a Nezávislí Prostějova-
né. „Není důvod, pane inženýre, 
nejste účastníkem trestního řízení. 
Vás se to tedy netýká,“ odmítla jej 
primátorka, s čímž Matyášek ne-
souhlasil. „Myslím, že se to dotýká 
i mě, protože podobných útisků 
tady na zastupitelstvu proběhlo 
více. Například sedmého října loň-
ského roku, kdy jsme byli radou 
města utištěni tím, že jsme museli 
schválit druhou změnu územního 
plánu,“ nechal se slyšet Aleš Maty-
ášek. 
O výsledcích vyšetřování Policie 
ČR ve věci podezření na spáchání 
trestného činu útisku Janem Na-
vrátilem bude Večerník informo-
vat.  (mik)
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Časy se mění a s nimi pochopitelně i 
naše společnost. Zatímco v minulých 
stoletích se u nás bojovalo, pěstovalo 
i obrozencovalo, teď tunelujeme, sca-
nujeme a googlíme. A co bude dál? 
Kdo ví, třeba konečně dojde i na ty 
létající stroje, všehoschopné roboty 
a hlavně cestování v čase! 
I když, pokud by mělo dojít na te-
orie některých novodobých věštců, 
mohlo by se hodně změnit hlavně 
pro ženy. Minulostí totiž bude neko-
nečné brblání vaší drahé polovičky, 
která si věčně stěžuje, že nemá co 

na sebe, zatímco její skříň praská ve 
švech. Svědomitý manžel jí prostě 
a jednoduše koupí nejnovější kolekci 
slušivých burek pro každou příleži-
tost. Taková burka do postele sice 
manžela asi nerozparádí tolik jako 
vhodně zvolené krajkové prádélko, 
zato se dá důmyslně použít jako spa-
cák či stan pro jednoho. Burka do 
vody spolehlivě skryje špíčky navíc, 
takže si ji s ohledem na svou posta-
vu a chuť k jídlu objednám raději už 
v předstihu, a zaručeně v ničem ne-
naděláte větší parádu než ve spole-

čenské burce. Trochu jednotvárné asi 
bude, když se na nákupy do jedno-
ho obchoďáku vydá skupinka dam 
v burkách s kroužkem jeptišek, zato 
ale najisto výrazně ubyde samoživi-
telek v okolí E55, na černé bubáky 
u silnice snad nebudou zvědaví už 
ani naši západní sousedé. 
V této souvislosti je ale třeba mít na 
paměti nejnovější novelu zákona, 
která přikazuje nosit reflexní prvky 
při pohybu mimo obec. Bezpečnost-
ní burka s reflexními nášivkami tak 
bude mezi dámami určitě hitovka!

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

VÍCEÚČELOVÁ BURKA

Noèní piráti
V noci chodím po Prostějově jenom výjimečně, ale nedávno jsem se vra-
cel s manželkou z plesu okolo druhé hodiny po půlnoci. Procházeli jsme 
po Vápenici a naprosto nás udivilo, s jakou rychlostí v tuto dobu jezdí 
řidiči osobních aut. Padesátkou to rozhodně nebylo! Když jsme viděli, jak 
křižovatku u Národního domu bere taxikář smykem a Vápenicí projíždí 
minimálně stovkou, jenom jsme kroutili hlavou. Ty tolik proklínané 
radary na měření rychlosti asi nebyly zas až tak špatným nápadem!
 Pavel Dvořák, Prostějov

KU

Je dostatek sportovišť v Prostìjovì?
Já si odpovídám sám - není! Jednoznačně čím přibudou další, tak to bude 
to nejlepší pro město a jejich obyvatele. Neznám město, které by se bránilo 
tomu, aby se u nich postavila nová sportoviště, a ještě k tomu se dosta-
nou peníze mimo rozpočet města. A přece jedno město se v tomto vyjímá 
- a je to Prostějov. Někteří naši zastupitelé se brání tomu, aby se u nás post-
avila nová sportovní hala. Vymýšlí tak různé obezličky jen proto, aby se nic 
nepovedlo. Získat peníze od státu na tuto stavbu (rozuměj velkou spor-
tovní halu) jen tak někdo nedokáže a dále musí přesvědčit, že sporty jako 
tenis či volejbal se u nás v Prostějově dělají na vysoké úrovni - můžeme 
říci na světové, a to splňujeme. Co by jiná města dala za to, aby měla ta-
kovou agenturu, jakou je TK PLUS Prostějov na čele s panem doktorem 
M. Černoškem a jeho spolupracovníky. Prakticky našemu městu a je-
jich obyvatelům přinášejí vše na zlatém podnosu a přesto vidíte, že se to 
některým zastupitelům nezamlouvá. Přibližně sto milionů korun nechtějí! 
Přitom jde o logické vyústění koncepce i soustředění sportovišť v dané 
lokalitě města. Věřím, že sportovní hala by byla pro Prostějov chloubou 
a vynikajícím doplněním tohoto velkého sportovního areálu. Jen se 
podívejte, co bylo na dřívějším hřišti „Baniku“ - a teď je zde skvostný ten-
isový areál, a za tím vším stojí již zmiňovaná firma TK PLUS v čele s dok-
torem M. Černoškem. A ta je zárukou. že tato hala by byla vynikající. Dále 
jsem přesvědčen, že by byla plně využívaná od ranních hodin až do večera 
jak žáky škol a mládeže, tak i sportovními oddíly. Bude to další sportovní 
skvost v našem městě. Věřím, že tomuto projektu dají zastupitelé zelenou.
 Mgr. Antonín Dušek, člen sportovní komise Rady města Prostějov

Co nám připomíná zločin v Polné

O „RÝMEČCE“, VIRECH, JINÝCH BREBERKÁCH 
 A JEDNOM VÝROČÍ...Je právě 29. února, na Prostějovsku začínají jarní prázdniny 

a já volám sláva! Ale pozor, nevolám to kvůli tomu, že na tý-
den utichnou zbraně mezi kantory, žáky a rodiči, ale kvůli 
tomu, že tyto prázdniny snad zastaví stále hrozící chřipko-
vou epidemii a jiný „moribundus“, který pořád běhá mezi 
spoluobčany.



PROSTĚJOV Narozeniny v kostýmech. 
V posledním únorovém týdnu se ve všech 
programech prostějovského Mateřského 
centra Cipísek rozjela velká narozeninová 
párty v karnevalových kostýmech. Mateřské 
centrum totiž oslavovalo už sedmnáct let své 
činnosti. 
Nechyběly tanečky, balónky ani dorty. „Mateř-
ské centrum Cipísek vzniklo před sedmnácti 
lety z iniciativy maminek na mateřské dovolené. 
Původní potřeba setkávat se s jinými rodinami s 
malými dětmi, nacházet nové přátele nebo sdí-
let své starosti i radosti stále trvá i v dnešní době 
internetu, sociálních sítí a spousty akcí zaměře-
ných na děti,“ informovala Markéta Skládalová z 
MC Cipísek. 
Mateřské centrum proto děkuje všem za dlou-
holetou přízeň, jejímž důkazem je centrum stále 
plné dětí a rodičů. „Pro rodiče a širokou veřejnost 
má Cipísek v programu pravidelné rodičovské 
besedy, kurzy, semináře a setkávání o výchově a 
komunikaci v rodině,“ rozkrývá nabídku Marké-
ta Skládalová a pokračuje: „Mateřské centrum 
dále nabízí také individuální poradenství, psy-
chologické, právní i poradenství v péči o dítě. Pro 
celé rodiny pak připravujeme i jednorázové akce. 
Začátkem dubna se rozjedou nové programy 
pro rodiče s dětmi.“
Bližší informace získají zájemci na www.mcpros-
tejov.cz, www.facebook.com/cipisekprostejov 
nebo e-mail: mcprostejov@centrum.cz     (zv)
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Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

KARČA
je kříženec jezevčíka malého vzrůstu ve věku deseti roků, 
jemuž umřel páneček. Je to velmi milá a přátelská fenečka 
klidné povahy. Pro svého pána bude oddanou a věrnou par-
ťačkou, bude ho milovat celou svou duší. Bez problému se 
snese s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

FIDO 
je kříženec malého vzrůstu ve věku zhruba šesti až de-
víti týdnů. Jde o roztomilé a mazlivé štěňátko, které je 
vděčné za každé pohlazení a každý kontakt s člověkem. 
Jako ideální se hodí k dětem, krásně se přivykne novým 
pravidlům.
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XAMER
je asi osmiletý představitel plemene labrador velkého 
vzrůstu. Je to velmi přátelský a kontaktní pejsek, který bude 
šťastný v domečku se zahrádkou, kde bude moci volně bě-
hat a hlídat. Na vodítku chodí pěkně, netahá, s fenkou se 
bez problému snese.

NASŤA
je kříženec jezevčíka malého vzrůstu ve věku deseti let, kte-
rému zemřel páneček. Je to pohodová a vyrovnaná fenka, 
která je vděčná za každé pohlazení a kontakt s člověkem. 
Se psem i fenkou se bez problému snese, na vodítku chodí 
pěkně, netahá.

Vít ROZEHNAL
23. 2. 2016  51 cm 3,95 kg

Konice

Ondřej BÚDA
23. 2. 2016  54 cm 3,65 kg

Prostějov

Adam MALHOCKÝ
22. 2. 2016  48 cm 3,35 kg

Brodek u Prostějova

Pondělí 29. února 2016
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!
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Vítejte na svìtì

Andrea BERKOVÁ
23. 2. 2016  50 cm 3,15 kg

Žešov

Alena ŘEZÁČOVÁ
21. 2. 2016  49 cm 2,90 kg

Držovice

Karolína POŘÍZKOVÁ
21. 2. 2016  47 cm 2,70 kg

Prostějov

PRAHA, PROSTĚJOV Hlasování o 
Rákosníčkovo hřiště v Prostějově vr-
cholí! Dnes, tj. v pondělí 29. Února, je 
poslední den, co máme možnost po-
sílit naše šance na další dětské hřiště 
tohoto druhu! Tyto šance jsou v tuto 
chvíli obrovské, v kategorii měst od 
25 do 100 000 obyvatel je v hlasování 
Prostějov na druhém místě. 
„O tom, kde konkrétně budou Rákosníč-
kova hřiště, rozhodují svým hlasováním 
zákazníci společnosti Lidl a ostatní široká 

veřejnost. V kategorii měst, jako je Pros-
tějov, se hlasuje o dvojici hřišť, přičemž v 
této chvíli je naše město na druhém mís-
tě. To znamená, že se v Prostějově bude 
nejspíš znovu stavět,“ potvrdila vedoucí 
projektu Rákosníčkovo hřiště Zuzana 
Ritterová ze společnosti Lidl a dodala, že 
podmínkou je setrvat na druhé pozici. 
Pokud se to Prostějovu podaří, hřiště v 
Anenské ulici bude! Jedno už přitom stojí 
poblíž Husova náměstí. Hlasování probí-
há do půlnoci dne 29. 2. 2016.  (mik)

V Cipísku bylo opravdu veselo.  Foto: koláž MC Cipísek

RÁKOSNÍČKOVO HŘIŠTĚ: 
Dnes je poslední den!

Oslava Cipískových sedmnáctin
FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz 1717
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zprávy z regionu
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aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Anketa o budoucnosti elektráren  

Protivanov (mls) - Co bude s trojicí větrných elektráren 
dál? Budou staré větrníky nahrazeny novými a výkonnější-
mi? Nebo naopak zmizí z krajiny úplně? Znění ankety týka-
jící se budoucnosti větrných elektráren v Protivanově už je 
na světě. Nedávno ji schválilo místní zastupitelstvo. Teprve 
po vyhodnocení jejích výsledků podá obec své stanovisko 
k další budoucnosti větrných elektráren na katastru obce. 

Ludmírov pokraèuje ve zvelebování
Ludmírov (jim) - Z řady nových prvků se mohou v po-
sledních měsících těšit obyvatelé Ludmírova. Obec mimo 
jiné opravila několik místních komunikací ve všech svých 
částech, chodník v Ludmírově a po letech jednání se po-
dařilo získat posilovač v Ponikvi, kde dosud nebyl signál 
žádného operátora. A je toho ještě za nedávnou dobu 
mnohem víc. „Máme bezdrátový rozhlas ve všech míst-
ních částech, nový územní plán, konečně dětské hřiště 
v Ludmírově, nové elektrické zvonění pro kaple v Milkově 
a Ospělově. Vyměnili jsme stará okna a dveře za plastová 
jak na budově obecního úřadu, tak i na budově Domova 
pro seniory v Ludmírově, v Ospělově proběhla kompletní 
rekonstrukce elektroinstalace obecní budovy a komínů,“ 
vyjmenovala další akce starostka Ludmírova Jana Grézlo-
vá. A ani tento výčet není kompletní, podařilo se ještě 
mimo jiné vyčistit požární nádrž, v Dětkovicích, za pomoci 
dotace z ministerstva pro místní rozvoj opravit kapličku, 
upravit povrch hřiště i zakoupit za finanční podpory Olo-
mouckého kraje dopravní automobil pro hasiče.

Fotbalisté chtìjí novou tribunu 

Němčice nad Hanou (mls) - Fotbaloví fanoušci z Něm-
čic by se v dohledné době mohli dočkat výhledu z opra-
vené tribuny. Místní klub na její rekonstrukci žádá dotace 
z Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. Vedení obce 
v této souvislosti přislíbilo fotbalistům poskytnout pětinu 
nákladů, která je nutná coby spoluúčast na tomto projektu. 

Do ulic vyrazí nový sypaè 
Němčice nad Hanou (mls) - Chodníky v Němčicích by 
neměly klouzat ani v příštím roce. Vedení města schválilo 
nákup nového posypového zařízení na multikáru. Sypač 
přijde na 161 tisíc korun bez DPH.  

Hasièi dostanou dotaci 
Konice (mls) - Celkem dvacet tisíc korun daruje Sboru 
dobrovolných hasičů v Nové Dědině na jeho celoroční 
provoz konická radnice.  

Zmìní se jízdní øády
Prostějovsko (mls) - Uplynulou neděli 28. února došlo ke 
změnám některých jízdních řádů příměstských autobuso-
vých linek FTL. Konkrétně jde o opoždění spoje z Proti-
vanova o tři minuty na 16:48 hodin, a to na lince Prostějov 
- Protivanov - Buková. Další změna se týká linky Plumlov 
- Drahany - Protivanov, kde autobus bude nově obsluho-
vat zastávku Protivanov, ZŠ.  FTL také upozorňuje, že pá-
tek 25. března 2016 byl oficiálně uznán jako státní svátek. 
V tento den pojedou spoje autobusových linek stejně jako 
každý jiný státní svátek. 

RYCHLÝ
VEČERNÍK

www.facebook.com
/vecernikpv
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V Pěnčíně vzplála střecha domu
ŠKODA PŘES MILION KORUN!

PĚNČÍN Minulý čtvrtek 25. února těsně před 
pátou hodinou ranní byl hasičům oznámen 
požár střechy rodinného domu v Pěnčíně. 
O jeho nebezpečnosti svědčila skutečnost, že 
hasit jej vyjelo hned pět jednotek záchranářů!  
Na místo postupně dorazily profesionální jed-
notky z Konice a Prostějova, dále dobrovolní 
hasiči z Pěnčína, Kostelce na Hané a Náměš-
tě na Hané. „Po příjezdu zjistili, že požárem 
je zasažena celá střecha velkého rodinného 
domu a uskladněné seno a sláma na půdě. 
Uvnitř domu se naštěstí nikdo nenacházel, 
obyvatelé se evakuovali sami ještě před pří-
jezdem hasičů. Byly kontaktovány rozvodné 
závody, aby zajistily vypnutí elektrického 

proudu,“ informovala Vladimíra Hacsiková, 
tisková mluvčí Hasičského záchranného sbo-
ru Olomouckého kraje.
„Hasiči v průběhu likvidačních prací rozebí-
rali střešní konstrukci, čistili půdní prostor, 
ohořelé věci vynášeli na volné prostranství, 
kde je dohašovali. Jednotky dále dohašovaly 
ohniska požáru a zbylé ohořelé střešní trámy,“ 
popsala dále mluvčí krajských hasičů.
Plameny dostali hasiči pod kontrolu za dvě 
hodiny po oznámení. „Výše škody byla před-
běžně stanovena na jeden milion dvě stě tisíc 
korun, příčina vzniku požáru se šetří. Při udá-
losti nebyl nikdo zraněn,“ dodala Hacsiková. 
 (mik) Rozsáhlý požár rodinného domu v Pěnčíně měli hasiči pod kontrolou za dvě hodiny.   2x foto: HZS Olomouckého kraje



SMRŽICE Podobnou příležitost 
žádná jiná obec v regionu 
nemá. Díky Zdeňku Balcaříkovi 
si Smržice mohly dvacet let 
připomínat nejvýznamnější udá-
losti uplynulého roku tak, jak 
je prožili právě jejich občané. 
Přestože místní nadšenec už další 
díly své jedinečné videokroniky  
nenatočí, v pátek představil nový 
dokument. Sestříhal jej jak z vlast-
ního archivu, tak i z materiálu, 
který před pětadvaceti lety natočil 
jeho předchůdce Josef Labounek.  

Martin ZAORA L
Ručičky na hodinách ve smržickém 
„kulturáku“ se uplynulý pátek vrátily 
o čtvrtstoletí zpátky. Přítomní díky 
tomu na plátně sledovali například 
záběry z první porevoluční oslavy 
vzniku samostatného Českosloven-
ského státu, během nichž byla v obci 
zasazena „lípa svobody“. Připomněli si 
tak i událost, kdy podobný strom byl 
ještě v době totality ve Smržicích 
pokácen. Také na vlastní oči spatřili 
tehdejšího prostějovského starostu 
Jana Šverdíka a vyslechli báseň Vikto-
ra Dyka Země mluví v podání Aleny 
Spurné. Pobavení v sále ovšem vz-
budilo zejména pěvecké vystoupení 
tehdejších smržických školáků, 
kterým je nyní už hodně přes třicet let. 
A podobných okamžiků byla během 

pátečního podvečera celá řada. „Vz-
pomínám si na první promítání, kdy 
se nás sešlo asi dvacet a film se 
promítal ještě na vypůjčené televizi. 
Pak už se návštěvnost i podmínky pro 
promítání jen zlepšovaly,“ ohlédl se na 
úvod večera Zdeněk Balcařík. 
V pátek 26. února se místní „kul-
turák“ sice nezaplnil tak, jako při 
předchozích promítáních mapu-
jících uplynulý rok, několik de-
sítek přítomných se však velmi 
rychle ponořilo do vod příjemné 

nostalgie. Prostřednictvím po-
hyblivých obrázků si totiž mohli 
opět oživit okamžiky, které se už 
nikdy nevrátí, stejně jako lidi, 
z nichž některé už nikdy nespatří... 
„Bylo mi líto, kdyby všechny ty filmy, 
s nimiž jsem si dal tolik práce, už nik-
do neviděl. Proto jsem se rozhodl, že 
od příštího roku začneme promítat 
dvacet let staré snímky. Sám jsem 
zvědavý, kolik patriotů se na ně přijde 
podívat,“ dodal s úsměvem Zdeněk 
Balcařík.  

Účastníci Zlaté vařečky toho za sedmnáct 
let novodobé existence této akce zažili 
spoustu. Zvládli tuhé mrazy, všudypří-
tomné bláto i silné vichry. Letos poprvé se 

však museli obejít bez svého „Ducháčka“. 
Dlouholetý člen SDH Drahany Jaroslav 
Pořízka byl skutečně dobrým duchem 
celé akce. Bohužel loni na sklonku léta 

ve věku čtyřiasedmdesáti let zemřel. 
„Měl vždy vše pečlivě připraveno, a to 
až do posledního detailu. Ještě loni tu 
lítal... Bohužel tentokrát už to musíme 
zvládnout bez něj. Ale myslím, že si nás 
vychoval dobře a že mu ostudu neudělá-
me,“ prohlásil pro Večerník starosta SDH 
Drahany Josef Pírek, který úvod celé akce 
věnoval právě památce svého kamaráda. 
Všichni přítomní pak jeho čest uctili mi-
nutou ticha.  
Navzdory nepřítomnosti „Ducháčka“ se 
i letos Zlatá vařečka vydařila. „Sněhulá-
kovým překvapením byl zvěřinový guláš 
z divočáka, kterého ulovil dědeček dvou 
našich členek Stanislav Škrhák. Dali jsme 
do něj spoustu česneku a přiměřeně ko-

ření a věřili, že taková kombinace musí 
chutnat všem,“ prozradila Eliška Crhon-
ková z vítězných Sněhuláků z Drahan.
Druhé místo si vyvařila Muflončata 
z Bukové. Jak název jejich týmu napoví-

dal, k přípravě svého guláše použili také 
zvěřinu. „Mufloní maso máme z naší 
prodejny Na polesí. Okořenili jsme ho 
například černým pepřem, majoránkou 
či rozmarýnem,“ přiblížil Petr Lachman. 
Třetí místo tentokrát brali Vařící Hasiči 
z Bousína s pochoutkou s mnohoznač-
ným názvem Prolhaný ptáček. „Ptáček 
byl prolhaný tím, že jsme jej nezamotané-
ho připravovali přímo v omáčce. Dochu-
tili jsme ho okurkou, párkem či vajíčkem. 
S receptem přišla naše vedoucí Alena Shi-
ne,“ popsala Natálie Pořízková.    
Zlatá vařečka však není pouze o ku-
chařském umění, ale také o rychlosti 
a obratnosti, kterou si mohli mladí 
hasiči otestovat v branném závodě. Po 
letech byla velmi solidně zaplněna katego-
rie mladších žáků, kde v konkurenci osmi 
týmů zvítězily domácí Drahany vedené 
Eliškou Vymětalovou. V tomto typu zá-

vodu už tradičně vynikají týmy z Vrahovic 
a nejinak tomu bylo i letos. V kategorii star-
ších žáků mezi dvanácti družstvy nenašla 
konkurenci trojice z příměstské části Pros-
tějova vedená Terezou Přikrylovou.  
Přestože tradice Zlaté vařečky sahá de-
sítky let dozadu, až do dob Svazarmu, 
i letos se ukázalo, že jde o akci, která do-
káže nejen prověřit odolnost mladých ha-
sičů, ale také dobře pobavit. „Děkujeme 
všem účastníkům a doufáme, že se k nám 
za rok opět vrátí. Dokud bude o akci ta-
kový zájem, tak ji určitě budeme pořádat 
i nadále,“ přislíbil Josef Pírek.  

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Jiří
MOŽNÝ

ovor

●● V čele Laškova stojíte druhé 
období. V čem je odlišné od toho 
minulého?
„Myslím, že se skoro neliší. Opět 
se podařilo sestavit v zastupitelstvu 
dobrou partu lidí, kteří chtějí a umí 
pracovat pro lidi a obec. Navázali jsme 
na spolupráci z předchozích let a po 
pečlivém projednání se vždy dokáže-
me shodnout.“

●● Máme tu rok 2016, do čeho bys-
te se během něj chtěli pustit?
„Naplánováno je hned několik akcí. Sa-
mozřejmě že ne vše se letos podaří do-
táhnout do konce, odvíjí se to od získání 
finančních prostředků z dotací. Pokud se 
nepodaří uspět, počkáme na další výzvu. 
V plánu je vybudování nového veřejné-
ho osvětlení a oprava chodníku ve středu 
obce, výměna střešní krytiny na hasičské 
zbrojnici i obecních skladech, v nepo-
slední řadě pak první etapa revitalizace 
obecní zeleně. To znamená na hřbitově, 
u kostela a na Dvorku. Dále máme 
v plánu vybudování společenského 
a komunitního centra v prostorách bý-
valého kinosálu, obnovu či zakoupení 
nových vozidel pro obec a zásahovou 
jednotku hasičů, odbahnění, prohlou-
bení a úpravu hráze a koryta rybníčku za 
sokolovnou.“
●● Plánů máte tedy opravdu spous-
tu. Co dalšího byste výhledově 
chtěli zvládnout?
„Zpracováváme projekt koupacího 
biotopu na místě torza koupaliště a pro-
jekt bezbariérového chodníku od čekár-
ny v Laškově po konec obce ve směru na 
Olomouc, následně chodníku ve Zmo-
lách a Krakovci. Nápadů je stále dost, 
určitě další získáme po vyhodnocení 
dotazníku od občanů v rámci přípravy 
Programu rozvoje obce.“
●● Naposledy jsme spolu takto 
podrobně hovořili před třemi lety, 
co se v obci od této doby podařilo 
uskutečnit?
„I zde je vidět, že se pořád něco děje. Vy-
budovali jsme novou školku pro patnáct 
dětí, opravili části místních komunika-
cí, postavili dětské hřiště v zámeckém 

parku, zateplili budovu školy, ve všech 
místních částech jsme zavedli bezdráto-
vý rozhlas, loni přišla na řadu generální 
rekonstrukce smuteční síně na hřbitově 
spojená se zvýšením počtu schránek 
kolumbária. Mimo to se jednalo o další 
menší akce do sta tisíc, kam patří třeba 
dva odvodňovací překopy na místních 
komunikacích v Krakovci a Dvorku.“
●● V minulosti jste mimo jiné zmí-
nil práce na přípravě kanalizace. 
Jak se vám podařilo v tomto směru 
pokročit?
„Tady se nám až zas tak moc nedaří. 
Máme čtyři místní části, vedle Laškova 
Kandii, Dvorek a Krakovec s rozlohou 
katastru téměř třináct set hektarů, ale 
občanů jak v jednom paneláku - ani ne 
šest set. Z pohledu bodového hodnoce-
ní při získání dotace jsme v přepočtu na 
jednoho obyvatele pořád drazí a v někte-
rých uličkách je již uloženo vedení plynu, 
vody, telefonu a kanál se tam prostě ne-
vejde. Letos chceme dokončit podklady 
k územnímu rozhodnutí o umístění stav-
by, jenže pro umístění na soukromé po-
zemky získáváme souhlasy velice obtížně 
a stále musíme návrhy plánů předělávat. 
Navíc u některých občanů panují obavy 
z výše stočného a nákladů při budování 
přípojek. Je potřeba neustále vysvětlovat, 
že vybudování kanalizace se stejně nevy-
hneme a výše dotací stále klesá. Čím poz-
ději začneme, tím víc se obec zadluží...“
●● Jak jste tedy obecně spokojen se 
současným životem v obci?
„Jsem přesvědčen, že se nám tu žije 
celkem klidně a dobře. Snažíme se, 
aby vše fungovalo, a podle ohlasů vět-
šiny občanů se nám to daří. Také mě 
těší, že se podařilo udržet v obci všech-

ny služby, které ani ve větších obcích 
nejsou samozřejmostí. Jedná se o poš-
tu, lékaře pro dospělé i děti, zubaře, 
školku, první stupeň základní školy, 
kosmetiku, kadeřnictví, sokolovnu, 
víceúčelové hřiště s umělým povr-
chem, dva obchody i dvě hospody. 
Důležitá je pro mě také skutečnost, že 
obec nemá ani korunu dluhu či žádný 
majetek v zástavě!“
●● Takže se skutečně daří?
„Nikdy nebude vše hotové a jako i jin-
de se najdou tací, kteří nebudou nikdy 
s ničím spokojení. Všechno ovšem 
řeší za zády zastupitelstva... Zde bych 
si dokázal představit, že přijdou za 
mnou nebo jinými zastupiteli a v klidu 
můžeme probrat jejich nápady i při-
pomínky. Můžu s klidným svědomím 
prohlásit, že přistupuji stejně k řešení 
problémů všech žadatelů.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jaké bylo drahanské vaření...FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Martin Zaoral

Sněhuláci z Drahan připravili Sněhulákovo tajemství. 
Za svůj guláš z divočáka získali Zlatou vařečku.

Na druhém místě skončila Muflončata z Bukové, která 
uvařila Mufloní guláš.

Bronz brali Vařící Hasiči z Bousína za svůj Prolhaný 
ptáček.

sa
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V bezvědomí na WC!
Uplynulý čtvrtek 25. února krátce 
před čtrnáctou hodinou nalezla 
pracovnice motorestu v obci na 
Prostějovsku na toaletě muže v 
bezvědomí. Na místo byla ihned 
vyslána také policejní hlídka, která 
provedeným šetřením zjistila, že 
osmačtyřicetiletý muž byl v době 
události na toaletě sám. Provede-
nou dechovou zkouškou dále po-
licisté muži naměřili hodnotu 4,2 
promile alkoholu v dechu. Cizí zavi-
nění nebylo zjištěno.

Vrátil se dříve
V pondělí 22. února z místa trvalé-
ho bydliště v obci na Konicku vyká-
zali policisté z obvodního oddělení 
v Konici jednadvacetiletého muže. 
Přestože vykázání bylo platné po 
dobu deseti dní, muž se do domu 
vrátil již 24. a následně i 25. února. 
Pro toto jednání je muž podezřelý 
z přečinu maření výkonu úředního 
rozhodnutí a vykázání, za který mu 
může být uložen trest odnětí svobo-
dy až na tři léta. V případu je vedeno 
zkrácené přípravné řízení.

Zpronevěřil pilu
Z trestného činu zpronevěry po-
dezírají plumlovští policisté čtyři-
advacetiletého muže. Tohoto činu 
se měl podezřelý dopustit tím, že si 
na podzim loňského roku od svého 
známého vypůjčil motorovou pilu 
typu Stihl a následně ji za částku 
dvou tisíc korun bez vědomí maji-
tele prodal do jedné prostějovské 
zastavárny. Majiteli motorové pily 
tímto skutkem způsobil škodu vy-
číslenou na šest a půl tisíce korun. 
Ve věci je nyní vedeno zkrácené pří-
pravné řízení. Podezřelému hrozí 
dva roky vězení. 

Trefi la ho taška!
Minulý čtvrtek 25. února dopole-
dne přijali policisté oznámení od 
osmapadesátiletého muže z obce 
na Němčicku, že přibližně v deset 
hodin, když šel po vlastní zahradě, 
přiletěl přes hraniční zeď kousek 
střešní tašky a udeřil ho do hlavy. 
Následkem toho došlo k lehkému 
zranění na hlavě, které poškozené-
mu ošetřili v prostějovské nemoc-
nici. Policisté věc šetří pro podezře-
ní na přestupek proti občanskému 
soužití.

Víc jak promile
Z trestného činu ohrožení pod vli-
vem návykové látky je podezřelý 
osmatřicetiletý muž z Prostějovska, 
který byl předminulý čtvrtek 18. 
února po jednadvacáté hodině kon-
trolován v obci Dzbel. U muže byla 
provedena dechová zkouška, kte-
rá byla pozitivní s výsledkem 1,38 
promile alkoholu v dechu. Řidiči 
byla zakázána další jízda a zadržen 
řidičský průkaz. 

Řidič pod vlivem
Předminulou neděli 21. února de-
set minut před devátou hodinou 
kontrolovali policisté z obvodního 
oddělení Plumlov v obci Ptenský 
Dvorek jednadvacetiletého řidiče 
osobního vozidla Renault z Karvi-
né. Po negativní dechové zkoušce 
policisté u muže provedli orientační 
test na zjištění omamných a psycho-
tropních látek. Ten byl pozitivní na 
marihuanu. Řidič se k užití této lát-
ky přiznal.  Policisté muži na místě 
zadrželi řidičský průkaz a zakázali 
další jízdu. Přestupek bude předán 
k dořešení příslušnému správnímu 
orgánu. 

ČERNÁ
KRONIKA
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>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

LAŠKOV Podzim 2009 byl pro 
Ladislava Jedličku (na snímku) 
premiérovým v pozici starosty 
Laškova. Přestože se již přede-
šlých sedm let podílel na vede-
ní obce, musel si zvyknout na 
větší zodpovědnost a přímé ří-
zení. Od té doby uplynulo více 
než šest let a ve společenství s 
přibližně 580 obyvateli se mu 
i dalším zvoleným zastupite-
lům podařilo již několik úkolů 
splnit. Nápadů je ovšem stále 
dost - například nové osvětle-
ní, vznik společenského centra 
či zbudování koupacího bioto-
pu. Nejen o tom je následující 
rozhovor, který je dalším z na-
šeho dlouhodobého seriálu se 
starosty měst, městysů a obcí 
prostějovského regionu.

DRAHANY Celkem sedmnáct ohňů vzplálo uplynulou sobotu
v místní části Japonsko městyse Drahany. Letos posedmnácté tu 
hasiči uspořádali soutěž družstev ve vaření na otevřeném ohni bez 
použití polotovarů. Klíčem k úspěchu se tentokrát stala zvěřina. 
Využili ji jak vítězní Sněhuláci z Drahan, tak Muflončata z Bukové. 
Bronz brali Vařící Hasiči z Bousína se svým Prolhaným ptáčkem. 
Večerník byl všem těm chuťovým pokušením pěkně nablízku...  

 Martin ZAORAL

PŮVODNÍ  REPORTÁŽ
pro Večerník
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Slavnostního nástupu se zúčastnilo všech sedmnáct družstev, která se utkala v soutěži o Zlatou vařečku.  Foto: Martin Zaoral  

www.
vecernikpv.cz
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“ Nikdy nebude vše 
hotové a jako i jinde se 

najdou tací, kteří nebudou 
nikdy s ničím spokojení. 

Všechno ovšem řeší za zády 
zastupitelstva...

Foto: Archív Ladislava Jedličky

ZLATÁ VAŘEČKA ŽIJE! I BEZ SVÉHO „DUCHÁČKA“ZLATÁ VAŘEČKA ŽIJE! I BEZ SVÉHO „DUCHÁČKA“
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PROSTĚJOVSKO Takhle se přece 
k vlastní matce nechová! Policisté byli 
nuceni vykázat jednadvacetiletého zlo-
syna z rodinného domu poté, co je o po-
moc v nouzi požádala žena v ohrožení 
života. Povedený synáček jí vyhrožoval 
smrtí!  
„V neděli jedenadvacátého února o půl 
sedmé večer napadl ve společném obydlí 
v obci na Prostějovsku jednadvacetiletý 
syn svou matku. Mladík ženě nejprve 
vulgárně nadával a poté ji napadl i fyzicky. 
Po přibližně deseti minutách se útok opa-
koval, ale hrubián k tomu všemu přidal 
i výhružky zabitím. Tímto jednáním 
u poškozené pochopitelně vyvolal obavu 

o život a zdraví. Proto matka celou věc 
oznámila policistům,“ sdělil František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. 
Jakmile policisté přijeli na místo, prove-
deným šetřením shledali, že byly naplněny 
znaky domácího násilí. „Proto využili 
svého zákonného oprávnění a muže ze 
společné domácnosti na dobu deseti dní 
vykázali. V letošním roce je to v rámci 
prostějovského územního odboru již 
šesté realizované vykázání. Přestupek proti 
občanskému soužití, ze kterého je útočník 
podezřelý, bude postoupen k dořešení 
příslušnému správnímu orgánu,“ přidal 
další informace Kořínek.  (mik)

Hrozil vlastní matce:

ZABIJU TĚ!ZABIJU TĚ!Ve Smržicích ožily vzpomínky...
Hlavní cena zůstala po třech letech opět v Drahanech Hlavní cena zůstala po třech letech opět v Drahanech 

Starosta Laškova Ladislav Jedlička: „Obec nemá 
ani korunu dluhu, ani žádný majetek v zástavě“

Bílovice:Bílovice: Strom přerazil, o zeď domu Strom přerazil, o zeď domu
BÍLOVICE Hrůzostrašně vypa-
dající nehoda měla za následek 
čtyři zraněné osoby v jediném 
autě! Zatím není jasné, proč osm-
náctiletý mladík za volantem 
škodovky o půlnoci v Bílovicích 
fatálně selhal při řízení a s autem 
přerazil strom vedle silnice...
„V sobotu dvacátého února pět mi-
nut před půlnocí došlo v obci Bílo-
vice k havárii osobního automobilu 
značky Škoda Felicia. Osmnáctiletý 
řidič po projetí mírné pravotoči-
vé zatáčky ve směru ke Kostelci na 
Hané z dosud přesně nezjištěných 
příčin dostal s vozidlem smyk. Jeho 
následkem auto vyjelo vlevo mimo 
komunikaci, kde přerazilo vzrostlý 
listnatý strom a následně se zastavilo 
o zeď domu. V době havárie v něm 

cestovalo celkem pět osob. Jedině 
dívka jedoucí na pravém zadním 
sedadle neutrpěla žádné zranění,“ 
zkonstatoval otřesný výsledek noční 
havárie František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor Prostějov. 
„Ostatní čtyři cestující byli s lehký-
mi zraněními převezeni sanitkami 
k ošetření do prostějovské nemoc-
nice. Hmotná škoda na vozidle, 
stromu a domu byla předběžně 
vyčíslena na šestašedesát tisíc ko-
run. Alkohol byl u řidiče vyloučen 
provedenou dechovou zkouškou,“ 
upřesnil další podrobnosti František 
Kořínek s tím, že příčiny, okolnosti a 
míra zavinění havárie jsou předmě-
tem dalšího policejního vyšetřování.   
 (mik)  

se zastavil!se zastavil!

V této hromadě šrotu utrpěly z pětičlenné posádky hned čtyři osoby zranění.  
 Foto: Policie ČR

Vyloupení domu
na Konicku objasněno!
KONICKO Začátkem prosince loň-
ského roku tehdy neznámý pachatel 
vykradl dům v malé obci na Konic-
ku. Z nevelkého lupu se ale radoval 
necelé tři měsíce. Nyní ho olomouč-
tí kriminalisté ve spolupráci s konic-
kými policisty vypátrali.  
„Krátce po půlnoci pátého prosince 
loňského roku došlo ke vloupání do 
rodinného domu v obci na Konicku. 
Pachatel do domu vnikl po překonání 
vstupních dveří, a to přesně nezjiště-
ným způsobem, bez jejich poškození. 
V domě následně odcizil finanční ho-
tovost čtyři sta korun, platební kartu 
i klíče od vozidla. Odcizenými klíči 
si následně vozidlo u domu otevřel a 
prohledal, ale nic neodcizil. Poté ze 
dvora domu pachatel odcizil pánské 
jízdní kolo, které policisté při šetření 

v okolí místa činu nalezli nedaleko a 
předali zpět majiteli. Celkem svým 
činem pachatel způsobil škodu vy-
číslenou na šest a půl tisíce korun,“ 
zavzpomínal na případ starý bezmála 
tři měsíce František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 
Zásluhou dobré práce policistů, byl 
nyní zloděj dopaden! „Pachatele se 
podařilo vypátrat olomouckým krimi-
nalistům ve spolupráci s policisty z ob-
vodního oddělení v Konici. Jedná se o 
šestadvacetiletého muže z Olomouce, 
kterému za přečin porušování domov-
ní svobody, přečin krádeže a přečin 
neoprávněného opatření, padělání 
a pozměnění platebního prostředku 
hrozí až dva roky vězení,“ prozradil 
František Kořínek.  (mik)  

RAKOVÁ, BOHUSLAVICE Tohle 
mohlo špatně skončit, nebýt včas-
ného oznámení všímavých lidí. Ti 
minulé úterý policistům nahlásili 
opilého muže, který si „ustlal“ těsně 
vedle silniční komunikace. V zimě a 
za stálého sněžení mu šlo skutečně o 
život! Jeho prohřešky mu však po vy-
střízlivění policisté pěkně spočítali... 
„V úterý třiadvacátého února jsme na 
tísňové lince 158 obdrželi oznámení, že 
u silnice mezi obcí Raková u Konice a 
Bohuslavicemi leží muž, který nemůže 
stát na nohou. Vyslaná hlídka na místě 
oznámení potvrdila a zjistila, že se jedná 
o dvaašedesátiletého muže z Konicka. 
Policisté u muže provedenou dechovou 
zkouškou zjistili hodnotu 1,81 promile 
alkoholu v dechu,“ informoval František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 

Územní odbor Prostějov. Přestože byl 
starší muž opilý, potřeboval okamžitou 
pomoc. „Vzhledem k povětrnostním 
podmínkám, kdy byla teplota vzduchu 
na nule, a sněžilo, policisté vyhodnotili 
situaci tak, že muž svým jednáním bez-
prostředně ohrožuje svůj život. Proto 
využili svého zákonného oprávnění a 
muže zajistili. Následně byl opilý pán k 
vystřízlivění umístěn do protialkoholní 
záchytné stanice v Olomouci,“ popsal 
Kořínek.  Jak mluvčí prostějovské po-
licie vysvětlil, opilec svým jednáním 
mohl budit také veřejné pohoršení, čímž 
je podezřelý ze spáchání přestupku pro-
ti veřejnému pořádku. „Tím, že ležel na 
kraji komunikace, je muž dále podezřelý 
ze spáchání přestupku proti bezpečnosti 
a plynulosti provozu na pozemních ko-
munikacích,“ dodal.     (mik)

Mezi Rakovou a Bohuslavicemi 
si opilec lehl ve sněhu k silnici! 

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

výsledky 
zlaté vaøeèky

BRANNÝ ZÁVOD 
mladší: 

1. Drahany 
2. Vrahovice 
3. Otinoves 

starší: 
1. Vrahovice
2. Otinoves 
3. Drahany

Zatímco starostka Smržic Hana Lebedová vítala diváky, Zdeněk Balcařík už 
připravoval projekci. Celá akce se pak vydařila na jedničku.     Foto: Martin Zaoral
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CHYCEN po sedmi letech!
PROSTĚJOV Objasnit téměř sedm 
let staré vloupání a zjistit jeho pacha-
tele se v těchto dnech podařilo policis-
tům z obvodního oddělení Prostějov 
2. V roce 2009 si pořádně v jednom 
z kulturáků na Prostějovsku zařádil 
tehdy neznámý zloděj. Polapit se jej 
podařilo až teď!  
„Konkrétně se jedná o vloupání do kul-
turního domu v obci na Prostějovsku 
z dubna roku 2009. Při vyšetřování jiné 
trestné činnosti policisté na základě dů-
kladně zajištěných stop zjistili, že pacha-
telem vloupání do tohoto kulturáku byl 
v té době osmnáctiletý muž z Prostějovska. 

Pachatel se do objektu tehdy vloupal po 
rozbití skleněné výplně okna a následně do 
objektu tímto oknem vlezl. V samotné bu-
dově násilně překonal dveře do kuchyně, 
odkud odcizil dataprojektor značky Acer 
s brašnou a šest litrů bílého vína. Dále 
poškodil uzamykatelnou skříňku dvířek 
kuchyňské linky a rozbil dvě litrové láhve 
bílého vína a pět sklenic na víno,“ popsal 
sedm let starý případ s aktuálním šťast-
ným koncem František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. Jak dodal, zloděj způsobil ško-
du vyčíslenou na 23 600 korun a hrozí 
mu až tři roky kriminálu.  (mik)  



PROSTĚJOV Den poněkud po-
kročil a Večerník s  Josefem Liš-
kou stále vypráví... Zatímco v prv-
ním dílu obsáhlého exkluzivního 
rozhovoru, který jste našli v  mi-
nulém vydání, jsme hodně času 
strávili vzpomínáním na mládí, 
které bylo v jeho případě opravdu 
rušné, nyní došlo i na vážné téma. 
Přes relativní poklid produktivní-
ho věku jsme dospěli až k  penzi-
onování a současným aktivitám. 
Josef Liška vede od roku 1996 
prostějovské Vlastenecké sdru-
žení antifašistů. Spolek, připo-
mínající lidem skutečnou historii
a udržující vzpomínku na česko-
slovenské vlastence, kteří za svo-
bodu naší země položili za druhé 
světové války své životy, se dostal 
na přelomu roku kvůli mediální 
prezentaci do podivného světla.
I ve druhé polovině našeho inter-
view tedy bylo ještě hodně o čem 
povídat...

●● V úvodním dílu rozhovoru jsme 
hovořili mimo jiné o náplni vašich 
aktivit. Jak se je daří zabezpečit?
„Pravdou je, že nejsme bohaté sdru-
žení, naši členové si platí výlohy 
spojené s účastí na pietních mís-
tech sami z vlastního přesvědčení 
a z vlastních seniorských kapes. Za 
možnosti poskytnut bezplatnou 
přepravu studentům na významná 
slavnostní shromáždění vděčíme 
současnému vedení Olomouckého 
kraje. Paměť národa je jeden z kul-
turních projevů lidstva a nesmí být 
vymazána, máme-li mít nějakou bu-
doucnost.“ 

●● Jenom abychom si to ujasnili, 
jste tedy apolitický spolek?
„Nikdy jsme netvrdili, že jsme apo-
litičtí, to nemůže být ve své podstatě 
nikdo v reálném prostředí. Většinou 
vnímáme společenský proces, i když 
jsou i lhostejní lidé, kteří si třeba ani 
neuvědomují, že jsme všichni ovliv-
ňováni politickými rozhodnutími
v naší obci, v regionu, v zemi i sna-
hou politických elit ve světě. Někdo 
to pociťuje víc, někdo jen okrajově, 
ale každý člověk nějakým způsobem 
kritizuje, hodnotí nebo projevuje 
svůj názor. Nikdo tedy není apoli-
tický! Platí ovšem to, že při získávání 
názorů na politické aktivity i spo-
lečenské jevy kolem nás jsme jako 
spolek nezávislé, nadstranické a de-
mokratické sdružení. Nejsme závislí 
na žádné politické straně, ale spolu-
pracujeme s množstvím subjektů 
i jednotlivců z řad různých politic-
kých stran a dalších organizací. Jsem 
velmi rád, že se nám před několika 
roky podařilo navázat úzkou spolu-
práci s Klubem sociálně demokra-
tických žen zde v Prostějově. Spolu 
s jeho předsedkyní k nám vstoupila 
celá řada vynikajících členek a jim 
vděčíme za mnohé kontakty s ostat-
ními spolky se stejnými nebo velice 
podobnými názory na svět kolem 
nás. Politika nás nespojuje, ale všich-
ni máme tu výhodu, že v našich 
myslích jsou uložena, zakódována, 
centra sociálního chápání a soucí-
tění, rozumné tolerance, solidarity 
a schopnost umět pomoci bližním.“
●● Daří se výše zmíněné hodnoty 
popularizovat i mezi mladou ge-
nerací?
„Především chci zdůraznit, že se 
snažíme mladým lidem ukázat, ni-
koliv vštěpovat význam vlastenectví 
i hodnoty národní historie. Nevím, 
jestli se dnes ve školách probírají 
témata s myšlenkami slavných bu-
ditelů českého národa a vlastenců 
z devatenáctého století, jako byli 
Jungmann, Palacký, Jirásek nebo 

Havlíček Borovský. Obávám se, že 
vlastenectví je dnes považováno za 
nechtěný naivní archaismus, někte-
rými za synonymum nacionalismu
a jinými dokonce i za projev xenofo-
bie a jako takové by mělo být potla-
čeno. Nesouhlasíme s těmito názory 
a na pietních místech při uctění 
památky obětí německého fašismu 
pokládáme věnce květů. V uplynu-
lém roce se spolu s námi zúčastnili 
vzpomínkových akcí naši mladí přá-
telé v Lidicích, v Terezíně a Litovli. 
Odměnou je nám pak jejich úžas
a pozitivní reakce, když třeba na piet-
ním území v Lidicích při sousoší vy-
vražděných lidických dětí se poprvé 
dozvídají o lidické tragédii. Poprvé 
vidí na vlastní oči pravdu o hrůzném 
řádění německých nacistů, kterou 
jim někteří dospělí prostě neumí, 
nemohou nebo snad nesmí říct.“ 
●● Nedávno jste byli v tisku oná-
lepkováni souslovím „levicoví 
extrémisté“. Jak toto nařčení vní-
máte?
„Kdybych měl to sousloví rozebrat 
s přihlédnutím k tradičnímu chápání 
rozložení pravicových a levicových 
poslanců a dle jejich názorů, jsme 
určitě levicoví. Ve Vlasteneckém 
sdružení jsme se spojili všichni, jak 
jsem již zmínil, kteří máme genetic-
ky i prožitkově zakódováno sociální 
vnímání a soucítění. My stavíme 
lidský soucit, solidaritu a toleranci 
proti egoismu, bezohledné hamiž-
nosti, mamonu, honbě za ziskem. 
Je příznačné, že extremismem ozna-
čují své oponenty nejvíce ti, kteří 
se jinak zaklínají pravdou, láskou
a demokracií. Podle známého ´zlo-
děj křičí, chyťte zloděje´. Pokud má 
někdo jiný názor, třeba jako máme 
my na členství České republiky
v NATO, není to podle mne dů-
vod k označení znakem extremista. 
Jednoduše řečeno, mám výhrady
k tomuto vojenskému silovému 
uskupení, které se nepříliš dávno 
podílelo na ´humanitárním´ bom-
bardování Srbska, na totálním roz-
vratu Libye, Iráku a na postupném 
uplatňování hegemonie v důležitých 
oblastech s ropnými zdroji nejenom 
na Blízkém východě. Chtěl bych jen 
zdůraznit, že odlišné názory jsou ve 
skutečných demokraciích respek-
továny a také u nás je v Ústavě za-
ručeno právo na svobodný projev 
s právem svobodného vyjadřování 
vlastního názoru. Bohužel stává se, 
že někteří, rádoby mluvčí, které část 
veřejnosti vynesla ve volbách na úro-
veň politické ikony, nezbavili se dří-
vějších totalitních manýrů a zmocni-
li se práva rozhodovat o jiných. Stalo 
se, že Vlastenecké sdružení antifašis-
tů svévolně označili nálepkou extre-
mismu...“ (pokrčí rameny)

●● Co s tím?
„Situace kolem nás čím dál tím více nutí 
občany k přemýšlení, posuzování a od-
dělování předkládaných lží od skutečné 
pravdy. Je to dobře. V každodenních 

projevech života si lidé alespoň vytřídí 
názory a roztřídí informace předklá-
dané některými médii, které nás často 
seznamují s nepravdivou, uměle vytvá-
řenou virtuální realitou. Také jejich ná-

zory ovšem musíme respektovat, snad 
nám poskytnou důležité poučení, které 
můžeme uplatnit v příštích volbách, 
kdy bude opět příležitost projevit svoji 
apolitičnost a úsudek.“
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vizitka
JOSEF LIŠKA

✓ narodil se v roce 1933 na tehdejší 
     Podkarpatské Rusi

✓ vystudoval zdravotnickou biologii na
      Přírodovědecké fakultě UK 

✓ působil na různých funkcích ve vojenském 
zdravotnictví, už čtvrtstoletí je v důchodu
✓ svoji aktivitu zaměřuje ve Vlasteneckém sdružení antifašistů na ucho-
vání památky a úcty k českým obětem nacistické zvůle s připomínkou 
zásluh padlých vlastenců i našich osvoboditelů ve druhé světové válce
✓ hlásí se k národním tradicím a podporuje myšlenky slovanské vzá-
jemnosti
✓ podporuje součinnost všech sdružení, spolků a hnutí při aktivním od-
poru proti vzrůstajícímu neofašismu a novým formám nacismu ve světě
zajímavost: v březnu 1939 podstoupil s rodinou nebezpečnou cestu
z Podkarpatké Rusi zpět do Čech

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

TomášTomáš
KALÁBKALÁB

„Vlastenectví je dnes považováno 
za nechtěný naivní archaismus! 

Snažíme se mladým lidem ukázat, nikoliv vštěpovat význam vlastenectví 
i hodnoty národní historie. “
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„NÁLEPKU EXTRÉMISMU JSME DOSTALI SVÉVOLNĚ“
Josef Liška vypráví ve druhé části nejen o politických atacích

Josef Liška s lidickými dětmi Marií Doležalovou-Šupíkovou (vlevo) a Janou Müllerovou-Hanzlíkovou (vpravo).  Foto: archív J. Lišky
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BERANI - 21.3. až 20.4. Nezačínej-
te si nic s přesilou, i když víte, že váš 
názor je správný. Budete muset pře-
svědčit víc lidí o svých plánech a te-
prve potom je realizovat. V osobním 
životě nyní moc úspěchů nedosáhne-
te, takže se vrhněte na práci.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Co nejdříve 
dejte do pořádku své finanční resty, 
jinak nebudete mít klid pro svoji práci. 
Pokud budete potřebovat další půjč-
ku, oslovte pouze členy rodiny! Upro-
střed týdne můžete mít dílčí štěstí ve 
hře, ale moc na to nespoléhejte.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Vaší chy-
bou je, že svoji práci berete už pouze 
jako rutinní záležitost. To se vám nyní 
vymstí, protože okolo vás se budou 
dít zásadní věci, na které nedokážete 
včas zareagovat. Pak se nedivte, že 
nadřízení vám to dají sežrat.
RACI - 22.6. až 22.7. Na co tento 
týden sáhnete, to vám rozkvete pod 
rukama. Nesmíte ale usnout na vav-
řínech, protože nepřejícné okolí čeká 
na každé vaše zaváhání. Během víken-
du nezapomeňte vytáhnout rodinku 
do přírody, slíbili jste to!

LVI - 23.7. až 22.8. Konečně se od-
hodláte vyjít si do společnosti, nyní 
dáte přednost večírku, na který bu-
dete pozváni. Kupte si nové oblečení, 
protože to, co máte doma v šatníku, je 
velmi nevhodné. Bavit se budete skvě-
le, poznáte i vlivné osobnosti.
PANNY - 23.8. až 22.9. Moc dobré 
nálady si neužijete, navenek se budete 
tvářit hodně kysele. Není divu, když 
se vám v poslední době nic nedaří, 
přestože snahu máte enormní. Na-
štěstí během těchto dní potkáte člově-
ka, který vám výrazně pomůže.
VÁHY - 23.9. až 23.10. V domácím 
prostředí je vám nejlépe, takže se vám 
nyní nebude chtít domov opouštět. 
Proti tomu ale bude logicky vás šéf, 
který vám odmítne podepsat dovole-
nou. Co naplat, musíte překonat leni-
vost a jít plnit pracovní úkoly...
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Blízký člověk 
se vám svěří s tajemstvím, které vás 
bude naprosto šokovat. Budete mít 
dilema buď mu pomoci, nebo ho ne-
chat na holičkách. Otázkou ale je, zda 
bude vůbec ve vašich silách mu podat 
pomocnou ruku. Promyslete to.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Jelikož 
nemáte dostatečnou finanční zásobu, 
nepouštějte se do žádných velkých 
nákupů. Přestože by vaše domácnost 
potřebovala inovaci, počkejte si na 
vhodnější příležitost. Kupte si něco na 
sebe, bude to levnější.
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Pozor si dejte na lidi okolo sebe, kteří 
vás budou lákat k hazardu. Pamatujte, 
že zrovna vy nemáte absolutně žádné 
štěstí a nemůžete vyhrát ani korunu. 
Pokud neodoláte vábení, můžete po-
stupem času přijít o majetek.
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Spousta 
věcí se vám tento týden nebude líbit, 
ovšem nesmíte to na sobě nechat 
znát. Pokud se pouze vy sami posta-
víte proti přesile, neuspějete. Hledejte 
si spojence, kterým se stejně jako vám 
nezamlouvá atmosféra na pracovišti.
RYBY - 21.2. až 20.3. Kvůli své pro-
říznuté puse se opět dostanete do 
maléru. Vyslovíte něco, co vás ještě 
během těchto dní bude mrzet, a po-
cítíte následky. Omluva dotyčnému 
člověku nepostačí, zkuste to napravit 
v praxi nějakým geniálním nápadem.

Konstelace hvězd Prostějova
Nespěchejte s jarními přípravami, zima ještě neřekla poslední slovo! V Prostějově to 
sice už bude vonět jarem, ale lyže, sáňky a další zimní vybavení rozhodně ještě do skle-
pa neuklízejte. Sluníčko vás ale každopádně bude vyhánět z domu na procházky.
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MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNAASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 29. 2. DO 6. 3. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí od 14:00 hodin a ve čtvrtek a v pátek od 15:00 hodin. Na Slunci 
lze pozorovat skvrny ve fotosféře a protuberance v chromosféře. Vstupné 20 Kč.
· VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí od 18:30 hodin a ve čtvrtek a v pátek od 19:30 hodin. 
Můžeme se kochat krásami zimního hvězdného nebe (mlhovinami, kde se rodí hvězdy, hvězdokupami z mladých 
hvězd, dvojhvězdami z hvězd v nejlepších létech i hvězdným hřbitovem – zbytkem po supernově).  V případě 
špatného počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
· POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: KOMETA BABETA. Vstupné 20 Kč.
· Výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete pro-
hlédnout na začátku všech výše uvedených pozorování.

Říká se, že čistota je půl zdraví a Večerník tvrdí, že až tři čtvrtě. Není totiž žádným ta-
jemstvím, že bez řádné hygieny se člověk prostě neobejde. Proto jsme tentokrát vyrazili 
k regálům s tímto sortimentem. Pro nejlevnější úklidové ubrousky lze zajít hned na 
čtyři místa, savo ale určitě vemte v Kauflandu a dezinfekční čistič Sanytol v Albertu. 
A právě v těchto dvou marketech pak mají cenově nejvýhodnější čistící krém značky Cif. 
Pronto proti prachu zakoupíte nejlaciněji v Lidlu a Bref na koupelny v Bille či Tesku.
 Ať se dílo daří! 
 Průzkum proveden ve středu 24. února 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

Úklidové ubrousky 80 ks 54,90 39,90 39,90 39,90 55,90 39,90
Savo bez chloru sprey 

700 ml 74,90 - 79,90 34,90 74,90 -

Sanytol dez. čistič 500 ml 79,90 - 89,90 96,90 89,90 -

Cif čistící krém 500 g 39,90 49,90 51,90 39,90 59,90 49,90

Pronto proti prachu 250 ml 82,90 79,90 134,90 79,90 99,90 84,90

Bref na koupelny 500 ml - - 59,90 69,90 59,90 -

nákupní servis nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  PRO ČISTOTU...

Ministerstvo průmyslu a obchodu 
navazuje na úspěšnou první výzvu 
programu Záruka 2015 až 2023, 
která byla vyhlášena 24. 2. 2015. 
V této první výzvě bylo poskytnu-
to celkem 2540 záruk v objemu 6,6 
mld. Kč, což umožnilo podnika-
telům zaručit u komerčních bank 
úvěry v objemu přes devět miliard 
korun. Záruky vystavuje ČMZRB. 

"Ve druhé výzvě programu Záru-
ka 2015 až 2023 budou malým 
podnikatelům, kteří zaměstnávají 
do padesáti zaměstnanců, posky-
továny záruky až do sedmdesáti 
procent jistiny zaručovaného úvě-
ru, jehož výše tak může činit až 
čtyři miliony korun,"  řekl ministr 
průmyslu a obchodu Jan Mládek.
Malým a středním sociálním podni-

katelům, kteří zaměstnávají vylou-
čené nebo sociálním vyloučením 
ohrožené osoby, budou poskytová-
ny záruky až do 80 % jistiny zaručo-
vaného úvěru, jehož výše může činit 
až dvacet milionů korun a finanční 
příspěvky až do výše 10 % zaru-
čovaného úvěru, ne však více než 
500 000 Kč.
Záruky budou vystavovány Česko-
moravskou záruční a rozvojovou 
bankou na úvěry poskytované úvě-
rujícími bankami  zejména na po-
řízení a rekonstrukci dlouhodo-
bého hmotného a nehmotného 
majetku a financování zásob.
Žádosti do druhé výzvy progra-
mu přijímá od čtvrtka 11. února 
Českomoravská záruční a rozvo-
jová banka. Veškeré potřebné úda-
je naleznete na www.cmzrb.cz.
 Zdroj: Ministerstvo průmyslu
 a obchodu (MPO)
 Helena Chalánková, 
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

SEMINÁØE PLÁNOVANÉ NA 1. ÈTVRTLETÍ 2016
10. března - přednáší JUDr. Jakub Dohnal, Ph.D., Mgr. Jakub Oliva 
a Mgr. Antonín Hajdušek
SMLOUVY, DOTACE A PRACOVNÍ PRÁVO AKTUÁLNĚ
11. března - přednáší Ing. Václav Benda
DPH V ROCE 2016, Kontrolní hlášení
22. března - přednáší Mgr. Radek Havran
ZÁKONÍK PRÁCE – nelegální zaměstnávání
6. dubna - přednáší Dr. Marcella Pawelka
OBCHODNĚ-PRÁVNÍ PROBLEMATIKA V NĚMECKU
18. dubna – přednáší Tomáš Líbal
DAŇOVÉ DOKLADY A FAKTURACE
19. dubna – přednáší Mgr. Ing. Miloš Kačírek, Ph.D
VEŘEJNÉ ZAKÁZKY SE ZAMĚŘENÍM NA ZMĚNY OD ROKU 2016

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Pěnčín, Laškov, Kandia, 
Laškov - Dvorek, Krakovec
Dne: 7. 3. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celé obce 
včetně podnikatelských subjektů: 
Pěnčín, Laškov, Kandia, Laškov - 
Dvorek, Krakovec (vč. Kruhovský 
Mlýn a Rovina). Odběratelské 
TS: Laškov 4. v ZD, Pěnčín ZD. 

Obec: Ptení
Dne: 8. 3. 2016 od  7:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: Část obce 
Ptení: oboustranně ve směru od 
Zdětína po č. 25 a 14 a dále od
č. 288 a 15 (obchod) po č. 231.
Obec: Dobromilice
Dne: 10. 3. 2016 od  7:30 do 
12:30 hodin. Vypnutá oblast: 

Oboustranně od č.p. 75 a 85 po 
č.p. 206 a 205 (vč. č.p. 288).
Obec: Olšany u Prostějova - 
Hablov
Dne: 11. 3.2016 od  7:30 do 
15:30 hodin. Vypnutá oblast: 
Levá strana od č. 26 (u kapličky) 
po konec obce směr Dubany. 
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

Program Záruka 2015 až 2023:
Nová výzva pro poskytování záruk
k úvěrům pro malé a střední podniky
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Pronajmu pěknou garáž v Pv, Krasic-
ká ul.  zabezpečený objekt, elektrika, 
voda. Tel.: 739 322 781  

Koupím garáž v Prostějově, tel.: 
776 561 214

Koupíme byt 3+1 s balkonem. Tel.: 
774 858 723

Koupím chatu nebo menší RD
v okolí PV. Tel.: 774 101 818

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612 m2, 
cena: 750 000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

Prodám zděnou, patrovou, pod-
sklepenou chatu 2+1 v obci Mysle-
jovice. Cena 455 000 Kč. Více info 
Kamil Koňařík. Tel.: 602 192 583

Koupím garáž ul.Okružní nebo za 
Mechanikou. Tel.: 774 101 818

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel.: 792 284 168 

Pronajmu od 1.3.2016 byt 1+1 v Pv, 
4 500 Kč + ink. Tel.: 732 548 756 

Prodám řadovou garáž, v Pv, ul. Letec-
ká (areál  garáží za kasárnami u letiště)  
o ploše 18 m2 v osobním vlasnictví. 
Cena dohodou. Tel.: 582 330 113

Prodám stavební pozemek  3 km od 
Pv, cena dohodou. Kontakt 773 219 
618, jen SMS! Realitky nevolat!

Pronajmu garáž na Močidýlkách, 
tel.: 728 567 556

Pronajmu 1+1 v Pv, tel.: 608 111 622
Pronájem bytu 1+1 na A. Slavíčka, 
nájemné 5 400 Kč + energie. Volný 
ihned, tel.: 602 515 680

Pronajmu pan. byt 3+1 po rekon-
strukci, nájem 9 000 Kč včetně inka-
sa. Volný ihned tel.: 602 440 495 RK 
nevolat!

Koupíme dům se zahradou a skle-
pem. Spěchá, tel.: 774 414 525

Prodám byt 2+1 v Pv, družstevní, 
cihl. po rekonstrukci, blízko centra. 
Cena 1 250 000 Kč  Tel.: 777 301 911, 
volat po 16: 00 hod.

Hledáme ke koupi byt 3+1 
v Pv, nebo blízkém okolí Pv.  
Tel.: 774 739 539

 

  KKKvvvvvvaaaaaaaaaallllliiiittttnnnníí 
ssslluuuuuuuuuužžžžžžžbbbbbbyyy
ooddddd rrrrroooooookkkkkuu 
11199999999999999999999222222

wwwwwwww..jjjhhhhhhhrrreeeeeeaaaaaliittyyy.ccz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

Prodej ideální poloviny  nájemního domu 
, 

.  

Pronájem obchodu u radnice o celko-
, obchodní plocha 70 m . Volné od 

.
  

 
), zásobování ze dvora.  

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

SLUŽBY

STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Špičková kapela zahraje plesy, naroze-
niny, oslavy, svatby. Tel.: 776 560 107

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Provedu opravy korodovaných 
částí autokaroserií, příprava 
a provedení STK. Tel.: 605 904 995
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Koupím byt 2+1 v OV, západní část 
města. 777 602 873

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 2/3+1,Kostelec na Hané
  1.050.000 Kč
BYT 3+1, Plumlov v RK
BYT 3+1, DB/P, 74 m2 1.360.000 Kč
RD Ondratice 700.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.950.000 Kč
Chata Plumlov 905.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u PV 1.890.000 Kč
RD 5+1, Bedihošť 1.515.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u Konice
 230.000 Kč
Pronájem bytu 1+1 6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu pan. byt 1+1 v Pv, ul. 
Tylova, po rekonstrukci – balkon, 
náj. 6000 Kč včetně inkasa,  volný 
od 1.3. 2016. Tel.: 733 715 160 
volat po 17:00 hod.(RK nevolat)

Pronajmu hezký cihl. byt 2+1 v Pv, 
ul. Krasická. Tel.: 602 775 607

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Pronajmu garáž na ul. Kralická 
(u kruhového objezdu), telefon: 
732 215 683

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
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Volejte: 739 322 895

3+1 Mozartova 

Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

RD 4+kk  Pv- Krasice 98m2 

RD 4+kk 

také 
pro

-

Volejte: 723 335 940

1+1 Daliborka    4.500+el.

6.000+ink    
 5.500+ink

Volejte: 723 335 940
cena v RK

Pronájem kom.objekt PV 2

Kom. prostory Partyzánská 

Volejte: 739 322 895

VOLEJTE: 739 322 895

VOLEJTE: 723  335 940

-

 Volejte: 739 322  895

 Volejte: 739 322  895

www.realitypolzer.cz

Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - 
-

2 -
2

CENA: v RK

  -

CENA: v RK

  3+1 v 1.NP a 3+kk ve 
2.NP, -

2

Byty - prodej:

  2

   
 

   PV - dr. byt 2+1, 
Šárka, 

2 -
-

Pozemky:

   -

2 2

  Mostkovice - 

 
CENA v RK 

777 251 878

UZÁVÌRKA
v PÁTEK 4. BØEZNA
 v 10.00 hodin
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Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email: zouharhonza@email.cz

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 450  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Doloplazy 
u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

Prodám štěňata německého ovčáka, 
stáří 2 měsíce. Tel.: 603 175 596

Prodám motocykl – MOKIK  BA-
BETA M 225, pojištění zaplaceno 
do příštího roku, cena 5 500 Kč, při 
rychlém jednání možná sleva. Tel.: 
774 928  914 

Vážení přátelé, kamarádi. Nabízím 
pro letošní rok aktivní dovolenou 
(se cvičením) v Řecku – Chalchidiky 
-  Nea Vrasna na 12 dnů od 12.6. do 
23.6. za skupinovou slevu 5 590 Kč
Ubytování v pěkných studiích, více 
info na tel.: 603 445 601

Prodejna Ivka, Plumlovská 21 nabí-
zí akční slevy na zimní obuv a nové 
vzory zdravotní obuvi i na velmi pro-
blémové nohy. Tel.: 603 445 601

PRODÁM

Galerie umění Prostějov  vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy a staro-
žitnosti. Neprodávejte překupníkům, ale 
odborníkům za nejvyšší ceny. Jindřich  
Skácel, tel.: 608 805 775, www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Koupím starý nábytek do roku 1970. 
Psací stoly, křesla, židle, celé pozůsta-
losti. Tel.: 702 809 319

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

Koupím schozy jelena a daňka. Tel.: 
702 809 319  

KOUPÍM VEŠKERÉ STARÉ PO-
HLEDNICE (do roku 1950), dobové 
doklady, dokumenty, dobové fotografie, 
staré mapy (vše do roku 1945) a další. 
Tel.: 773 650 915 po 16:00 hod.
Koupím motocykly českosloven-
ské výroby do roku 1989, i bez TP 
a vraky. Tel.: 722 208 708

KOUPÍM
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Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Nabízím hotovostní půjčky 5 – 50 tis. 
Vyřízení do 24 hodin. Pouze seriózní 
jednání. Tel.: 774 119 937

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Nabízím rychlou hotovostní půjč-
ku od 5 do 50 tis. Seriozní a rychlé 
jednání. 603 567 906

Centrum půjček Prostějov nabízí ho-
tovostní půjčky, peníze do 10 minut – 
co si půjčíte, to vrátíte. Různí investoři, 
záchrana nemovitostí před exekutory, 
oddlužení občanů. Tel.: 774 089 464

FINANCE
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Nejsou již mezi námi
Jiří Rejkuba 1954  Prostějov Jiří Fink 1956  Mostkovice

Dne 3. března 2016
 uplyne 15 roků od úmrtí  uplyne 15 roků od úmrtí 

maminky, babičky a prababičky, maminky, babičky a prababičky, 
paní Věry LÍZNOVÉ. paní Věry LÍZNOVÉ. 

Kdo jste ji znali, Kdo jste ji znali, 
vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

Jen svíci hořící Jen svíci hořící 
a hezkou kytici Ti na hrob a hezkou kytici Ti na hrob 
můžeme dát, chvíli postátmůžeme dát, chvíli postát

 a s láskou na Tebe vzpomínat. a s láskou na Tebe vzpomínat.

Dne 6. března 2016
 vzpomeneme 

3. smutné výročí úmrtí 
paní Dagmar SLAVÍKOVÉ

z Dětkovic.
Kdo jste ji znali, vzpomeňte

s námi. Dcera Martina s rodinou
 a rodina Kaplánkova.

Dne 6. března 2016Dne 6. března 2016
vzpomeneme vzpomeneme 

3. smutné výročí úmrtí3. smutné výročí úmrtí
paní Dagmar SLAVÍKOVÉpaní Dagmar SLAVÍKOVÉ

ýý
paní Dagmar SLAVÍKOVÉ

zz Dětkovic.Dětkovic.
Kdo jste ji znali, vzpomeňteKdo jste ji znali, vzpomeňte

s s nnámi. Dcera Martina s rodinos s nnámi. Dcera Martina s rodinouu
a rodina Kaplánkovaaa rodina Kaplánkovaa..

Drahý tatínku, Drahý tatínku, 
jak rádi bychom Ti ruku podalijak rádi bychom Ti ruku podali

 a k narozeninám popřáli,  a k narozeninám popřáli, 
leč můžeme jen kytičku na hrob dát, leč můžeme jen kytičku na hrob dát, 

se slzami v očích a láskou v srdcise slzami v očích a láskou v srdci
na Tebe vzpomínat.na Tebe vzpomínat.

Dne 3. března 2016Dne 3. března 2016
 by se dožil 66 let  by se dožil 66 let 

pan Ladislav POSPÍŠILpan Ladislav POSPÍŠIL
z Brodku u Prostějovaz Brodku u Prostějova

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
děti Milan, Květa, Marek a Petra děti Milan, Květa, Marek a Petra 

s rodinami a manželka Evas rodinami a manželka Eva

Světlo jedné duše uhaslo,Světlo jedné duše uhaslo,
vak její teplo hřeje naše srdce dál…vak její teplo hřeje naše srdce dál…
Odešel člověk, jehož jsme milovali, Odešel člověk, jehož jsme milovali, 

v našich vzpomínkách však bude žíti dál.v našich vzpomínkách však bude žíti dál.

Dne 5. března 2016Dne 5. března 2016
 by se dožil 70 roků  by se dožil 70 roků 

pan Antonín BUREŠpan Antonín BUREŠ
 z Držovic. z Držovic.

S láskou vzpomíná manželkaS láskou vzpomíná manželka
a dcera s rodinou.a dcera s rodinou.

27. únor 2013
 je pro nás nejsmutnější je pro nás nejsmutnější

 a nejstrašnější den v životě. a nejstrašnější den v životě.
Ten den před 3 lety zemřel Ten den před 3 lety zemřel 

nečekaně v prostějovské nečekaně v prostějovské 
nemocnici náš drahý nemocnici náš drahý 

a milovaný syn a tatínek a milovaný syn a tatínek 
pan David AMBROŽ,pan David AMBROŽ,

 34-letý policista DI Prostějov. 34-letý policista DI Prostějov.
Nikdy nezapomeneme. Nikdy nezapomeneme. 

Za všechny syn Davídek a rodiče.Za všechny syn Davídek a rodiče.

Pondělí 29. února 2016
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UZÁVÌRKA
v PÁTEK 4. BØEZNA
 v 10.00 hodin

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 

Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE BRIGÁDU?
VYUŽIJTE LETNÍCH PŘÍLEŽITOSTÍ

Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Expedient 90 Kč/hod. dvousměnný střední odborné HŽP Prostějov
Operátor/-ka Call cent. 12100-20000 Kč jednosměnný střední odborné Obyvatelé.cz Prostějov
Pojišťovací zpr.,poradce 20-25 000 Kč pružný úplné střední odborné ČSOB pojišťovna Prostějov

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Asistent/-ka 15 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné GAMA stavby  Držovice
Asistent ved. údržby 18 000 Kč jednosměnný úplné střední odborné MUBEA-HZP Prostějov
Krmivář v živ. výrobě 23-26 000 Kč jednosměnný střední odborné ZD Vrahovice
Pracovníci vnitř. pošt. služby 12 400-15 500 Kč dvousměnný nižší střední odborné Česká pošta Prostějov
Prodavač/-ka 15 000 Kč jednosměnný střední odborné OPP centrum Mostkovice
Seřizovači zprac. plastů 130-150 Kč/hod. třísměnný střední odborné KP-KOPRO Prostějov
Strojní zámečník 17 000 Kč třísměnný střední odborné HŽP Prostějov
Střihači, řezači textilu 12 500 Kč jednosměnný střední odborné CÍL style Prostějov
Zámečníci 100-140 Kč/hod. dvousměnný střední odborné Murdter Dvořák Olšany u Pv
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Život zemřelých je uloženŽivot zemřelých je uložen
 v paměti žijících.

Dne 6. března 2016Dne 6. března 2016
 by se dožil 99 roků náš tatínek  by se dožil 99 roků náš tatínek 

pan Jindřich FUNKpan Jindřich FUNK
 ze Soběsuk, ze Soběsuk,

 letos uplyne 34 roků letos uplyne 34 roků
 od jeho úmrtí.

18. března 2016
 uplyne 33 roků  uplyne 33 roků 

od úmrtí naší maminky od úmrtí naší maminky 
paní Vlastimily FUNKOVÉpaní Vlastimily FUNKOVÉ

 ze Soběsuk,  ze Soběsuk, 
letos by se dožila 95 roků.letos by se dožila 95 roků.
Kdo jste znali naše rodiče, Kdo jste znali naše rodiče, 

vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 
Vzpomínají děti Jana, JindřichVzpomínají děti Jana, Jindřich

 a Vlasta s rodinami. a Vlasta s rodinami.

Olga Vybíralová 1930  Přemyslovice
Zdeněk Lukele 1928  Lutotín
Marie Körnerová 1926  
 Kostelec na Hané
Antonín Dostál 1929  
 Brodek u Prostějova
Jana Žvátorová 1949  Výšovice
Pavel Střelák 1961  Čechy pod Kosířem
František Hladký 1938  Prostějov

Mojmír Koudelka1942  Čehovice
Alena Hanzlíková 1939  Prostějov
Pavel Novotný 1944  Prostějov
Marie Lišková 1941  Rychtářov

Marie Šmelová 1950  Vyškov
Adolf Blattner 1940  Kostelec na Hané

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Úterý 1. března
Věra Greplová 1931 Skřípov 12.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Pátek 4. března 2016 
Vojtěch Javořík 1942 Určice 14.00 Obřadní síň Brněnská 104

Nejsou již mezi námi
Josef Klemeš 1924 Prostějov
Alexandra Sklenářová 1945  
 Kralice na Hané
Naděžda Vojtková 1929  Domamyslice
Helena Coufalová 1926  Čechovice
Marie Feichtingerová 1933  Prostějov
Blanka Mlčochová 1927  Určice

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Pondělí 29. února 2016 

Zdeňka Machalová 1948 Prostějov 13.15 Obřadní síň Prostějov 

Středa 2. března 2016 

Karel Přecechtěl 1945 Prostějov 11.45 Obřadní síň Prostějov

Pátek 4. března 2016

Marie Olczaková 1925 Žešov 12.30 Obřadní síň Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,

Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,

Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,

Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 

mobil: 602 581 098

1
6

0
2

2
6

1
1

6
5

9
1

6
0

2
2

5
1

1
6

5
7Za pouhých 200 Kč 

můžete v rubrice 
Večerníku vzpomenout

na své blízké...

200

V sobotu na rybářském svazu se 
našla stříbrná dětská náušnice. Tel.: 
736 282 393 

OZNÁ MENÍ

GR ATUL ACE

Dne 1. března 2016Dne 1. března 2016
 se dožívá 80. roků náš  se dožívá 80. roků náš 

bratr a strýček bratr a strýček 
pan Jan ZAPLETALpan Jan ZAPLETAL

 z Prostějova. z Prostějova.
Přejeme mu do dalších let hodně, Přejeme mu do dalších let hodně, 

hodně zdraví a také štěstí. Buď stále hodně zdraví a také štěstí. Buď stále 
plný elánu, zájmu  o sport a hlavně plný elánu, zájmu  o sport a hlavně 

fotbal, který tak miluješ. fotbal, který tak miluješ. 
Vychoval jsi za celý život mnohoVychoval jsi za celý život mnoho
 fotbalových talentů, za které Ti  fotbalových talentů, za které Ti 

patří velké poděkování. Za všechny patří velké poděkování. Za všechny 
kamarády  a rodinu sestra Vlasta.kamarády  a rodinu sestra Vlasta.

Dne 27. února 2016Dne 27. února 2016
  oslavil 73. narozeniny oslavil 73. narozeniny 

pan Jaroslav HRABÁLEKpan Jaroslav HRABÁLEK
z  Mořic.z  Mořic.

Hodně zdraví, štěstí a životního Hodně zdraví, štěstí a životního 
optimismu do dalších let mu optimismu do dalších let mu 
přeje syn Roman s rodinnou.přeje syn Roman s rodinnou.
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Přijmeme vedoucího technického úseku. 
Požadavky: znalost práce na PC, ŘP sk. B, 
manuální zručnost. Pracovní náplň: ko-
ordinace pracovníků, přijímání zakázek, 
tvorba ceny zakázek, dohled nad celko-
vou realizací zakázky, specifikace a objed-
návání potřebného materiálu (průmys-
lové značení, BOZP značení, podlahové 
značení). Životopisy zasílat na e-mail: 
jobs@aledo.cz. Místo výkonu: Prostějov 
+ služební cesty po ČR. 

Pila Otaslavice přijme pracovníky do 
výroby. Informace tel.: 582 371 493 
nebo 731 471 123

Hledáme schopnou paní na úklid kance-
láře v Prostějově, práce na DPP, odměna 
70/h. Vhodné pro matky na RD, studen-
ty, důchodce. Kontakt: 774 707 345

Hledám doučování  k maturitě pro stu-
denta staveb. průmyslovky – betonové 
konstrukce. Tel.: 737 711 902

Přijmu pracovníka do pekařské výro-
by, dvousměnný provoz, pracoviště Pv 
a Kostelec n. H. Tel.: 582 342 095 

Přijmeme mladého, manuelně zručné-
ho muže na obsluhu technického zaří-
zení na HPP. Svůj životopis zasílejte na 
info@bowlingpalace.cz

STUDIO 365 hledá nové tváře pro re-
klamu od 9-27 a 28-45l.. Telefon: 605 
427 271, 9:00-12:00 hodin. www.stu-
dio365.eu

Možnost práce z domu. Informace na 
e-mailu: kompletace-doma@email.cz

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. Info.: 
582 342 095

Hledáme personál do exkluzivní herny 
v Prostějově. Požadujeme profesionali-
tu, loajalitu, čistý trestní rejstřík. 
Přednost mají uchazeči s praxí. Kon-
takt: tel. 774 812 175 nebo 582 332 359.

Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 095

Hledáme pracovníka na údržbu v pro-
vozu kovovýroby a žárové zinkovny 
Signum spol. v Pv. Nejlépe vyučen 
jako elektromechanik, popř. zámečník. 
Požadujeme ŘP sk.B, vyhl. 50, svář. 
průk. Mzda 100 Kč-125 Kč/hod. Tel.: 
731 441 018

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.cz nabídka pracovních míst18

Hledám spolupracovníky na stavbu 
střech – klempíři, pokrývači, tesaři 
– praxe nutná. Tel.: 607 533 098

Nekr servis v Držovicích přijme do 
HPP asistentku/-ta  prodeje ve stro-
jírenské firmě, Aj výhodou, nástup 
možný ihned. Kontakt p. Hloušek 
777 743 604 Životopisy zasílejte na:
 nezval@nekr.cz 

Řidič skupiny C
Přijmeme do HPP řidiče nákladního 
vozidla 6 t. Práce v Pv a okolí. Tel.: 
608 984 766

ASIKA s.r.o.
příjme STOLAŘE

s praxí na HPP pro provozovnu
v obci Dobrochov u Prostějova.

Nástup možný IHNED.
TEL.: 702 026 830

Hledáme do zavedeného studia 
v Prostějově nehtovou designerku 
a manikérku na ŽL, případně na 
DPP. Nejnižší nájem + záruka 50% 
slevy na poplatcích a nájmu v prv-
ním roce. Tel.: 777 55 90 97

Zavedená strojírenská firma v Pros-
tějově přijme do stálého pracovního 
poměru svářeče/zámečníka, pod-
mínka znalost svařování CO2. Tel.: 
603 211 144  
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UZÁVÌRKA
v PÁTEK 4. BØEZNA
 v 10.00 hodin



Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.cz soutěže 19

SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

YSATY, BRATR, RANTL, LANŠMÍT, CHRÁPAT, ELEGIE, TANCE, BRÝLE, KNÍŽE, 
KLANY, VÁPNÍK, EKRAN, ENZYM, MŠICE, KANOPY, MAŠLE, PRŮRAZ, OKAPY, 
KÁNOE, SOVIČKA, NÁRAZ, POŠTY, PAMFLET, PŠTROS

MONKEY BUSINESS TO ROZJEDOU .......

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

I v devátém čísle letošního roku ám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 3. března 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 08/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Divišova 3, Pv Věra JURNÍKOVÁ , J. Zrzavého 4, Prostějov

 Výherce získává: SLEVOVÝ KUPÓN v hodnotě 400 Kč od firmy BELLIS.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Dagmar Faltýnková Božena DANIŠOVÁ, E. Beneše 35,  Prostějov

Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč na služby 
                                          školního  kadeřnického salónu SŠA Prostějov.

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
ODRHOVAČEK Hana ŠÁNOVÁ, Moravská 26, Prostějov

Výherce získává: DVA LÍSTKY na koncert RADŮZY v U-klubu, 
                                      který se koná 9. března 2016 v Olomouci.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
3,8,9,4 Marie ADAMČÍKOVÁ, J. Kučery 14, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                              od partnera kola Ponožky od MARUŠKY.

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Nově otevřená prodejna se širokým sortimentem
 Jaroslava ANTLOVÁ, St. Suchardy 6, Prostějov
Výherce získal: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                    na sortiment prodejny Barvy - Laky - Vlach.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

D

h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme 

zabrousili do KULTURY a graficky lehce 

poupravili šéfa, režiséra i herce známého

 prostějovského divadla...

Výherce získá DVA LÍSTKY na koncert 
MONKEY BUSINESS v U-klubu, 

který se koná 10. března 2016 v Olomouci.

soutěž
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Výherce získává POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 na služby DERMACOS

1
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Výherce získává POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč na služby 

kosmetického salónu SOŠ Prostějov.

Výherce získá VEČEŘI v hodnotě 400 Kč
 na zabíjačkových hodech SDH DĚTKOVICE.
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Prostřednictvím Večerníku obdrží výherce 
POUKAZ v hodnotě 500 kč na ošetření pleti.
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Seminář o kočárech 
v Čechách pod Kosířem 

Muzeum kočárů v Čechách pod Kosířem 
pořádá tuto neděli 6. března od 9:00 do 
17:00 hodin seminář na téma Historické 
kočáry a spřežení v moderní době. Śesté 
setkání milovníků koní a historických ko-
čárů poskytne zajímavé informace o ko-
čárových spřeženích, postrojích, kočárech 
a netradičních soutěžích v dnešní době. 
Na programu bude i příprava na Josefkol 
2016. Součástí semináře bude prohlídka 
restaurované sbírky kočárů a saní. 

V Polomí oslaví MDŽ 
Mezinárodní den žen, který každoročně 
připadá na 8. března, si v Polomí na Konic-
ku připomenou již tuto sobotu 5. března. 

Karnevaly pro děti 
Masky by si na sobotu 5. března měly na-
chystat všechny děti z Čech pod Kosířem. 
Od 14:00 hodin se zde v multifunkční 
budově bude konat dětský karneval. Maš-
karní bál pro děti se chystá i o den později v 
Bohuslavicích. 

akce
v regionu...

Vranovská štamprla 
Český zahrádkářský 
svaz ZO Vranovice 

Kelčice zve na XIV. ročník soutěže o nej-
lepší domácí pálenku Vranovská štamprla, 
která se bude konat tuto sobotu 5. března 
od 15:00 hodin v restauraci U Toma
v Kelčicích. 

 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 29. února
15:30 Řachanda
česká filmová pohádka
17:30 Bohové Egypta
20:00 Halloween
úterý 1. března 
17:30 Chůvák
německá komedie
20:00 Chůvák
středa 2. března
17:30 Chůvák
20:00 Chůvák
čtvrtek 3. března
17:30 Chůvák
20:00 Queen: A Night in Bohemia
záznam koncertu legendární skupiny z 
roku 1975
pátek 4. března
15:30 Zootropolis: Město zvířat
americký animovaný film
20:00 Polednice
český filmový horror
sobota 5. března
15:30 Zootropolis: 
          Město zvířat 3 D
17:30 Polednice
20:00 The Boy
americký horror
neděle 6. března
15:30 Zootropolis: 
          Město zvířat 3 D
17:30 Polednice
20:00 Polednice

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov
pondělí 29. února
19:00 Polib tetičku aneb 
          Nikdo není bez chyby
britská komedie Simona Williamse
úterý 1. března
15:15 Gnomeo a Julie
animovaný film V. Británie/USA
středa 2. března
15:15 Astro Boy 
animovaný film Čína/USA/Hongkong
čtvrtek 3. března 
15:15 Khumba
animovaný film JAR
pátek 4. března 
15:15 Lovci draků
animovaný film Fran./Sloven./V.Británie
sobota 5. března
15:00 Krtkova pohádková
               dobrodružství 
17:30 Rosa&Daraině a jejich
               dobrodružství
pásmo animovaných filmů ČR
20:00 Jurský svět

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

čtvrtek 3. března
18:00 EXPEDIČNÍ KAMERA
filmový festival outdoorových filmů 
(pořádá CK VLHA)

DIVADLO POINT
úterý 1. března 
19:00 E=MC2, LÁSKO MOJE
(Patric Cauvin, Aleš Procházka)
Režie: Aleš Procházka
čtvrtek 3. března 
19:00 BASKERVILSKÁ BESTIE
(A. Conan Doyle, A. Procházka a kol.)
Režie: Aleš Procházka

ŠPALÍÈEK
do 6. března 
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane
Výstava seznámí návštěvníka s tím, co všech-
no musel člověk v minulosti vykonat, aby na 
stole zavoněl dobrý chléb. Dozví se nejenom 
to, jak se hospodařilo na poli,  ale také jak se 
nyní obdělává půda a šlechtí obiloviny.

 ZUŠ V. Ambrose
Kravařova 14, Prostějov

do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ
Galerie Linka

 Avatarka
nám. T. G. Masaryka 20, Prostějov

do 6. března
17:00 POCITY
výstava Soni Holíkové

 Apollo 13 
Barákova 12, Prostějov

pátek 4. března
21:00 DJ PIXIE
představitel pražského drumandbassového 
soundsystemu T2b

 Sokolovna
Skálovo nám. 4, Prostějov

neděle 6. března 
14:30 Začarovaný Kašpárek
loutkové představení

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 3. března
ARToviny
9. ročník umělecké výstavy studentů 
ART ECON

 Canall
Wolkerova 27a, Prostějov

do 4. března
VÝSTAVA
Míru Macíka, studenta 4. ročníku ateliéru 
volné grafiky FU Ostravské univerzity 

Knihovna
středa 2. března
9:00 KNIŽNÍ BAZAR
Hledáte zajímavou knihu pro svou kni-
hovničku? Je vám líto vyhodit knihy, 
které už nepotřebujete? Navštivte knižní 
bazar, který bude probíhat v prostorách 
knihovny až do 31. března. Můžete 
přinést vaše knihy, které budou zdarma 
k dispozici ostatním čtenářům, a sami si 
můžete odnést všechny publikace, které 
vás zaujmou. 
do 18. dubna 
DRUHÁ LÁSKA NA PRVNÍ VĚTU - 
literární výstava
Jak je pro vás důležitá první věta knížky? 
Některé jsou nezapomenutelné, jiné se 
staly klasikou, či dokonce slavným citátem. 
Pokračování naší unikátní výstavy - stovky 
úvodních románových vět, pokud vás tedy 
nějaká úvodní věta zaujme, můžete si ji půj-
čit u nás v knihovně. 
do 31. března
SLAVNÉ VILY PROSTĚJOVA 
- online soutěž pro každého
Další vědomostní soutěž, tentokrát pro 
všechny prostějovské patrioty a milovní-
ky architektury. Otestujte si své znalosti 
historie. Objevte jeho zajímavé stavby, 
a zahrajte si o hodnotné knižní ceny.
do 31. března
JARO V BÁSNÍCH 
Kdo vymyslí, napíše a pošle, nebo přinese do 
knihovny pro děti ( Vápenice 9, Prostějov) 
vlastní básničku, která se bude týkat období 
jara, bude mít velkou šanci vyhrát sborník 
naší dětské literární soutěže Sovičkiáda, 
tedy knížku plnou autorských dětských 
příběhů.

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 29. března
Lenka Hatašová „V jiném světle“

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
do 27. března
EGYPT - DAR NILU
Výstavní bonbónek, který je do Prostějova 
zapůjčen ze soukromé sbírky slovenského 
cestovatele a sběratele Jána Hertlíka.

FILMOVÉ, FILMOVÉ, DIVADELNÍ DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...20

TTIPIP Večerníku

Oblíbené studentské Divadlo Point uvedlo hru na motivy 
románu Arthura Conana Doyla poprvé v roce 2014, v reper-
toáru ji tedy má již dva roky a stále ji úspěšně reprízuje. Další 
možnost vidět známý detektivní příběh v režii Aleše Procház-
ky budou mít všichni, kteří dorazí do „Pointu“ tento čtvrtek 3. 
března. 
Příběh, v němž vystupují hlavní postavy Sherlock Holmes a 
doktor Watson, kteří se snaží přijít na kloub strašlivé záhadě, 
pojali členové divadla po svém.  Inscenaci vtiskli komediální 
ladění. Při napjatém sledování zápletky, kdy proti dvěma de-
tektivům stojí záhadná bestie, jež uprostřed ponuré krajiny 
plné močálů terorizuje rod Baskervillů, se tedy diváci i zasmě-
jí. Dokáže si doktor Watson poradit s metodou dedukční a 
převleky slavného detektiva? Na tuto otázku bude znát odpo-
věď každý, kdo se rozhodne strávit čtvrteční večer v Divadle 
Point.  

Hrají: J. Šprynar, O. Krátký, A. Procházka, J. Hyndrich, L. Hejlová, 
V. Lužný, K. Vejmělková, L. Kameníček, D. Krchňavý, J. Krátký, J. 
Mojžíš Krejčí, M. Nevrlá, A. Mlčochová, A. Daněčková a další.

KDY: ÈTVRTEK 3. BØEZNA, 19:00 HODIN
KDE: DIVADLO POINT, OLOMOUCKÁ 25, PROSTÌJOV

BASKERVILLSKÁ BESTIE
LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV

HC SLAVIA PRAHAHC SLAVIA PRAHA

Pozvánky na utkání WSM ligyPozvánky na utkání WSM ligy

pátek 4.3. od 18:00 hodin

Zimní stadion v ProstějověZimní stadion v Prostějově

sobota 5.3. od 17:00 hodin

BASKETBAL:

sobota 5. března:
12:30: Orli Prostějov – Sokol Pražský (21. 
kolo extraligy juniorů, hala Sportcentra Pv).
14:00: TJ OP Prostějov – BK Havířov (21. 
kolo extraligy kadetek, hala Sportcentra Pv).
neděle 6. března:
11:30: Orli Prostějov – Sokol Písek Sršni (22. 
kolo extraligy juniorů, hala Sportcentra Pv).
10:00: TJ OP Prostějov – SBŠ Ostrava (22. 
kolo extraligy kadetek, hala Sportcentra Pv).

FLORBAL:

neděle 6. března:
8:00: 17. kolo Regionální ligy mužů, skupiny 
7 (týmy Kostelec na Hané, K2 Sportcentrum 
Prostějov, 1. FBK Rožnov p/R „B“, Stará Ves 
n/O, 1. SC Bohumín, SH v Kostelci n. H.).
8:00: 18. kolo Olomoucké ligy elévů (týmy 
K2 Sportcentrum Prostějov, Spartak Přerov, 
FBC Uničov, FBC Mohelnice, Tornáda 
Lutín, SH ve Studentské ulici Pv).
13:15: 20. kolo 2. ligy dorostenců, skupiny 
7-A (týmy K2 Sportcentrum Prostějov, Exca-
libur Šternberk, Teiwaz Hranice, Tatran Lito-
vel, FBC Uničov, SH ve Studentské ulici Pv).

LEDNÍ HOKEJ:

čtvrtek 3. března:
15:00: LHK Jestřábi Prostějov – HC Čer-
ní Vlci (16. kolo Ligy mladšího dorostu, 
nadstavby „C“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
neděle 6. března:
11:30: LHK Jestřábi Prostějov – HC Vít-
kovice Steel (35. kolo Ligy mladších žáků 
„D“, sk. „T“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
13:30: LHK Jestřábi Prostějov – HC Vít-
kovice Steel (35. kolo Ligy starších žáků 
„B“, sk. „T“, Víceúčelová hala-ZS Pv).
16:15: LHK Jestřábi Prostějov – HC Frý-
dek-Místek (18. kolo Ligy staršího doros-
tu, nadstavby „E“, Víceúčelová hala-ZS Pv).

VOLEJBAL:

sobota 5. března:
10:00: VK Agel Prostějov - VK ČEZ Čes-
ké Budějovice (11. kolo nadstavby extrali-
gy kadetek, hala Sportcentra Pv).
15:00: VK Agel Prostějov - VK ČEZ Čes-
ké Budějovice (12. kolo nadstavby extrali-
gy kadetek, hala Sportcentra Pv).
10:00: TJ OP Prostějov - TJ Svitavy (31. 
kolo 2. ligy žen, sk. „C“, letní hala u ZS Pv).
14:00: TJ OP Prostějov - TJ Svitavy (32. 
kolo 2. ligy žen, sk. „C“, letní hala u ZS Pv).
neděle 6. března:
9:30: VK Agel Prostějov - VK ČEZ Čes-
ké Budějovice (11. kolo nadstavby extrali-
gy juniorek, hala Sportcentra Pv).
14:00: VK Agel Prostějov - VK ČEZ Čes-
ké Budějovice (12. kolo nadstavby extrali-
gy juniorek, hala Sportcentra Pv).

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 
do 11:30 hodin 
Úterky od 17:00 do 19:00 hodin kul-
turní a vzdělávací setkání s hlídáním dětí.
V úterý 1. března se koná beseda 
ČESKÁ LÉKAŘKA V KENI  s MUDr. 
Lenkou Obare
Pokud se chcete dozvědět, jaké to je, 
když se česká lékařka vydá pracovat do 
nemocnice v malém městečku Kikuyu 
v  keňských horách, přijďte na tento 
podvečer v Mozaice. 
Ve čtvrtek 3. března se uskuteční tvořivá 
dílna ROZKVETLÁ BROŽ s Mgr. M. 
Sontákovou
V této dílně si vytvoříte ozdobu vašeho 
jarního šatníku - šitou brož z plsti. Vy-
bírat můžete z veselých, jarních barviček. 
Vlastnoručně si ji obkreslíte, nastříháte, 
sešijete a vyšijete.

ICM 
informační centrum pro mládež, Pv

Přijďte si v úterý 1. března zahrát DES-
KOVÉ HRY, které pro vás chystá Elena. 
Ve středu 2. března  si přijďte zasoutěžit 
na OLYMPIÁDU, kterou pro vás chystá 
Marion. 
Ve čtvrtek 3. března na STOPOVAČ-
KU, kterou pro vás chystá Elena.
MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH - je vám 
10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, nebo 
basketbal? A chcete si u toho ještě pro-
cvičit angličtinu, francouzštinu, nebo 
španělštinu? Přihlašte se na míčové 
hry s našimi dobrovolnicemi Marion 
a Elenou. Hrát se bude každou středu 
od 15:00 do 16:30 hodin. Stále jsou 
ještě volná místa. Přihlásit se můžete na 
e-mailu  info@icmprostejov.cz

RÙZNÉ……..
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí 
k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. Služby 
jsme rozšířili i o rozvoz pomůcek. Bližší 
informace v kanceláři č. 106 nebo na tel. 
č. 588 008 095, 724  706  773

Půjčovna rehabilitačních 
a kompenzačních pomůcek 

LAZARIÁNSKÉHO SERVISU PV,  
zajišťuje ortopedické vozíky, WC křesla, 

chodítka - pevná, pojízdná, podpažní, 
servírovací stolky a polohovací lůžka 
(mechanická, elektrická). Kontakt po 

telefonu pí. V. Zapletalová 776 054  299 

Regionální pracoviště TyfloCentra 
Olomouc v Prostějově nadále posky-
tuje služby nevidomým a slabozrakým 
občanům na adrese: Kostelecká 17, 
Prostějov.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 

Svatoplukova 15, Prostějov
I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě od-
borného sociálního poradenství také 
zajištění baterií do sluchadel a drobného 
příslušenství ke sluchadlům (hadičky, 
čistící tablety, či ušní tvarovky různých 
velikostí). Zároveň vás upozorňujeme 
na změnu telefonního čísla poraden-
ského zařízení: 775 549 777. 

Dne 29. února  probíhá poslední den 
výstavy Věry Hejdové: UMĚNÍ 
A ELEGANCE KAROSERIE v Ga-
lerii S (Střední odborná škola, náměstí 
E. Husserla 1, Prostějov).

Režie: Z. Podskalský
Hrají: M. Kopecký, M. Pešek, D. Veškrnová, J. Jirásková, B. Bohda-
nová, V. Brodský, L. Šafránková
Kartografka Hlívová kompenzuje nízkou pracovní morálku tě-
lesnými půvaby, kreslič Ryzec vymýšlí rafinovanou lest, jak již v 
pátek dopoledne odjet na víkend, náměstek Humpl se chlubí 
novou sexy sekretářkou a pro komisi z generálního ředitelství 

pořádá hon. Jedině usedlý padesátník Čirůvka se drží stranou. 
Má rád svůj klid, netouží po vyšších funkcích ani po milostných 
pletkách. Jeho sekretářka Karolína je ovšem jiného názoru. 
Vmanipuluje svého šéfa do nerovného souboje o Humplovu 
"kočku" a o uvolněné místo ředitele, a vůbec netuší, jaký kolo-
toč bláznivých dobrodružství tím vlastně spustila... Ztřeštěn á 
komedie z roku 1981 je stále "živá", kořeněná slovním humo-
rem i skvělými hereckými rolemi, které autoři ušili na míru Ji-
řině Jiráskové, Miloši Kopeckému, Dagmar Veškrnové a Libuši 
Šafránkové.

NEDĚLE
       6.3.2016
    17:00 HODIN

TIP 
k obrazovcek obrazovce

KŘTINY
Komedie ČR (1981)

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace a události z vašeho okolí…

PLAY-OFF
PLAY-OFF

BRUSLENÍ VEŘEJNOSTI
Pondělí 29.2.Pondělí 29.2.
  10:00 - 11:0010:00 - 11:00
 17:00 - 18:00 17:00 - 18:00
Úterý 1.3.Úterý 1.3.
  10.30 - 11:3010.30 - 11:30
 13:45 - 14:45 13:45 - 14:45

Středa 2.3.Středa 2.3.
  12.00 - 13:0012.00 - 13:00
  18.45 - 19:4518.45 - 19:45
Čtvrtek 3.3.Čtvrtek 3.3.
  8.30 - 9:308.30 - 9:30
 13:15 - 14:15 13:15 - 14:15

Dovolená v Chorvatsku
Lazariánský servis vás zve 
na ozdravný pobyt v měsíci 
srpnu do Chorvatska. Po-
byt je vhodný pro rodiče 
s dětma, pro hendikepované 
a seniory. Zájemci se mohou 
přihlásit na tel.: 776 054 299 
pí. Zapletalová.



●● Rodák z Němčic Radoslav Látal 
neprožívá úspěšné trenérské obdo-
bí, jeho Piast Gliwice nevyhrál šest 
z posledních sedmi duelů a na čele 
nejvyšší polské fotbalové ligy přišel 
o dlouho budovaný náskok.

●● Prostějovská zastupitelka Milada 
Sokolová stále rozdává před místním 
nádražím bezdomovcům polévku. 
A byla už i dršťková!  Fotogalerii
 najdete na www.vecernikpv.cz

●● Již příští pátek 11. března se ve 
Smržicích uskuteční mimořádná 
valná hromada OFS Prostějov, na 
programu bude mimo jiné schvá-
lení rozpočtu pro letošní rok či in-
formace o přestupním řádu.

●● Ceny nafty i benzínu nadále kle-
sají. A tak můžete na čerpacích sta-
nicích v regionu tankovat hluboko 
pod třiceti korunami za litr. Natural 
je k mání dokonce za 25 korun!

●● Hned sedmička prostějovských 
plavců se zúčastnila zimního mistrov-
ství republiky dorostu a dospělých. 
V nabité konkurenci se zástupcům 
zdejší TJ dařilo, kteří dosáhli na dvě 
„áčková“ a jedno „béčkové“ finále.

●● V  prostějovském muzeu pro-
bíhá výstava, díky níž se budete 
cítit, jako kdybyste měli Egypt na 
dlani...  Čtěte na straně 24

JEDNOU
VĚTOU

ZVEME NA ŠLÁGR VEČERNÍKU – LEDNÍ HOKEJ

PROSTĚJOV První dva zápasy 

čtvrtfinále WSM Ligy bude v přípa-

dě prostějovské série hostit v pon-

dělí a úterý pražský Eden, v závěru 

týdne se ovšem Jestřábi i slávisté 

přesunou na Hanou, aby tu svedli 

další dvě bitvy. Nejprve se tak stane v pá-

tek od 18:00 hodin a posléze v sobotu od 

17:00 hodin. Právě tento duel již může čis-

tě matematicky rozhodnout o postupují-

cím, pokud se tedy některému z mančaftů podaří čtyřikrát v řadě 

zvítězit.

Na prostějovském zimním stadionu dosud byla k vidění dvě 

vyrovnaná střetnutí těchto dvou celků. Při tom prvním domácí 

zásluhou Kajaby a Dragouna dvakrát dotáhli těsný náskok sou-

peře a nakonec padli až po samostatných nájezdech, při druhém 

setkání naopak díky dvěma brankám a jedné asistenci Jiřího 

Cetkovského a dvěma kanadským bodům Michala Dragouna 

i Matouše Venkrbce slavili Jestřábi v poměru 3:2.

Nyní přicházejí na řadu ty rozhodující mače celé sezóny a hráči 

Prostějova se budou snažit rozšířit bilanci celkem tří výher a jedi-

né porážky s tímto soupeřem, spoléhají se mimo jiné i na zaplně-

né ochozy a vyprodání pětitisícového stadionu.

Vstupné činí devadesát korun, při zakoupení lístků na oba zápasy 

vyjde každý duel na osmdesát korun. Držitelé permanentek mají 

vstup zdarma. (jim)

➢Novinky z ledové plochy najdete tradičně
na stranách 34 a 35.

strana 24

Obcí na Prostìjovsku
prošly v sobotuprošly v sobotu
desítky masekdesítky masek

Číslo 9•Ročník 20

Naleznete
uvnitř

EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR

ŠŤASTNÝ
DAVÍDEK

DŮLEŽITÉ 
VÝHRY

●● Legendární zpěvačka Jitka 
Zelenková slíbila, že nepřijela na-
posledy... strana 24

●● Nemocný chlapeček ze Ptení 
dostal originální dárek od soubo-
ru Mánes  strana 25

●● Basketbalisté Prostějova pře-
rušili černou sérii a uspěli jak 
v Brně, tak i doma s Ostravou
 strana 38
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MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEEEEE ÍK

I JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Foto: Tomáš Kaláb

Foto: Tereza Machová

OLOMOUC Slavnostní zahájení s nástupem obou týmů, úvodním projevem primátora města 
Olomouce a státní hymnou. Dramatické, vyrovnané i krásné utkání. Vítězné křepčení Agelek 
a celého realizačního týmu. Předávání stříbrných medailí ostravskému družstvu, zlatá de-
korace prostějovského kolektivu, pozvednutí trofeje nad hlavu. Pózování pro média, radost 
s fanoušky. A nakonec tisková konference.
To vše přineslo finále Českého poháru ve volejbalu žen 2015/2016, které pořádala marketin-
gová společnost TK PLUS. Večerník pro vás ve Sportovní hale Univerzity Palackého Olomouc 
zachytil všechno podstatné jak textově, tak i fotoobjektivem a videokamerou.  (son)

Stačí nalistovat dvoustranu 36-37 a kliknout na www.vecernikpv.cz!

BITVA O SEMIFINÁLE,
JESTŘÁBI HOSTÍ SLAVII

MASOPUST
V TIŠTÍNĚ

Foto: Zdeněk Vysloužil

Volejbalistky
PŘEPISOVALY
pohárovou HISTORII

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

PROSTĚJOV Večerník exkluzivně zjistil, že počátkem uplynulého týdne se v Prostějově díky pozvá-
ní Vlasteneckého sdružení antifašistů objevil ruský generální konzul Alexander Nikolajevič Budajev. 
Byli jsme tak u toho, když někdejší primátor Miroslav Pišťák přihlížel zápisu vzácné návštěvy do 
pamětní knihy. 
 Reportáž najdete na straně 25 dnešního vydání

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

RUSKÝ KONZUL
v Prostějově



Šampionem je Dvořák, 
neztratil ani bod
PROSTĚJOV Celkovým vítězem 
okresního přeboru jednotlivců se stal 
Vladimír Dvořák. Nejvýše nasazený 
šachista předčil své soupeře ve všech 
sedmi kolech, kdy nepoznal nic jiné-
ho než vítězství, a suverénně opanoval 
celé pořadí. Druhý skončil se ztrátou 
dvou bodů Karel Virgler, třetí pozici 
uhájil Pavel Vaculka.
Závěrečné kolo nepřineslo žádné pře-
kvapení, ve všech případech slavili hráči 
s vyšším ELO ratingem. V souboji prv-
ního s posledním si tak Dvořák poradil se 
Strejčkem, Virgler využil bílých kamenů 
proti Hradskému, stejně tak se vedlo Va-
culkovi proti Navrátilovi. A naopak černá 
barva přinesla štěstí Meisselovi v duelu s 
Krejsou.

Po skončení celého ročníku následovala 
slavnostní chvíle v podobě ocenění tria 
nejlepších, ředitel turnaje Karel Virgler 
následně všechny pozval na desetidíl-
nou Prostějovskou šachovou ligu v rapid 
šachu, která začne v pondělí 21. března, 
na státní svátek 8. května pak připadne 
okresní přebor v bleskovém šachu. Klání s 
pěti minutami na partii se mohou účastnit 
rovněž neregistrovaní hráči a mládež.
Konečné pořadí okresního přeboru 
jednotlivců: 1. Dvořák (ROŠÁDA Pro-
stějov) 7 bodů, 2. Virgler (SK Prostějov) 
5 b., 3. Vaculka (ROŠÁDA Prostějov) 4,5 
b., 4. Meissel (oba SK Prostějov) 4 b., 5. 
Hradský 2,5 b., 6. Krejsa 2,5 b., 7. Navrátil 
(oba ROŠÁDA Prostějov) 2 b., 8. Strejček 
(SK Prostějov) 0,5 b.  (kv, jim)

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22
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KRAJSKÝ PØEBOR – 9. KOLO:
ŠK Šternberk – ŠK ROŠÁDA Prostějov 
3,5:4,5 (Mohapl – Závůrka 0:1, Trávníček – 
Dvořák 0,5:0,5, Pavlík – Pavel 0,5:0,5, Zaple-
tal – Vaculka 0:1, Telařík – Zvoníček 0,5:0,5, 
Šuba – T. Gorba 0,5:0,5, Opletal – Zatloukal 
1:0, Fišer – M. Gorba 0,5:0,5), TJ Zlaté Hory 
– AŠK DA Olomouc „A“ 5:3, TJ Sokol Velké 
Losiny „B“ – ŠK Jeseník 7,5:0,5, TJ ŠK DUE 
POP Uničov – TJ Sokol Šumperk 5,5:2,5, 
Sigmia Olomouc – TJ Sokol Skalička 3,5:4,5, 
AŠK DA Olomouc „B“ – TJ Sokol Přemyslo-
vice 0,5:7,5 (Novák – Matoušek 0:1, Kolmaš 
– Zapletal 0:1, Hejnar – Vejmola 0,5:0,5, 
Kašpárek – Štaffa 0:1, Svoboda – Trávníček 
0:1, Slepička – Šubert 0:1, Zaoral – Ošťádal 
0:1, Zarevúcky – Popelka 0:1).
------------------------TABULKA-------------------------
1. ŠK DUE POP Uničov 7 1 1 22 45.0 29
2. Sokol Přemyslovice 7 0 2 21 49.5 36
3. AŠK DA Olomouc „A“ 7 0 2 21 45.0 33
4. TJ Zlaté Hory 6 2 1 20 44.0 34
5. TJ Velké Losiny „B“ 6 0 3 18 44.0 33
6. ROŠÁDA Prostějov 5 1 3 16 37.5 23
7. TJ Sokol Šumperk 4 1 4 13 35.0 18
8. ŠK Šternberk 4 0 5 12 34.5 18
9. ŠK Jeseník 2 0 7 6 27.0 15
10. TJ Sokol Skalička 1 2 6 5 29.0 18
11. Sigmia Olomouc 1 0 8 3 25.5 14
12. AŠK DA Olomouc „B“ 0 1 8 1 16.0 7

OKRESNÍ PØEBOR – 9. KOLO:

SK Prostějov „D“ – SK ROŠÁDA Prostějov „C“ 
1,5:3,5 (Král – Brácha 0:1, Tesař – Navrátil 0:1, 
Mar. Londin – Kment 0,5:0,5, Virgler – Vyslou-
žil 1:0, Vystavěl – Krejsa 0:1), SK Prostějov „E“ 
– SK Prostějov „C“ 2:3 (Mil. Londin – Hradský 
0,5:0,5, Skládal – Piskovský 0,5:0,5, Kubina 
– Prokš 0:1, Táborský – Tvrdík 0:1, Šustr – 
Chapčák 1:0).
------------------------TABULKA-------------------------
1. SK Prostějov „C“ 9 0 0 27 33.0 24
2. SK Prostějov „E“ 4 0 5 12 16.0 13
3. ROŠÁDA Prostějov „C“ 3 0 6 9 20.0 9
4. SK Prostějov „D“ 2 0 7 6 16.0 10

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

Poznámka: Za názvem následuje počet
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

„V šatně jsme si museli připomenout, „V šatně jsme si museli připomenout, 
že jsme sem přijeli vyhrát a nic jiného“že jsme sem přijeli vyhrát a nic jiného“
  trenér Prostějova Zbyněk ChOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk ChOLEVA
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„Rozdíl nebyl v procentuální úspěšnosti, „Rozdíl nebyl v procentuální úspěšnosti, 
ale počtu trojek. Těžký zápas to byl pro ale počtu trojek. Těžký zápas to byl pro 
obrany. Byť se snažily, bodů padalo dost.“obrany. Byť se snažily, bodů padalo dost.“
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA
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  Ariete Ariete 
 Prostějov

MMCitéMMCité
 Brno

9494

6868 čtvrtiny skóre
 1. 16-27
 2. 24-23
 3. 8-21
 4. 20-23
  poločas:  40-50

Prachař 22, Zeigler 15, Zachrla 14, Prášil 12, Egwuonwu 3, 
Kozina 2, Hrabovský 0, Pumprla 0, Líčeník 0, Nehoda 0. 
 Trenér: Tomáš Pětivlas

Slezák Pavel 22, Tomanec Jan 16, Kouřil Radovan 12, Novák Mar-
tin 8, Marko Roman 7, Dokoupil Petr 6, Sehnal Marek 5, Palyza Lukáš 
5, Šteffel David 4, Roseboro Brett 0. Trenér: Zbyněk Choleva

SESTAVA 
BRNA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 33. kolo

Střelba 2b.: 46/20:34/21
Trojky:  5:15
Trestné hody:  18/13:11/7
Doskoky: 39:36

Asistence: 15:23
Osobní chyby: 15:19
Získané míče:  4:10
Ztracené míče: 15:10

Rozhodčí: 
Hošek, 

Jeřáb, Holubek .
Diváci: 299.

33. kolo: Děčín - Svitavy 88:62 (19:16, 38:31, 67:44). Nejvíce bodů: Stria 14, Carter a Landa 
po 12, J. Houška a Šiška po 10 - Bruinsma 21, Doaks 13, Teplý 8 * Jindřichův Hradec - Pardu-
bice 78:102 (18:32, 39:50, 61:78). Nejvíce bodů: Zuzák 14, Kaša 13, Stegbauer a Šoula po 11, 
Wright 10 - Pandula 17, Autrey 16, Příhonský a Švrdlík po 14, Wall 13 * Opava - Ústí nad La-
bem 89:80 (23:16, 51:39, 75:59). Nejvíce bodů: Blažek 22, Lyčka 15, Kramný 14, Zbránek 12, 
Jurečka a Šiřina po 10 - Pecka 17, Čarnecký 16, Jiřiček 12, Abercrombie a Barham po 10 * USK 
Praha - Ostrava 67:64 po prodl. (13:10, 26:25, 39:37, 54:54). Nejvíce bodů: Mich. Mareš 
18, Josipovič 17, Feštr 13, Slavík 10 - Igrutinovič 19, Oluič 14, P. Bohačík 11.
34. kolo: USK Praha - Ústí nad Labem 79:65 (23:12, 40:25, 64:42). Nejvíce bodů: Feštr 
25, Křivánek 12, Alič 11 - Anthony 27, Pecka 14, Bosák 8 * Jindřichův Hradec - Svitavy 91:94 
(12:24, 42:44, 64:63). Nejvíce bodů: Šoula 21, Wright 17, Zuzák 13, Vošlajer 12 - Doaks 24, 
Bruinsma 20, Teplý 15, Špaček 11, Barker 10 * Děčín - Kolín 72:78 (21:18, 39:30, 60:48). 
Nejvíce bodů: J. Houška 14, Pomikálek 13, Šiška 11 - McEachin 19, Skinner 18, Machač 16 * 
Opava - Pardubice 95:86 (16:29, 38:55, 68:68). Nejvíce bodů: Šiřina 26, Kramný 14, Zbrá-
nek 13, Lyčka 12, Blažek 11 - Švrdlík 19, Autrey 16, Nečas 15, Pandula 11.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

35. kolo, středa 2. března, 18.00 hodin: mmcité Brno – BK ARMEX Děčín (úterý 
1.3., 18.30), SLUNETA Ústí nad Labem – NH Ostrava, BOHEMILK Tuři Svitavy – 
BK Opava, GEOSAN Kolín – Lions Jindřichův Hradec (17.45), BK JIP Pardubice – 
USK Praha.
36. kolo, sobota 5. března, 17.30 hodin: Ariete Prostějov – SLUNETA Ústí nad 
Labem (17.00), NH Ostrava – BK JIP Pardubice, Lions Jindřichův Hradec – mmcité 
Brno, USK Praha – BOHEMILK Tuři Svitavy, BK Opava – GEOSAN Kolín (18.00).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. ČEZ Basketball Nymburk 8 7 1 780:573 87.5
2. BK ARMEX Děčín 31 25 6 2441:2106 80.6
3. Ariete Prostějov 32 24 8 2596:2294 75.0
4. BK Opava 32 21 11 2562:2413 65.6
5. BK JIP Pardubice 32 19 13 2618:2355 59.4
6. BC GEOSAN Kolín 31 16 15 2379:2375 51.6
7. USK Praha 32 16 16 2245:2214 50.0
8. NH Ostrava 31 14 17 2210:2302 45.2
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 32 13 19 2266:2582 40.6
10. SLUNETA Ústí nad Labem 32 10 22 2420:2635 31.3
11. BK Lions Jindřichův Hradec 32 7 25 2435:2713 21.9
12. mmcité Brno 31 6 25 2196:2586 19.4

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 34. KOLE

  Ariete Ariete 
 Prostějov
NHNH

 Ostrava

9595
7979

čtvrtiny skóre
 1. 24-26
 2. 26-19
 3. 26-14
 4. 19-20
  poločas:  50-45

Slezák Pavel 30, Palyza Lukáš 21, Roseboro Brett 12, Mar-
ko Roman 10, Kouřil Radovan 6, Dokoupil Petr 5, Tomanec 
Jan 4, Peterka Ondřej 3, Norwa Michal 2, Šteffel David 2, No-
vák Martin 0. Trenér: Zbyněk Choleva.

Igrutinovic 21, Bratčenkov 16, Číž 13, Bohačík 10, Kerr 8, Oluič 7, 
Klímek 3, Koloničný 1, Jančík 0, Stehlík 0.  Trenér: Dušan Medvecký

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
OSTRAVY:

kooperativa nbl - 34. kolo

Střelba 2b.: 42/18:43/20
Trojky:  18:9
Trestné hody:  5/5:23/12
Doskoky: 39:31

Asistence: 21:10
Osobní chyby: 23:12
Získané míče:  8:7
Ztracené míče: 14:12

Rozhodčí: 
Dolinek, 

Kapl, Nejezchleb.
Diváci: 684. „„Jirkovi Vymětalovi se po tom faulu asi „„Jirkovi Vymětalovi se po tom faulu asi 

v hlavě rozsvítilo, sázel nádherné branky.“v hlavě rozsvítilo, sázel nádherné branky.“

  s úsměvem poznamenal JIŘÍ GREPLs úsměvem poznamenal JIŘÍ GREPL
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„Výsledek mě mrzí. Mohli jsme vyhrát,„Výsledek mě mrzí. Mohli jsme vyhrát,

 kdybychom zabojovali hned od začátku.“ kdybychom zabojovali hned od začátku.“

  prostějovský kouč SVATOPLUK ORDELTprostějovský kouč SVATOPLUK ORDELT
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TJ Sokol TJ Sokol 
Kostelec na Hané-HK
TJ Sokol TJ Sokol 

 Velké Meziříčí 

3434
22

poločas.

17:11

Mayer, P. Navrátil – Přikryl 3, Smékal 8, J. Prášil, Diviš 1, 
Popelka, Kopečný, Dostál 7, Vymětal 7, Švec 6, V. Prášil, 
Oščádal 1, Grepl. Trenér: Jiří Grepl.

SESTAVA 
A BRANKY
KOSTELCE:

Házená – 13. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Dalajka, Šohaj. Vyloučení: 1:4. ŽK: 2:2. 
  Sedmičky: 2/2:6/4. Diváků: 70.

Sokol II Sokol II 
 Prostějov
TJ Tatran TJ Tatran 

 Bohunice

25
27

poločas.

11:14

Hrubý, Zacpal – Kozlovský 4, Burget 2, Vasyliev 3 T. Jurík 2, 
Bečička 1, Ordelt, Procházka 2, Mikulka, Jura, Raška, Kosina 
8, Bokůvka 3.  Trenér: Svatopluk Ordelt.

SESTAVA 
A BRANKY

PROSTĚJOVA:

Házená – 13. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Valášek – Vychodil. ŽK: 3:3. Vyloučení: 9:7. 
   Sedmičky: 8/6:8/8. Diváků: 75.

14. kolo, sobota 5. března, 17.00: Kuřim – Kostelec na Hané (16.30), Ivančice – Juli-
ánov, Velké Meziříčí – Sokol II Prostějov, Bohunice – Napajedla, Maloměřice – Tel-
nice (neděle 6.3., 11.00), Tišnov – Hustopeče (neděle 6.3., 17.00).

KAM PŘÍŠTĚ NA HÁZENOU...

Hustopeče – Ivančice 23:31, Napajedla – Tišnov 35:20, Telnice – Kuřim odloženo, Juliánov – 
Maloměřice odloženo na 10. dubna.

DALŠÍ VÝSLEDKY 13. KOLA 2. LIGY HÁZENÉ:

 Tým Z V R P Skóre Body

1. Bohunice 13 11 1 1 334:291 23
2. Ivančice 13 10 1 2 368:315 21
3. Hustopeče 13 9 1 3 353:325 19
4. Juliánov 12 6 2 4 357:340 14
5. Prostějov 13 6 1 6 365:363 13
6. Kostelec na Hané 13 5 1 7 334:322 11
7. Velké Meziříčí 13 5 0 8 345:363 10
8. Maloměřice 12 4 1 7 295:321 9
9. Tišnov 13 4 1 8 384:425 9
10. Telnice 12 4 1 7 315:361 9
11. Napajedla 13 3 1 9 332:338 7
12. Kuřim 12 3 1 8 343:361 7

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 13. KOLE

Skupina o 1.-4. místo: 22. kolo, čtvrtek 3. března, 18.00 hodin: Ostrava - Olomouc, 
Přerov - Prostějov (18.30).
Skupina o 5.-8. místo: 22. kolo, čtvrtek 3. března, 17.00 hodin: Šternberk - Olymp 
Praha, Frýdek-Místek - KP Brno (sobota 5.3., 17.00).

KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

Dohrávka 21. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: KP Brno - Šternberk 3:0 (14, 11, 21). 
Nejvíce bodů: ŠMěrková 17, Keddyová 11, Suchá 10 - Jurčíková 6, Janečková 6, Šenková 5. 

VÝSLEDKY NADSTAVBY EXTRALIGY

SKUPINA O 1. AŽ 4. MÍSTO
 Tým Z V3 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 19 18 0 1 0 56:5 1507:994 55
2 VK UP Olomouc 19 14 0 1 4 45:18 1474:1195 43
3 TJ Ostrava 19 11 3 0 5 43:26 1566:1448 39
4 Volejbal Přerov Precheza 19 9 0 2 8 33:33 1423:1329 29

SKUPINA O 5. AŽ 8. MÍSTO
1 PVK Olymp Praha 19 10 2 0 7 38:28 1477:1332 34
2 VK Královo Pole 19 6 3 1 8 33:37 1430:1468 24
3 TJ NIBE Frýdek - Místek 19 5 0 3 11 25:47 1399:1625 18
4 TJ Sokol Šternberk 19 2 1 0 16 16:51 1185:1600 8

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PRO NADSTAVBU

„Důležité bylo, že jsme otočili„Důležité bylo, že jsme otočili
závěr první sady...“závěr první sady...“
 kouč Agelek MIROSLAV ČADA kouč Agelek MIROSLAV ČADA
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  TJ   TJ 
 Ostrava

    VK AGELVK AGEL
 Prostějov

00
33 set skóre min.

1. set: 27:25 32
2. ser: 25:23 28

3. set: 25:17 19

Weiss, Markevich, Herelová, Vargas, Gambová, 
Steenbergen, libero Kovářová. Střídala: Soares. 
Připraveny byly: Borovinšek, Matienzo, Herelová, Tin-
klová.  Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

FINÁLE ČESKÉHO POHÁRU ŽEN

Rozhodčí: Hudík a Renčín. Čas: 1:19 minut. Diváků: 800.

hráno v Olomouci

SESTAVA 
OSTRAVY:

Toufarová, Zemanová, Zedníková, Kojdová, Nach-
milnerová, Součková, libero Červenková. Střídaly: 
Čuboňová, Valková, Kukučová, Kvapilová.  
 Trenéři: Zdeněk Pommer a Lukáš Spáčil.

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

BRATISLAVA V konkurenci téměř 
dvou set zápasníků se čtveřici čecho-
vických borců podařilo vybojovat 
jedno semifinále a tři čtvrtfinále. Na 
silně obsazeném bratislavském turna-
ji zásluhou Matěje Vrby získali jeden 
bronz a zpět na Hanou se tak vraceli s 
úsměvem.
„V průběhu týdne jsme si lámali hlavu 
nad volbou mezi dvěma kvalitními tur-
naji, které se konaly ve stejném termínu. 
Jestli jet do Kladna na Memoriál Kory-
cha a Zemana v zápase řecko-římském, 
kde vloni čtyři naši borci získali jednu 
zlatou a tři stříbrné medaile, nebo odjet 
na bratislavský mítink ve volném stylu. 
Nakonec jsme se rozhodli jít těžší cestou 
a odjeli jsme získávat zkušenosti do slo-

venské metropole,“ popisoval předseda 
Wrestlingu Čechovice Vojtěch Szilva.
Na čtveřici jeho svěřenců čekalo vždy 
deset až šestnáct soupeřů. Šimon Polena 
v přípravce A do 33 kilogramů, Alois Ke-
jík v žácích do 47 kilogramů i Vsevolod 
Sakal v žácích do 66 kilogramů prošli 
pouze do čtvrtfinále a obsadili tedy páté 
až osmé místo.
Poslední Čechovický zástupce Matěj 
Vrba se v přípravce A do 48 kilogramů 
po dvou lopatkových vítězstvích probo-
joval až do semifinále. „V něm podlehl 
domácímu borci na body. Chuť si však 
částečně spravil v boji o třetí místo, kde 
zvítězil opět na lopatky a domů si tak od-
vezl cennou bronzovou medaili,“ těšilo 
Szilvu.  (vs, jim)

ČECHOVICE VYZÁPASILY
NA SLOVENSKU JEDEN BRONZ
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najdete nás také na:
www.vecernikpv.cz

WSM HOKEJOVÁ LIGA

„Jestliže dal Frýdek-Místek třeba z osmi „Jestliže dal Frýdek-Místek třeba z osmi 
šancí pět branek, my z pěti jedinou...“šancí pět branek, my z pěti jedinou...“

trenér 1.SK Prostějov FRANTIŠEK JURAtreenér 1.SK Prostějov FFRANTTIŠEEK JUURAA
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WTA Tour - Dauhá, ženy
Dvouhra ženy - 1. kolo: Karolína Plíš-
ková (ČR-10) - Gasparjanová (Rusko) 
1:6, 1:6; Strýcová (ČR) - Mladenovi-
cová (Francie) 6:3, 6:4. 2. kolo: Kvito-
vá (5) - Strýcová 7:6, 6:4; Šafářová (7) 
- Büyükakcayová (Turecko) 6:7, 5:7. 3. 
kolo: Kvitová - Ostapenková (Lotyš-
sko) 7:5, 2:6, 1:6.

ATP Tour - Dubaj, muži
dvouhra muži - 1. kolo: Berdych 
ČR-(3) - Sousa (Portugalsko) 6:1, 
6:4; Rosol  - Bhambri (Indie) 2:6, 7:6, 
6:0; Veselý - Čorič (Chorvarsko) 4:6, 
4:6. 2. kolo: Berdych - Fabbiano (Itá-
lie) 6:2, 6:2; Rosol - López (6-Šp.) 
3:6, 6:7. Čtvrtfinále: Berdych - Kyr-
gios (Austrálie) 4:6, 4:6.

ŠIPKAŘI
Tygři na čele v trháku
OLOMOUCKÝ KRAJ Po minulo-
týdenní pauze, se opět naplno roz-
běhly šipkařské soutěže družstev. 
Prostějovští Tygři si další výhrou, 
vytvořili v  čele tabulky již šestibo-
dový náskok a nezadržitelně se blíží 
k  titulu. Zajímavé bylo i městské 
derby v nejvyšší soutěži, ve kterém 
jednoznačně zvítězily hostující 
Čechovice. Hodně nepřehledná 
je tabulka B ligy, ve které nemají 

všechny celky odehraný stejný po-
čet utkání. Těsný náskok drží Kro-
měříž, ale Darts La Putica má o dva 
duely méně. Nejnižší soutěži kralují 
Mlynáři z  Ochoze, kterým dýchají 
na záda Čehovice. Hitem nejbliž-
šího programu bude přímý souboj 
dvou nejlepších z  extraligy. Tygři 
hostí v pátek 4.3. olomoucké bobry. 
Hraje se od 18:00 v restauraci TA-
BOO na Olomoucké ulici.   (zv) 

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 
Dohrávka 12. kola: Sharks Olomouc - Draci Nová Hradečná 6:12. 
14. kolo: U Jiřiny Prostějov - Zavadila o jedličku Čechovice 5:13, Miagi Mohelnice - Tygři 
Prostějov 7:11, Dobří bobři Olomouc - No Fear Šternberk 13:5, Sem Sex z Dolní, Horní Moště-
nice - Poslanci Bělkovice-Lašťany 10:9, Brablenci Kojetín - Draci Nová Hradečná 7:11. 

TABULKA:
  1. Tygři Prostějov 14 13 1 0 0 0 0 176:77 41
  2. Dobří bobři Ol. 14 11 1 0 0 2 0 159:94 35
  3. Sharks Olomouc 13 10 0 0 0 3 0 146:90 32
  4. Čechovice 14 9 2 0 0 3 0 158:96 31
  5. Nová Hradečná 14 8 1 0 1 4 0 139:115 27
  6. Legend Olomouc 13 5 1 0 1 6 0 125:111 18
  7. Miagi Mohelnice 14 5 0 0 1 8 0 109:144 16
  8. Bělkovice-Lašťany 14 4 0 0 3 7 0 108:147 15
  9. U Jiřiny Prostějov 14 5 0 0 0 9 0 106:146 15
10. H. Moštěnice 14 3 1 0 0 10 0 97:156 11
11. No Fear Šternberk 14 2 1 0 0 11 0 94:159 8
12. Brablenci Kojetín 14 0 0 0 0 14 0 85:167 0
Příští program - 15. kolo, pátek 4.3. 2016, 18:00: Legend Olomouc - Sem Sex z Dolní, 
Horní Moštěnice, Zavadila o jedličku Čechovice - Miagi Mohelnice, Draci Nová Hradečná 
- U Jiřiny Prostějov, No Fear Šternberk - Poslanci Bělkovice-Lašťany, Tygři Prostějov - Dobří 
bobři Olomouc, Sharks Olomouc - Brablenci Kojetín (SO 5.3., 15:00).

B LIGA PROSTÌJOVSKO
12. kolo: O tečku Prostějov - V Zeleném Prostějov 4:14, Fénix Prostějov - Twister Kroměříž 10:9, 
Skalní Na Nové Doloplazy - Hamerské kladivo 8:10, Orli Kojetín - Mexičani Biskupice 12:6. 

TABULKA:
  1. Twister Kroměříž 12 8 1 0 1 2 0 139:79 27
  2. Darts La Putica Pv 10 7 1 0 1 1 0 112:70 24
  3. V Zeleném Prostějov 12 7 0 0 0 5 0 121:95 21
  4. Orli Kojetín 12 6 1 0 1 4 0 114:104 21
  5. Mexičani Biskupice 12 6 1 0 0 5 0 102:115 20
  6. Fénix Prostějov 12 3 3 0 1 5 0 104:116 16
  7. Hamerské kladivo 12 5 0 0 0 7 0 105:111 15
  8. O tečku Prostějov 11 4 1 0 1 5 0 95:105 15
  9. Rafani Čelčice 11 4 0 0 2 5 0 94:106 14
10. Skalní Doloplazy 12 0 0 0 1 11 0 66:151 1
Příští program - 13. kolo, sobota 5.3. 2016, 15:00: O tečku Prostějov - Orli Kojetín, 
Darts La Putica Prostějov - Fénix Prostějov, V Zeleném Prostějov - Rafani Čelčice, Ha-
merské kladivo - Mexičani Biskupice, Twister Kroměříž - Skalní Na Nové Doloplazy. 

C LIGA PROSTÌJOVSKO
Nehlášený výsledek 12. kola: Mlynáři Ochoz - Pávi Bedihošt 16:2.
13. kolo: Pávi Bedihošť - Hanácká trefa Prostějov 4:14, Kamzík 21 Prostějov - Mlynáři 
Ochoz 5:13, Fe-MAT Čehovice - Žabáci Ivanovice na Hané 12:6. 

TABULKA:
1. Mlynáři Ochoz 13 11 0 0 0 2 0 158:76 33
2. Fe-MAT Čehovice 12 9 0 0 1 2 0 132:85 28
3. Hanácká trefa Pv 13 9 0 0 0 4 0 146:88 27
4. Žabáci Ivanovice 13 6 1 0 0 6 0 120:115 17
5. Kamzík 21 Pv 13 2 0 0 0 11 0 71:163 6
6. Pávi Bedihošt 12 0 0 0 0 12 0 58:158 0
Příští program - 14. kolo, sobota 5.3. 2016, 15:00: Mlynáři Ochoz - Fe-MAT Čehovice, 
Pávi Bedihošt - Kamzík 21 Prostějov, Hanácká trefa Prostějov - Žabáci Ivanovice na Hané. 

1.SK1.SK
 Prostějov

MFKMFK
  Frýdek-Místek

vv

55

11
Poločas: 2:0

Branky: 22., 55. Hošek, 43. Stratil, 48. Ďuriška, 52. Ižvolt - 46. Kroupa z penalty.
  Rozhodčí: Galásek - Duda, Žurovec. Diváci: 110.

Mihálek (57. Penksa) - Ilko (57. Slaninka), Literák, Klabník, Byrtus 
- Ujlaky, Ižvolt, Ďuriška, Krčula - Stratil (46. Mensah), Hošek. 
  Trenér: Mikuláš Radványi.

SESTAVA 
FRÝDKU:

kkkkkkkk

8. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

Kofroň - Hirsch, Machynek, Rus, Sečkář - M. Machálek (58. 
Přikryl), Fládr, Zelenka (46. Pančochář), Koudelka (64. Zapletal) - 
Kroupa, Nekuda.  Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

1.SK1.SK
 Prostějov U19 Prostějov U19

TJ Sokol TJ Sokol 
 Plumlov Plumlov 00

77
Poločas: 0:3

Branky: 14., 41. a 67. Píchal, 28. a 76. Sedlák, 57. a 80. Prokop. Rozhodčí: 
Halenka – Bašný, Spurný. Diváků: 25.

Moravec – Křupka, Fabiánek, Klváček, J. Kiška – Urbánek, 
Ševcůj, Zabloudil – Matula, Hladký, Dvořák. Střídali: Os-
tratický, Vysloužil.  Trenér: Petr Kiška.

SESTAVA 
PLUMLOVA:

PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

Šarman (46. Konečný) – Veselý (55. Smékal), Moštěk (55. 
Krátký), Pospíšil, Pavelka – Blahoušek (20. Sedlák), Prokop, 
Popelka (55. Holub), Závodný – Píchal, Hýbl (36. Luža, 
69. Sedlák).  Trenér: Radim Weisser.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

Čtvrtfinále play off:
1. utkání, pondělí 29. února 2016, 18.00: Kladno – Ústí nad Labem, Jihlava – Haví-
řov (17.30), České Budějovice – Přerov (17.30), Slavia Praha – Prostějov.
2. utkání, úterý 1. března 2016, 18.00: Kladno – Ústí nad Labem, Jihlava – Havířov 
(17.30), České Budějovice – Přerov (17.30), Slavia Praha – Prostějov.
3. utkání, pátek 4. března 2016, 18.00: Ústí nad Labem – Kladno, Havířov – Jihlava, 
Přerov – České Budějovice, Prostějov – Slavia Praha.
4. utkání, sobota 5. března 2016, 17.00: Ústí nad Labem – Kladno, Havířov – Jihlava, 
Přerov – České Budějovice, Prostějov – Slavia Praha.
Play out:
4. kolo, středa 2. března 2016: Most – Benátky nad Jizerou (17.30), Šumperk – Tře-
bíč (18.00).
5. kolo, sobota 5. března 2016: Benátky nad Jizerou – Třebíč (17.00), Most – Šum-
perk (17.30).

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „C“:
17. kolo: HKK Olomouc „B“ – TJ Sokol Chvalíkovice odloženo na 24. března, TJ Jiskra 
Rýmařov – TJ Unie Hlubina 4:4, KK Šumperk – TJ Tatran Litovel 7:1, TJ Sokol Sedlnice 
– TJ Sokol Rybník 6:2, TJ Zbrojovka Vsetín – KK Zábřeh „B“ 3:5, Sokol Přemyslovice – 
TJ Sokol Bohumín 3:5 (10:14; 3057 – 3037, Močár – Zaškolný 2:2, Šoupal – Kuzma 1:3, 
Dvorský – Nitka 1:3, Sedláček – Niesyt 1:3, Fraus – Péli 4:0, Tomek – Kuttler 1:3).

Průběžná tabulka:
1. Chvalíkovice 16 12 1 3 88,0:40,0 215,0:169,0 3201 25
2. Olomouc „B“ 16 11 0 5 75,0:53,0 204,5:179,5 3139 22
3. Hlubina 17 9 4 4 81,0:55,0 220,0:188,0 3208 22
4. Zábřeh „B“ 17 10 1 6 79,0:57,0 212,0:196,0 3168 21
5. Rýmařov 17 10 1 6 75,0:61,0 209,5:198,5 3171 21
6. Vsetín 17 9 1 7 75,0:61,0 218,5:189,5 3186 19
7. Bohumín 17 8 1 8 72,0:64,0 207,0:201,0 3112 17
8. Litovel 17 6 2 9 54,5:81,5 188,0:220,0 3098 14
9. Šumperk 17 6 0 11 54,0:82,0 186,5:221,5 3117 12
10. Přemyslovice 17 5 0 12 54,5:81,5 190,5:217,5 3155 10
11. Rybník 17 5 0 12 49,5:86,5 187,5:220,5 3159 10
12. Sedlnice 17 4 1 12 50,5:85,5 185,0:223,0 3112 9

3. KUŽELKÁØSKÁ LIGA MUŽÙ, SK. „D“:
17. kolo: TJ Spartak Přerov – SK Baník Ratíškovice 7:1, TJ Centropen Dačice „B“ – TJ 
Slovan Kamenice nad Lipou 1:7, SK Kuželky Dubňany – TJ Sokol Slavonice 7:1, TJ Pro-
stějov – TJ Lokomotiva Valtice 6:2 (12,5:11,5; 3263 – 3198; Diviš – Vojtěch 2:2, Smejkal 
– Volf 2,5:1,5, Rolenc – Pesau 2:2, Pernica – Mlynarik 1:3, Znojil – Vařák 3:1, Čapka – 
Herzán 2:2), TJ Sokol Mistřín – TJ Podlužan Prušánky odloženo na 26. března, TJ BOPO 
Třebíč – KC Zlín 2:6.

Průběžná tabulka:
1. Kamenice n/L 17 12 1 4 86,0:50,0 222,5:185,5 3273 25
2. Dubňany 17 12 0 5 85,5:50,5 234,0:174,0 3283 24
3. Prostějov 17 11 0 6 78,0:58,0 222,0:186,0 3225 22
4. Přerov 17 9 3 5 81,0:55,0 220,5:187,5 3252 21
5. Zlín 17 9 2 6 79,0:57,0 213,0:195,0 3256 20
6. Prušánky 16 9 0 7 70,5:57,5 200,0:184,0 3232 18
7. Mistřín 16 9 0 7 68,0:60,0 185,5:198,5 3212 18
8. Třebíč  17 7 0 10 60,5:75,5 189,5:218,5 3179 14
9. Slavonice 17 6 0 11 55,5:80,5 187,5:220,5 3191 12
10. Dačice „B“ 17 5 1 11 48,0:88,0 184,0:224,0 3133 11
11. Valtice 17 4 1 12 47,0:89,0 189,5:218,5 3196 9
12. Ratíškovice 17 4 0 13 49,0:87,0 176,0:232,0 3195 8
Poznámka:  Za názvem týmu následuje počet utkání, výher, remíz, proher, skóre, sety, průměr, body

KUŽELKY

TJ FC HněvotínTJ FC Hněvotín

Sokol KoniceSokol Konice 22
88

Poločas: 2:1

Branky Konice: Kamený, Kořenovský. 

SESTAVA 
KONICE:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Machač – Mrňka, L. Bílý, Řehák, F. Drešr – Kořenovský, Antl ml. – 
Kamený, Jurník, Vogl – F. Bílý. Střídali: Antl st., Adam. 
  Trenér: Radek Řehák.

TJ Sokol UrčiceTJ Sokol Určice

MFK Vyškov U19MFK Vyškov U19 00
77

Poločas: 0:3

Branky: Gotwald 2, Vaněk 2, Bokůvka, Zapletal, Plajner.

SESTAVA 
URČIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Števula – Bureš, Lakomý, Zelina, Hochman – Plajner, Steiner, 
Vaněk, Bokůvka, Zapletal – Gotwald. Střídali: Slezák, Dreksler. 
 Trenér: Radek Tomšic.

USC Fels (Rakousko)USC Fels (Rakousko)

FC Kostelec na HanéFC Kostelec na Hané 55
66

Poločas: 3:3

Branky: Presiler, Langr, Lužný, Móri z pen., Muzikant – Ondica 2, Mayer, Francl, 
Jamrich, Vybíhal.

SESTAVA 
KOSTELCE:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

L. Menšík – Lužný, Baláš, Zatloukal – Móri, Chytil – Vařeka, 
Grepl – Muzikant, Langr – Preisler. Střídali: Hruban, Navrátil.  
 Trenér: Jaroslav Klimeš.

TJ Sokol ČechoviceTJ Sokol Čechovice

FC Kralice na HanéFC Kralice na Hané 11
11

Poločas: 0:0

Branky: Nečas – Kolečkář.

SESTAVA 
KRALIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Miler – Císař, Hlačík, Dočkal, Ličman – Troneček (46. Lexa), Drex-
ler, Martinka, Horvát (70. Adamík) – Nečas – Dostál.  
 Trenér: Ivo Gottwald.

SESTAVA 
ČECHOVIC:

D. Klimeš (46. Zapletal) – Kupka, Vlach, M. Pospíšil, Hanák - Grepl, 
Frys, Chmelík, Kolečkář – M. Klimeš, Němeček. Střídali: Hodulák, 
Jano, Šmíd, Novotný.  Trenér: Evžen Kučera.

PØÍPRAVNÉ ZÁPASY NA SCM
SOBOTA 5.3. 2016
1.SK Prostějov U19 – SK Líšeň
10:00, UMT SCM
1.SK Prostějov U17 – SK Líšeň
12:00, UMT SCM
1.SK Prostějov U16 – SK Líšeň
14:00, UMT SCM
TJ Sokol Plumlov – TJ Sokol Určice
16:00, UMT SCM
NEDĚLE 6.3. 2016
1.SK Prostějov U13 – Fastav Zlín
10:00, UMT SCM
1.SK Prostějov U12 – Fastav Zlín
12:00, UMT SCM

Haná Prostějov – FC Kralice na Hané
13:00, UMT SCM
FC Kostelec na Hané – TJ Sokol Olšany
15:00, UMT SCM
DALŠÍ PŘÍPRAVY
TJ Sokol Čechovice – FK Hlubočky
SO 5.3., 14:00, UMT 1.HFK Olomouc
Sokol Konice – FC Dolany
SO 5.3., 14:00, UMT Konice
Sokol Protivanov – Sokol v Pivíně
NE 6.3., 17:00 UMT Boskovice

VYŠKOV Jasná dominance. 
V dalším utkání zimní přípravy si 
fotbalisté Určic zajeli do Vyškova, 
kde jim byl soupeřem domácí vý-
běr U19. Po naprosto jednoznač-
ném průběhu se favorit mohl těšit 
z vysokého vítězství v poměru 7:0! 

pohledem trenéra 
Miroslav Vláčil

- asistent Sokola Určice
 „Soupeře jsme přejeli naprosto jedno-
značně. Nějaké šance měli, ale výhrad-

ně po našich chybách. Nebyl to pro 
nás důstojný soupeř. Jednalo se spíše 
o lehčí trénink, co jsem slyšel, tak jim 
chyběli nějací hráči. Nicméně, pořád je 
to devatenáctka a měla by nás prověřit 
více. Dali jsme hodně branek, kdyby-
chom si něco nechali na mistráky, ne-
bylo by to špatné. Trápí nás marodka, 
chyběli nám Halouzka, Cetkovský, 
Menšík a Holásek. Doufám, že se dají 
brzo dohromady, je nás málo. Stále se 
poohlížíme po posilách.“ (zv)

Určice mladíkům
nadělovaly

PROSTĚJOV Benjamínci 1.SK Prostějov ročníku narození 2007 ab-
solvovali na počátku února domácí turnaj v tělocvičně reálného gym-
názia. Do cesty se jim postavilo celkem pět týmů z Moravy a výsledkem 
bylo druhé místo za čtyři výhry a jedinou porážku od celkového vítěze 
ze Šumperka.
„Turnaj měl velmi dobrou úroveň a kluci se tentokrát museli poměřit se sil-
nějšími soupeři, než tomu bylo v posledních utkáních. S radostí musím říct, 
že jsme herně nepropadli. Klukům za výkony děkujeme,“ shodli se trenéři 
Tomáš Páleník a Jakub Ráček.
Za již zmíněným duem obsadila třetí pozici přerovská Viktorka, čtvrté skon-
čily téměř domácí Mostkovice, páté místo brala Líšeň a poslední skončil vý-
běr FKM Morava.

„Eskáčko“ bralo stříbro

Výsledky 1.SK Prostìjov:
1.SK Prostějov – Mostkovice 1:0 (Urban), – Viktorie Přerov 2:1 (Trunda, 
Urban), – FKM Morava 4:1 (Urban 2, Hanzlík, Pešák) – Šumperk 0:3, – SK 
Líšeň 1:0 (Urban).

Sestava 1.SK Prostějov: Zatloukal, Zajíček, Urban, Hanzlík, Nadymáček, 
Pešák, Richter, Trunda. Trenéři: Tomáš Páleník a Jakub Ráček.  (jim)

Předkolo Play-off : Kadaň – Ústí nad Labem 1:2 (1:0, 0:1, 0:1). Branky: 7. Hejcman (Novák) 
– 28. Kloz (Roubík, Bernad), 56. Bernad (Holomek, Kloz). Diváci: 760 * Kadaň – Ústí nad 
Labem 3:4 (2:1, 1:2, 0:1). Branky: 6. Šťovíček (Deveri, Kolařík), 10. Vrána (Hlava, Kadlec), 
31. Hejcman (Novák) – 4. Pohl (Tenkrát), 31. Tenkrát (Brož, Kuchler), 36. Roubík, 55. Kloz 
(Tůma, Roubík). Diváci: 750. Konečný stav série: 1:3 * Litoměřice – Havířov 0:2 (0:0, 0:2, 
0:0). Branky: 29. Krisl, 38. Kotala (Pechanec). Diváci: 1060. Konečný stav série: 0:3.
O udržení: Třebíč – Benátky n/J 0:1 s.n. (0:0, 0:0, 0:0 - 0:0). Branky: rozh. náj. Zachar. Di-
váci: 630 * Šumperk – Most 2:1 pp (0:0, 0:0, 1:1 - 1:0). Branky: 57. Gewiese (Plášek), 62. 
Sedlák (Fořt) – 46. Havlíček (Hora). Diváci: 320.

DALŠÍ VÝSLEDKY WSM LIGY



 „Lenka je svým způsobem maniak přes 
fotografování, neustále je připravená vy-
táhnout fotoaparát a zachytit momen-

ty, které ostatní nevidí a nejsou na ně 
úplně zvyklí. Musím ale podotknout, 
že takové fotografie se nedají připravit, 
vše je o improvizaci, já sama pracuji 
v divadle a nedokázala bych si bez pří-
pravy něco představit,“ odstartovala 
výstavu herečka, loutkářka, scénáristka, 
přítelkyně a manažerka Lenky Hatašo-
vé Bela Schenková. 
Návštěvníci byli uchvácení pohledem 
na fotografie, které zachycují české 
hvězdy v naprosto nečekaných situ-

acích. Autorka, jak sama říká, si hraje 
s přirozeným denním světlem a zdů-
razňuje atmosféru hry stínů.  
Lenka Hatašová původně fotila do-
kumentární snímky, prošla si váleč-
ným bojištěm na Balkáně či teniso-
vými kurty slavného grandslamu. Od 
dokumentaristiky upustila v devade-
sátých letech, kdy se její zájem o adre-
nalin a akci obrátil k stylizovaným 
portrétům. Začala fotografovat slavné 
osobnosti, které známe z našich tele-

vizních obrazovek. Ty jsou zahaleny 
v atmosféře stínů, jejichž zdrojem je 
z devadesáti procent přirozené světlo. 
Na snímcích můžeme vidět záběry 
z prostředí, v jakých běžně fotogra-
fování odmítají. Osobnosti tak svým 
způsobem ukazují část svého stře-
ženého soukromí. „Například Petr 
Janda je zachycen před koncertem 

v Karlových Varech v šatně, ve které 
mi fotografovat nejdřív úplně zakázal, 
protože měl pocit, že to není hezké 
prostředí,“ komentovala s úsmě-
vem vznik jednoho ze snímků sama 
Hatašová.
Její umělecké fotografie zdobí kalendá-
ře, přebaly autobiografických knih, oba-
ly desek známých hudebních umělců 

nebo kapel. Série vystavených snímků 
vznikla za spolupráce Lenky Hatašové 
a společnosti NIKON, přičemž použí-
vá objektivy se světelností 1,4. Kreativní 
nápady podpořené těmito objektivy 
s vysokou světelností zapříčinily vznik 
opravdu skvělých fotografií. 
U Hanáka můžete výstavu navštívit až 
do 29. března.

PROSTĚJOV Duely s Plzní o minu-
lém víkendu měly pro mladé volej-
balistky Prostějova velkou důležitost 
z hlediska jejich účasti v závěrečných 
bojích o extraligové medaile. A do-
padly převážně dobře. Juniorské 
Agelky soupeře v obou střetnutích 
jednoznačně přehrály a už dvě dvou-
kola před koncem si zajistily postup 

do Final Four, teď si ještě chtějí zajis-
tit pořadatelství jednoho z finálových 
turnajů. Prostějovské kadetky proti 
silným Západočeškám vyválčily čty-
ři cenné body a na klíčovém čtvrtém 
místě mají pětibodový náskok, který 
budou hájit. (son)

celý článek najdete na
www.vecernikpv.cz

momentech udělali dvě nebo tři vlastní 
chyby. Tam se asi projevily naše menší 
zkušenosti v porovnání s Prostějovem 
a též faktor Vargas,“ neopomněl zmí-
nit stěžejní rozdíl Zdeněk Pommer. 
Pohárové stříbro získané po působi-
vém výkonu jistě dodá ostravské ekipě 
mnoho pozitivní energie. „Ano, přes-
ně tak. Opět jsme si potvrdili, že se dá 
vyrovnaně bojovat i s natolik silným 
soupeřem a to nám do zbytku sezóny 
rozhodně může pomoct, být olejem 
do našeho motoru. Rovněž v extralize 
chceme dosáhnout co nejvýš, k čemuž 
potřebujeme dál předvádět kvalitní 
sport. Tím pádem nesmíme usnout 
na vavřínech a naopak je potřeba stále 
pracovat naplno. Ligové finále proti 
Prostějovu? To by pochopitelně bylo 
krásné, jenže cesta bude ještě dlouhá 
a play off je neúprosné. Uvidíme, kaž-
dopádně holky si zaslouží dostat se co 
nejdál za to, jak makají,“ přemítal po 
středečním utkání Pommer.

OLOMOUC Český pohár ve vo-
lejbalu žen 2015/2016 vyvrcholil 
finálovým zápasem v Olomouci, 
který organizoval prostějovský 
oddíl. Dle pořadatelství domácí 
tým útočil na ovládnutí této sou-
těže číslo devět v řadě, poslední 
překážkou v rozhodujícím utkání 
mu byl ostravský kolektiv. A ten 
svým působivým výkonem udělal 
ze zdánlivě předem jasného mače 
velké drama. Konečný výsledek 

3:0 sice působí jednoznačně, ale 
úvodní dvě sady získaly Agelky 
nejtěsnějším poměrem a před-
pokládané vítězství musely těžce 
vydřít. Tím lépe chutnalo. Medaile 
oběma mančaftům za krásné před-
stavení a trofej opětovným trium-
fátorkám za devátou korunovaci 
předali primátor města Olomouce 
Antonín Staněk společně s prezi-
dentem Českého volejbalového 
svazu Zdeňkem Haníkem.

Fanoušky zaplněné hlediště, výbor-
ná atmosféra, parádní náboj. To vše 
provázelo od samotného začátku 
důležité utkání o trofej, do kterého 
vstoupil o něco lépe hostující tým 
- 2:4. Pak ale přišla na podání Var-
gas, vyslala přes síť řadu průrazných 
torpéd a osmibodová šňůra režíro-
vaná hlavně její zásluhou poslala 
favorita do trháku 10:4. Jenže sou-

peř kontroval okamžitým snížením 
(10:8), Agelky nezvykle často ka-
zily. Největší potíže měly s přihráv-
kou proti výbornému servisu TJ 
a právě takhle přišly o svůj náskok 
(z 13:10 na 13:13). Zanedlouho 
nažhavený outsider dokonce strhl 
průběh zpět ve svůj prospěch, za 
stavu 15:17 se schylovalo k dílčímu 
překvapení. A po další dramatické 
zápletce s dvojím obratem skóre (z 
18:17 na 21:23) tím víc. Teprve ve 
strhující koncovce pak prostějovské 
družstvo pořádně zabralo, odvrátilo 
jeden setbol (23:24) a samo druhý 
proměnilo, přičemž všechny klíčové 
míče zakončila dominantní Vargas. 
Včetně závěrečného esa s velkým 
štěstím v podobě překulení balónu 
prasátkem přes pásku - 27:25 a 1:0.
Leč ani těsně urvaná vstupní sada 
nedodala „vékáčku“ očekávanou 
pohodu, naopak jeho herní neklid 
přetrvával. Enormně bojující i dob-
ře šlapající Ostravanky toho využily 
k výraznému úniku na 3:8, a byť jen 
o pár minut později bylo srovnáno 
9:9, nedařilo se Čadovým svěřenkám 
volejbalově dostat nad rivalky. Ty 
úspěšně bránily všechny protihráčky 

kromě Vargas, která držela nejlepší 
klub ČR posledních let nad vodou 
svou zničující ofenzivou (z 13:16 na 
17:16). A jakmile se k ní od poloviny 
druhého dějství kvalitativně přidaly 
ostatní parťačky, vydalo se střetnutí 
předpokládaným směrem (21:18). 
Finiš to potvrdil, ačkoliv papírově 
silnější celek opět hodně váhal a od 
zdánlivě rozhodnutého stavu 24:20 
využil až čtvrtý setbol - 25:23 a 2:0.
Na pokračující bitvu to vypadalo 
i zkraje třetí části, ovšem čtyřbodo-

vá série při těžko chytatelném po-
dání fantómky Vargas (z 3:3 na 7:3) 
poslala domácí do výhody, tentokrát 
již stěžejní. Pommerova družina sice 
nepřestávala dřít, dokonce dokáza-
la brzy srovnat na 10:10. Tentokrát 
však výběr VK už nepřipustil obrat, 
držel vedení a ve finální pasáži duelu 
jej navýšil. Vyvrcholení tedy vyzně-
lo z hlediska Weiss a spol. pohodo-
věji, jakkoliv celý souboj přinesl též 
zásluhou severomoravské party hez-
kou podívanou - 25:17 a 3:0.

VK PV
TJ OV 3:0

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 2:2, 2:4, 
10:4, 10:8, 13:10, 13:13, 15:14, 
15:17, 18:17, 19:20, 21:21, 21:23, 
23:23, 23:24, 25:24, 27:25. Dru-
hý set: 1:1, 1:3, 2:5, 3:8, 7:8, 9:9, 
10:13, 12:13, 12:15, 13:16, 17:16, 
18:18, 21:18, 22:20, 24:20, 25:23. 

 1:2, 3:2, 7:3, 7:5, 9:5, 9:8, 
10:10, 13:11, 14:13, 18:13, 20:16, 
24:16, 25:17.

Brno smetlo
Šternberk...

Brno, Prostějov (son) - Jediné utkání 
měla za celý minulý týden na progra-
mu UNIQA extraliga volejbalistek ČR 
2015/2016. Přednost dostala vyvrchole-
ní Českého poháru žen i mužů, v jejichž 
stínu se dohrál souboj jedenadvacátého 
ligového kola mezi KP Brno a Šternber-
kem. Čtvrteční duel patřil jednoznačně 
domácím, kteří triumfovali 3:0 (14, 11, 
21). „Dnes jsem s výkonem družstva 
velmi spokojený, výborně hrála zejména 
Šárka Šloufová. Samozřejmě se už teď 
plně soustředíme na play off,“ okomen-
toval jasný mač italský trenér Králova 
Pole Bruno Napolitano. „Náš tým trošku 
podlehl uspokojení z minulého úspěš-
ného střetnutí s Frýdkem-Místkem, kdy 
jsme podali velice dobrý výkon. Dnes 
hráčky nepřišly připravené na zápas 
a zklamaly ve všech herních činnostech. 
Do Brna jsme přijeli jenom na výlet,“ la-
mentoval rozmrzelý kouč TJ Sokol Mar-
tin Hroch. Zatímco jihomoravský sou-
bor hladkým vítězstvím upevnil své šesté 
místo v tabulce před sedmým Frýdkem, 
hanácký celek zůstal osmý a na téhle po-
zici po nadstavbě už s jistotou zůstane. 

... a soupeø pro
ètvrtfinále znám

Prostějov (son) - Brněnské utkání 
tak na dálku ovlivnilo i volejbalistky 
VK AGEL Prostějov, které se s velkým 
předstihem dozvěděly svého protivníka 
pro 1. kolo extraligového play off. Coby 
jisté vítězky dlouhodobé soutěže nara-
zí ve čtvrtfinále nejvyšší české soutěže 
právě na zmíněný Šternberk! „Není to 
však pro nás žádná převratná novinka, 
neboť při vší úctě k šternberskému 
týmu se dalo předpokládat, že s natolik 
mladým hráčským kádrem obsadí po 
nadstavbové části poslední osmé mís-
to. A tím pádem budeme mít na úvod 
vyřazovacích bojů stejného soupeře 
jako loni,“ odtušil hlavní trenér Agelek 
Miroslav Čada. Sokolky se tím pádem 
stanou nejčastějšími vyzývatelkami 
jeho svěřenek v aktuální sezóně, neboť 
dosud se s nimi střetly už čtyřikrát. Dva-
krát v lize, dvakrát v Českém poháru. 
Ve dvou případech přitom outsider 
dokázal vcelku vyrovnaně vzdorovat, 
naopak ze zbylých duelů si odnesl 
debakly včetně jednoho rekordního 
s poměrem míčů 24:75. „Předchozí 
vzájemné souboje zřetelně ukázaly, že 
to bude především o nás. Pokud za-
hrajeme dobře, měly by výsledky být 
hladké, když budeme zbytečně chybo-
vat, můžeme mít dílčí problémy. Ale 
čtvrtfinále je zatím daleko, nechci moc 
předbíhat,“ upozornil Čada.

RYCHLÝ
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VŠICHNI!
u 
kce

TO BYLO DRAMA! 

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Ostravě dva sety skvěle vycházelo riskované podání a tím pádem mělo utká-
ní dlouho tak vyrovnaný průběh. Důležité bylo, že jsme otočili závěr první sady 
a zvládli i druhou, potom už se projevila naše kvalita. Klíčovou hráčkou samozřejmě 
byla Melissa Vargas, ale nedával bych zásluhu na vítězství jen a pouze jí. Od půlky 
střetnutí se zlepšovaly i ostatní holky, roli favorita nakonec splnilo celé družstvo.“

Zdenìk Pommer - trenér TJ Ostrava
„V první řadě gratuluji Prostějovu k výhře. Hned vzápětí však chci vyzdvih-
nout náš tým, který ve finále zahrál opravdu výborně a nejen mě moc potěšil 
kvalitním výkonem. Samozřejmě je škoda, že jsme nedotáhli do zdárného 
konce slibně rozjetý první set, zápas mohl být ještě zajímavější. Favorita jsme 
ale dostali do dvou vyrovnaných koncovek, což se počítá. S naším předvede-
ným volejbalem jsem určitě spokojený.“

NA 
původní reportáž
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

OLOMOUC V posledních letech 
se stalo pravidlem, že Český pohár 
ve volejbalu žen vrcholí závěreč-
ným duelem na neutrální půdě, kde 
ani jeden z finalistů nemá domácí 
prostředí. Po Českých Budějovi-
cích a Plzni se tentokrát dějištěm 
rozhodujícího utkání o trofej stala 
Olomouc, přičemž organizační za-
jištění měla na starost marketingo-
vá agentura TK PLUS Prostějov.

„Jak už zaznělo dříve, město Olomouc 
nám přidělilo dotaci na uspořádání ně-
kolika akcí z různých sfér, které musely 
proběhnout v tomto krajském městě. 
Pro oblast sportu jsme zvolili pohárové 
finále v ženském volejbale, který naše 
agentura zastřešuje,“ zopakoval generál-
ní manažer TK PLUS Petr Chytil, který 
je zároveň předsedou správní rady od-
dílu VK AGEL Prostějov.
Agelky se o devátý triumf v  Českém 
poháru za sebou střetly s Ostravou. 
„Byla to svým způsobem velká výzva 

zaplnit hlediště olomoucké sportov-
ní haly Univerzity Palackého diváky 
za situace, kdy nehrál domácí tým. 
A mám radost, že se to z velké části 
povedlo. Fanoušků dorazilo skutečně 
dost, navíc vytvořili výbornou atmosfé-
ru a celý zápas měl náboj, jaký si natolik 
důležitý mač zaslouží,“ potěšilo Chyti-
la. S nadhledem se snažil brát nečeka-
nou vyrovnanost střetnutí, byť nako-
nec dopadlo 3:0 ve prospěch favorita. 
„Musím říct, že z výkonu našeho pro-
stějovského mančaftu jsem kromě vy-
nikající Melissy Vargas neměl první dva 
sety úplně nejlepší dojem. Až potom se 
přidaly i další hráčky a teprve třetí sada 
tak byla jasnější. Jak se ale říká, všechno 
špatné je pro něco dobré. Díky kvalitní 
hře Ostravy i určitému trápení našich 
děvčat měla bitva vysokou dramatič-
nost, která přispěla k bouřlivé kulise,“ 
našel Chytil další pozitivum.
Z pořadatelského hlediska vyslovil 
spokojenost maximální. „Coby mar-
ketingová agentura TK PLUS máme s 
organizací významných sportovních 

akcí dlouholeté zkušenosti a myslím, 
že i finále Českého poháru volejbalis-
tek se povedlo zvládnout na plně od-
povídající úrovni. Těší nás, že osobně 
přítomný pan primátor Olomouce 
Antonín Staněk pochválil celkovou 
vydařenost celé akce a její přínos pro 

krajské město. Proto chci současně 
i touto cestou poděkovat všem, kteří 
se na organizaci rozhodujícího zápasu 
pohárové soutěže podíleli. Velké pen-
zum práce odvedl zejména sportovní 
manažer VK AGEL Peter Goga,“ do-
plnil Petr Chytil.

„Jako akce bylo finále po všech stránkách vydařené,“
zhodnotil za TK PLUS Petr Chytil, současně šéf VK

Marek SONNEVEND

nemalých problémech 3:0 (23, 17, 20). 
Jasná partie to tak byla teprve do třetice, 
neboť zkraje nadstavbové části vékáčko 
dominovalo na vlastní palubovce 3:0 (16, 
13, 16).
Zajímavostí nadcházejícího mače je, že z 
čistě pragmatického hlediska vlastně není 
o co hrát. Prostějov i Přerov totiž mají 
s předstihem jisté výchozí pozice pro li-
gové play off, když AGEL nikdo nemůže 
sesadit z vedoucí příčky a Volejbal bude 
čtvrtý. Precheza dokonce zná svého pro-
tivníka ve čtvrtfinále, jímž bude Olymp 
Praha.
„Všechny tyhle okolnosti by však na nás 
neměly mít žádný vliv. Vždy znovu opa-
kuji, že my do každého utkání jdeme 
s jednoznačným cílem vyhrát a současně 
předvést co nejlepší výkon. To stopro-
centně platí i pro čtvrteční zápas, který 
nemusí být vůbec jednoduchý. Přerovský 
tým nás dokáže ve své specifické hale po-
trápit, což v minulosti nejednou potvrdil. 
Musíme tedy nastoupit s maximální kon-
centrací,“ plánoval hlavní trenér žen VK 
Miroslav Čada.  (son)

Juniorky VK smetly Plzeň a jsou ve Final Four!
VK AGEL Prostìjov - Slavia VŠ Plzeò

3:0 (12, 7, 21) a 3:0 (20, 15, 16)
Sestava Prostějova: Zatloukalová, Adamčíková, Faksová, Baláková, Valáško-
vá, Kociánová, libero Slavíková. Střídaly: Boudová, Weidenthalerová.

VK AGEL Prostìjov - Slavia VŠ Plzeò
3:0 (18, 23, 19) a 2:3 (-19, 17, -22, 17, -12)

Sestava Prostějova: Dvořáčková, Weidenthalerová, Kociánová, Baláková, 
Strnadlová, Boudová, libero Slavíková. Střídaly: Marvanová, Kabilková.

JSME JEDNA

RODINA
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GALERIE U HANÁKA PŘEDSTAVUJE GALERIE U HANÁKA PŘEDSTAVUJE 
SLAVNOU FOTOGRAFKUSLAVNOU FOTOGRAFKU

PROSTĚJOV V jiném světle a pod jiným úhlem pohledu se na realitu v dnešní době dokáže po-
dívat málokdo. Slavná pražská fotografka Lenka Hatašová to umí. Přes objektiv svého apará-
tu se dívá nekonvenčně a dokáže se svým „objektům“ dostat až pod kůži. Prostějovská Galerie 
U Hanáka představila uplynulý pátek 26. února snímky vyfocené přímo pro pražskou NIKON 
PHOTO GALLERY. Výstava tohoto projektu měla takový úspěch, že se autorka rozhodla ukázat 
své fotografie všem. Pro galerii i celý Prostějov je výstava fotografky, které neunikla snad jediná 
česká „celebrita“, skutečně velkou událostí. Večerník u toho pochopitelně chybět nemohl!

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ Vernisáž pražské fotografky (na snímku) zbudila mezi prostějovskou veřejností velký zájem.  Foto: Pavla Vašková

Lenka HATAŠOVÁLenka HATAŠOVÁ vidí  vidí 
celebrity v „jiném světle“celebrity v „jiném světle“

MOSTKOVICE Byla sobota 20. 
února 2016. Jitka Zelenková vplula 
ladně na parket restaurace Hotelu 
Plumlov a od prvních tónů si získa-
la srdce přítomných hostů RETRO 
PLESU, kteří z velké části patřili 
k jejím fanouškům. O příjemné at-
mosféře a navázaných kontaktech 
svědčilo následné fotografování 
a improvizovaná autogramiáda. 
Téměř půl století zpívající Jitka Ze-
lenková si zkrátka svůj vztah k pu-
bliku umí nalézt. A stejně ochotně 
odpovídala i na otázky PROSTĚ-
JOVSKÉHO Večerníku, který byl 
mediálním partnerem akce. 

●● Zmínila jste, že jste jela do nezná-
ma. Jaký byl hlavní podnět pro přijetí 
nabídky koncertu v Hotelu Plumlov?
„Dopředu jsem pouze věděla, že to 
je krásný hotel, především mě ale za-
ujala myšlenka retro plesu. Člověk se 
vždy rád podívá do míst, která ještě 
v životě nenavštívil. Byla jsem pří-

jemně překvapená, na jak krásný ples 
jsem zavítala, díky stylizaci ´retro  ́se 
mohly dámy a pánové obléci do zají-
mavých kostýmů. Já toto nepotřebuji, 
protože příštím rokem budu již pade-
sát let aktivní, retro dobou uplynu-
lých desetiletí jsem si prošla.“ (úsměv)
●● Jak na vás působila zdejší atmo-
sféra?
„Hosté plesu byli báječní, tančili, 
tleskali. Já si připravila průřez svým 
repertoárem a v této atmosféře se mi 
zpívalo opravdu nádherně. Myslím, 
že se sem určitě někdy vrátím.“
●● Prý to bude snad už někdy před 
Vánocemi?
„Máte pravdu. Ve zdejších prostorách 
bych hrozně ráda udělala vánoční 
koncert či recitál, protože kapela, kte-
rá se mnou vystupuje, se sem přímo 
hodí. Jsme takové komorní trio s kla-
víristou Lvem Rybalkinem  a kontra-
basistou Františkem Rabou, které je 
pro tyto podmínky ideální.“
●● Z hlediska interpreta jsou asi 
velké rozdíly mezi takto komor-
ním a velkým koncertem?
„Máte pravdu, tento typ koncertů 
má absolutně jinou atmosféru. Já 
je ovšem hraji od mládí, takže je to 
takříkajíc moje disciplína, byť samo-
zřejmě koncertuji i před početným 
publikem.“

●● Jak jste zmínila přímo na pódiu, 
loni v říjnu vyšla o vás kniha, může-
te ji čtenářům přiblížit?
„Tato knížka se jmenuje ´Sem tam  ́a 
rodila se poměrně dlouho. Důvodem 
bylo, že ji jeden autor rozepsal, ale já 
byla k tomuto projektu hodně nedů-
věřivá, protože jsem si říkala, že knížku 
o sobě má každý. Nakladatelství však 
na této publikaci trvalo, takže se po ur-
čité odmlce ujal titulu druhý autor Jan 
Adam, který moji kariéru dobře zná, 
text upravil a doplnil. Knížka obsahuje 
hodně fotografií a není moc bulvární, 
na což jsem hrdá. Je především o práci, 
kterou se celý život snažím dělat pro 
své publikum co nejlepší.“
●● Poslední otázka, co chystáte 
pro své fanoušky letošní rok?
„Budu pokračovat ve svých recitá-
lech, kromě toho ještě zpívám swing 
s Big bandy. Především se ale budu 
připravovat na příští rok, kdy pro-
běhne, jak jsem zmínila, padesáté 
výročí mé kariéry. Sice vím, že cédéč-
ka už dnes nejsou tak v módě, ale 
přece jen se jedná o jakousi vizitku 
zpěváka. Proto bych chtěla natočit 
nějaký styl, který jsem ještě nedělala, 
ale k němuž mám blízko, napadá mě 
třeba blues. Také bych chtěla mít 
velký koncert, přestože takový absol-
vuji každoročně v Praze, ale pokaždé 

někde jinde. Loni jsme vystupovala 
třeba v divadle Studio DVA, které mi 
přirostlo k srdci, a ráda bych si tam 
akci zopakovala.“

Dobrá zpráva: Jitka Zelenková se do Hotelu Plumlov letos vrátí!
Exkluzivní rozhovor Večerníku s legendou české pop-music

Foto: internet

pro Večerník 

Tomáš
KALÁB

EXKLUZIVNÍ
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Ohlušující rány ozývající se z klubu Apollo 13. Kouřový dým valící 
se zpoza dveří. V klubu jen pokérovaní drsňáci v černých kožených 
bundách nebo mládež s pestrobarevným ohonem na hlavě. Hrozný 
pocit, když se člověk děsí toho, do čeho se to nechal uvrtat.
I když bylo primárním záměrem mé návštěvy interview s Hentai 
Corporation, nešlo ignorovat události, které tomu předcházely. Do-
těrný chlap dožadující se svého „práva“ na sexuální ukojení. Mládež 
se sotva absolvovanou základní školou zběsile pohazující kšticemi 
v rytmu nerytmického metalu. Neřízené oblbování se opojnými ná-
poji. Vše nahrávalo přesvědčení, že tu nemám co dělat.
Pak už přišel na řadu očekávaný rozhovor s kapelou. Po zhlédnutí 
lechtivě divokých videí, která skupina uveřejnila, jsem nečekala nic 
jiného, než mozky vymyté omamnými látkami, které upřednostňují 
hlavně sexuální dobrodružství. Nastalo pro mě nenadálé překvapení. 
Kluci z kapely nereferují o lásce a vztazích jako většina jejich součas-
níků, snaží se předat názorové (převážně politické) uvědomění gra-
dující v postupnou informovanost a vzdělávání se. „Lidi vzdělávejte 
se!“ vzkazují. 
Takové poselství lze z jejich hudby a videoklipů však vyvodit jen vel-
mi těžce. Je to škoda, protože by na ně pak možná mohlo být nahlí-
ženo jinak, než jen na perverzáky, kteří chtějí šokovat. Kdyby ovšem 
zvolili cestu jednodušší muziky, odsoudili by tak sami své názory 
o tom, že nemíní přistoupit na požadavky trhu a chtějí dál cpát svoje 
hovna tak, jak jsou. Nakonec i přes notnou dávku vulgárností, sexuál-
ních narážek a celkovou atmosférou, kterou skupina vytváří, musím 
usoudit, že Hentai Corporation je kapela s osobitým stylem, ze které 
bychom si měli brát příklad.
 Exkluzivní interview najdete v příštím vydání Večerníku!

GLOSA VEČERNÍKU

TEREZA MACHOVÁ

PERVERZNOST? NE, VZDĚLÁNÍ!

Všechny repliky, mnohdy opravdu 
v reálné velikosti, sběratel sám přive-
zl ze svých cest do Egypta. Jen těžko 
si lze představit, jakým způsobem je 
asi stěhoval. „Když jsme domlouva-
li s Jánem Hertlíkem tuto výstavu, 
vůbec by nás nenapadlo, že nakonec 
zabere všechny tři výstavní sály. Ná-

kladní auto na převoz málem nesta-
čilo. Expozice zahrnuje totiž kromě 
fotografií, obrazů a malých předmětů 
i plastiky, busty a sochy panovníků či 
bohů,“ uvedl pro Večerník ředitel mu-
zea Daniel Zádrapa.
Starověký Egypt se vyvíjel izolovaně 
od ostatních civilizací, proto jeho kul-
turní linie zůstala nepřerušena a stala 
se velmi specifickou. Výstava není 

chronologickým přehledem vývoje 
civilizace, ale lze zde najít artefakty 
z mnoha období. Velmi zajímavý je 
také v přesném měřítku zmenšený 
model toku Nilu a rozestavení pyra-
mid. Všichni tak mají příležitost po-
rovnat si jejich velikosti i umístění. Na 
výstavu s sebou můžete přivést i děti. 
Je zde pro ně připraven hrací koutek, 
kde smějí také malovat a odnést s se-
bou malou sádrovou kočičku. 
Příležitost zhlédnout tuto výstavu 
nabízí Muzeum a galerie v Prostě-
jově až do 27. března. Otevřeno je 
denně mimo pondělí dopoledne od 
půl desáté do dvanácti a odpoledne 
od jedné do pěti.  

Z VÝSTAVY

Poznejte starověký Egypt: pomůže vám výstava v muzeu
PROSTĚJOV Hlavní budova muzea na náměstí T. G. Masaryka aktu-
álně nabízí pohled do jedné z nejstarších a nejvýznamnějších staro-
věkých civilizací.  Výstava Egypt - dar Nilu představuje velkou sbírku 
kopií významných uměleckých artefaktů, kterou shromáždil slovenský 
cestovatel a nadšený sběratel Ján Hertlík. Návštěvníci zde tak můžou 
vidět například zlatou pohřební masku faraona Tutanchamona nebo 
bustu nejkrásnější ženy Egypta, královny Nefertiti.

Pavla VAŠKOVÁ

Repliky uměleckých děl ze starověkého 
Egypta jsou vskutku vydařené a můžete 
je v současné době vidět v hlavní budo-
vě muzea.  Foto: Daniel Zádrapa    

TIŠTÍN Uplynulou sobotu
proběhl v Tištíně masopustní 
průvod masek spojený s vepřo-
vými hody. Nechyběla spousta 
jídla, alkoholu a veselé hudby. Lidé 
v maskách již od ranních ho-
din procházeli městečkem 
a navštěvovali jednotlivé domy. 
Obyvatelé je nadšeně vítali a hos-
tili kusem žvance a slivovicí na 
posilněnou. Všichni se nakonec 
sešli v sokolovně, kde se společně 
posilnili teplou zabijačkovou 
polévkou a svařákem... Večerník 
byl u toho!
Před třemi lety obnovila současná 
starostka Tištína Alena Wagnerová 
tradici masopustu. „Dříve tady 
masopust pořádali, pak se ale akce 
zrušila. Rozhodla jsem se zvyk oživit 

a letos už slavíme čtvrtý ročník. 
Záměrem bylo především občany 
stmelit,“ přiznala první žena obce. 
A to se jí skutečně podařilo, což 
potvrzují i maskovaní nadšenci. 
„Chodíme na masopust každý rok, 
a to hlavně proto, že se tu sešla dobrá 
banda. Všichni jsme bezprostřední, 
dokážeme se bavit za každých okol-
ností a vždycky držíme při sobě. A to 
dokonce i za střízliva!“ smějí se dvě 
ženy převlečené za cikánky. (tem)

Spousta jídla, alkoholu a masek
- tak vypadal sobotní masopust v Tištíně

U
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„Naším jasným cílem je, aby na po-
hárové finále v Olomouci dorazil co 
největší počet diváků. Proto vychá-
zíme maximálně vstříc všem fanouš-
kům vstupem zdarma a pro ty prostě-
jovské pořádáme autobusový zájezd 
také zadarmo. Čím víc busů pojede, 
tím lépe,“ vyzýval již dlouho před vy-

vrcholením letošního ČP sportovní 
manažer vékáčka Peter Goga.
Možnosti společně vyrazit na titu-
lovou bitvu do nedalekého krajské-
ho města nakonec využila přibližně 
stovka fanoušků, která se vměstnala 
do dvou naprosto zaplněných vozi-
del hromadné dopravy. Atmosféra 
přitom byla už během cesty bojov-
nější i živější než obvykle díky tomu, 
že věkový průměr účastníků zájez-
du výrazně snížila početná skupina 
mládežnických plejerek VK, jež se 

vydaly podpořit své starší oddílové 
parťačky.
Mnoho lidí navíc přijelo z Prostě-
jova do olomoucké sportovní haly 
Univerzity Palackého po vlastní 
ose, nechyběli ani neutrální diváci 
a rovněž hlouček hlučných fans z Os-
travy. Tím pádem bylo hlediště plné 
víc než solidně a soupeření obou fa-
nouškovských táborů vytvořilo due-
lu poměrně bouřlivou kulisu, kterou 
ještě znásobila velká dramatičnost 
nečekaně vyrovnaného střetnutí.

Nakonec vše skončilo tradičním tri-
umfem Agelek, ovšem zasloužený 
aplaus sklidily oba týmy. Hostující 
za skvělý výkon i srdnatý odpor pa-
pírově silnějšímu soupeři, domácí za 
bojovné překonání herních problé-
mů a splnění role vysokého favorita. 
Po předání medailí i poháru se pak 
nejvěrnější příznivci jak ostravští, 
tak prostějovští nahrnuli na palu-
bovku, aby mohli osobně pogratulo-
vat „svým“ holkám a nafotit spoustu 
cenných snímků.

A cesta hanácké výpravy zpátky 
domů? Žádná divočina. Volejba-
loví fandové jsou obecně klidnější 
a kultivovaní, tudíž případné ne-
přístojnosti ani tentokrát nehrozily. 
Starší většina zájezdového osazen-
stva se už těšila na teplo domova 
a mládežnice VK musely druhý den 
do školy, poté trénovat. Tudíž se 
bezpečně bez problémů dojelo do 
Prostějova, ještě jednou opětovně 
zlatým Agelkám zatleskalo a hajdy 
do postelí! 

„Já mám po všech stránkách jen ty nej-
lepší pocity. Po delší době jsme v Olo-
mouci přivítali tak významný zápas 
o národní trofej v halovém míčovém 
sportu a finále se opravdu vydařilo. 
Mělo špičkové organizační zajištění, vy-
sokou herní úroveň i dobrou diváckou 
atmosféru, navíc také velkou drama-
tičnost. Jako bývalý házenkář nerozu-

mím volejbalu dokonale, ale navzdory 
vítězství favorizovaného Prostějova se 
mi zdálo, že v obraně byla lepší Ostrava. 
Ocenění i gratulaci každopádně zaslou-
ží oba týmy, totéž platí pro pořádající 
marketingovou agenturu TK PLUS,“ 
ohlédl se za skutečně hodnotným vyvr-
cholením Českého poháru 2015/2016 
Antonín Staněk, primátor Statutárního 
města Olomouc.
Jinak se skloňovalo především jméno 
kubánské univerzálky v barvách Age-
lek, která ve středečním podvečeru do-
konale naplnila význam sousloví roz-
dílová hráčka. „Na holky, na celé naše 
družstvo jsem opravdu pyšná. Zahrály 
jsme super, a pokud bychom měly 

Vargas, možná by to dopadlo jinak... 
Ale na kdyby se nehraje, každopádně 
i tak můžeme být naprosto spokojené 
s tím, co jsme dnes předvedly,“ zhod-
notila finálový duel kapitánka TJ Iva 
Nachmilnerová.
Dávat všechny zásluhy teprve šest-
náctileté dívčině z Karibiku však od-
mítal kouč vékáčka. „Rád bych řekl 
jednu věc. Všichni mluví jen o Melisse, 
ale pokud bychom bez ní ten první set 
ztratili, dostaly by se do hry další holky. 
Ano, v úvodní sadě hrála jen Vargas, 
jenže postupně se do toho dostávaly 
všechny další, síla by se rozložila. Proto 
nejsem přesvědčený, že to bylo pouze 
o Vargas,“ uvedl Miroslav Čada.
Bez ohledu na dané téma mu ze srdce 
spadl kámen minimálně střední veli-
kosti. „Devátý zisk Českého poháru 
v řadě beru jako jeden ze splněných cílů 
této sezóny a určitě jsem si oddechl. 
Znovu se nám povedlo prodloužit sé-
rii, kdy v roli velkého favorita spolehlivě 

sbíráme národní trofeje bez jakéhoko-
liv selhání. Což svědčí jak o naší dlou-
hodobé kvalitě, tak o psychické vyspě-
losti i celkové zodpovědnosti. A toho si 
vážím,“ zdůraznil Čada. Těžce překona-
ného soka vyzdvihl za srdnatý odpor. 
„Ostravě dlouho vycházelo podání na 
vysoké riziko, což není jednoduché 
doma, natož venku v cizí hale. Dobrý 
výkon soupeře mě ale vůbec nepřekva-
pil, neboť už před finále jsem opakoval, 
že má svou sílu a je nebezpečný. To se 
potvrdilo, měli jsme spoustu práce. Já 
osobně jsem však i za nepříznivého sta-
vu pořád věřil, že naše kvalita se projeví. 
I kdybychom třeba ztratili první set,“ 
ujistil prostějovský lodivod.
Navýsost spokojený se středeční pro-
dukcí svých svěřenek byl kormidelník 
mančaftu ze severu Moravy. „Holky 
můžu jedině pochválit, celý tým za-
hrál i přes porážku 0:3 výborně. Škoda 
koncovky prvního setu, kde jsme ne-
dotáhli slibné vedení a v rozhodujících 
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navštivte stále více oblíbenější inter  

                  MELISSA VARGAS
Tentokrát nebylo o pomyslném ocenění nejlepší 
hráčky žádných pochyb. Šestnáctiletý megatalent 
z Kuby totiž předvedl další ze svých excelent-
ních výkonů, tentokrát ve finále Českého 
poháru žen 2015/2016 coby jediném 
střetnutí prostějovských volejbalistek za 
celý minulý týden. Vargas si v Olomouci 
dělala s ostravskými soupeřkami téměř, 
co chtěla, z převážné míry pouze jí vdě-
čily Hanačky za očekávané vítězství 3:0 
i obhajobu trofeje. Konečný zápasový 
účet karibské univerzálky? Famózní! Do-
hromady 28 bodů při úspěšnosti útoku 
63% včetně čtyř es a s úhrnnou užiteč-
ností +18. Děkujeme, Melisso!

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„Finále Českého poháru bylo pro nás těžké a asi mnohem náročnější, než většina lidí 
čekala. Jenže soupeř hrál dlouho výborně, zaslouží velké uznání. Hlavně se mu daři-
lo nás dostávat servisem pod tlak na přihrávce. Stejně však chci ocenit i náš tým za 
to, jak se z problémů dokázal vyhrabat a dovést nelehké utkání do vítězného konce. 
Neměly jsme to vůbec jednoduché, tím cennější pohárová obhajoba z mého pohledu 
je. Síla kolektivu se nejlépe ukáže právě v okamžicích, kdy se tolik nedaří. A v téhle 
zkoušce jsme přes komplikovaný průběh nakonec obstály. Tím se nám podařilo splnit 
první ze dvou stěžejních cílů sezóny, teď zbývá vyhrát extraligu a získat další mist-
rovský titul. Na žádné velké slavení to tedy zatím není, naopak musíme pokračovat 
v poctivé práci.“ SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

OLOMOUC Volejbalistky VK AGEL Prostějov vyhrály Český 
pohár podeváté v řadě za sebou a v rozhodujícím střetnutí 
překonaly bez větší újmy nemalé potíže. Ženy TJ Ostrava pre-
miérově v klubové historii postoupily do finále této soutěže 
a skvělým výkonem v něm vyrovnaně odolávaly jasnému 
favoritovi. Celou bitvu přitom provázela výborná atmosfé-
ra diváky solidně zaplněné haly Univerzity Palackého, tudíž 
i město Olomouc coby dějiště duelu si přišlo na své. Tím pá-
dem se stalo málo vídané: spokojeni byli úplně všichni!

                    STATISTIKY TÝMOVÉ   
VK AGEL Prostějov vs. VK UP Olomouc

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

NAKONEC BYLI SPOKOJENÍ  
Prostějov těšila další obhajoba pohárového triumfu, Ostravu

historické stříbro a primátora hostitelského města vydařená ak

OLOMOUC Při pofinálovém 
rozjímání v tiskovém středisku 
sportovní haly UP Olomouc lo-
gicky došlo i na téma slavení právě 
získaných medailí. „Příští zápas 
hrajeme až za osm dnů, takže hol-
ky určitě zajdou na nějakou večeři. 
Jsem však rád, že v týmu nemáme 
žádné extrémně slavící hráčky, ný-
brž samé velmi pracovité. Tím pá-
dem to určitě zvládnou a čtvrteční 
trénink normálně všechny absol-
vují,“ pravil Miroslav Čada se smí-
chem. Kapitánka VK AGEL sou-
hlasně přikyvovala. „Oslava bude 
spíš jen decentní, tak jako vždycky. 
Je důležité umět slavit tak, aby byl člověk druhý den živý, použitelný a připravený trénovat,“ připojila Solange Soares 
vyhlášená svým absolutně profesionálním přístupem. „U nás jsou vždycky bouřlivější až oslavy ligového titulu, kdy 
se pokaždé najdou aspoň jedna nebo dvě hráčky, co to úplně nezvládnou a udělá se jim špatně. Musíme pak uklid-
ňovat naštvaného řidiče autobusu,“ připomněl Čada pověstné jízdy z Prahy na Hanou v uplynulých letech. „Trasa 
Olomouc – Prostějov je mnohem kratší, to se určitě nic nestane,“ doplnila usmívající se Soli.
Kapitánka TJ naopak nevyloučila možné porušení životosprávy, což vedle sedící trenér Pommer bral s klidným nad-
hledem. „My jsme z pohárového stříbra asi víc odvázaní, než soupeř z další povinné obhajoby. Pro nás to znamená 
krásný úspěch a momentální euforie k tomu logicky patří. Musím však říct, že podle mě jsme zdatný tým nejen ve 
smyslu pařícím, ale též pracujícím. Máme v kádru převážně mladé holky, které makají, a zároveň jim nechybí po-
kora. Byť to tedy dnes oslavíme možná bouřlivěji, zítra budeme znovu všechny nachystané dřít dál. To oslavy po 
sezóně se asi nedají srovnávat, tam je to vždy mnohem větší. Takže tentokrát Stodolní ještě zůstane stát,“ rozesmála 
přítomné i Iva Nachmilnerová.    (son)

PROSTĚJOV Jediný duel mají pro-
stějovské volejbalistky na programu 
během tohoto týdne. Půjde o střetnu-
tí 22. kola UNIQA extraligy žen ČR 
2015/2016 na hřišti Přerova, kde se 
začne hrát v nezvykle pozdní čas: až 
od 18:30 hodin.
Trochu netradiční termín nic nemění 
na tom, že si Agelky do rivalského města 
pojedou coby jasné favoritky pro další ví-
tězství, kterým by protáhly rostoucí sérii 
bez porážky proti českým soupeřům už 
na čtyřiadvacet zápasů.
Precheza je přitom v aktuálním ročníku 
národních soutěží jedním ze tří celků, 
jenž úřadujícím mistryním republiky 
a čerstvým obhájkyním pohárové trofeje 
dokázal vzít alespoň set. Došlo k tomu 
v prvním vzájemném utkání této sezó-
ny, kdy svěřenky Libora Gálíka podlehly 
doma 1:3 (-13, 21, -14, -18) a do stavu 
13:12 ve třetí sadě sahaly po výsledkové 
senzaci, než rozhodla Melissa Vargas šňů-
rou dělových es. Ani druhý střet neměl 
papírově silnější kolektiv příliš pod kont-
rolou a v hale Sportcentra DDM uspěl po 

OSLAVY DECENTNÍ VS. BOUŘLIVÉ

Zájezd fanoušků? DVA PŘEPLNĚNÉ AUTOBUSY
OLOMOUC, PROSTĚJOV Jeden autobus fandů VK AGEL zpravidla 
vyráží na venkovní zápasy prostějovských volejbalistek. V případě finále 
Českého poháru žen 2015-2016 však počet příznivců cestujících pro-
střednictvím zájezdu oddílového Fanklubu výrazně vzrostl.

OLOMOUC Každé utkání je jiné. Tahle prostá, leč naprosto pravdivá 
sportovní formulka platila pro oba vzájemné duely prostějovských 
a ostravských volejbalistek v krátkém rozmezí pěti dnů. Zatímco extraligu 
minulou sobotu zvládly Agelky hladce a s přehledem, středeční pohárové 
finále musely složitě lámat přes nemálo komplikací.

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.cz společnost 25

KRALICE NA HANÉ Klasika opět 
nezklamala. V pořadí již třináctý ples 
fotbalového klubu FC Relax Prostě-
jov se opět mohl pyšnit nadstandard-
ní atmosférou. V kralickém „kultu-
ráku“ si dali dostaveníčko fotbaloví 
přátelé z celého regionu, aby v do-
provodu svých drahých poloviček a 
dnes už i dospívajících potomků vy-
tvořili vskutku rodinou společnost. 
Večerník mezi účastníky nechyběl.

pro Večerník 

Zdeněk
VYSLOUŽIL

původní
zpravodajství

V sále bylo okolo stovky lidí, kteří se 
většinou znali i osobně, což je vždy ku 
prospěchu. K chuti přišel zvěřinový 
guláš a přímo na dračku byly vyhláše-

né řízky šéfkuchaře ‚Kódla .́ Usmívají-
cí se obsluha (výhradně pánská) se vě-
novala hostům s obrovským zápalem 
(především ženské části). Originálním 
projevem pak komentoval losování 
tomboly Adra Černý, jenž by se klidně 
mohl živit jako moderátor. 
Tradičně byla našlapaná i tombola, ve 
které čekalo na šťastné výherce sedm-

desát cen. Namátkou vybíráme kurz 
potápění, dort, fotbalové míče nebo 
předplatné Večerníku, který byl opě-
tovně mediálním partnerem akce. A co 
říkal na atmosféru plesu jeho duchovní 
otec František Kocourek? „Letos napo-
sledy,“ smál se Kocourek a všichni kdo 
ho znají, vědí, že už se mohou těšit na 
čtrnáctý ročník...

Ples Relaxu byl opět pohodový:

Řízky jako sloní ucha i atmoška!

Řízky se salátem a něco ostřejšího na zapití, to k plesu Relaxu neodmyslitelně 
patří!  Foto: Zdeněk Vysloužil

ČECHOVICE Druhý z tria Velkých 
sportovních plesů se uskutečnil 
předminulou sobotu v čechovické 
sokolovně. Byl-li ten první vydařený, 
pak tento druhý jej o hodně překo-
nal. Nejen návštěvou, kdy se pro dal-
ších zhruba sedmdesát hostů musely 
přidat stoly pod hlavním pódiem.

Na něm tentokrát vládl RoseBand 
Václava Růžičky, který při každé sérii 
dokázal přitáhnout na rozlehlý parket 
dychtivé tanečníky. Po dobré večeři 
bylo možné zůstat i v podsálí, kde opět 
připravili pořadatelé diskotéku. „Orga-
nizace plesu je velmi náročná, ale výsle-
dek samozřejmě těší,“ byl spokojen další 

člen výboru čechovické kopané Josef 
Sklenář, který měl spolu s dvěma kolegy 
druhý ples na starost. O výborné atmo-
sféře svědčí některé momentky, které 
bylo možno pořídit ještě před půlnocí. 
Závěrečný z  tria Velkých sportovních 
plesů v  Čechovicích je na programu 
tuto sobotu. (tok)

Sportovní plesy v Čechovicích
ZRAJÍ JAKO VÍNO

Hosté plesu se výborně bavili.  2x foto: Tomáš Kaláb

PROSTĚJOV Naše město se stává 
slavným. Důkazem toho je další vý-
znamná zahraniční návštěva, která 

do Prostějova zavítala na pozvání zdejšího Vlasteneckého sdružení anti-
fašistů. Ruský generální konzul Alexander Nikolajevič Budajev si zprvu 
po přijetí na radnici prohlédl tuto dominantu, přičemž se na Hanou po-
díval z výšky plných šestašedesáti metrů. Po procházce centrem a sezná-
mením se s budovou Národního domu i Městského divadla besedoval 
v odpoledních hodinách s místními občany. Večerník byl tomu všemu 
exkluzivně přítomen.

Tomáš KALÁB
Nezvykle teplé a sluncem prozářené 
náměstí přivítalo minulé pondělí přes-
ně v deset hodin tmavé BMW s ruskou 
vlajkou, které přivezlo delegaci z br-
něnského generálního konzulátu Rus-
ké federace. Samotného generálního 
konzula Alexandera Budajeva a atašé 
Arťoma Indyčenka přivítal v zastoupení 
nepřítomné primátorky Statutárního 
města Aleny Raškové její předchůdce 
ve funkci Miroslav Pišťák. „Moje pa-
lebná síla činí v současné době sedma-
padesát krátkých střelných zbraní. To 
samozřejmě není výhrůžka, jen doklad 
toho, že díky Městské policii je o vaši 
bezpečnost dobře postaráno,“ zažerto-
val exprimátor úvodem.
Asi půlhodinového přijetí, kterého se 
zúčastnili rovněž senátorka Božena 
Sekaninová a předseda Vlasteneckého 
sdružení antifašistů Josef Liška, vyu-
žily obě strany ke vzájemné informaci 
o současném stavu v rozvoji česko-

-ruských vztahů na regionální úrovni. 
Závěrem se vzácný host podepsal do 
pamětní knihy města, načež poté násle-
dovala prohlídka interiéru radnice včet-
ně výstupu na právě rekonstruovanou 
radniční věž. „Rád fotografuji a prostě-
jovská radnice skýtá mnoho příležitostí 
pro krásné záběry,“ vyznal se generální 
konzul s fotoaparátem v ruce.
Dvojice ruských konzulárních úřed-
níků si s neskrývaným zájmem pro-
hlédla také veřejně přístupný interiér 
i zákulisí Městského divadla. Po slav-
nostním obědě, kterého se zúčastnili 
i zastupitelé Pavel Smetana a Jana Hal-
vadžievová, byl na pořadu vrchol pro-

gramu, kterým byla beseda s občany.
„Chtěl bych připomenout datum 
druhého února 1943, kdy byl zlomen 
odpor Němců u Stalingradu a Rudá 
armáda nastoupila svou vítěznou 
cestu do Berlína, která odstartovala 
mírové snahy Ruska v uplynulých de-
setiletích,“ pronesl Josef Liška. „Znám 
dobře jednoho osmnáctiletého vojáka, 
který prošel krutými boji od Stalingra-
du až do Vídně,“ navázal Budajev a do-
dal: „Tím vojákem byl můj otec.“
Přítomné zajímaly nejen obecné otázky 
česko-ruských vztahů či globální poli-
tiky, které se celkem logicky točily pře-
devším okolo ruského angažmá v boji 

proti islámskému terorismu ve válkou 
zmítané Sýrii. Třeba tvůrci publikací 
o závěru druhé světové války v prostě-
jovském regionu prověřili konkrétní 
možnost získání informací z centrálního 
archivu ruského ministerstva obrany.
„Věříme v zachování trvale pevného 
přátelství a solidaritu mezi slovanský-
mi národy a v příznivou, mírovou bu-
doucnost našich zemí,“ uvedl Budajev 
na důkaz sympatií s důrazem na slo-
vanskou vzájemnost.
V rámci návštěvy pak poskytl gene-
rální konzul Večerníku exkluzivní 
rozhovor, který přineseme v některém 
z březnových čísel.

Setkání s občany se kromě generálního konzula Alexandera Budajeva (čtvrtý zleva) účastnili i zastupitelé Pavel Smetana 
a Jana Halvadžievová (vlevo).  Foto: Tomáš Kaláb

Malému Davídkovi při pohledu na pár vyšňořených Hanáků přecházely oči údivem.  Foto: Petr Ambrož

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Bývalý primátor Miroslav Pišťák vítá delegaci z brněnského generálního kon-
zulátu.  Foto: Tomáš Kaláb

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV „Děti v Africe 
si sněhuláka nikdy nepostaví, 
mnozí z nich se ale nedosta-
nou ani do školy. Na první 
informaci nic nezměníme,
s tou druhou je v našich silách 
něco udělat.“ S tímhle mot-
tem se do další humanitární 
aktivity pustila společnost 
Kola pro Afriku o.p.s. 
Cílem akce bylo posta-
vit, vyfotit a poslat na 
příslušný email fotografii 
sněhuláků a k tomu přidat 
dobrovolný finanční pří-
spěvek v minimální ho-
dnotě padesát korun.
V Prostějově se k této akci 
připojila Střední zdravot-
nická škola, a to v době, kdy ve městě hrozila námraza, déšť a jiné 
podivné povětrnostní vlivy. Jak uvedla organizátorka celé akce, jinak 
vyučující odborných předmětů na škole Šárka Pavlovská, zatímco 
v prostějovském regionu čeká slota a nepohoda občas, kdežto děti 
v Africe bojují o život takřka každodenně. „Tím, že postavíme v nečasu 
sněhuláka a pošleme nějaké peníze, alespoň malou kapkou přispějeme 
k pomoci pro těžce zkoušené na dalekém ´černém kontinentě´,“ kon-
statovala Pavloská. 
Všichni zúčastnění z prostějovské „zdravky“ věří, že pomoc dorazí na 
správné místo. Bližší informace o akci a příslušné organizaci lze najít na 
www.snehulaciproafriku.cz.  (mm)

AFRIKA a SNĚHULÁCI
aneb charitativní akce
pro děti i v Prostějově

RUSKÝ GENERÁLNÍ KONZUL viděl Prostějov z výškyviděl Prostějov z výšky

Mánes udělal RADOST DavídkoviMánes udělal RADOST Davídkovi

PTENÍ Ve Ptení se nadělovalo. 
Členové národopisného souboru 
Mánes navštívili vážně nemocného 
Davídka Vítka, o němž Večerník 
pravidelně informuje, a předali mu 
dárečky v podobě figurín Hanáka a 
Hanačky, vyrobených z nafukova-
cích balónků. „V souboru jsme se 
rozhodli pro nějakou charitativní 

činnost. Davídek je můj jmenovec, 
navíc březnovej jako já, takže bylo 
jasno,“ vysvětlil s úsměvem hospo-
dář souboru David Blahák, proč 
právě Davídek Vítek.
Hanáci ze souboru připravili malému 
Davídkovi i celé jeho rodině krásné 
překvapení. „Nevěřila jsem svým očím, 
u dveří stáli opravdu v krojích a byli tak 

nádherní! Jako bych měla doma kus té 
naší pravé Hané. Bylo to moc krásné 
setkání s moc milými lidmi,“ pronesla 
dojatým hlasem Zdeňka Staňková, ma-
minka malého chlapečka. 
O tom, že návštěva nebyla jen ojedi-
nělým počinem, svědčí i další slib zá-
stupce souboru Mánes. „Tento nápad 
se setkal s jednomyslným souhlasem. 

V podpoře Davídka budeme pokračo-
vat, máme v plánu další akce,“ přidává 
Blahák.
Předávání nafukovacích figurín se za 
soubor Mánes zúčastnili Kristýna 
Ambrožová a David Blahák. Fotodo-
kumentaci zařídil Petr Ambrož a ori-
ginální repliky Hanáků vyrobila firma 
Pepeho balónky z Olomouce.      (zv)

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ
DojemnýDojemný
počinpočin
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PROSTĚJOV Během přípravy 
se Matouš Venkrbec (na snímku) 
jevil jako jeden z klíčových hráčů 
jestřábí sestavy. Pak ovšem při-
šla tvrdá rána v podobě zranění 
při posledním přátelském utkání 
proti Šumperku a vynucená ab-
sence v úvodních třinácti kolech 
soutěžního ročníku 2015/2016. 
Statný útočník tak naskočil až do 
druhé čtvrtiny první ligy a zpo-
čátku se hledal. V závěru loňského 
kalendářního roku se už ovšem 
opět rozjel a dlouhodobou fázi 
sezóny zakončil s bilancí téměř 
bodu na zápas. I proto se nako-
nec stal nejproduktivnějším hrá-

čem mužstva, když vyprodukoval 
shodný počet osmnácti branek 
i osmnácti gólových přihrávek. 
A stal se tím nejvhodnějším adep-
tem na rozhovor po skončení zá-
kladní části.

 Vyhrál jste oddílové kanadské 
bodování i titul Sympaťáka ligy, 
s týmem jste skončili pátí. Byla to 
tedy úspěšná základní část?
„Jak se říká, konec dobrý, všechno 
dobré, protože začátek sezóny ne-
byl úplně tak ideální. Příprava se mi 
celkem vydařila, ale pak přišlo v po-
sledním přátelském utkání zranění, 
přičemž už bych opět chtěl konečně 
odehrát sezónu bez úrazu. Moc jsem 

na to netrpěl, ale poslední dva roky 
mám tak dvě zranění na sezónu, to 
hodně ovlivní i herní pohodu. Ale na 
druhou stranu je pravda, že pak se nám 
dařilo jako týmu a s příchodem Jirky 
Cetkovského i mně osobně. Celé naší 
pětce s Michalem Dragounem a Lu-
kášem Luňákem to šlo, to se pak bo-
díky sbírají dobře, když na ledě trávíte 
hodně času a dostáváte dost prostoru. 
Jako tým jsme i přes takový celkem 
krkolomný průběh v posledním kole 
a poslední čtvrtině dokázali vybojovat 
páté místo, za což jsem hodně rád.“

 Vynechal jste tedy celou první 
čtvrtinu, jaký to byl návrat do již 
rozběhnuté sezóny?

„Strašně moc mě mrzelo, když jsem 
se zranil, protože jsem se těšil, že tato 
sezóna bude dobrá, že máme dobrý 
tým. I příprava byla celkem slušná, 
takže mě to opravdu moc štvalo. Ale 
nakonec i to zranění mi dalo něco 
dobrého. Návrat nebyl jednoduchý, 
první čtvrtina totiž nebyla optimální, 
ale měl jsem velkou chuť. Vzpomínám 
si, že jsem klukům říkal, pojďte začít se 
mnou, mě sezóna začíná až nyní. Byla 
to otázka jednoho dvou zápasů, navíc 
jsem byl hodně vytěžovaný, dostával 
jsem hodně prostoru a nemohu si stě-
žovat.“
 Pokračování rozhovoru najdete
 na  straně 39 dnešního vydání

PROSTĚJOV Před touto sezónou se 
prostějovských hokejistů po více než 
deseti letech znovu ujal Kamil Pře-
cechtěl (na snímku). Po rozpačitém 
začátku, kdy si mužstvo postupně 
takzvaně sedalo, dokázal s aktuálními 
Jestřáby navázat na svá předešlá vy-
stoupení v tehdejším HC a opětovně 
z toho bylo páté místo po dlouhodo-
bé části. Nyní přichází na řadu play 
off proti Slavii a zkušený kouč věří, že 
je jeho tým schopen navázat na dosa-
vadní vzájemné duely proti pražské-
mu soupeři a v ideálním případě ho 
i z dalších prvoligových bitev vyřadit. 
V podrobném interview se třiapadesá-
tiletý kouč ohlíží za uplynulými měsíci 
a zamýšlí se i nad právě začínající sérií 
proti nedávnému extraligistovi.

 Základní část jste dokončili na pá-
tém místě. Je to až trochu překvapení 
vzhledem k tomu, jak se sezóna vyvíje-
la?
„Překvapení to svým způsobem je, ale 
mužstvo od půlky sezóny šlapalo dobře. 
Herně i výsledkově šlo nahoru a vzhle-
dem k tomu, jak jednotlivá mužstva byla 
natolik vyrovnaná, tak při troše štěstí 
z toho páté místo je. (úsměv) Měli jsme cíl 
být do desátého místa, takže hodnocení 
je určitě lepší, než jsme očekávali. I množ-
ství bodů, které jsme získali, je ucházející, 
a svědčí to o tom, že se mužstvo vydalo 
a udělalo kus poctivé práce.“

 Začali jste ale velice špatně - čtyři 
zápasy, čtyři porážky...
„Ze začátku sezóny jsem měl obavy, pro-
tože rozlosování nebylo dobré. První dva 
zápasy venku, pak extraligová Slavia, poté 
znovu ven, to člověk může ztratit jistotu 
a sebevědomí. Nakonec dobrý bod hned 
v prvním zápase nás trošku nabudil, v Bu-
dějovicích se počítalo, že toho moc neu-
hrajeme, ale sedmička byla hodně krutá. 
Doma velice slušné utkání se Slavii, svým 
způsobem jsme ukázali, že to mužstvo má 
nějakou sílu. Ale byly tam momenty, kdy 
jsme si podráželi nohy zbytečnými fauly, 
zbytečným vylučováním a oslabováním 
a neproměňováním šancí. Tým hlavně 
ještě nebyl konsolidovaný a poskládaný 
tak, jak být měl. Hráči si tolik neseděli, 
a myslím si, že během první čtvrtiny jsme 
s tím trošku zamíchali. Hledali jsme dvo-
jice, až se nám je podařilo najít.“ (úsměv)

 Poté přišel vydařený říjen, ale 
také krizový listopad. Opravdu jste 
tehdy neuvažoval o rezignaci, jak se 
v zákulisí spekulovalo?
„Vy jste mi to předhazoval stále, že mě 
už vyhodili, já jsem o tom až tolik nepře-
mýšlel... (s úsměvem) Možná vedení klu-
bu o tom přemýšlelo, nemůžu za nikoho 
mluvit. Já ale nejsem typem člověka, kte-
rý hází flintu do žita. Nehledě k tomu, 
že jsem byl pořád vnitřně přesvědčený 
o vnitřní síle mužstva, bylo třeba jen zlo-
mit smůlu a začít dávat branky. Toto pře-

svědčení nakonec vedlo k tomu, že jsme 
se začali prosazovat a tabulkou jsme šli 
zpátky nahoru.“

 Prosinec byl famózní, jak moc 
přičítáte tuto skutečnost příchodu 
Jirky Cetkovského?
„Myslím si, že těch věcí bylo daleko víc. 
Opustili nás někteří hráči a jiní si uvědo-
mili, že je potřeba hrát, co si říkáme, a ne 
to, co by se jim hodilo. A mužstvo začalo 
získávat svou tvář, svůj herní styl. Jirka byl 
ale opravdu jedním z impulzů, který tomu 
vzestupu hodně napomohl, protože disci-
plína se ustálila, přestali jsme být vylučova-
ní a hráči se více individuálně prosazovali. 
Vytvořila se velice slušná parta, která táhne 
za jeden provaz a která se chce prosazovat. 
Je to vidět i v zápasech, kdy kluci skáčou do 
střel, bojují, pomáhají jeden druhému. Je 
tu minimum hádek, i když ty k tomu také 
patří a občas se ukážou. Ale pak si vysvětlí a 
posune je to o kousek dál, protože si řeší své 
problémy sami.“

 Zaujaly mě druhé nejhorší přesi-
lovky, ale naopak třetí nejlepší osla-
bení. Co těmto číslům říkáte?
„Já tvrdím, že bořit je vždy jednodušší. 
Když k tomu máte takové kluky, jako 
jsou Martin Novák, Lukáš Krejčík, Ma-
touš Venkrbec, zmíněný ‚Cecek‘, to jsou 
hráči, kteří vám před ničím neuhnou 
a pochytají velké množství střel. A když 
jsou ještě doplněni dobrými bruslaři, 
jako jsou Illéš a Šlahař, tak se mužstvo ve 

čtyřech, pokud se koncentruje pouze na 
obranu a hraje jednoduše, hodně těžko 
přehrává. Samozřejmě při přesilovce už 
musíte něco vymyslet, je třeba někoho 
přehrát a ostatní mužstva to vědí. Tam 
nám to tolik nešlo a budeme na tom 
muset zapracovat. Máme jeden velikán-
ský problém, jímž je chybějící obránce 
schopen držet hůl napravo, nutí nás to 
tak hrát všechny přesilovky z jedné stra-
ny a je to poměrně dost čitelné.“

 Vidíte nějakou paralelu se sezónou 
2002/2003, kdy jste mužstvo rovněž 
vedl a došli jste až do semifinále?

„Myslím si, že tato mužstva si jsou po-
dobná. I tehdy jsme vytvořili velice dob-
rou partu, která šla za svým cílem, chtěla 
něco dokázat a tenkrát se nám to poda-
řilo. Třikrát za sebou jsme hráli play off 
a úspěšně. Vyřadili jsme Mladou Bole-
slav a prohráli až po velice vyrovnaných 
bojích až s Kladnem. Přál bych si, aby se 
tato situace opakovala.“

 Pro čtvrtfinále jste tentokrát vyfa-
sovali Slavii, jak se právě na ještě loni 
extraligového účastníka těšíte?
„Slavia i v této sezóně dokázala, že je to 
pořád velice kvalitní mužstvo. Měla však 
poměrně dost náladových výsledků, 
kdy sehrála vynikající zápasy a porazila 
Kladno i Budějovice, ale prohrála doma 
jednoduchý zápas s námi, kdy vedla 3:0. 
Jakoby je to ale od půlky zápasu přestalo 
bavit... Takže je to mužstvo, které 
nepodává standardní výkony 
stabilně, ale nesmírně zkuše-

né a určitě 

chce minimálně do baráže. Dali jsme si 
jediný úkol, hodně jim to znepříjemnit 
a pokud možno je dál nepustit.“

 Jak tedy vidíte šance na postup?
(smích) „Vykládat, že určitě postoupí-
me, to nechci. Já si myslím, že jak Slavia 
chce postoupit, tak my taky. A rozhod-
ne se na ledě. Těším se na celé play off, 
to jsou zápasy, které přinášejí velkou 
agresivitu, velké návštěvy a ne vždy je 
favorit ten, kdo tahá za delší konec. Je 
to o tom, že se opravdu prokáže kvalita 
týmů.“

 Vyhovuje vám, že nejste favori-
tem a tíha očekávání leží na soupeři?
„Já nevím. My jsme hráli nejlíp, když na nás 
byl ten nejvyšší tlak... (smích) A nemyslím si, 
že bychom byli úplným outsiderem, třikrát 
v soutěži jsme je porazili a jednou jsme s ni-
mi prohráli na nájezdy. Je to mužstvo, které 

nám stylem své hry sedí, a já si myslím, 
že kluci jsou odhodlaní odvést maxi-
mum. Ve sportu se může stát cokoliv 
a určitě se nepasujeme pouze do role 

outsidera.“
 >>Dokončení na straně 39

PROSTĚJOV Na své druhé play off v 
pozici generálního manažera Jestřábů 
se nyní připravuje Jaroslav Luňák (na 
snímku). To první před dvěma lety se 
změnilo ve spanilou jízdu jeho podříze-
ných a po triumfu ve druhé lize skonči-
lo až vysněným postupem do první ligy. 
Nyní přijde na řadu čtvrtfinálová série 
proti dvojnásobnému českému šam-
pionovi a jeden z majitelů klubu věří se 
on i celá prostějovská hokejová obec 
mohou těšit na další krásné zážitky 
a v ideálním případě i průnik mezi čtyři 
nejlepší celky soutěže.

 Základní část je u konce, jak jste s ní 
z pozice hlavního šéfa spokojen?
„Samozřejmě jak s umístěním, tak s po-
čtem bodů spokojený jsem, proti loňské 
sezóně jsme udělali skutečně kus práce. Vě-
řím, že spokojení s touto sezónou mohou 
být i fanoušci.“

 Lze říci, že to nakonec dopadlo i tro-
chu lépe, než jste sám očekával?
„Přiznám se, že to dopadlo tak, jak jsem 
v skrytu duše doufal, že to dopadne. 
(úsměv) Po loňském propadáku jsem, ale 
o tomto cíli nechtěl mluvit nahlas. A však 
tým na toto umístění složen byl, jsem rád, 
že své kvality potvrdil.“

 Prožíval jste letos podobné nervy 
jako před rokem, nebo to i pro vás bylo 
mnohem pohodovější a klidnější ob-
dobí?
„Rozhodně to pro mě byla výrazně lepší 
sezóna než ta loňská. Jestli byla klidnější, 
to nevím, já ten hokej hodně prožívám 
a v tom se obě sezóny moc nelišily. (pou-
směje se) Samozřejmě v té letošní bylo vý-
razně více těch pozitivních emocí.“

 Byl jste přítomen na každém domá-
cím utkání, jak vás těšila i předváděná 
hra?
„Přítomen jsem byl všem utkáním kromě 
Havířova, bohužel jsem nepočítal, že se 
tento zápas přeloží a již jsem neměl mož-
nost na něm být. Z hlediště je ten pohled 
vždy daleko kritičtější než ze střídačky, ale 
já měl letos hodně důvodů se v hledišti 
společně s diváky radovat. A to je super.“

 Loni jste protočili desítky hráčů, le-
tos třetí nejnižší počet, co říkáte na tuto 
proměnu?
„Složení týmu je hlavně práce Jirky Vy-
koukala a myslím si, že vybral vhodné 
hráče, i když samozřejmě chvíli trvalo, 
než si tým sedl. Bez Jirky si to nedovedu 
představit a také podíl Kamila (Přece-
chtěla, hlavního trenéra - pozn. autora) je 
neoddiskutovatelný. S prací kouče jsme 
spokojeni, smlouvu má i na příští sezónu.“

 Před rokem jste byl trochu kritičtěj-
ší ke svému synovi, udělal vám i přímo 
on větší radost?
„Lukáš měl rozhodně výrazně lepší sezónu 
než loni, ale stále je co zlepšovat. Myslím, že 
obzvlášť s Matesem Venkrbcem jsou dvoji-
ce, na které se dá stavět i do budoucna. Jako 
spolumajitel má také co mluvit do skladby 
týmu, jeho názor jistě Jirka minimálně vy-
slechne. Je třeba říct, že řada hráčů, která k 
nám přišla, přišla hlavně díky kamarádství 
s Lukášem. Posledním takovým případem 
byl Michal Dragoun.“

 V Prostějově působí řada hráčů 
ze Sparty, jak byste popsal spolupráci 
mezi těmito dvěma oddíly?
„Zde vám musím dát za pravdu, Sparta 
je jeden z týmu, se kterým spolupracu-

jeme velmi dobře, a máme z něj nejvíce 
hráčů. Ani zde ale není jednoduché se na 
všem domluvit, avšak nakonec se vždy 
najde rozumné řešení pro obě strany. Za 
spolupráci s tímto špičkovým klubem 
budeme i do budoucna velmi rádi, roz-
hodně ale Prostějov nebude nikdy 
farmou žádného extraligového 
týmu.“

 S tím souvisí i otázka 
Michala Dragouna, 
jenž přišel o pr-
voligové play 

off. Jak velká je to komplikace a jakou 
jste měli meziklubovou dohodu?
„Neúčast Michala v play-off nás velmi 
mrzí, ale to je hokejový život. Mohu 
vám s klidným svědomím říct, že ještě 
předminulý pátek v jedenáct hodin nám 
volala Sparta i Michal, že sezónu dohraje 
u nás a v úterý bude na tréninku v Pros-
tějově. Večer ale bylo vše jinak, protože 
se jim v Liberci zranili tři hráči...“

 Nyní vás čeká čtvrtfinále s druhým 
pražským klubem, Slavií. Očekáváte, že 
bude doma vyprodáno?
„Tak s tím rozhodně počítám! Máme 
zde play off po třinácti letech, atraktiv-
ního nebo dokonce nejatraktivnější-
ho soupeře, jakého jsme si mohli přát, 
a v neposlední řadě máme snad i for-
mu, která by měla být předpokladem 

dobrých výsledků a velkého boje.
 Šlo si vlastně z hlediska atraktivity 

i šancí na postup přát lepšího soupeře?
„Nešlo, rozhodně nešlo! Kde by mě na-
padlo při příchodu do Prostějova, že již 
třetí sezónu zde budeme hrát play off proti 
slavné Slavii Praha? (úsměv) Půjde o ojedi-
nělý zážitek.“

 A jak vy osobně vidíte i vzhledem 
k bilanci vzájemných utkání celou sérii?
„Postup by bylo letos něco skutečně 
navíc, ale kluci se o něj skutečně porvou 
a já věřím, že Slavia není v pohodě, když 
narazila vzhledem k vzájemné bilanci 
v základní části právě na nás. A jestli vě-
řím v postup? Tak jednoznačně! Bude to 
strašně těžké, ale věřím, že postoupíme, 
vždyť nás bude při vyprodaném stadio-
nu o jednoho více!“

do pozice nejlepšího nahrávače se tro-
chu překvapivě posunul Patrik Moskal, 
výtečnou formou těsně před play off 
disponovalo duo Jakub Šlahař - Lukáš 
Krejčík. Nastane také čas vhodný na 
zkušenosti a odhodlání Jiřího Cetkov-
ského s Lukášem Luňákem, bojovnost 
Martina Nováka. Na lepší koncovku 
bude spoléhat Jakub Čuřík, své první 
mužské play off okusí Kuba Illéš, po-
znatky z Evropy i zámoří může uplatnit 
Dominik Volek.
Slavii Praha táhla v základní části bo-
dově zejména trojice Čermák, Ro-
binson a Markovič, kteří v součtu 
zaznamenali nad 130 zápisů. Velkými 
pojmy jsou také člen Klubu hokejo-
vých střelců David Hruška, držitel 
více než osmi stovek extraligových 
startů Pavel Kašpařík, oddílová ikona 
vracející se po zranění Tomáš Micka, 
maďarský reprezentant János Vas, ně-
kdejší hráč Znojma, Mladé Boleslavi 
či Sparty Milan Mikulík a velice dobře 
se uchytil Fin Henri Tuominen. 
Na obou stranách tedy dost známých 
a kvalitních jmen, což slibuje ve všech 
zápasech kvalitní ofenzivní podívanou. 
Rozhodovat bude momentální forma. 
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V EDENU

hodnotí MAR-
TIN JANEČEK, 
někdejší ikona 
prostějovského 
hokeje, dlouhole-

tý kapitán HC i Jestřábů a nyní asi-
stent u havířovského „A“-mužstva, 
které se v sezóně utkalo čtyřikrát se 
Slavií i Prostějovem

BRANKÁØI
„Oba gólmani jsou velice kvalitní, mají 
velké zkušenosti a jsou výraznými 
oporami. ´Horča  ́byl nejvytíženějším 
brankářem základní části a také Hylák 
chytal hodně dobře.“

OBRANA
„V defenzivě vidím větší problémy 
na straně Prostějova, mohou to ale 
nahradit poctivou hrou a bojovností. 
Nicméně směrem dopředu má větší 
kvalitu slávistická obrana, disponuje 
bohatými zkušenostmi.“

ÚTOK
„I tady platí, že zkušenosti jsou na stra-
ně Slavie, nicméně divácká podpora to 
může změnit, protože v play off se hraje 
na krev, bojuje se o každý metr a pod-
stupujete spousta osobních soubojů. 
Důležité je, kdo je více ´poblázněný´ 
a díky hledišti se můžete vybičovat.“

DIVÁCI
„Výhoda bude jednoznačně na straně 
Prostějova. Hráli jsme sice v Edenu je-
den zápas před bouřlivou atmosférou, 
nedosahuje to ale takové úrovně jako 
u nás v Havířově nebo v Prostějově. „

FORMA
„Troufnu si říct, že Prostějov je na tom 
v tomto ukazateli lépe a má šanci. V zá-
věru totiž úspěšně bojoval o ´šestku ,́ 
zatímco Slavia sice zpočátku získala 
dost bodů a tvořila s Kladnem a Budě-
jovicemi top soutěže takový trochu jiný 
vesmír, pak se tam ale něco stalo, jejich 
výkony šly dolů a neměla oslnivý závěr.“

CELKOVÌ
„Nebylo by pro mě velkým překva-
pením, kdyby hvězdný výběr Slavie 
vypadl a Prostějovu se podařilo po-
stoupit. Střízlivě sice vidím šance 
sedmdesát ku třiceti pro Slavii, je to 
přeci jen velký klub, ale s podporou 
diváků se to může změnit i na šedesát 
ku čtyřiceti pro Jestřáby. Stalo se už 
několikrát, že vyhrál ten urputnější.“

„DOPADLO TO TAK, JAK JSEM V SKRYTU DUŠE DOUFAL,“ 

“ Bude to strašně těžké, ale věřím, 
že postoupíme, vždyť nás bude při 

vyprodaném stadionu o jednoho více!

„Budeme se spoléhat na vnitřní sílu a dobrou partu,“ neskrývá Kamil Přecechtěl 

“ Rozdíl je v tom, že ti, co chodili tehdy, 
zabírali víc místa, protože stadion byl 

skoro plný, zatímco ti nynější jsou štíhlejší 
a tolik místa nezaberou, což mě tedy mrzí..

Matouš Venkrbec: „Jedeme si do Prahy pro výhru!“

servis pro ženy26 navštivte stále více oblíbenější inter  

Jako jediné místní periodikum pro vás připravujeme exkluz-

ivní projekt s názvem PROMĚNY IMAGE. Již před více jak 

tři čtvrtě rokem jste byli na stránkách PROSTĚJOVSKÉHO 

Večerníku svědky vůbec historické premiéry tohoto klání 

na pomoc většímu sebevědomí žen, přičemž od té doby se 

nám podařilo změnit vzhled již u deseti našich čtenářek. 

Každá proměna přitom obnáší inovaci účesu, líčení, 

proměnu šatníku a kompletní poradenství. Závěrem pak 

nechybí ani profesionální fotografování. Chceme vám po-

moci vypadat tak, jak si představujete ve svých snech... 

O všechny naše vítězky je vždy postaráno jako o princezny 

a jinak tomu nebylo ani tentokrát. Přihlášek do únorové 

PROMĚNY IMAGE přišla tentokrát takřka celá stovka, 

což je rekord za dobu našeho účinkování! Vybrat tak ze 

všech zájemkyň pouze jednu, byl skutečně neobyčejně 

tvrdý oříšek. Desátou proměnu nakonec pro sebe získala 

čtyřicetiletá Pavla Matulová z Vrchoslavic, která byla 

naším profesionálním týmem hýčkaná a zkrášlovaná cel-

kem necelých osm hodin. Vrcholem pak byla ona úžasná 

změna... A jelikož byla jubilejní vítězkou, získává i bonusy 

od partnerů Večerníku. Pokud se na vás tentokrát nedosta-

lo, nevěšte hlavu a zkuste se přihlásit do březnového dílu.

I tentokrát jsme vše znovu pečlivě zmonitorovali, tudíž 

co nenajdete zde, stačí navštívit internetové stránky 

www.vecernikpv.cz!
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Jubilejní desátá proměna image  

exkluzivní
snímky

připravila
pro Večerník

Josef
POPELKA

Aneta
KŘÍŽOVÁ

„Paní Pavla nepatří k ženám, které by 
se svým vzhledem nějak experimen-
tovaly. Neuvěřitelně dlouhé vlasy má 
již osmnáct let, líčí se jen lehce, a co 
se týče oblékání, tam vládne hlavně 
sportovní styl a důraz na komfortnost. 
Nyní se ale konečně odhodlala k velké 
změně. Přihlásila se do naší jubilejní 
desáté PROMĚNY IMAGE a ro-
zhodla se skoncovat se svým starým já,“ 
prozradila s  úsměvem Aneta Křížová, 
patronka projektu a redaktorka Ser-
visu pro ženy. „Aby paní Pavla vy-
padala opravdu jinak, rozhodli jsme se 
pro velkou změnu účesu včetně líčení 
a oblékání. Naší desáté vítězce jsme 
i razantně zkrátili účes. Než se tak ale 
stalo, čtenářka znejistěla a své dlouhé 
vlasy už tolik zkrátit nechtěla,“ popiso-
vala chvilky z proměny naše Večernice.
„Jsem strašně nervózní. Od té doby, 
co mi bylo oznámeno, že jsem byla 
vybrána, tak nemůžu pořádně spát 
a nervy mám v jednom kuse na po-

chodu. Nevím, co se mnou celý tým 
vlastně zamýšlí, ale určitě mi budou 
chtít zkrátit účes. Nejsem si jistá, 
jestli se na to cítím. Šla jsem ale do 
proměny s tím, že chci a potřebuji 
velkou změnu, tak mi již nyní ne-
zbývá nic jiného, než všem kolem 
mě důvěřovat a doufat v ohromný 
výsledek,“ svěřila se Pavla Matulová 
Večerníku se svými pocity těsně 
před začátkem. 
Jak je již zvykem, také desátá jubilejní 
PROMĚNA IMAGE probíhala ve 
dvou dnech. Nejprve jsme navštívili 
boutique Magnolia móda, kde 
proběhlo profesionální poradenství 
a výběr oblečení. O pár dnů později 
jsme se dostavili do salónu Evitas, tam 
došlo ke změně účesu i celé vizáže. 
Únorová proměna trvala v součtu 
necelých osm hodin. 
Pojďme se tedy společně krok po 
kroku podívat, jak celá změna image 
probíhala...

1. krok... OBLEÈENÍ1. krok... OBLEÈENÍ
První část proměny probíhala v boutique Magnolia móda na ulici Uprkova 5, kde na nás o jednom příjemném únorovém 
dopoledni čekal tradičně natěšený tým. Jak se paní Pavla Matulová svěřila, nejraději má sportovní módu, bylo tedy potřeba jí 
ukázat, jak lze i pomocí městské módy a elegance ubrat nejen na věku, ale také na proporcích. Na svůj věk totiž působila vítězka 
desáté  až příliš usedle, proto bylo naším cílem dodat jí jedním slovem na „šťávě“.  
„Pavla Matulová je mladá žena a podle toho by se měla i oblékat. K jejímu typu sedí elegantní styl propojený s jistou ležérností,“ 
konstatovala Jitka Vlachová, majitelka Magnolia boutique. „U typu postavy, kterou tato žena má, je třeba dávat pozor na proporce. 
V tomto případě je vhodné nosit rovné, užší kalhoty a stejně tak sukně. Co se týče vrchní části oděvů, tak zde nedoporučuji 
nosit rozevláté halenky, ale spíše stažené do gumičky či rovné střihy. Paní Pavle perfektně sedí tolik oblíbené proužky a také jem-
né i menší květované vzory. Při volbě barev by se měla orientovat do teplých odstínů,“ shrnula své doporučení Jitka Vlachová.

2. krok... ÚÈES-barvení2. krok... ÚÈES-barvení
V úterý ráno jsme se pak vydali do kadeřnického a kosmetického salónu Evitas na náměstí Padlých hrdinů. Dlouhé vlasy 
paní Pavly musely pryč, stejně tak stávající barvu bylo nutné oživit. Vlasové stylistky Eva s Ivetou neváhaly ani minutku, 
aby dámu smířenou s osudem připravily přibližně o padesát centimetrů dlouhých vlasů. Ty následně sepnuly do gumičky 
a jedním střihem nůžek ji zbavily ohromné hřívy. Následoval výběr barev. „Vlasy byly nebarvené a působily poněkud fádně, 
proto bylo nutné jim dodat novu sílu a jiskru. Zvolily jsme teplejší odstín hnědé a konečky jsme podle posledních trendů 
zesvětlily. Pokud klientka zvolí profesionální kosmetiku z kadeřnických salónů, budou vlasy kvalitnější a hlavně zdravější, 
a to nejen na dotyk ale i na pohled. O vlasy je však potřeba pečovat stále a dlouhodobě, není to věc pár měsíců,“ vysvětlily 
vlasové stylistky Eva Bartošková s Ivetou Tesařovou.

                  3. krok... ÚÈES - úprava støihu                  3. krok... ÚÈES - úprava støihu
Po ustřihnutí dlouhého ohonu a nanesení nové barvy následovala ještě úprava střihu. „Vlasy paní Pavly jsou poměrně poškozené, 
velice husté a těžké. Sama si stěžovala na to, že péče o ně je náročná a také ji často bolí za krkem. Což bylo důsledkem poměrně velké 
tíhy, které tak dlouhé a husté vlasy mají. Délku jsme tedy zastavily zejména kvůli praktičnosti u ramen, ofinu sestříhaly do patky, která k 
jejímu typu obličeje sedí,“ objasnily svůj záměr stylisty salónu Evitas.
Finální účes je na úpravu jednoduchý a díky prostříhání jsou vlasy odlehčené, přičemž získaly novou energii. „Vzhledem k tomu, že má 
klientka vlnité vlasy, je možné zvolit úpravu i mačkání do vln za pomocí stylingového přípravku. Pokud by chtěla mít vlasy rovné, je 
možné použít žehličku na vlasy. Dosáhnout lze i vzdušného účesu, a to jednoduchým foukáním přes kartáč,“ popsaly dále Eva s Ivetou.

4. krok... LÍÈENÍ4. krok... LÍÈENÍ
Po vlasové péči následovala lekce s vizážistkou Dagmar Rozehnalovou, která Pavle Matulové ukázala, jak se snadno 
a jednoduše může za pár minut nalíčit, zároveň vypadat decentně, ale upraveně. Dáma totiž doposud k líčení používala 
pouze tužku a řasenku, k celostní péči o pleť je však potřeba rozhodně více. „Jako první bylo nutné upravit tvar obočí. 
Paní Pavla měla své přírodní obočí poměrně husté a nikdy netrhané, takže jsem provedla jeho korekci. Následně jsem jej 
společně řasy nabarvila, což paní Pavlu hezky zvýraznilo. Před samotným líčením jsem nanesla krém a provedla korekci 
žilek. Na skrytí žilek, které trápí spoustu žen, je vhodné používat zelený korektor. Poté jsem nanesla make up a použila 
jsem pudr, který líčení zafixuje,“ prozradila vizážistka Dagmar Rozehnalová. „Celkové líčení jsem pak sladila do teplých 
a přírodních odstínů, které působí přirozeně, ale zároveň umí dodat potřebnou jiskru. Kromě make-upu, stínů a pudru 

nesmí samozřejmě chybět řasenka, líčka a krásná rtěnka. Tímto způsobem by o sebe měla pečovat každá žena pokud možno denně,“ dodala vizážistka.

5. krok... 5. krok... FOTOGRAFOVÁNÍFOTOGRAFOVÁNÍ
Desátá jubilejní proměna by se samozřejmě neobešla bez závěrečné tečky v podobě fotografování a natáčení, které se tentokrát odehrálo uvnitř jednoho 
prostějovského ateliéru. „K tomuto účelu jsme Pavle oblékli bílou košili, modré sáčko s jemnými květy a tmavě modré kalhoty. Celý outfit jsme pak doladily slušivým 
šperkem,“ popsala Aneta Křížová. „I přesto, že byla paní Pavla po celou dobu proměny nervózní, tak při focení se již uvolnila a z fotek lze poznat, že se cítila se svou 
novou image opravdu spokojeně a také sebevědoměji,“ konstatovala patronka projektu PROMĚNY IMAGE. 
„Nikdy jsem se takto nefotila, tak je to pro mě nové a mám trochu strach, jak budu na fotkách vypadat. Věřím ale, že po tak velké a úspěšné proměně to budou hezké 
fotky i video,“ sdělila s úsměvem v průběhu focení Pavla Matulová.

PØED... PO...

Fotogalerii a video najdete už Fotogalerii a video najdete už 
brzy na brzy na www.vecernikpv.czwww.vecernikpv.cz

Fotogalerii
a video najdete

už brzy na
www.vecernikpv.cz
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„Jsem strašně nervózní. Od té doby,
co mi bylo oznámeno, že jsem byla
vybrána, tak nemůžu pořádně spát
a nervy mám v jednom kuse na po-

chodu. Nevím, co se mnou celý tým
vlastně zamýšlí, ale určitě mi budou
chtít zkrátit účes. Nejsem si jistá,
jestli se na to cítím. Šla jsem ale do 
proměny s tím, že chci a potřebuji
velkou změnu, tak mi již nyní ne-
zbývá nic jiného, než všem kolem
mě důvěřovat a doufat v ohromný 
výsledek,“ svěřila se Pavla Matulová 
Večerníku se svými pocity těsně
před začátkem.

PAVLA MATULOVÁ VYPADÁ VE TY ICETI LÉPE NEŽ KDY JINDY!
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 Pavlo, jak se po proměně cítíte?
„Mám asi šok! Nemůžu moc mluvit, celá se 
třesu a nějakou dobu asi ještě budu. (smích) 
Nemám vážně slov, výsledek je výborný. Je to 
přesně to, co jsem si vždycky přála, ale nikdy 
bych se k takové velké změně sama neodhodla-
la. Ani bych nedokázala někomu vysvětlit, jaká 
je moje představa... (úsměv) Ještě mi to všechno 
pořádně nedošlo, až si doma v klidu sednu ke 
kávě a uvolním se, pak mi teprve celý den, který 
jsem prožila, začne docházet.“ 

 Splnila naše proměna vaše očekávání?
„Jak říkám, skutečně nemám slov, proměna image s Večerníkem naprosto předčila 
moje očekávání! Začala jsem se cítit konečně sebevědoměji a můžu říci, že jsem se 
sebou naprosto spokojená. Kromě mého nového vzhledu jsem ale nadšená z toho, 
jaký byl profesionální tým, který se o mě po dva dny staral. Nemůžu si vynachválit celý 
kolektiv! Už jsem se v životě setkala s mnoha lidmi a lepší odborníky jsem asi ohledně 
přístupu nepoznala. Klobouk dolů před všemi!“ 

 Jak na vás reagovala rodina a známí?
„Ze všech stran jsem sklidila stoprocentní úspěch. (smích) Všechny reakce byly hrozně 
vřelé, upřímné a super. Přítel byl naprosto nadšený, díval se na mě jako na svatý obrázek 
a nemohl si mě vynachválit, což mě hrozně potěšilo. Dokonce i můj třiadvacetiletý syn 
mi můj nový vzhled pochválil. Zkrátka chválili mě úplně všichni. Ze všech reakcí jsem 
nadšená a musím říci, že se cítím šťastně.“

 Přihlásila byste se tedy do proměny s Večerníkem znovu?
„Nelituji toho, že jsem se zbavila tak dlouhých vlasů. I přes svůj velký strach a hrůzu, 
které jsem z proměny měla, bych se jednoznačně přihlásila znovu. Ačkoliv mě pa-
tronka Večerníku celou dobu uklidňovala a starala se o to, abych nebyla nervózní, 
pořád jsem byla strašně nesvá. Sama jsem nakonec poznala, že se nebylo čeho obávat. 
A nemohu jinak než doporučit! Kdybych se přihlásila znovu, už bych se určitě nebála 
a tento úžasný den bych si tak ještě více užila. Milé čtenářky, opravdu se ničeho nebojte 
a přihlaste se, určitě nebudete litovat!“

otázky pro ženu,
co se změnila...4 

„Máme za sebou desátou PROMĚNU 
IMAGE, která dopadla skvěle. Paní Pavla 
byla nevýrazná a měla jsem z ní pocit, že jí 
chybí alespoň trochu sebevědomí a také jiskra. 
Ačkoliv se říká, že ve vlasech je síla, zvláště 
v těch dlouhých, v případě naší desáté vítězky 
to bylo myslím naopak. V nich se totiž stejně 
jako třeba i v obličeji ukládají veškeré naše 
radosti i starosti, které v životě, jak už to tak 
je, máme. A představte si, kolik zatěžujících 
situací i různých pocitů a emocí muselo být 
ve vlasech, které byly tak dlouho nestříhané, 
nastřádáno. Stříháním vždy člověk odhodí 
část toho, co ho kromě délky vlasů tíží, 
ačkoliv si to možná ani neuvědomuje. 
A pro paní Pavlu to musela být velká úleva. 

Uleví se nejen její krční páteři, která byla velice 
zatížená, ale zároveň bude trávit méně času 
v koupelně. Změna je život a pro paní Pavlu 
to byla opravdu životní změna a konec se 
svým starým já. Nyní je z ní krásná, energická 
a sebevědomá žena. Opět i u této PROMĚNY 
IMAGE vnímám, jak jsou to krásné pocity 
dělat lidem radost. Jsem šťastná, že náš projekt 
mohl i tentokrát splnit další sny a přání. Ráda 
bych poděkovala našemu profesionálnímu 
týmu a zároveň bych vás všechny ráda poz-
vala do jarních dílů. Již nyní se těším na další 
z vás!“
 Za celý tým Aneta Křížová

patronka projektu a redaktorka 
servisu pro ženy

KOMENTÁ  PATRONKY 
PROJEKTU PROM NY

dopadla opět skvěle Pavla
Matulová

1. krok... OBLEÈENÍ

2. krok... ÚÈES-barvení

                  3. krok... ÚÈES - úprava støihu

4. krok... LÍÈENÍ

5. krok... FOTOGRAFOVÁNÍ

PARTNE I PROJEKTU PROM NY

Magnolia móda  je dámská 

značková móda. V Prostějově 

na Uprkově ulici, naproti GE 

Money Bank (kousek vedle tržnice) provozuje dva obchody s elegantní 

a streetovou módou. Nabízí kvalitní dámské oděvy pro ženy všech 

věkových kategorií ve velikostech od XS do XXL. Najdete zde el-

egantní, městské i volnočasové modely zavedených českých, 

německých, holandských a italských značek, které uspokojí 

i náročnější zákazníky. V nabídce jsou české značky Axello, Infinite, 

Jopess, Vabacci, německé Street One, Cecil, holandské Geisha, 

Tramontana, italské Leidiro, Koralline a další. Poskytován je též po-

radenský servis a také profesionální styling, zkušený tým vám pomůže 

vytvořit a zkombinovat celkový outfit pro různé příležitosti s ohledem 

na vaši osobnost, typ postavy, kombinovatelnost a módní trendy.  

 Těšíme se na návštěvu!

Kadeřnický a kosmetický 

salón Evitas na náměstí 

Padlých Hrdinů nabízí vys-

oce kvalitní a individuální 

přístup ke každému klien-

tovi v příjemném prostředí. 

Pravidelně navštěvujeme 

školení, díky kterým jsme schopni vám nabídnout, vždy nové 

informace a trendy. Při kosmetické péči u nás dosáhnete max-

imálního uvolnění a relaxace. Naše kosmetička vás bude nejen 

hýčkat a zkrášlovat, ale také vám poskytne profesionální rady, jak 

o pleť pečovat i doma, aby jste vypadala stále krásně.

Fotogalerii a video najdete už 
brzy na www.vecernikpv.cz

FotogaleriiFotogalerii
a video najdetea video najdete

už brzy nauž brzy na
www.vecernikpv.czwww.vecernikpv.cz

HLASTE SE!
HLEDÁME DALŠÍ ČTENÁŘKU

NA NA PROMĚNY IMAGE!
PROSTĚJOVSKÝ Večerník pro vás už více jak deset měsíců jako jediné místní periodikum připravuje pro-
jekt PROMĚNY IMAGE. Ve druhém měsíci roku 2016 jsme vyhlásili další výběrové kolo, které má odhalit 
již jedenáctou vítězku. Jedna z vás tak ovládne březnové klání, jež zaplní poslední volné místečko ve fotbalové 
jedenáctce. Proto neváhejte, a hlaste se!  I proto, že deset dějství dopadlo více než výborně...
DÁMY, POZOR! Nyní máte obrovskou příležitost, jak zcela zdarma změnit svůj vzhled. Bude o vás postaráno jako o princeznu. 
Prvotřídní profesionálové zajistí nový sestřih a barvu vašich vlasů, také vhodné líčení a nový šatník. Na nic nečekejte a přihlaste se 
do BŘEZNOVÉ PROMĚNY IMAGE. Pokračujeme pátrání po ženách, které potřebují nutnou změnu vizáže...
Předem se objednáváte do kadeřnictví a kosmetiky, aby si na vás udělali čas. Celé hodiny chodíte po obcho-
dech a nedaří se vám vybrat ten správný kus oblečení, který by sedl perfektně na jedničku. Nyní máte mož-
nost vyřešit tyto starosti jednodušeji.  PROSTĚJOVSKÝ Večerník se o vše postará. Stačí se jen přihlásit. Chceme 

vám pomoci vypadat tak, jak si představujete.

Co vás čeká? Den plný péče, hýčkání a zkrášlování. Budou o vás pečovat prvotřídní profesionálové. Začneme barevnou 
typologií, bude vám vytvořen nový účes, elegantní líčení a nakonec budete oblečena do slušivého oblečení. Závěrem vás čeká 
focení s profesionály.

Co musíte udělat? Stačí poslat dvě své aktuální fotografie (tvář a postava) na email: vecernik@pv.cz. 

Do předmětu emailu uvádějte „PROMĚNA IMAGE“, nebo můžete přijít osobně do naší redakce.

Napište také váš věk, velikost oblečení, důvod, proč se do proměny hlásíte, proč bychom měli 
vybrat právě vás, také odkud jste a telefonický kontakt. Hlásit se můžete do 10. března 2016.
 Pak budeme vybírat vítězku jarní PROMĚNY IMAGE. Těšíme se na spolupráci s vámi.

UU

„Cítím se š astn
a sebev dom ji!“
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Nakonec pouze jedna pozice, ale hned 
deset bodů a pětačtyřicet branek dě-
lilo po dvaapadesáti kolech hokejisty 
Slavie a Prostějova. Jedním dechem 
je ale nutné dodat, že ten hlavní rozdíl 
mezi oběma mužstvy nastal již v první 
čtvrtině. Během prvních třinácti kol 
slávisté prohráli jen na nájezdy v Klad-
ně a hladce v Českých Budějovicích, 
zbývajících jedenáct duelů přivedli do 
vítězného konce. Devět z nich po še-
desáti minutách, bitvy s Prostějovem 
a Kadaní na nájezdy. To znamenalo, že 
po úvodní čtvrtce měli na kontě dvaa-
třicet bodů.

Po zlém úvodu 
lepší finiš

Naproti tomu Jestřábi se rozjížděli 
pozvolněji. Poprvé zvítězili až v pá-
tém kole nad Třebíčí, v první části se 
radovali už jen proti Mostu, Litomě-
řicím, Ústí nad Labem a Přerovu, což 
do kupy s remízami proti Benátkám, 
Slavii a Šumperku dalo šestnáct bodů. 
Tedy poloviční zisk než jejich nynější 
soupeř. Při pohledu na momentální 
formu už je to ale jiné. V závěrečné 
čtvrtině Jestřábi nebodovali pouze 
doma s Kadaní, v Jihlavě a na Kladně, 
naopak sedmkrát neztratili ani bod 
a proti Ústí i Šumperku se jim poda-
řilo zlomit prokletí nastaveného času 
a dvakrát zvládli prodloužení. V sou-
čtu plných šestadvacet bodů. Sešíva-
ní ve stejném časovém úseku rovněž 
třikrát vyšli zcela naprázdno, když 
nebodovali právě s Prostějovem a dále 
s Jihlavou a Havířovem, k tomu přidali 
šest plných a tři dvoubodové výhry. 
Od poloviny ledna tedy získali pěta-
dvacet bodů, o jeden méně než jejich 
čtvrtfinálový vyzyvatel.
A ještě větším povzbuzením jsou 
vzájemné duely. V tom prvním brali 
Jestřábi alespoň bod, který jim pro-
měněným trestným střílením zajistil 

Michal Dragoun, poté se ale prostě-
jovským hokejistům podařilo v obou 
případech dobýt soupeřovu tvrz a zví-
tězit 2:1 a 5:4, když otočili i stav 0:3, 
na Hané pak slavili 3:2 díky dvojici 
Cetkovský - Venkrbec, které posbíralo 
hned pět bodů.

Brankovištì: 
fifty : fifty

Při srovnání jednotlivých řad je nejvy-
rovnanější situace mezi třemi tyčemi. 
Jak prostějovský Luboš Horčička, 
i jednička Slavie Alexandr Hylák se 
zařadili do absolutní špičky celé sou-
těže. Oba udrželi tři nuly a mají prů-
měr kolem dvou a půl branky na zápas, 
v úspěšnosti je o přibližně půl procenta 
lepší dvojnásobný slovenský šampion 
v dresu Košic. O čtyři a půl roku mladší 
gólman týmu z Edenu navíc opanoval 
pořadí vychytaných výher, naopak 
někdejší mistr se Zlínem byl tím úpl-
ně nejvytíženějším mužem s maskou, 
když jako jediný překonal hranici tří 
tisíc minut a patnácti set zásahů.
Pražané mohou v případě potřeby sáh-
nout i po duu Tomáš Král - Dominik 
Frodl. Oba dostali několik příležitostí 
a zejména Frodl exceluje úspěšnější 
blížící se 94,5 procenta a průměrem 
2,25, jeho čísla ale zkreslují jen čtyři 
odchytané zápasy. To na Hané se Jaku-
bu Neužilovi oproti přípravě nedařilo 
a má velice nelichotivou bilanci v po-
době průměru necelých osmi branek 
na utkání a procentuální úspěšnosti 
81,4. V případě jakýchkoliv komplikací 
může vedení LHK sáhnout po opavské 
jedničce Dušanu Šafránkovi, který má 
do Prostějova vyřízeny střídavé starty 
a plní tak roli trojky.

Obranné 
pásmo: 

zkušenost Slavie
V defenzivě musí řešit vážnější potí-
že Jestřábi. Vinou zranění a několika 
podzimních odchodů jim v tuto chvíli 
zbyla jen šestice beků, které může po 
vypadnutí Hodonína doplnit z dru-
hé ligy Daniel Kolář. V pořadí plus/
minus se do kladných hodnot dostali 
ze zdravých hráčů Husák s Protivným 
a Rudlem, přičemž Mojžíš s Drtinou 
skončili jen těsně pod nulou. Prá-
vě Drtina je s deseti brankami na 
svém postu nejlepším kanonýrem 
celé soutěže a druhým nejpilnějším 
sběratelem bodů, dále už jsou to však 
hlavně nahrávači, zbylých jedenáct 
beků totiž dalo dohromady patnáct 
branek. Ve statistikách tak vyniká ze-
jména Patrik Husák, jenž se jako jeden 
z mála dostal nad sto trestných minut.
To ve slávistickém táboře je situa-
ce vyrovnanější. O branky se téměř 
rovnoměrně zasloužili Pavlin, Knot, 
Hruška a Hraško, prvně jmenovaný 
navíc oslnil i v hodnocení plus/minus, 
jeho bilance +23 je nejlepší hned po 
kladenském duu Bílek-Stach. A platily 
rovněž obrovské zkušenosti čtyřicátní-
ka Pavla Kolaříka i dalších někdejších 
extraligistů Milana Hrušky a Angela 

Krsteva, jenž se do Prahy vrátil v prů-
běhu sezony z Litoměřic. A právě na je-
jich tisícovky odehraných zápasů bude 
Slavia spoléhat. V  tomto směru bude 
u Jestřábů ležet tíha především na kapi-
tánovi Pavlu Mojžíšovi, své odehráno 
má i Tomáš Protivný a také Patrik Hu-
sák. Defenzivní řady mohou být tím 
nejklíčovějším prvkem, který ale přece 
jen hovoří pro ještě loni extraligového 
účastníka. 

Útoèná tøetina: 
osobnosti 

na obou stranách
V útočných formacích je velkou ztrátou 
pro Jestřáby vynucená neúčast Michala 
Dragouna, kterého si stáhla do svých 
služeb pražská Sparta a vzhledem 
k pravidlu o počtu odehraných zápasů 
ve vyšší soutěži, už jej Jestřábi ve zbyt-
ku sezony nevyužijí. A to je škoda ne-
jen díky jeho průměru rovného bodu 
na zápas a bilanci 5+2 proti Slavii, ale 
chybět bude i Dragounova úspěšnost 
na vhazování a v  neposlední řadě ne-
přeberné zkušenosti. Hlavní ofenzivní 
osobností tak bude Matouš Venkrbec, 

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

PROSTĚJOV Hokejový Prostějov se chystá na své první prvoligové 
play off po třinácti letech, pro slávisty jde o návrat do vyřazovacích 
bodů druhé nejvyšší soutěže po dlouhých dvaadvaceti letech. Jenže 
zatímco Jestřábi prožívají po dlouhých letech boje ve spodních pat-
rech první ligy nebo ještě o patro níž velký svátek, tak Slavia během 
tohoto období nepřetržitě hrála extraligu a dvakrát ji dokonce vy-
hrála, tudíž ji čeká nepříjemná povinnost favorita. A také pohled do 
sezónních čísel jednotlivců i mužstva jako celku vyznívá spíše ve 
prospěch Pražanů. S jedinou výjimkou, a sice bilancí vzájemných 
střetnutí. Těm jednoznačně kraloval Prostějov! A právě tato statistika 
dodává fanouškům Jestřábů optimismu. Do hlavního města se jich 
chystá hned několik stovek. Večerník bude mezi nimi přímo u toho!

JDE SE NA TO! ČTVRTFINÁLE STARTUJE JIŽ DNES
Vzájemné duely vyšly Jestřábům, individuálním statistikám vévodí slávisté

České Budějovice měly hrůzostrašný závěr základní části, když prohrály čtyři 
z posledních pěti duelů, ještě k tomu se musejí utkat s týmem, proti němuž 
v tomto ročníku neuhráli ani bod. Náladu si spravili deseti brankami do sítě 
salcburských juniorů, před útočným duem Straka - Nouza a jejich spoluhráči je 
ale velká výzva. To nováček soutěže pluje na vlně euforie. Již v létě se mu podaři-
lo sestavit kvalitní kádr i s exprostějovským Tomášem Sýkorou, skvěle mu vyšel 
začátek sezóny a s výjimkou druhé čtvrtiny se stále drží mezi nejlepšími. Mimo 
jiné i díky vyrovnané gólmanské dvojici Klimeš - Šimboch.

PŘEDSTAVUJEME ČTVRTFINÁLOVÉ

DVOJICE PLAY OFF WSM LIGY
HC Slavia
Vzájemné zápasy sice hovoří pro Jes-
třáby, kteří se navíc budou moci opřít 
o podporu z hlediště, jenže v play off už 
je i vinou absence Michala Dragouna štěstí opustí a po těsných výsled-
cích půjde dál favorit.
Více o této sérii najdete na jiném místě této strany

TIP VEČERNÍKU: 4:2

 vs.Praha

Favorit je jasný a svou roli potvrdí. V 
základní části sice Ústí dokázalo hned 
dvakrát nad Kladnem zvítězit a navíc 
jde do čtvrtfinále rozehrané, nicméně Rytířům se tentokrát podaří elitní 
lajnu soupeře uhlídat mnohem lépe.
Více o této sérii najdete na jiném místě této strany

TIP VEČERNÍKU: 4:1

 vs.Kladno

HC Dukla

Přestože Deník Sport favorizuje Jihlavu 
pro postupujícího do baráže, Večerník 
právě v této sérii cítí překvapení. V zá-
kladní části hned třikrát slavili hosté a doma uspěla jen Jihlava, teď tomu 
bude jinak. Havířov bude doma stoprocentní a podaří se mu zvládnout i 
rozhodující bitvu na Vysočině.

TIP VEČERNÍKU: 3:4

 vs.Jihlava              2010

HC Motor
Motor se proti Zubrům dosud trápil a 
navíc změnil těsně před play off hlavní-
ho kouče, což není zrovna dobrým sig-
nálem. Nic jiného než postup ovšem pro nedávného tradičního účastníka 
extraligy neexistuje. A přestože Zubři neprodají kůži lacino, po nesmírně 
obtížné bitvě se před tradičně zcela zaplněným hledištěm budou radovat 
Jihočeši.

TIP VEČERNÍKU: 4:3

 vs.

Vítěz základní části, který jako jediný překonal hranici sta bodů a dvou set 
vstřelených branek, si musel týden počkat na svého soupeře. Tím se nakonec 
po výhře 3:1 na zápasy stalo Ústí nad Labem, hráči z krajského města zdolali 
zejména díky triu Kloz, Roubík, Tůma a jejich devatenácti kanadským bodům 
nedalekou Kadaň. Velkou motivaci bude mít exkladenský Tenkrát. To Rytíři 
stojí směrem dopředu zejména na triu rekordmanů Davidu Stachovi, Vítězsla-
vu Bílkovi a Brendonu Nashovi, vedle nich disponuje i řadou dalších kvalitních 
hráčů v čele s obráncem Ptáčkem a útočníkem Skuhravým či někdejším repre-
zentačním gólmanem Lukášem Mensatorem.

Jihlava nepatřila před touto sezónou mezi hlavní favority a očekával se její ústup 
z nejlepších pozic, místo toho ale Dukla poskočila po závěrečném kole až na 
druhé místo. Dlouhou pauzu si „vojáci“ vyplnili výhrou 4:2 nad jedním z aspi-
rantů na postup do WSM Ligy z Tábora, spoléhat se mohou zejména na gól-
manské duo Honzík - Škarek, které ovládlo dlouhodobé statistiky celé soutěže. 
Havířov ztratil až v závěru elitní šestku a musel do předkola, v něm si hned ve 
třech duelech poradil s Litoměřicemi a nevzdává se ani teď. „Těšíme se a teď 
jsme rádi, že jsme absolvovali předkolo. Nejsme favority, ale diváci nás poženou 
a bude u nás těžké vyhrávat. Jihlava má sice vyzrále mužstvo, my ale dravé mlá-
dí,“ nevzdává se předčasně asistent trenéra Martin Janeček.

Ètvrtfinále WSM Ligy

HC Slavia Praha vs. LHK Jestøábi Prostìjov

Umístění a body po základní části: 5./84 b.
Zápasová bilance: 22-4-10-16
Aktuální série: 4 domácí výhry v řadě
Poslední výsledky: s Havířovem 3:1, 
                                           na Kladně 7:8

Bilance
Umístění a body po základní části: 4./94 b.
Zápasová bilance: 24-8-6-14
Aktuální série: 4 výhry v řadě
Poslední výsledky: nad Šumperkem 4:3,
                                            v Přerově 4:3

Bilance

Počet trestných minut: 741 (10.)
Přesilové hry: 14,34 % (35/244)
Oslabení: 83,91 % (42/261)

Zajímavost

Počet trestných minut: 698 (11.)
Přesilové hry: 16,29 % (43/264)
Oslabení: 86,74 % (35/264)

Nejproduktivnější hráči: Matouš Venkrbec 
36 (18+18), Michal Dragoun 35 (12+23), Pa-
trik Moskal 33 (7+26)
Nejlepší střelec: Matouš Venkrbec 18
Nejlepší nahrávač: Patrik Moskal 26
Nejproduktivnější obránce: Marek Drtina 
32 (10+22)
Nejlepší bilance +/-: Matouš Venkrbec +21
Brankářské statistiky: Luboš Horčička 
92,35 %; 2,52, Jakub Neužil 81,40 %; 7,44
Nejtrestanější hráč: Patrik Husák 115

Individuální
Nejproduktivnější hráči: Miloslav Čermák 
47 (24+23), Nathan Robinson 46 (16+30), 
Jaroslav Markovič 41 (19+22)
Nejlepší střelec: Miloslav Čermák 24
Nejlepší nahrávač: Nathan Robinson 30
Nejproduktivnější obránce: Žiga Pavlin 28 
(7+21)
Nejlepší bilance +/-: Žiga Pavlin +23
Brankářské statistiky: Alexandr Hylák 
92,82 %; 2,34, Tomáš Král 91,42 %; 2,62
Nejtrestanější hráč: Nathan Robinson 56

Individuální

Hylák

Pravdìpodobné sestavy:

Mikulík, Tuominen, D. Hruška
Robinson, Vas, Markoviè

Jiránek, Kašpaøík, Èermák

Horèièka

Èuøík, Moskal, Novák

Augustin, Kuncek, Volek

Krstev, Knot 
M. Hruška, Pavlin
Hraško, Pøindiš

Průměrná návštěvnost: 2 023 (4.)

Trenérský štáb: 
Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal

        Průměrná návštěvnost: 1 544 (7.)

Trenérský štáb: 
Milan Razým a Jan Srdínko

premiérová účast v play off po třinácti letech,

navíc se stejným hlavním koučem jako tehdy.

s Prostějovem uhráli Pražané v základní části nejméně 

bodů, pouze dva za úvodní výhru po nájezdech.

PROSTĚJOV Krátce před startem čtvrtfinálové série Jestřábů se Slavií oslovil Večerník 
také několik známých hokejových jmen spjatých s Prostějovem, jak ony vidí nadcházející 
duely a koho favorizují. Jejich pohled je poměrně jasný, tým Kamila Přecechtěla ani zda-
leka neodepisují a klaní se k názoru, že to nebude nic jednoznačného, a že se za určitých 
okolností může zrodit i překvapení na účet nedávného extraligisty.  Ptal se Jiří Možný

JAROSLAV BECK,
nyní trenér Kadaně a dříve Jestřábů:
„Bude to hodně vyrovnaná série. Každý zá-
pas je sice jiný, osobně mírně favorizuji Slavii. 
Má kompaktnější a zkušenější tým, předvádí 
důraznější a tvrdší hokej. Naopak Prostějov 
má šikovné hráče, jako jsou Venkrbec, Luňák 
nebo Čuřík, čich na góly, větší nasazení a nad-
šení, umí překvapit. Oba celky se mohou spo-
lehnout na výborné gólmany a asi rozhodnou 
přesilovky a oslabení. S oběma soupeři jsme 
měli pozitivní bilanci, ale nám osobně se lépe 
hrálo proti Prostějovu, jeho hokejovost nám 
vyhovovala více než důraz Slavie.“

prostějovský rodák, 
nyní šéf České asociace hokejistů:
„Jsem hodně rád, že Prostějov prošel do play 
off, navíc z páté pozice. Myslím si, že proti Slavii 
není outsiderem, během sezóny je třikrát po-
razil, to o něčem svědčí. V závěru sezóny navíc 
Jestřábi podávali vyrovnané výkony a mužstvo 
je pohromadě, takže to považuji jednoznačně 

za nejvyrovnanější sérii. Kladno a Jihlava jsou 
jasnými favority, dále věřím Českým Budějo-
vicím, ale tady je to padesát na padesát. Když 
jsem byl v Prostějově, tak jsem se zašel podívat 
a viděl jsem třeba derby s Přerovem nebo duel 
s Kadaní a mám pocit, že mužstvo předvádělo 
konzistentní výkony. Přeju jim hodně štěstí 
a věřím, že se poperou o postup.“

PETR DOSEDÌL,
dlouholetý prostějovský kapitán:
„Myslím si, že je to otevřená série a vidím 
ji padesát na padesát. Jestřábi mohou Slavii 
hodně potrápit a klidně přes ni i postoupit. 
Nemají totiž co ztratit, zatímco Slavia hrála 
extraligu a má ambice. Prostějov bude mít 
na své straně diváckou podporu a věřím 
tomu, že se mu podaří udělat jedno utkání 
v Praze. Slavia už doma neláká tolik lidí, 
Pražáci nejsou takoví srdcaři jako my. Když 
mohu, tak chodím na ‚zimák‘ a samozřejmě 
se přijdu podívat i na oba domácí zápasy. 
Je škoda, že Prostějov ztratil Dragouna, ale 
mužstvo šlape a věřím mu!“

ANKETA: OSOBNOSTI ČEKAJÍ VYROVNANOU SÉRII



PROSTĚJOV Před dvěma lety se 
Vladimír Stejskal výraznou měrou 
zasloužil o návrat Prostějova do prv-
ní hokejové ligy, načež poté na Ha-
nou z Českých Budějovic přestou-
pil. Během své aktivní kariéry 
v dresech Třebíče, Tábora, Pís-
ku i Jestřábů odehrál přes dvě 
stovky duelů ve druhé nejvyšší 
soutěži. Dvakrát v řadě pak vy-
hrál kanadské bodování druhé 
ligy. Mezi hokejovou elitu se mu 
však zatím prosadit nepodařilo, 
přičemž letošní ročník tráví na 
hostování v druholigové Porubě. 
O to více prostoru mu ale zbý-
vá na jeho další vášeň - poker. 
A šestadvacetiletý útočník je právě 
v tomto odvětví velice úspěšný, cel-
kově si v oficiálních soutěžích díky 
svému umění přišel již na přibližně 
dva miliony korun!

„Pokeru se poslední dobou věnuji 
hodně, mám to jako hlavní příjem. 
Mimo jiné jsem v Rozvadově mezi 
sedmi set padesáti hráči skončil jako 
nejlepší z Čechů pátý a za vklad 175 

euro vyhrál téměř devět tisíc. Na in-
ternetu si nejvíce cením toho, jak jsem 
pouhé tři dolary proměnil na sedm 
tisíc, kdy v tom klání startovalo hned 
čtrnáct tisíc hráčů,“ představil Večer-
níku Vladimír Stejskal jen některé ze 
svých karetních úspěchů.
Nejčerstvější je jeho triumf z Olo-
mouce, když v únoru vyhrál tur-
naj kategorie major s vkladem dva 
a půl tisíce korun a garancí kasina rov-
ný jeden milion. „Zúčastnilo se čtyři 
sta dvacet osm hráčů a byla to dvou-
denní akce. Finálový den trval deset 
hodin, což bylo celkem náročné na 
soustředění, ale zvládl jsem to celkem 
v klidu. A ta výhra sto čtyřicet tisíc ko-
run byla pěkná odměna,“ usmíval se 
velký sympaťák, který exkluzivně Ve-
černíku poskytl i další informace.
Na ledě si prostějovští fanoušci pama-
tují jeho akce s Matoušem Venkrbcem 
a Lukášem Luňákem, kdy se toto trio 
stalo postrachem celé soutěže, ve svě-
tě karet se naopak musí spolehnout 
čistě sám na sebe. „V dnešní době je 
to už dost těžké, protože tu máme 
hodně kvalitních hráčů, každý se učí 
a zlepšuje. Takže pokud chcete uspět 
na větších turnajích, je zapotřebí nejen 
umění, ale taky pořádné štěstí. I když 
totiž jdete do hry s nejlepší kombina-

cí, vždy můžete prohrát,“ upozorňuje 
Stejskal na úskalí. Naopak nejvíce si 
užívá právě toho adrenalinu, blufová-
ní a samozřejmě porážení soupeřů. 
„Díky hraní pokeru jsem také poznal 
hodně přátel a baví mě i cestování. 
Během sezóny ovšem turnajů moc ne-
odehraju, jelikož s hokejem se to nedá 
příliš skloubit, ale po jejím skončení si 
to vynahradím, budu cestovat a zahra-
ju si i větší turnaje. Letos plánuji svou 
první návštěvu Las Vegas, strašně se tě-
ším na to, až zažiju tamější atmosféru,“ 
zasnil se.
Vynahrazuje si tak obtížnější ho-
kejové období, když letos stihl jen 
osmadvacet startů v základní části 
a v nich na jeho poměry pouhých 

čtyřiadvacet bodů za jedenáct branek 
a třináct nahrávek. „Začátek jsem ne-
měl dobrý, moc se mi nedařilo. Pak při-
šlo zranění, měl jsem zlomená žebra, 
ale od listopadu už jsem se cítil dobře 
a začal týmu pomáhat na ledě i bodo-
vě, jak se ode mě očekávalo. Teď nás 
čeká play off, tak se těším na skvělou 
atmosféru a vypjaté zápasy,“ sdělil Ve-
černíku krátce před startem čtvrtfinále 
play off druhé ligy proti Hodonínu. 
A v úvodních dvou zápasech série mu 
šla doslova karta. V  prvním utkání 
pomohl jednou brankou a dvěma asis-
tencemi k výhře Poruby 6:4, v sobotní 
odvetě byl dokonce u všech tří branek 
(2+1) svého celku, ale porážce v pro-
dloužení 3:4 tentokrát nezabránil.

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.czspolečnost28

PV-AUTO VSTOUPILO DO NOVÉHO ROKU
S MODERNÍM SHOWROOMEM A VÝZNAMNÝM OCENĚNÍM
Vážení zákazníci,
dovolte nám, abychom vám  představili rebrendovaný autosalon společnosti PV-
AUTO spol. s r.o. V loňském roce proběhla zásadní přestavba celé budovy a věříme, 
že se vám bude u nás líbit.
Nový showroom je představen v moderním a atraktivnějším pojetí - dostatek místa 
pro prezentaci stále rozšiřující se modelové palety vozů a příjemnější místo pro ko-
munikaci s Vámi - to vše čeká na Vaši návštěvu moderního prostějovského salonu 
ŠKODA PV-AUTO.
Vstup do budovy showroomu rámuje zelený vstupní portál, interiér je vybaven ital-
skou dlažbou a českým nábytkem. Nový design upoutá především svěží kombinací 
zelené, bílé a šedé barvy, kterou doplňuje teplé dřevo.
Důležitou součástí je konfi gurátor vozů, který pomocí dotykové obrazovky 
umožňuje sestavit si auto podle vlastních představ. Rodiče malých dětí zase 
oceňují čekací zónu s dětským koutkem, nechybí ani produktová stěna s aktuálním 
značkovým zbožím.
Celkové uspořádání autosalonu působí podstatně vzdušnějším, mladistvějším a dynamičtějším dojmem. Základními kameny jsou moderní architektura, 
komunikační plochy na vnější fasádě budovy se zlepšenou viditelností ve dne i v noci, stejně jako atraktivní uspořádání prodejních a servisních prostor 
s důrazem na prodejní procesy. 
Designový jazyk architektury vychází ze stejného principu, jako jasné linie současných vozů české automobilky. I zde se opět odráží tradiční hod-
noty značky, motivem nového designu dealerství je jednak fi lozofi e Simply Clever, v přístupu k vám, jako našim zákazníkům se projevuje klient-
ská myšlenka vyjádřená synonymem Human Touch a v neposlední řadě i naše nové fi remní moto „auta nás baví" vyjadřuje otevřenost, férovost 
a „zapálení" jak pro naše krásné vozy ŠKODA, tak i profesionalitu v našich poskytovaných službách. 

Všechny výše uvedené kroky a snaha byly 
odměněny druhým místem v prestižní dealerské 
soutěži Best Dealer 2015. Udělení tohoto ocenění 
nás pobízí ještě k aktivnějšímu přístupu k řešení 
Vašich potřeb a zároveň s tím chceme poděkovat 
za Vaše kladná hodnocení námi poskytovaných 
služeb.
Budeme rádi, když se Vám, našim zákazníkům, 
bude v elegantním salonu ŠKODA PV-AUTO spol. 
s r.o. líbit.
 Kolektiv PV-AUTO spol. s r.o.

PV-AUTO spol. s .o., Brněnská 108, Prostějov, tel.číslo 582 333 779, www. pvauto.cz

PROSTĚJOV Domácí kuchyně a originální pivo. Restaurace trochu 
jinak, než jsou Prostějované zvyklí, to je TABOO na Olomoucké ulici. 
„Čepujeme výhradně piva z domácích pivovarů, sázíme na poctivou 
českou kuchyni,“ prozradil Večerníku Tomáš Bezděk, provozní útul-
ného podniku. 
Rozsáhlé vnitřní prostory jsou rozděleny na hlavní nekuřáckou restaurační 
místnost, kuřácký salonek a větší salon s tanečním parketem. „Máme zvuko-
vou aparaturu, jukebox, mixážní pult, mikrofon. Jsme schopní zorganizovat 
podnikové oslavy, teambuildingy. Pro veškerá školení jsme nadstandardně 
vybaveni,“ informuje Bezděk s tím, že restaurace disponuje celkovou kapa-
citou 126 míst.
Pivní fajnšmekři jistě rádi okusí i méně známé pivní značky. „Točíme 
Císaře ze soukromého pivovaru v Držovicích. Dalším pivem je Moritz 
z olomouckého soukromého minipivovaru,“ představil speciály Bezděk. 
„Nabízíme také obědové menu, skládající se ze čtyř jídel. Nabídka se bude 
rozšiřovat dle zájmu zákazníků. Specialitou podniku, kterou jinde nenajde-
te, je hovězí roštěná na našem pivě,“ přidal. Hostům je dále k dispozici i šip-
kový automat, homologovaný pro oficiální soutěže. „Za domácí hrací místo 
si naši restauraci vybrali například Tygři Prostějov, kteří v současnosti vedou 
extraligu Olomouckého kraje. Chceme založit i vlastní tým, sháníme mladé 
začínající hráče,“ láká provozní šipkaře. 
Aktuální denní menu a informace o restauraci TABOO lze najít na Faceboo-
ku: Taboo-Restaurace.   (pr)

Delikatesní česká kuchyně
v Prostějově? 
V Restauraci 

TABOO
na Olomoucké!

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEMSI S CHUTÍ VLEZEM

VYHRÁL MILIONY A MÍŘÍ DO VEGAS!
Bývalý hokejista Jestřábů „Stejski“ válí v pokeru:

Jiří MOŽNÝ

Foto: archiv V. Stejskala
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PRAHA Už na konci tohoto týdne 
se bude hrát první kolo nového 
ročníku Davis Cupu. Český ná-
rodní tým vyzve od 4. do 6. března 
v Hannoveru Německo a do zá-
pasu půjde v nejsilnější sestavě. 
Poprvé od prohraného semifinále 
2014 bude v týmu Tomáš Berdych, 
v nominaci jsou také další hráči TK 
Agrofert Lukáš Rosol a Jiří Veselý, 
čtvrtým do party je nezmar Radek 
Štěpánek.
„Nejdůležitější je, že se Tomáš vrací, 
protože nás v Německu čeká velice 
těžké utkání. Forma 
soupeře je velice 
dobrá. Favorité 
nejsme. Šance 
jsou padesát na 
padesát," tvrdí 
nehrající kapitán 
Jaroslav Navrátil.
Nehrající kapitán německého týmu 
Michael Kohlmann nominoval Phi-
lippa Kohlschreibera (28. Na žebříč-
ku ATP), kterého doplňují Alexander 
Zverev (56.), Dustin Brown (100.) 
a zkušený deblista Philipp Petz-
schner. „O Kohlschreibovi nemu-
síme mluvit. Je to výborný tenista. 
Ale nebezpečný bude Zverev. Má 
vynikající servis a zlepšil pohyb, nej-
lepší úder má bekhend křížem. Dělá 
málo chyb. Může být nebezpečnější 
než Kohlschreiber. Jednou může být 
klidně světová jednička,“ varuje před 
talentovaným tenistou Navrátil.
O pozici lídra je jasno, tím bude To-
máš Berdych. Šéf české lavičky se ale 
zatím nerozhodl, kdo bude dvojkou 

jeho výběru pro 
dvouhry. Rosol 

ani Veselý nejsou 
v optimální for-

mě, Štěpánek se bude chystat 
především na sobotní čtyřhru. „Na roz-
hodnutí máme ještě čas. Důležité bude, 
abychom to měli po pátku aspoň jedna 
jedna, pak vyhráli čtyřhru a v neděli 
udělali třetí bod. Možností je několik. 
Třeba i ta, že za případného stavu 2:2 
by šel na kurt zkušený Štěpánek, který 
těžké zápasy zvládl a jeho hra je varia-
bilní proti každému soupeři,“ uvažuje 
Navrátil. 
Soupeři proti sobě nastoupili naposle-
dy v roce 2005, kdy se v Liberci radovali 
z barážového vítězství 3:2 Němci. Lepší 
z letošního vzájemného duelu půjde 
v dalším kole na vítěze střetnutí Kanada 
- Francie.  (lv)

Pondělí 29. února 2016
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MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Prostějovský hokejista Vladimír 
Stejskal ve službách Poruby nyní válí 
zejména za pokerovým stolem, kde 
už vyhrál takřka dva miliony korun! 
Ovšem s nástupem play off se mu 
začalo dařit i na ledě a po dvou čtvrt-
finále má osobní bilanci 3+3.

DEBAKL:DEBAKL:

Trápení prostějovských tenistek po-
kračuje. Lucie Šafářová prohrála hned 
svůj úvodní duel, Petra Kvitová zdola-
la jen oddílovou kolegyni Strýcovou 
a první kolo bylo v Kreuzlingenu ko-
nečnou pro Terezu Smitkovou.

ČÍSLO:ČÍSLO:

4 749
Téměř pět tisíc dnů stihlo uplynout 
od doby, kdy se naposledy na pro-
stějovském zimním stadionu hrálo 
play off první hokejové ligy. Třetí 
semifinále proti Kladnu se totiž 
odehrálo přesně 28. února 2003.

VÝROK:VÝROK:

„KDYŽ VLEZETE
V ŠEDESÁTI
LETECH NA

HŘIŠTĚ A NEJSTE 
NEJHORŠÍ, TAK 
JE TO HRŮZA.“

trenér Nezamyslic „B“ DRAHO-
MÍR CRHAN svérázně okomen-

toval svou hru ve III. třídě

KOMETA: KOMETA: 

DAVID
PÍCHAL

Mladý prostějovský talent, 
o který usiluje například praž-
ská Sparta, na-
stoupil v  sobot-
ním přípravném 
utkání za „deva-
tenáctku“ 1.SK  a mu-
žům Plum-
lova nasázel 
hattrick!

Agelky sice ve středu získaly podeváté za sebou 
Český pohár žen, ale Prostějov navzdory celostát-
nímu významu tohoto úspěchu momentálně žije 
mnohem víc jiným sportem. Ano, tím ledovým. 
Vždycky jsme byli hokejovým městem a obrov-
ský divácký zájem o současné tažení mužstva 
LHK první ligou tenhle fakt jedině potvrzuje.
S ohledem na fantastické páté místo družiny 
trenéra Kamila Přecechtěla po základní části 
přitom dost silně ožívají krásné vzpomínky na 
více než deset let staré nejslavnější období v no-
vodobé historii prostějovského hokeje. Tenkrát 
se ještě nechodilo na Jestřáby, přesto klub řízený 
známou dvojicí Kolář - Zlámal vyrovnaně bojo-
val s největšími favority druhé nejvyšší soutěže 
ČR a místní zimák praskal ve švech.
Nyní se tehdejší euforie vrací a na základě 
aktuální formy i herní síly Hanáků nevidím 
důvod, proč by znovu nemohli masivně zatá-
pět favoritům třeba až k nějakému tomu sen-
začnímu postupu. Naopak však doufám, že 
se o něco později nebudou opakovat dějiny 
v jiném, podstatně smutnějším ohledu. Aby 
jestřábí oddíl dokázal pokračovat v podobné 
kvalitě jako teď trvale bez náhlého krachu.

Výše zmíněný triumf volejbalistek Prostějova 
v Českém poháru žen 2015/2016 jistě zaslouží 
také nemalé uznání, byť svěřenkyně kouče Mi-
roslava Čady opět jen splnily svou dlouhodobou 
roli obrovsky favorizovaného týmu. V souvislos-
ti s jejich už téměř dekádu trvající národní domi-
nancí mě ale v Olomouci napadlo se na výsled-
kový teror VK podívat tak trochu z druhé strany.
Co mám na mysli? Vžít se do nevděčné kůže všech 
ostatních českých klubů, které jsou téměř deset let 
odsouzeny bojovat pouze o druhé místo jak v po-
háru, tak v extralize. Vyrovnat se s tímto faktem 
bylo hlavně zpočátku vlády vékáčka a zvláště pro 
některé soupeře opravdu těžko stravitelným sous-
tem, čemuž se ovšem nešlo vůbec divit. Jste zvyklí 
pravidelně usilovat o tituly, pak přijde nějaký no-
váček a zlato je rázem nenávratně pryč…
Proto chci touhle cestou ocenit veškeré oddíly, 
které časem dokázaly prostějovskou nadvládu 
překousnout a dál bez přehnané averze vůči 
favoritovi makají naplno, ačkoliv dosažení nej-
vyšší příčky pro ně není moc reálné. Navíc se 
v podstatě všichni chovají k národnímu giganto-
vi velmi přátelsky, což za dané situace považuji 
za obdivuhodné.

Prostějov začal někdy od devadesátých let minu-
lého století sám pro sebe používat odvážně objek-
tivní označení z titulku tohoto krátkého příspěv-
ku. Což o to, různým sportům se v našem městě 
skutečně daří skvěle či alespoň dobře, leč k úplné 
pravdivosti podle mého názoru ještě něco chybí. 
Co? Posuzujte se mnou.
V nejsledovanějších halových odvětvích má Pros-
tějov, potažmo celý region, skoro splněno. Basket-
baloví Orli patří k nejlepším v republice a volejba-
lové Agelky jim dominují, snad jen v házené by to 
chtělo, aby buď Sokol II. Prostějov, nebo Kostelec 
na Hané postoupily zpět do první ligy. A účast ve 
druhé nejvyšší soutěži by jistě slušela i místnímu 
florbalu, který zažívá personální boom.
Ohledně hokeje není v současné době co zlep-
šovat, pohybovat se v horní polovině prvoligové 
tabulky považuji za excelentní. A vypadá to, že na 
slibné cestě jsme též v celosvětově nejmasovějším 
fotbalu, kde během nadcházející jarní části možná 
padne dosavadní tabu 1.SK Prostějov o tom, že 
druhou ligu se nevyplatí hrát. Pokud vyjde postup 
z MSFL a připočteme například fantastické tenis-
ty, parašutisty a další, bude honosný titul město 
sportu vskutku zasloužený.

VZPOMÍNKY OŽÍVAJÍ Z DRUHÉ STRANY MĚSTO SPORTU

SONDA 
MARKA

SONNEVENDA

TREFA D      ČERNÉHOTREFA D      ČERNÉHO

Pro současnou reprezentantku v kategorii „U17“ Viki Suchánkovou, kte-
rá nastupuje mezi dívkami za pražskou Spartu, to již byl několikátý mis-
trovský titul. V konečném pořadí byla Sparta první před pražskou Slávií 
a Hradcem Králové. 

Dvojice mladších děvčat, která nastupují za Slovácko, si 
ale odbyla zlatou premiéru. Mistrovské tituly mají neod-
diskutovatelný podpis prostějovského eskáčka, protože 
všechna tři děvčata právě za tento klub nastupují v mis-
trovských soutěžích žactva. Slovácko za sebou na stup-
ních vítězů nechalo Plzeň a Hradec Králové. 
„Perfektní výsledek. Viki potvrzuje svou kvalitu již del-
ší dobu. Terka s Jolčou se dočkaly poprvé. Je to určitá 
známka toho, že to asi neděláme špatně. Jednu repre-
zentantku ve Viki už máme, kdyby se v budoucnu 
dostaly do národního výběru i ty další dvě, bylo by to 
super,“ komentoval s potěšením skvělý výsledek Fran-
tišek Jura, generální sportovní manažer 1.SK Prostějov. 

3x foto: Josef Popelka

na-
ot-
ém
va-

a mu-

TŘI TITULY PRO PROSTĚJOV!
Viki, Terka a Jolča českými šampionky

BRNO, PROSTĚJOV Zlaté trio! Výraznou stopu zanechaly 
fotbalistky 1.SK Prostějov na nedávném halovém mistro-
vství starších a mladších žákyň ve fotbale. Prvenství vybojo-
vala kompletní trojice, která se šampionátu zúčastnila. Viki 
Suchánková v kategorii starších žákyň a Terka Ohlídalová 
s Jolčou Ježkovou mezi mladšími! 
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zjistili jsme

Berdych se vrací...

Tenisté proti
Tenisté protiNěmecku Německu v nejsilnější sestavě

v nejsilnější sestavě

Foto: internet

HVOZD Tak to jsou zvraty! 
Přestože Marek Stromský před 
měsícem veřejně ohlásil konec 
kariéry, nyní je vše jinak. Úspěš-
ný žokej, kterému kvůli neuvěři-
telné smůle stále uniká vítězství 
ve Velké pardubické, nyní vzka-
zuje: „Ještě se na koni uvidíme!“
Příběh Nikase je plný vzletů a pádů. 
Kůň ze Srdéčka loni v říjnu zvítězil 
v nejtěžším dostihu kontinentální 
Evropy v historicky nejlepším čase. 
Následně se začalo hovořit o dopin-
gu. Letos v lednu byli Nikas i jeho 
parťák Čáryray diskvalifikováni 
kvůli údajnému dopingu. Nakonec 
se zjistilo, že nepovolená látka v tě-
lech obou koní nepatrně překročila 
povolené limity, nemohla ovlivnit 
jejich výkon a především, že se do 
nich dostala bez vědomí jejich tre-
néra Stanislava Popelky. Přesto mu-
sel majitel Nikase vrátit dvoumili-
onovou prémii a kůň i jeho trenér 
oficiálně přišli o prestižní titul. 
Nicméně všichni tři dostanou ještě 
jednu šanci. Pokud Nikas úspěšně 
absolvuje některou z kvalifikací, 
pak by se měl letos v říjnu opět 
postavit na start Velké pardubické. 
A Marek Stromský bude u toho! 
Co bude pro navázání na loňský 
fenomenální úspěch nejdůležitěj-

ší? „Hlavně to, abychom zůstali 
zdraví. Oba dva už máme něco za 
sebou a ve Velké je každoročně ob-
rovská konkurence mladších koní 
i jezdců,“ reagoval Marek Stromský. 
Večerník se v souvislosti s pří-
pravami na příští ročník Velké 

pardubické pokusil kontaktovat 
i trenéra Stanislava Popelku. Jeho 
mobil však zůstává dlouhodobě 
nedostupný. Ať už je to jak chce, je 
jasné, že oběma matadorům bude 
tentokrát fandit snad úplně každý...
 (mls)

KŮŇ NIKAS JE ZPÁTKY!
A do Velké pardubické jej 

povede opět žokej Stromský

Takto se Marek Stromský radoval po triumfu ve Velké pardubické. Zopakovat fan-
tastický úspěch, o který byli kůň i jezdec připraveni, však bude nesmírně těžké.   
 Foto: internet



Poněkud zvláštní situace nastala v létě 
u prostějovské III. třídy. Do okresního 
přeboru totiž postoupily suverénní 
Němčice nad Hanou, které doprovo-
dily o rok dříve sestupující Otaslavice, 
naopak z II. třídy vinou nepřihlášení 
kralického „béčka“ de facto nikdo ne-
padal. Soutěž ještě dobrovolně opustil 
Pivín „B“ a o postup z „pralesa“ neměl 
nikdo zájem, tudíž zůstal uvolněný 
trůn a navíc se opět snížil počet celků 
ze čtrnácti na dvanáct.
Před začátkem sezóny se tak zdál 
pravděpodobnější ten scénář, že na 
špici se bude pohybovat více týmů, 
mezi nimiž nebudou až takové ro-
zdíly. A to se také naplnilo. Před 
prvním hvizdem se očekávalo, že mezi 
nejlepšími se bude pohybovat tradiční 
trio čekatelů Ptení, Vícov, Tištín. 
Z nich byl nejvíce favorizován Tištín, 
jemuž dvakrát v řadě protekl postup 
mezi prsty, když se nejprve radovaly 
Kralice na Hané „B“ a pak Otaslav-
ice. To se ale nenaplnilo, výsledky se 
nedostavily a je z toho až páté místo 

s výraznou desetibodovou ztrátou 
na vedoucí post. Trochu překvapivě 
se naopak úplně nejvíce dařilo Ptení. 
Tomuto celku bezpochyby výrazně 
pomohl návrat zkušeného Tondy 
Hradila zpět na hřiště, jeho zkušenosti 
a přehled jsou neoddiskutovatelné. 
A projevil se také těžko definovatelný 
prvek, díky němuž dokázalo mužstvo 
otáčet zdánlivě ztracené zápasy, takže 
při střetnutích proti Tištínu i Bedihošti 
doslova uteklo hrobníkovi z lopaty.

Nejvýraznějším pozitivním překva-
pením je ale bezesporu Bedihošť. Tento 
soubor v posledních letech pravidelně 
bojoval o záchranu a po nevýrazných 
podzimech vše doháněl na jaře, jenže 
tentokrát bude druhá polovina sezóny 
nezvykle klidná. Z individualit na tom 
má největší zásluhu pravděpodobně 
Petr Bross. Na trávníku nezapře, že 

strávil dlouhé roky ve vyšších soutěžích, 
jeho patnáct branek o tom svědčí. Vždyť 
nastřílel téměř dvojnásobný počet gólů 
než druhý nejlepší kanonýr a shodou 
okolností jeho spoluhráč Tomáš Mirga. 
Právě Bedihošť tak nejvíce trápil de-
fenzivy soupeřů a odměnou mu je třetí 
místo a možnost zabojovat i o návrat do 
okresního přeboru.
Mezi vedoucí celky se totiž ještě 
vměstnal Vícov. Ten je na stejné pozici 

jako loni, byť tedy nedisponuje ani 
zdaleka takovým náskokem na další 
pronásledovatele. Na tomto týmu je 
sympatické, že na rozdíl od ostatních 
nezastírá touhu prodrat se zcela na 
čelo a otevřeně přiznává, že chce post-
oupit. V případě ostatních to navenek 
působí tak, že je sice výhry potěší, 
a pokud by to vyšlo, tak by byli ochotni 
jít výš, ale že jim vlastně stačí, jak to 
nyní je.

Do souboje o čelo ještě může výrazně 
promluvit Brodek u Konice, po velké 
postupové jízdě se chytil i ve „trojce“. 
Naopak ostatní už pravděpodobně 
mohou usilovat pouze o lepší 
střed tabulky. No a trio Čechy pod 
Kosířem, Dobromilice, Kladky se 
poperou o to, kdo bude celé pořadí 
uzavírat.

BEDIHOŠŤ Ještě během jarní čás-
ti uplynulého ročníku hájil barvy 
Lipové v jejím prvním ročníku po 
návratu do I.A třídy a pomohl jí do 
horní poloviny tabulky, v létě se však 
Petr Bross (na snímku) rozhodl k pře-
sunu do druhé nejnižší republikové 
soutěže. A ve III. třídě OFS Prostějov 
dvaatřicetiletý útočník září, coby ka-
pitán Bedihoště stihl za jedenáct zá-
pasů hned patnáct vstřelených branek 
a výrazně se tak podílel na tom, že ce-
lému mužstvu patří díky nejúdernější 
ofenzivě třetí pozice.

●● Zimu trávíte na třetím místě, 
může tedy panovat spokojenost?
„Zpočátku to vypadalo, že budeme hrát 
v deseti lidech, nakonec to ale dopadlo 
tak, že jsme na třetím místě a parta je 
vynikající, proto jsem také do Bedihoště 
šel. Myslím si, že podzim dopadl dobře, 
uvidíme, jak to bude pokračovat na jaře. 
Zatím můžeme být v klidu, nemusíme 
se nikam hnát, je to pět šest bodů na prv-
ního a nebál bych se hovořit ani o postu-
pu. Jsme ale nohama na zemi, budeme 
bojovat každý zápas a uvidíme, co se 
z toho vyvine.“
●● A hovoří se v kabině i o postupu?
„Zatím to ještě nepadlo, to mám možná 
jen já takové přání, protože dříve se v Be-
dihošti hrál okres, když jsem tu ještě teh-
dy byl. V kabině se o tom ale ještě vůbec 
nebavíme, to nikoho nenapadlo.“
●● Co bylo určujícím faktorem, že se 
podzim natolik vydařil?
„Myslím si, že parta. Parta se stmelila, 
kluci šli do sebe a tím, že jsem přišel já, 
tak se kluci zvedli i po psychické stránce. 
Fotbalově na tom nebyli špatně, ale psy-
chicky to někteří nezvládali. Takže když 
jsem přišel já, trošku zkušenější hráč, tak 
to bylo v pohodě a kluci plnili, co měli 
a co jsme si řekli v kabině.“

●● Nosil jste kapitánskou pásku, byla 
to pro vás novinka?
„V dřívějších klubech jsem ji nikdy ne-
měl, ale jelikož v Bedihošti končil Mar-
tin Musil, tak jsem to převzal já jako asi 
nejzkušenější hráč. Bavili jsme se o tom 
s trenérem a určil mě. Cítil jsem větší od-
povědnost, snažil jsem se stmelovat tým 
a hecovat je.“
●● Mimo jiné jste dal hned patnáct 
branek, můžete být tedy spokojen 
i sám se sebou?
„Samozřejmě tam těch branek mohlo 
padnout mnohem víc, ale jsem spoko-
jený. Není to jen o mně, je to o celém 
týmu. Kdybych neměl takové kluky 
kolem sebe, tak těch patnáct branek asi 
nedám.“
●● Bedihošť má nejsilnější útok ze 
všech, to jste tak ofenzivním muž-
stvem?
„Řekli jsme si, že chceme hrát hlavně 
dopředu, protože naše obrana je trošku 
horší. Chtěli jsme tedy předvádět útoč-
ný fotbal a zatím se to až na pár výjimek 
daří. Je to tím, jak jsme pojali herní styl, 
co nám trenér naordinoval. Zatím to 
funguje a uvidíme, co na jaře.“
●● Takže je to pro vás jako útočníka 
ideální?
„Přesně tak. Když budu mluvit na rovi-
nu, tak III. třída není až natolik kvalitní 
soutěží a obránci tolik nevědí, jak bránit. 
Třeba Ptení a Vícov mají kvalitní obrán-
ce, ale ani tak to není na takové úrovni, že 
by mi dovolili málo šancí.“
●● Ještě nedávno jste hrával I.A třídu 
za Lipovou, co vás přimělo přesunout 
se o tři patra níž?
„Pracovní povinnosti. Bohužel pracuji 
ve třísměnném provozu a s I.A třídou 
to bylo obtížné zvládat. Bavil jsem se 
s trenérem a řekl jsem mu, že dělám na 
tři směny a na rovinu jsem mu řekl, že 
když mám ranní, tak klidně mohu jezdit 

celý týden, při odpolední nemůžu a při 
noční půjdu jednou. Takže jsme se ne-
dohodli a rozhodl jsem se, že budu mít 
dobrou práci a půjdu hrát níž, kde budu 
mít klid a budu moci chodit jednou 
dvakrát týdně na trénink a odehraju si to 
v klidu. V Bedihošti mě to vždycky bavi-
lo, tak jsem šel tam.“
●● Neuvažoval jste i nad vyšší soutěží?
Samozřejmě. Dostal jsem nějaké nabíd-
ky, právě včera (v polovině minulého týdne 
– pozn. autora) mi z okresu přišla další, 
ale zatím jsem v Bedihošti a je ještě čas. 
Trénuji sám, protože naše příprava za-
čne trochu později, a uvažoval jsem nad 
tím, když jsem ve dvaceti letech hrál třetí 
čtvrtou ligu. S největší pravděpodobností 
zůstanu v Bedihošti, ten je pro mě stěžej-
ní. Ale dveře mám ještě otevřené, kdyby 
třeba přišel nějaký dobrý tým.“ (úsměv)
●● Nebyl to ale pro vás až příliš velký 
výkonnostní skok dolů?
„Právě že mě to bavilo. Měl jsem natré-
nované, mohl jsem být v klidu, hráči 
tam trochu jinak přemýšlí a brání, je to 
pro mě snazší. Vícov a Ptení mají silnější 
týmy, takže to nebylo tak jednoduché, 
ovšem jiné týmy jsou výrazně horší, kva-
litativně jinde.“
●●Jakými štacemi jste vlastně prošel?
„Jako dorostenec jsem hrál I.A třídu ve 
Štěpánově u Olomouce, pak si mě vy-
hlédla Holice, hrál jsem tam tři roky třetí 
nejvyšší dorosteneckou soutěž. Pak jsem 
se vrátil do Štěpánova do mužů, odehrál 
jsem tam dvě sezóny a šel jsem na vojnu, 
během níž jsem hrál v Lipníku divizi. 
Pak jsem se vrátil zpátky a šel jsem na rok 
do Bedihoště, kde jsem pomohl vykopat 
postup ze III. třídy do okresu. Pak to byl 
krajský přebor v Kralicích, Lipová a nyní 
Bedihošť.“
●● Pokud byste zůstal, věříte, že bu-
dete moci i na jaře prohánět jak Ptení, 
tak Vícov?

„Já si myslím, že určitě. Co mám infor-
mace od vedení, tak kádr by se měl troš-
ku posilovat do obrany, takže bychom 
měli být trochu silnější a ještě bojovat 
s Ptením a Vícovem.“
●● V minulosti jste rovněž trénoval 
mládež, pokračujete v tom i nyní?
„Ne. Měl jsem kratší štaci v Kralicích, 
ale jelikož jsem se tam nedohodl s ve-
dením, tak jsem skončil a netrénuji. 
Do budoucna bych určitě chtěl tréno-
vat mládežníky, ale uvidíme, jestli ně-
jaká nabídka přijde a co se naskytne. 
Mám ‚céčkovou‘ licenci a ‚béčko‘ už je 
docela náročné na přípravu i trénová-
ní. Chtěl bych trénovat, muselo by to 
být ale tady v Prostějově, abych nemu-
sel nikam dojíždět a hlavně bych na to 
nemohl být sám a museli bychom se 
střídat.“
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1. Vícov 5 5 0 0 16:5 15
2. Ptení 5 4 0 0 12:5 14
3. Bedihošť 5 3 0 0 20:11 13
4. Brodek u K. 6 3 0 2 12:5 12
5. Nezamyslice „B“ 7 3 0 3 11:14 11
6. Výšovice 6 2 0 2 19:13 10
7. Protivanov „B“ 6 3 0 3 24:9 9
8. Tištín 5 2 0 2 8:9 8
9. Dobromilice 5 2 0 3 13:8 7
10. Kostelec „B“ 5 2 0 3 9:11 6
11. Čechy p. K. 5 1 0 3 13:16 5
12. Kladky 6 0 0 4 6:15 4

TABULKA DOMA:
1. Ptení 6 5 0 1 14:9 14
2. Tištín 6 3 0 3 16:13 10
3. Vícov 6 3 0 3 9:8 10
4. Brodek u K. 5 3 0 2 16:9 9
5. Kostelec „B“ 6 2 0 4 11:9 9
6. Bedihošť 6 3 0 3 16:21 9
7. Protivanov „B“ 5 2 0 3 6:12 7
8. Výšovice 5 1 0 4 9:10 6
9. Čechy p. K. 6 2 0 4 6:17 5
10. Nezamyslice „B“ 4 1 0 3 4:15 4
11. Dobromilice 6 0 0 6 5:15 1
12. Kladky 5 0 0 5 9:25 0

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

15 – Petr Bross, 9 – Tomáš Mirga (oba Bedihošť), 8 – Hubert Burget (Brodek u Konice), 
7 – David Bosák (Tištín), Jaroslav Trnečka (Vícov), Radek Burget (Brodek u Konice), 6 
– Radomír Štěpánek (Vícov), 5 – Tomáš Křeček (Kladky), Jan Václavík (Dobromilice), 
Martin Wita (Čechy pod Kosířem), Tomáš Nevrla (Ptení).

Nejlepší støelciNejlepší støelci

III. tøídy OFS Prostìjov:III. tøídy OFS Prostìjov:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do
III. TØÍDY OFS PROSTÌJOVaneb

ÌJOV

KOMENTÁØ

Více než čtvrtina roku, konkrétně období od začátku srpna až do 
poloviny listopadu loňského roku, byla vyčleněna pro fotbalový 
podzim. Příznivé klimatické podmínky umožnily během víkendů 
a několika vložených střed odehrát prakticky všechna nap-
lánovaná střetnutí bez komplikací, událo se jen několik kontu-
mací či odkladů na konec zimní přestávky. Všichni zainteresovaní 
v tomto kolektivním sportu tak nyní prožívají přestávku, než se 
okresní, krajské i ještě vyšší soutěže opět rozjedou, byť už postupně 
nastává období tréninků. Tento čas tak mohou věnovat nejen 
zaslouženému odpočinku a přípravám na zbytek ročníku, nýbrž 
také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Nastala totiž ta pravá 
chvíle na podrobnější rozbor a připomenutí toho, co se v závěru 
léta a během podzimu na trávnících, od třetí ligy dospělých až po 
nejnižší okresní fotbalové soutěže, událo. Po úvodním ohlédnutí za 
vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme již stihli zmapovat cestu 
1. SK Prostějov Moravskoslezskou fotbalovou ligou a poté jsme 
přesunuli svou pozornost na soutěže Olomouckého kraje. V nich 
jsme jako první zabrousili do krajského přeboru, poté jsme ve dvou 
dílech nahlédli pod pokličku obou skupin I.A třídy, následně přišla 
na řadu „A“ i „B“ skupina I.B třídy. Nyní se naše exkurze dostala již 
na půdu okresních soutěží. Ve dvou vydáních jsme se věnovali 
průběhu II. třídy. Nyní po týdenní pauze servírujeme tabulky, 
pohled na střelecké účty, trenérské názory i tradiční náhled reda-
kce na lepší část III. třídy. Za týden se dostane na zbylé účastníky 
druhé nejvyšší okresní soutěže dospělých a poté již pozdvihneme 
oponu IV. třídy OFS Prostějov. A než odstartuje jarní část, stihneme 
i zrekapitulovat vystoupení dívek Kostelce na Hané a Mostkovic.

Dvoustranu připravil - texty: Jiří Možný; Foto: Zdeněk Vysloužil a archívy klubů; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

III. TØÍDA OFS
Mužstvo Z V R P S B

1. FC Ptení 11 10 0 1 26:14 28
2. TJ Sokol Vícov 11 8 0 3 25:13 25
3. Sokol Bedihošť 11 8 0 3 36:32 22
4. TJ Jiskra Brodek u Konice 11 7 0 4 28:14 21
5. TJ Sokol Tištín 11 6 0 5 24:22 18
6. SK Protivanov „B“ 11 5 0 6 30:21 16
7. FK Výšovice 11 5 0 6 28:23 16
8. TJ FC Kostelec na Hané „B“ 11 4 0 7 20:20 15
9. TJ Haná Nezamyslice „B“ 11 5 0 6 15:29 15

10. Čechy pod Kosířem 11 4 0 7 19:33 10
11. FC Dobromilice 11 2 0 9 18:23 8
12. TJ Sokol Kladky 11 2 0 9 15:40 4

Pøedsezónní tip
III. tøída OFS:

1. Tištín
2. Vícov
3. Ptení
4. Výšovice
5. Dobromilice
6. Brodek u Konice
7. Kladky
8. Bedihošť
9. Kostelec na Hané „B“
10. Protivanov „B“
11. Nezamyslice „B“
12. Èechy pod Kosíøem

TIP VEČERNÍKU

JSME JEDNA
RODINA

Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

StøelciStøelci
 regionálních regionálních

 zástupcù: zástupcù:

FC PTENÍ:
5 – Tomáš Nevrla, 4 – Oldřich Do-
spiva, Martin Hon, 3 – Jan Sekanina, 
Lukáš Holinka, 2 – Lubomír Jergl, 
1 – Jaromít Vyroubal, Martin Musil, 
Jiří Hrabal, Martin Horák, Vlastimil 
Šmída.

TJ SOKOL VÍCOV:
7 – Jaroslav Trnečka, 6 – Radomír 
Štěpánek, 3 – Tomáš Humpolíček, 
Jakub Bartlík, 2 – Jakub Rozsíval, 1 
– David Bartoš, Miroslav Ovčáček, 
Lukáš Dostál.

SOKOL BEDIHOŠŤ:
15 – Petr Bross, 9 – Tomáš Mirga, 
4 - Viliem Hangurbadžo, Michal 
Kučera, 2 – Martin Musil, 1 – David 
Fojtík, Jaroslav Hangurbadžo.

TJ JISKRA BRODEK U KONICE:
8 – Hubert Burget, 7 – Radek Bur-
get, 3 – Jan Adámek, Martin Vlček, 
2 – Pavel Hloušek, 1 – Jan Burget, 
Tomáš Grepl, Vincenc Hauer, Jiří 
Dostál, Miroslav Zapletal.

TJ SOKOL TIŠTÍN:
7 – David Bosák, 4 – Martin Brázda, 
Vlastimil Kyselák, 2 – Jan Štvrtecký, 
1 – Milan Sipěna, Ondřej Rehák, 
Pavel Hýsek, Josef Slavík, Jindřich 
Hanák, Jiří Koutský.

SK PROTIVANOV „B“:
6 – Ladislav Vaněk, 5 – Karel Nejed-
lý, 4 – Ondrej Milar, 3 – Vít Nejedlý, 
Daniel Nejedlý, Antonín Dvořák, 
2 – Patrik Musil, Zdeněk Pospíšil, 1 
– Tomáš Mudroch, Lukáš Svoboda.

FK VÝŠOVICE:
3 – Dominik Dostalík, Kristián 
Koukal, Zdeněk Fildán, Luděk Ol-
bert, Josef Dostál, 2 – Michal Obruč-
ník, Jiří Škop, Filip Okleštěk, Lukáš 
Ryšánek, 1 – Jan Křivinka, Michal 
Okleštěk, Martin Kozdas, Battseren 
Baterdene, Jakub Danko.

TJ FC KOSTELEC NA HANÉ „B“:
4 – Petr Merta, Jan Skalník, 1 – Ra-
dim Muzikant, Radek Doležel, Jan 
Vyskočil, Miroslav Parák, Jakub Lu-
kášek, Jakub Zatloukal, Adam Cho-
choláč, Jiří Drčka, Pavel Novotný, 
Martin Kastner, Aleš Móri.

TJ HANÁ NEZAMYSLICE „B“:
3 – Tomáš Mariánek, 2 – Zdeněk 
Moravec, Miroslav Lakomý, Miro-
slav Vévoda, 1 – Pavel Horák, Do-
minik Matoušek, Arnošt Matoušek, 
Jaroslav Ryška, Jan Wagner, Zdeněk 
Špička.

TJ SOKOL ÈECHY POD KOSÍØEM:
5 – Martin Wita, 4 – Jaroslav Ot-
ruba, 3 – Martin Žídek, 2 – Jaroslav 
Vyhlídal, 1 – Lukáš Kupka, David 
Sobotka, Marian Borsiczky, Jaroslav 
Pluskal, Michal Tichý.

FC DOBROMILICE:
5 – Jan Václavík, 3 – Jakub Špaček, 
2 – Ondřej Matoušek, Dominik Se-
lucký, Petr Šenkyřík, 1 – Rostislav 
Šoc, Adam Matoušek, Michal Ro-
chla.

TJ SOKOL KLADKY:
5 – Tomáš Křeček, 3 – Karel Řehoř, 
2 – Lukáš Rozman, 1 – Petr Zapletal, 
Zdeněk Poles, Jiří Žouželka, Květo-
slav Slavíček, Jan Kořenovský.

„Nebál bych se hovořit ani o postupu,“ užil si
první půlsezónu bedihošťský kanonýr Petr Bross

“Není to jen o mně,
je to o celém týmu.

Kdybych neměl
takové kluky kolem 

sebe, tak těch patnáct 
branek asi nedám.

BEDIHOŠŤ Ročník 2010/2011 byl 
tím posledním, v němž se fotbalisté 
bedihošťského Sokola těšili z účasti 
v nejvyšší mužské okresní soutěži. 
Od té doby pravidelně nastupují 
pouze o patro níž a v posledních sezó-
nách se i tady museli obávat o udrže-
ní, tentokrát však prožívají mnohem 
vydařenější období. A to až natolik 
dobré, že po jedenácti kolech ztrácejí 
jen šest bodů na lídra a tři body na po-
tenciálně rovněž postupovou druhou 
příčku.
„Myslím si, že při pohledu na soutěž 
a naše momentální možnosti může-
me být maximálně spokojeni. Před 
námi jsou jen dva týmy, které sice byly 
o něco lepší, ale moc nás nepřehrávaly. 
Naše umístění je tak zasloužené a je to 
úspěch,“ radoval se z průběžné bronzové 
příčky trenér Bedihoště Pavel Neoral.
Hlavní pro něj je, že se zbylá střetnutí 
mohou odehrát v poklidu a bez zby-
tečného stresu, dosavadní bilance osmi 
výher, jen dvou porážek a celkem dvaa-
dvaceti bodů totiž vybízí k optimismu.

„Problémy jsou sice všude a skončila 
doba, kdy bylo osmnáct hráčů a trenér 
měl z čeho vybírat, takže rozhoduje 
momentální situace, jak se to podaří po-
skládat. Projevilo se to ale i na psychice 
a úspěch je blíž,“ sdělil s potěšením.
A v této souvislosti vyzdvihl letní posilu 
Petra Brosse, s patnácti zásahy jasně nej-
lepšího střelce tohoto ročníku. „Hrál tady 
již dříve a podařil se nám ‚návrat ztracené-
ho syna'. Ohromně zvedl naši ofenzivní 
činnost, začali jsme dávat góly a najednou 
se nám daří. Doufáme, že se nám ho po-
daří udržet i pro jarní období, je totiž o něj 
zájem i jinde. Umí dávat góly, a kde jinde 
seženete hráče takového typu?“ přemítal 
Neoral a dodal: „Když se daří, tak se daří 
a hned se vám líp hraje. Jenže je to jedna 
z nejnižších soutěží v republice, nikdo tu 
nemá profismlouvu, všichni chodí do 
práce a každý tým má horší obranu než 
útok. Máte-li tedy takového hráče jako 
Petra, tak se vám hraje líp a dáváte i více 
než tři branky na zápas.“
V některých případech ale i on sám byl 
rád i za jedenáct schopných zdravých 

jedinců, kteří se na hřišti sešli v jeden 
okamžik, na okresní přebor tak i s při-
hlédnutím k porážkám ve Vícově i Ptení 
moc nepomýšlí. „Jsme realisté a o prv-
ním místě jsme se nebavili. Pokud dvo-
jice před námi vynaloží veškeré úsilí, tak 
postoupí. My o to neusilujeme, ale kdy-
by se to sportovní cestou naskytlo, tak je 
to jiná věc,“ vyjádřil se opatrně.
Prioritou je ale bavit se fotbalem, zejména 
při možnostech, jaké skýtá tamější záze-
mí. „Díky starostovi obce máme velmi 
dobré podmínky. Kvalitní travnaté hřiště, 
umělku s osvětlením u školy, tělocvičnu 
a kurty, nové šatny,“ sdělil s tím, že on sám 
výrazné pohyby v mužstvu neočekává.
Hráči se zatím stejně jako po celý rok 
scházejí jednou týdně, v pátek od 18 
hodin bývají přítomni i hráči z jiných 
oddílů. „Je to tady vyhlášené a scházejí 
se rovněž naši kmenoví hráči, kteří na-
stupují jinde, nebo kamarádi odjinud. 
V sezóně trénujeme také v úterý a dříve 
se pořádalo i soustředění, to ale jelo třeba 
dvacet hráčů, upozornil Pavel Neoral na 
odlišnou situaci od té aktuální.

Bedihošť je spokojená s tím, kde je

V obci s lehce více než tisíci obyvateli může vládnout radost a veselí, Sokolu Bedihošť totiž náleží třetí pozice.

PTENÍ Nejúspěšnějším celkem první 
poloviny aktuálního ročníku III. třídy 
se stalo Ptení. Tým vedený Romanem 
Minxem nebodoval v jediném utkání 
do doby, kdy v polovině září utrpěl de-
bakl 0:4 ve Výšovicích, zbylých deset 
střetnutí ovšem zvládl vítězně a od-
měnou mu vedle osmadvaceti bodů 
je rovněž přezimování na čele tabulky.
„Spokojenost panuje po všech strán-
kách. Nepočítali jsme s tím, že bu-
deme takto vysoko, spíše jsme se 
po odchodu Pivína 'B' a Mostkovic 
'B' obávali, že budeme bojovat spíše 
o záchranu. Souhrou náhod jsme se ale 
nakonec ocitli v čele,“ nezastíral Minx pří-
jemné překvapení.
Základem byl vydařený vstup do soutěže, 
když se Ptení podařilo v úvodních kolech 
naplno bodovat v Kladkách, doma proti 
Čechám pod Kosířem a v Dobromilicích 
s kosteleckou rezervou.
„Tímto jsme se nastartovali a navíc jsme 
těžili i z toho, že máme roky neměnný 
kádr, který nedávno doplnil pouze Do-
spiva z Plumlova. Navíc jsme měli přízni-
vý los, kdy s námi Bedihošť, Tištín i Vícov 
hráli doma, a hodně zápasů se nám poda-
řilo rozhodnout v poslední minutě,“ těšilo 
trenéra a předsedu oddílu.
Na poslední chvíli se přitom musel 
obejít bez stopera Petra Kankov-
ského, který zamířil hostovat do 
Vrchoslavic. Velkým přínosem na-
opak byl návrat Antonína Hradila 
zpět do brány, jenž se tak po půl roce 
rozhodl pokračovat v kariéře. No 
a na tréninky konané každý pátek se 
v průměru scházelo dvanáct hráčů, což 

se projevilo i na dalších vydařených 
výsledcích.
„Nevyšlo nám jen utkání ve Výšovicích, 
tam jsme přijeli bez pěti hráčů základní 
sestavy. Naopak třeba v Bedihošti jsme 
brzy prohrávali, ale brankami v osma-
osmdesáté a dvaadevadesáté minutě 
jsme dokázali otočit na 3:2. Stejně tak 
s Tištínem jsme prohrávali o dvě branky, 
ale v posledních patnácti minutách jsme 
dokázali otočit na 3:2. To ve Ptení nepa-
matuji,“ vypíchl zkušený funkcionář.
Hodně specifický byl také zápas 
v Brodku u Konice. V duelu devátého 
kola totiž hosté hráli od devětadvacáté 
minutě přesilovku, nakonec však byli rádi 
i za dva body. „Dvě třetiny zápasu jsme 
hráli přesilovku, ale kvůli enormnímu 
tlaku jsme nebyli schopni nic proměnit. 
V závěru byl vyloučen i Tonda Hradil 

a domácí kopali penaltu, tu však náš ná-
hradní gólman Martin Hon vyrazil a po-
radil si i s dorážkami. Jednu chytil i v roz-
střelu a nakonec právě on dal tu vítěznou,“ 
popisoval Minx.
Zimní přípravu oficiálně zahájí mužstvo 
na počátku března, již nyní se ale hráči 
scházejí dvakrát týdně na fotbálky v tělo-
cvičně. Z lavičky už však hráče nepovede 
Roman Minx, ten se totiž začíná naplno 
věnovat obnově mládeže. Roli chytají-
cího trenéra tak znovu obsadí Antonín 
Hradil, jemuž budou pomáhat hráči To-
máš Nevrla s Jaromírem Vyroubalem.
„Časově nejde stíhat oboje, budu tam už 
jen při zápasech jako dozor. Nicméně ve 
škole vznikl fotbalový kroužek, kde kaž-
dou únorovou sobotu pořádáme nábor. 
Máme náznaky, že by se mohlo zapojit 
až dvacet dětí od šesti do desíti let, to 

je až překvapivě vysoké číslo. Je tu tedy 
možnost, že bychom mohli přihlásit až 
dvě přípravky, zatímco posledních pět let 
jsme mládež neměli,“ raduje se Minx.
Členové „A“-mužstva se ještě mimo jiné 
mohou těšit na čtyřdenní soustředění 
v Jeseníkách, které se uskuteční dva týdny 
před začátkem sezony. Cílem pro zbytek 
sezony je umístit se do třetího místa.
„Kdyby se nám to podařilo vyhrát, tak 
bychom se přihlásili výš a postoupili, není 
to ale priorita. Nemáme snahu posilovat, 
naším přáním je především stabilizovat 
to na našich odchovancích,“ upozornil 
Roman Minx, jenž také poděkoval obec-
nímu úřadu za finanční podporu i fanouš-
kům za trvající přízeň jak při domácích, 
tak venkovních zápasech. A diváci se mo-
hou těšit na úpravy ve svém sektoru i na 
další překvapení.

Ptení překvapilo na podzim i samo sebe
VÍCOV Stejně jako před rokem, 
tak i nyní tráví hráči Sokola Vícov 
zimní pauzu na druhém místě III. 
třídy. Zatímco v prvním případě 
naháněli vedoucí Němčice a pano-
vala v jejich táboře spokojenost, 
tentokrát se žádné veselí nekoná. 
Ambice byly vyšší a nejbližších 
jedenáct zápasů poslouží k tomu, 
aby se podařilo vysněnou první 
příčku ubojovat.
„Optimální to určitě není a spokojeni 
nejsme. Čekal jsem, že budeme mít 
o pět šest bodů víc,“ přiznal lodivod 
Karel Vlach. A nejvíce ho v tomto 
směru mrzely penaltová porážka ve 
Ptení a debakl 0:3 v Nezamyslicích. 
„Ve Ptení jsme byli lepší, ale nedali 
jsme branky, na Hané to z naší strany 
bylo velice nezodpovědné. Celkově 
je to tak trochu za očekáváním, ale 
velká motivace začít poctivě hned od 
začátku,“ přemítal.
Cíl je totiž jasný – bodovat natolik 
pravidelně, aby se podařilo Ptení 
předehnat a skončit na prvním místě. 
To by znamenalo poprvé od sezóny 
2005/2006 účast v okresním pře-
boru. „Kádr na to máme dostatečně 
zkušený, takže chceme postoupit. 
Máme tam starší i mladší kluky 
a skladba je optimální. Pouze nám 
kvůli práci skončil útočník David 
Bartoš, naopak ale přišel kvalitní zá-
ložník Tomáš Švejdík,“ představil 
přání i aktuální hráčskou situaci.
Odpovídá tomu i úsilí. Přípravu za-
hájilo mužstvo již v polovině ledna, 
tým se schází dvakrát týdně v hale 

v Čechách pod Kosířem a v neděli na 
vícovské umělé trávě. Vyvrcholení 
pak v březnu obstarají zimní soustře-
dění v Jaroměřicích a dva přáteláky. 
Jedním soupeřem bude čechovický 
dorost, druhý je zatím v jednání.
„Prvních devět kol nám vyšlo velice 
dobře. Vyhráli jsme vše kromě duelu 
v Kostelci, kde jsme také rychle ved-
li a měli jsme i další gólovky. Mohli 
jsme je zlomit, ale umřeli jsme na 
produktivitu,“ ohlížel se za přede-
šlým obdobím, které pak pokazilo 
výše zmíněné dvojutkání na přelomu 
října a listopadu.

Za neúspěchy neviděl ani tak pře-
dešlé uspokojení jako spíše dílčí vý-
padky. A ty na jaře nechce opakovat, 
výstrahou je loňská druhá polovina 
sezóny, kdy byl Vícov doslova tragic-
ký a jedenáct kol mu přineslo titěr-
ných osm bodů.
„Chceme se toho vyvarovat a vě-
řím, že jsme se poučili a půjdeme si 
za svým. Povedlo se klukům dostat 
do hlavy naši hru, jsou fotbalověj-
ší, i když nedávají tolik gólů. Dařilo 
se nám neinkasovat hloupé branky 
a vyhrávat o gól, čímž jsme sbírali dů-
ležité tři body,“ hodnotil.

Výsledkově nejvydařenější byly zápasy 
6:3 nad Bedihoštěm, 4:1 nad Proti-
vanovem „B“ a 4:2 nad Výšovicemi, 
hned šestkrát nasázeli vícovští alespoň 
tři branky. A při pohledu na současnou 
tabulku se zdá, že jejich jedinými kon-
kurenty by měly být vedoucí Ptení, třetí 
Bedihošť a čtvrtý Brodek u Konice
„Očekávám, že do bitvy o postup už 
nikdo další nezasáhne. Ptení máme 
hned ve druhém kole doma a musí-
me se na ně dobře připravit. Soupeři 
musí mít strach z nás a ne my z nich,“ 
říká odhodlaně trenér Sokola Vícov 
Karel Vlach.

Vícov vyhlásil útok na okresní přebor

BRODEK U KONICE Nový 
kouč Vladislav Frňka se v létě 
ujal mužstva v Brodku u Konice 
a tamější Jiskru dovedl po slabším 
rozjezdu až na současnou čtvrtou 
pozici. A pohled na tabulku 
nasvědčuje, že je možnost i dalšího 
posunu, na třetí místo totiž současný 
kádr ztrácí pouze jeden bod a na 
druhou pozici jen body čtyři.
„V první řadě je potřeba říct, že jsem 
do Brodku šel proto, že hráči ne-
znali mě a já je, jinak bych to nevzal. 
Musí mezi námi existovat odstup. 
Navíc jsem tréninky postavil na 
disciplíně, disciplíně a disciplíně. Tu 
se nám daří dodržovat,“ je spokojen 

již čtyřiašedesátiletý trenér s tím, jaká 
pravidla se podařilo nastavit.
Samotný úvod mu však radost ještě 
nedělal, to Brodek prohrál doma 
s Bedihoští 1:2, v Tištíně 3:2 a Proti-
vanov doma zdolal 3:2 až na penalty. 
„Dvě tři kola trvalo, než si to sedlo, 
chvíli probíhalo seznamování. Hráči 
byli zvyklí na něco jiného a já se ro-
zhodl to trochu přeskládat a pozměnit 
přípravu. Nikdo nebyl vyloženě lepší 
než my, roli sehrálo také štěstí či 
zranění,“ poukázal.
K dispozici měl kádr přibližně čtrnáct 
patnáct jmen, mezi nimiž vyzdvihl 
posily z Lipové, tedy Tomáše Bartáka 
a Radka Burgeta i brankáře Radovana 

Vičara. „Mají zkušenosti z vyšších 
soutěží a ostatní k nim vzhlížejí a snaží 
se jim vyrovnat. Dále jsem tu měl 
ještě tři dorostence – dva patnácti-
leté a jednoho šestnáctiletého kluka. 
V rámci možností jsem jim dával de-
set dvacet minut prostoru, potřebují 
totiž důvěru, aby se mohli odvděčit 
výkony,“ zmínil.
Po zbytek ročníku ovšem musí 
pravděpodobně oželet pomoc stop-
era Davida Mrňky, vinou zdraví je 
ohrožena i účast Huberta Burgeta. 
„V hledáčku mám dva hráče a pracu-
jeme na náhradě, věřím ale, že Hubert 
se dá zdravotně dohromady. Stejně tak 
se k nám možná vrátí i Radim Žondra, 

jenž hostuje v Horním Štěpánově,“ 
nastínil Frňka předpokládané zásahy 
do mužstva.
Při vedení mužstva se snaží využít své 
někdejší hráčské zkušenosti i poznatky 
z dřívějších angažmá, tím základním 
pravidlem ale zůstává kázeň. „Je to jiné 
než ve městě, ale boty fotbalistu nedělají, 
my jsme hráli v kopačkách za pár ko-
run. Hlavní je parta a plnění úkolů, 
sám jsem v šatně jen jednou zvýšil hlas. 
Rozčilování mám už za sebou, stejně to 
nic nezmění,“ pousmál se.
Základem je pro něj tedy poctivý přístup, 
od něj se vše odvíjí. „Důležité také je, že 
se nezapojujeme do debat a dostali jsme 
jen červenou za podkopnutí. Hráči se 

těší na tréninky a chtějí fotbalem bavit 
sebe i diváky. Vždy se snažím vymyslet 
něco jiného, aby jim tréninky něco daly 
a chodili z nich unaveni,“ vypíchl.
Pro jarní část by si přál posunout se ještě 
o kousek výš, žádné tabulkové mety ale 
vytyčeny nejsou. „Dostal jsem za úkol 
stabilizovat mužstvo ve III. třídě a do-
dat jim nový impulz. Hráči mají na víc, 
jenže přes noc se dějí pouze zázraky a ty 
také jen občas. Chceme ale znepříjemnit 
život těm, co jsou v tabulce před námi, 
protože do Brodku se pro body nejezdí 
a jezdit nebude. Chtěli bychom tedy 
promluvit do dění v horní polovině 
tabulky, stát se může cokoliv,“ těší se 
Vladislav Frňka na zbylou část ročníku.

Brodek u Konice od léta řídí pevná ruka

Zeštíhlená „trojka“ slibuje ještě velké drama

Souboj dvou zatím nejlepších týmů soutěže musely rozhodnout pokutové kopy, i díky 
nim je na čele Ptení (v červeném).

Titul podzimního půlmistra náleží ve III. třídě OFS Prostějov fotbalistům FC Ptení.

Společný cílem celého mančaftu i vedení TJ Sokol Vícov je vybojovat po deseti letech návrat zpět do II. třídy.



●● Co říkáte na rozhodující pohá-
rové střetnutí, v němž Prostějov zví-
tězil nad Ostravou 3:0, ale průběh 
zdaleka nebyl tak jednoznačný?
„Asi každý viděl, že bylo hodně o po-
dání Ostravy a naší přihrávce. Tolik 
es jsme v utkání domácí soutěže snad 
ještě nikdy nedostaly! Na příjmu tam 
bylo z naší strany opravdu moc chyb. 
Soupeřky prostě šly do servisu na 
maximum s tím, že buď jej dají 
strašně dobře, nebo zkazí. Ne-
měly co ztratit, riskovaly a dva 
sety jim to hodně vycházelo. 
Od toho se odvíjelo všechno 
další. Připadalo mi to i tako-
vé nervózní, ale tři nula je tři 
nula.“ (úsměv)
●● Dá se říct, že šlo o nejtěžší 
vítězství v sezóně?
„To bych úplně netvrdila, proto-
že jsme v české lize už ztratily ně-
jaký ten set a některé zápasy byly 
taky dost vyrovnané, právě Ostrava 
nás dokonce jednou porazila 
3:2. Rozhodně bych však řekla, 
že na to, jak jsme hrály špatně, 
je konečný výsledek super.“
●● Prostějov získal národní 
pohár podeváté za sebou. Co 
to znamená?
„Pro mě osobně jde o třetí po-
hárovou trofej v řadě, ale ta série 
devíti je opravdu vynikající. Prostějov 
vlastně dokázal tuhle soutěž vyhrát 
od začátku své novodobé existence 
pokaždé, co ji absolvoval, což je úcty-
hodné. Zvlášť když finále Českého 
poháru vždy rozhoduje jediné utkání 
a tím těžší určitě je to zvládnout.“
●● Jaké jsou vaše pocity z osobního 
zlatého hattricku?
„Po pravdě mám pocity trochu smíše-
né, protože mi tentokrát vůbec nešel 
příjem a týmu jsem na přihrávce moc 

nepomáhala. Aspoň jsem se to snažila 
dohnat obranou v poli i mezihrou tak, 
abych k něčemu na tom hřišti byla.“ 
(smích)
●● Byla největší zbraní VK Agel ku-
bánská univerzálka Vargas?
„Melissa byla neuvěřitelná! Zahrála 
opravdu vynikajícím způsobem, dávala 
až neskutečné míče a jednoznačně nás 
držela. Když se ostatním tolik nedařilo, 
ona táhla v podstatě celý mančaft jak 
servisem, tak útokem. Ostrava ji až na 
výjimky nedokázala ubránit, jeden a půl 
setu patřilo převážně jí. Až potom jsme 
se víc přidaly my ostatní, takže závěr 
střetnutí proběhl jasněji.“
●● Zkoušíte na trénincích vybírat 
její dělovky? A bolí to?
„Pochopitelně to zkoušíme a samozřej-
mě to bolí. (úsměv) Ona má totiž ránu 
v podstatě jako chlap, do každého baló-
nu jde naplno a když to pořádně trefí, je 
to fakt bomba!“

●● Zdálo se mi, jakoby na ce-
lém družstvu od začátku ležela 
tíha okamžiku z nutnosti uspět. 
Souhlasíte?
„Jak už jsem řekla, nervozita tam asi 
skutečně byla. Věděly jsme, že prostě 
musíme, a pokud rozhoduje jediný 
zápas místo série na tři vítězství, je 
nebezpečí selhání mnohem větší. 
Soupeř může mít extrémně dobrý 
den, nám to zrovna nemusí jít a pak 
je možné cokoliv. Tentokrát od toho 
asi nebylo tak daleko...“

●● Klíčová patrně byla otočená kon-
covka úvodní sady. Co rozhodovalo?
„Melissa. (smích) K tomu není co jiné-
ho dodat, ona totiž rozhodla všechny 
rozhodující momenty celé bitvy.“
●● Nepřekvapila vás Ostrava skvě-
lým výkonem, třeba v porovnání 
s minulým vzájemným soubojem 
v extralize neporovnatelně lepším?
„Vůbec nepřekvapila, naopak jsme něco 
takového očekávaly. Oni mají normál-
ně dobrý servis, a když ho přiriskují 
a vychází jim, je to nebezpečná zbraň. 
Celkově dokážou hrát hodně kvalit-
ní volejbal, ale když se dostanou pod 
větší tlak, samozřejmě taky chybují. 
A ještě mají výkyvy. Určitě jim však 

vyhovuje hrát proti papírově silněj-
šímu celku, kdy není co ztratit, 

než aby sami plnili roli favorita. 
Každopádně v tomhle finále 
Ostrava naplno ukázala, že 
do něj nepostoupila vůbec 
náhodou.“
●● Je takto vydřené vítěz-

ství cennější, než kdybyste 
triumfovaly úplně hladce?

„Svým způsobem ano a přesně 
to jsem holkám říkala, jakmile 

utkání skončilo. Například před 
rokem jsme pohárové finále vyhrály 
úplně v pohodě a ta následná radost 
nebyla tak veliká ani spontánní. Ten-

tokrát jsme musely opravdu tvrdě 
bojovat, protivník nám nedal nic 

zadarmo. Přesto se povedlo 
vyhrát bez ztráty setu po 

ne moc dobrém výkonu, 
tím víc si teď můžeme 
trofej užít.“

●● Budou velké oslavy?
„Oslavit to určitě zkusíme, i když máme 
zítra trénink. Já si myslím, že když při-
jdeme trochu unavené, tak to snad tolik 
vadit nebude.“ (směje se)
●● Jaké dojmy máte z dosavadního 
průběhu letošní sezóny?
„Rovněž takové smíšené. Champions 
League dopadla tak, jak dopadla hlavně 
kvůli tomu vražednému losu. Sice jsme 
odehrály jeden výborný zápas a některé 
další částečně povedené, ale přesto jsme 
nikam nepostoupily, což se bohužel dalo 
dopředu čekat. Naopak v českých soutě-
žích kromě úvodního klopýtnutí v Ost-
ravě nemáme zatím vážnějšího soupeře, 
o čemž svědčí, že přes několik horších 

výkonů jsme jen výjimečně ztratily jeden 
set. Celkově tenhle ročník dosud probí-
há asi tak, jak se předpokládalo.“
●● A vy osobně se po herní stránce 
cítíte jak?
„Ze začátku jsem hrála špatně, když na 
mě nějakou dobu ležela hrozně streso-
vá situace z reprezentace, kterou jsem si 
bohužel s sebou přinesla do Prostějova. 
Určitou dobu jsem se z toho postupně 
dostávala a pár utkání nebylo z mé stra-
ny vůbec dobrých. Naštěstí mi holky 
z týmu i všichni lidi z klubu moc po-
mohli se zase vzpamatovat. Poslední 
dobou jsem už znovu v pohodě, stejně 
jako celý náš mančaft. Ten kompliko-
vaný dnešek snad zůstane až do konce 
sezóny výjimkou.“
●● Loni v létě jste se rozmýšlela, jest-
li nedát přednost rodině a neopustit 
VK AGEL. Nelitujete toho, že jste 
zůstala?

„To vůbec ne! Jednak si za svými 
rozhodnutími stojím a navíc mož-
nost dál působit v suverénně nej-
lepším českém oddílu je nejen čest, 
ale i potěšení. Celé tři roky, co jsem 
v Prostějově, máme bez ohledu na 
průběžné změny v kádru vynikající 
partu, s holkama opravdu táhneme 
za jeden provaz a jakmile se sehraje-
me, dokážeme předvádět fakt špič-
kový mezinárodní volejbal. Tudíž 
zůstat tady ani nemohla být chyba, 
naopak jsem za to moc ráda.“
●● A jak vidíte budoucnost?
„Tu bych zatím vůbec neřešila, je to 
ještě předčasné. Pochopitelně něja-
kou představu už mám, ale roli hraje 

spousta různých okolností a teprve se 
uvidí, co přijde. Teď je důležité se plně 
soustředit na zbytek sezóny, abychom 
za dva měsíce zvedly nad hlavu další 
trofej po spolehlivém získání mistrov-
ského titulu.“
●● Na závěr z trochu jiného soudku. 
Co říkáte na jmenování Alexandera 
Waibla novým trenérem národního 
výběru žen ČR?
„Osobně ho znám z Německa, kde 
jsem tři roky hrávala bundesligu, navíc 
je to manžel naší blokařky. Už jsme si 
s novým koučem dokonce i psali ese-
mesky, takže jsme v kontaktu. Podle mě 
jde o dobrou volbu, je to kvalitní trenér 
a umí anglicky, což je taky důležité. Asi 
není ideální všechno řešit přes tlumoč-
níka. Navíc asistenta bude dělat ostrav-
ský Zdeněk Pommer, kterého rovněž 
dobře znám, takže určitě není na co si 
stěžovat.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
JULIE KOVÁŘOVÁ

✓ narodila se 14. září 1987 v Českých Budě-
jovicích
✓ s volejbalem začínala jako malá v oddílu 
Slavia PF České Budějovice, odkud v roce 
2003 přestoupila do Slavie Praha, kde nasko-
čila do extraligy žen
✓ v létě 2008 zamířila do Králova Pole Brno, 

tři sezóny (2010 až 2013) následně strávila v německé bundeslize v bar-
vách Aurubisu Hamburk a nyní kroutí třetí ročník ve VK AGEL Prostějov
od roku 2009 je členkou ženské reprezentace České republiky, s níž vyhrála 
Evropskou ligu 2012 (navíc vyhlášena nejlepším liberem celé soutěže) a zú-
častnila se dvou Mistrovství Evropy (osmá 2011, dvanáctá 2015)
* na klubové scéně jsou jejími největšími úspěchy dva extraligové tituly a tři 
České poháry s Prostějovem
zajímavost: je vdaná za bývalého špičkového volejbalistu Petra Kováře, 
za svobodna nosila příjmení Jášová

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

MarekMarek
SONNEVENDSONNEVEND

„Nějakou představu o budoucnosti 
už mám, ale roli hraje spousta různých 

okolností a teprve se uvidí, co přijde...“

OLOMOUC, PROSTĚJOV Když 
před dvěma a půl lety přicházela do 
Prostějova ještě pod svým dívčím 
příjmením Julie Jášová, měla hlav-
ně jedno přání: získat trofej, která 
jí do té doby chyběla. Momentálně 
už má na kontě pěknou sbírku. Dva 
extraligové tituly, čerstvě tři České 
poháry. „Ale tohle finále bylo fakt 
dřina,“ uznala fanoušky oblíbená 
Julča, která se během svého hanác-
kého angažmá vdala a nyní je tedy 
Kovářová. S oporou Agelek na li-
beru si Večerník po olomouckém 
vyvrcholení Českého poháru žen 
2015/2016 povídal zdaleka nejen 
o tomto duelu...

JULIE KOVÁŘOVÁ: „ZACHRÁNILA NÁS MELISSA!“
Volejbalistku VK AGEL potěšila další získaná trofej a vůbec nelituje, že v Prostějově zůstala

dující pohá-
rostějov zví-
ale průběh 
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trochu smímíšeše--
vůbec nešešelel 

řihrávcee momocc

servisem, tak útokem. Ostrava ji až na 
výjimky nedokázala ubránit, jeden a půl 
setu patřilo převážně jí. Až potom jsme 
se víc přidaly my ostatní, takže závěr 
střetnutí proběhl jasněji.“
●● Zkoušíte na trénincích vybírat 
její dělovky? A bolí to?
„Pochopitelně to zkoušíme a samozřej-
mě to bolí. (úsměv) Ona má totiž ránu 
v podstatě jako chlap, do každého baló-
nu jde naplno a když to pořádně trefí, je 
to fakt bomba!“

je možné cokoliv. Tentokrát od toho 
asi nebylo tak daleko...“

ně dobrý servis, a když ho přiriskují 
a vychází jim, je to nebezpečná zbraň. 
Celkově dokážou hrát hodně kvalit-
ní volejbal, ale když se dostanou pod 
větší tlak, samozřejmě taky chybují. 
A ještě mají výkyvy. Určitě jim však 

vyhovuje hrát proti papírově silněj-
šímu celku, kdy není co ztratit, 

než aby sami plnili roli favorita. 
Každopádně v tomhle finále 
Ostrava naplno ukázala, že 
do něj nepostoupila vůbec 
náhodou.“
●● Je takto vydřené vítěz-

ství cennější, než kdybyste 
triumfovaly úplně hladce?

„Svým způsobem ano a přesně 
to jsem holkám říkala, jakmile 
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Foto: Zdeněk Vysloužil
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DRUHÝ DÍL SPECIÁLU DRUHÝ DÍL SPECIÁLU 
FIRMY V OLOMOUCKÉMFIRMY V OLOMOUCKÉM
KRAJI VYJDEKRAJI VYJDE

4. DUBNA 2016!!!4. DUBNA 2016!!!

CHCETE SECHCETE SE
PREZENTOVAT?PREZENTOVAT?
OZVĚTE SE NÁM SAMI OZVĚTE SE NÁM SAMI 

na kontaktechna kontaktech

obchodního odděleníobchodního oddělení

A ZÍSKÁTE SLEVUA ZÍSKÁTE SLEVU
25 PROCENT!25 PROCENT!

NABÍDKA PLATÍ
DO 20. BØEZNA!!!



PROSTĚJOV Role se obrátily! 
Souboj fotbalové zkušenosti s dra-
vým mládím končí zpravidla příz-
nivým výsledkem pro ostřílenější 
harcovníky. Sobotní přípravný 
duel mezi „átřídním“ Plumlovem 
a výběrem U19 prostějovského 
eskáčka však probíhal zcela jinak. 
Mladíci si na umělce SCM otevřeli 
střelnici a Plumlovanům nasázeli 
rekordních sedm branek!

Rychlost, kombinace a důraz. To 
byly trumfy, se kterými vyruko-
vali svěřenci Radima Weissera 
na plumlovské matadory. Herní 
převahu mladíků korunoval po 
čtvrthodině mládežnický reprezen-
tant David Píchal, jenž se do poloča-
su trefil ještě jednou. Mezitím vsítil 
gól i Adam Sedlák a devatenáctky 
vedly po půli tříbrankovým rozdí-
lem.  Po změně stran se stále více 
projevovala lepší fyzická kondice 
dorostenců, kteří přidávali další tre-
fy. Hattrick završil David Píchal, 
dvakrát nachytal Moravce ze střed-
ní vzdálenosti ‚Miki‘ Prokop a svůj 
druhý zápasový gól oslavil i Adam 
Sedlák - 7:0.
„Z pracovních nebo zdravotních dů-
vodů nám chybělo pět lidí, shodou 

okolností hned tři střední záložníci. 
Museli jsme tak improvizovat v ro-
zestavení a moc to nevyšlo. Dostali 
jsme sedm branek, z toho čtyři po 
střelách za velkým vápnem. Nebyli 
jsme si schopní na útočné půlce nic 
vytvořit, bylo to dáno těmi absence-
mi. Naše hra nebyla dobrá. Ukázalo 
nám to pár věcí, hlavně to, kde ne-
může někdo hrát. Byl to spíše kon-
diční trénink,“ hodnotil plumlovský 
trenér Petr Kiška. 
„Pracujeme hlavně na obranné fázi, 
věnujeme se hře v bloku. Přes vyso-
kou výhru, myslím, že je pořád na 

čem vylepšovat i v útoku. Některé 
akce se nám dařily sehrát na jeden 
dotek i se zakončením. Kondičně 
jsme soupeře zhruba po hodině jas-
ně přehrávali. Přidali jsme i krásné 
branky ze střední vzdálenosti. Mys-
lím, že to bylo z obou stran aktivní 
utkání, a tak by to mělo v přípravě 
být,“ komentoval vydařený part Ra-
dim Weisser, lodivod U19. 
Plumlovští se v dalším přípravá-
ku utkají s Určicemi. Hrát se bude 
v sobotu 5. března na SCM od 
16:00 hodin. Devatenáctka na-
stoupí na stejném hřišti ve stejný 
den od 10:00 hodin proti Líšni. 
 Statistiky z utkání
 najdete na straně 23
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Kralice mají gólmana!
Kralice na Hané (zv) - Hledání 
u konce! Jen týden trvalo kralickým 
shánění brankářské jedničky pro 
jarní část. Poté, co nenašli společnou 
řeč s Davidem Krejčím, si trenér Ivo 
Gottwald vyhlédl Ondřeje Kostelku 
z Vyškova. Tedy gólmana, jenž na 
podzim hájil svatyni arcirivala z Ur-
čic! „S Kostelkou jsme domluveni, 
na jaře bude u nás,“ potvrdil Večerní-
ku Gottwald. 

Protivanov zdolal 
Koøenec

Protivanov (jim) – První utkání to-
hoto kalendářního roku se fotbalistům 
Protivanova vydařilo. Účastník „B“ sku-
piny I.B třídy poměřil síly s Kořencem 
a připsal si vítězství 3:2. „Zatím není 
moc co hodnotit, byli jsme poprvé 
venku, abychom si osahali velké hřiště. 
Dosud jsme totiž byli stále jen v tělo-
cvičně nebo venku na malém prosto-
ru,“ zmínil kouč SK Josef Pospíšil, jenž 
se zatím vinou nemocí musí obejít bez 
několika hráčů základní sestavy. Žádné 
zásahy do kádru nejsou v týmu z Dra-
hanské vrchoviny na pořadu dne, další 
střetnutí sehraje někdejší divizionář 
na boskovické umělce tuto neděli od 
17:00 hodin s Pivínem.

Pivín padl s Paèlavicemi
Morkovice (jim) - Mix pivínského 
„áčka“ a „béčka“ schytal o víkendu 
tvrdý direkt od Pačlavic, účastníka 
jihomoravské I.B třídy. Tým Jarosla-
va Svozila inkasoval hned sedmkrát 
a cesta zpátky z morkovického hřiště 
pro něj nebyla extra příjemná. „Je po-
třeba říct, že jsme byli poprvé na hřišti, 
navíc na tréninky chodí deset lidí. 
Měli jsme pět hráčů z ‚béčka‘ a Pačla-
vice tráví dva měsíce na umělce, takže 
to není žádná tragédie a o výsledku to 
nebylo,“ nepřeceňoval skóre zkušený 
stratég.
O mnoho větší radost mu dělá slo-
žení hráčského kádru, ten by až na 
odchod Spálovského měl zůstat beze 
změny. „Svozil nakonec do Rakous-
ka nejde, s Kralicemi jsme domlu-
veni na Valtrovi, s Dobromilicemi 
na Špačkovi,“ potěšilo Svozila, jehož 
výběr se nyní potká s Protivanovem 
a následně i s Klenovicemi a Otasla-
vicemi.

Lipová padla s Rudicí
Lipová (jim) - Hned sedm branek 
nabídlo přípravné utkání lipov-
ských fotbalistů proti Rudici. Tro-
chu nečekaně byl úspěšnější soupeř 
zdejšího reprezentanta v I.A třídě, 
který nakonec zvítězil v těsném 
poměru 4:3. „Prohráli jsme pře-
kvapivě, ale jsme teprve na začátku 
a některé kluky jsem letos viděl vů-
bec poprvé. Ještě můžeme vše vy-
ladit a připravit se, další soupeř nás 
čeká za dva týdny a bude to v Pros-
tějově dorost 1.SK. Do té doby bu-
deme dvakrát týdně trénovat,“ sdělil 
Večerníku hrající kouč aktuálně 
druhého celku „B“ skupiny druhé 
nejvyšší krajské soutěže Pavel Rů-
žička. Soupiska se podle něj nijak 
měnit nebude, nepočítá s žádnými 
příchody ani odchody. Mimo hru je 
zatím kvůli zranění Takáč a pracov-
ně chyběl Dostál.
Sestava Lipové: R. Vybíhal 
– Barák, Macourek, Spáčil, Žilka 
– Z. Koudelka, Répal, Jamrich, No-
vák – M. Vybíhal, Liška. Střídali: 
Petržela, Růžička, Barták. Hrající 
trenér: Pavel Růžička.

Brankáøi stoprocentní
pøi penaltách

Prostějov (tok) - Jednou ze svět-
lých momentů zimní přípravy je 
stoprocentní úspěšnost obou bran-
kářů při čelení střelám ze značky 
pokutového kopu. Úspěšnější je 
v této činnosti Kofroň, který vychy-
tal penaltu Znojmu a Frýdku-Míst-
ku, Neoral se nenechal zaskočit 
s HFK Olomouc. Snad si úspěchy 
oba gólmani podrží i do mistrov-
ských utkání.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Když už to v Olomouci začalo vy-
padat, že prostějovský kádr začíná 
být pohromadě, o týden později 
bylo zase všechno jinak. „Ve čtvrtek 
jsme měli na tréninku dvacet hráčů, 
v pátek deset...,“ prohodil lakonicky 
a s trochou nadsázky František Jura, 
trenér 1.SK Prostějov.
Vezměme to popořadě. Brankář 
Neoral sice odjel s týmem, ale 
kvůli nataženým tříslům do bran-
ky tentokrát nenastoupil. Utkání 
ve Frýdku mělo být přípravnou 
premiérou pro stopera Suse, kte-
rého achillovka začala ovšem zase 
zlobit. Petrželův natržený sval 
znamená stopku zhruba na měsíc, 
do utkání nenastoupil ani Langer. 
A aby toho nebylo málo, na CT 
vyšetření půjde i čerstvá posila To-
máš Machálek. „Poslali jsme kluky 

s drobnými problémy ke klubo-
vému lékaři a to jsme asi neměli 
dělat,“ pokusil se zažertovat Jura. 
Kdyby nenastoupili se sebezapře-
ním další nemocní hráči Machy-
nek, Pančochář a Kroupa, asi by 
bylo nutné utkání, které bylo pro 
domácí Severomoravany generál-
kou na jarní část druhé ligy, odvo-
lat. Takto musel Jura lovit u kolegy 
Radima Weissera a „ukrást“ mu 
dorostence Přikryla a Zapletala, 
aby měl aspoň koho na střídání.
Utkání bylo od počátku vcelku vyrov-
nané, přestože měli domácí míč na 
kopačkách přece jen častěji. Úvodní 
hlavičkové pokusy mířily nad břevno. 
Po uplynutí první dvacetiminutov-
ky dostal ovšem kolmou přihrávku 
do uličky ze Slavie hostující Hošek 
a s gólmanem si hravě poradil - 1:0. 
Vzápětí se do podobné situace dostal 
druhý útočník Stratil, ten ale potřeb-
nou pohotovost neprokázal a Kofroň 
dalšímu gólu zabránil. Na druhé stra-
ně se dostal do brejkové situace Ma-
chálek, cílil ovšem mimo tři tyče, ve 
stejném prostoru skončily i střelecké 
pokusy Sečkáře či Fládra. Míč z jeho 

kopačky lízal tyč Mihálkovy svatyně. 
Když ve vlastním vápně fauloval Kou-
delka Ilka, dostal Stratil příležitost 
k zápisu do střelecké listiny podruhé, 
Kofroň to ovšem bravurním zákro-
kem odmítl! Těsně před přestávkou 
se to ale hráči s číslem 10 na zádech 
konečně povedlo. Nikým neatakova-
ný si naskočil na centr zleva a hlavič-
kou pod břevno zavěsil - 2:0. 
Krátká přestávka pomohla hostům. 
Těsně po výkopu uvolnil Kroupa 
obloučkem přes obranu Neku-
du, který byl faulován v šestnáctce 
a Kroupa dostal příležitost vyučit 
domácí v této herní činnosti. Poslal 
gólmana na druhou stranu a rázem 
bylo o co hrát - 2:1. Jenže... Už o dvě 
minuty později přišel přízemní centr 
před Kofroňovu branku a Ďuriška 
pohodlně usměrnil míč do sítě - 3:1. 
O chvíli později si hráči nebyli jistí, 
zdali sudí nepřerušil hru, Ižvolt si 
v klidu srovnal balón na kopačku 
a technickou střelou zpoza obránce 
zavěsil přesně k tyči - 4:1. Sedmimi-
nutovku hrůzy završil proměněním 
své šance opět Hošek - 5:1. V tom 
okamžiku bylo po zápase. „Vypadá 
to, jako bychom po kontaktní brance 
ztratili koncentraci a řekli si, že sluš-
ný výsledek už přijde sám,“ nechápal 

po utkání obránce Martin Hirsch. 
Přesto zůstává optimistou. „Umělé 
trávy už mají kluci včetně mě plné 
zuby, na přírodním povrchu to bude 
zase jiné. Máme ještě tři týdny na 
zlepšení a určitě bych nepodléhal 
skepsi,“ dívá se do závěrečné fáze pří-
pravy optimisticky pravý bek.
Fládr ještě vyslal jednu nepřesnou 
střelu, pravé křídlo bezesporu oživil 

po vystřídání Přikryl, který předvedl 
pár pěkných úniků, nedařilo se mu ale 
načasovat centr na spoluhráče. Gól už 
do závěrečného hvizdu nepadl, i tak si 
ale Prostějov odvezl od nikterak osl-
nivého soupeře čtyřgólovou porážku.
Tuto sobotu je plánováno předpo-
slední přípravné utkání 1.SK Pros-
tějov, a to v Přerově s divizní Vikto-
rií od 10:30 hodin.
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František JURA -1.SK Prostějov
„V průběhu zápasu jsme si vytvořili několik dobrých příležitostí, bohužel 
opět bez výsledného efektu. Jestliže dal Frýdek-Místek třeba z osmi šancí 
pět branek, my z pěti jedinou. Nejsem spokojen s obrannou činností celého 
týmu, nejde jen o zadní řady, ale minimálně také o krajní záložníky. Opět 
se potýkáme se značnou marodkou, což efektivitu zimní přípravy poněkud 
snižuje.“

Hodnocení trenéra

Ve střehu před ekvilibristikou Ujlakyho (č. 16) jsou zleva Koudelka, Sečkář i Rus, 
obranu organizuje v pozadí brankář Kofroň.      Foto: Tomáš Kaláb

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

FRÝDEK-MÍSTEK Další přípravné utkání se fotbalistům Prostějova 
tuze nepovedlo. Opět značně okleštěná sestava eskáčka, v níž 
chybělo množství opor, sehrála s domácím druholigovým tý-
mem vyrovnané utkání jen do počátku druhého poločasu. Po 
snížení na 1:2 díky Kroupově penaltě rozhodlo o osudu dalšího 
přípravného duelu pár okamžiků zkraje druhého poločasu. Při 
obdrženém debaklu je jediným plusem nad jen fakt, že brankář 
Korfroň si připsal další chycenou penaltu...

KRUTÁ SEDMIMINUTOVKA a eskáčko potkal další debakl...
Druholigový Frýdek-Místek nadělil ve své generálce Prostějovu bůra

KONICE, PROSTĚJOV Potřetí 
během zimní přípravy změřili fot-
balisté Konice síly se soupeřem 
z krajského přeboru a tentokrát 
jim výsledek žádnou radost 
neudělal. Po pětačtyřiceti minu-
tách sice drželi nad Hněvotínem 
těsný náskok, poté ovšem museli 
prostřídat a výsledkem byl sed-
migólový příděl.
„Nedopadlo to nijak slavně, výsle-
dek je vlastně katastrofální. Ukazuje 
se ale, že máme momentálně hodně 
úzký kádr, a když nám někdo vy-
padne, tak není nikdo, kdo by ho nah-
radil,“ smutnil trenér Konice Radek 
Řehák a vyjmenoval dlouhodobější 
absence Jaromíra Ruse, Patrika 
Sedláčka, Tomáše Sedláčka, Michala 
Gottwalda, k nimž se navíc přidal 
pracovně zaneprázdněný Ladislav 
Blaha a Roman Kamený, jenž musel 
ze zápasu odstoupit.
Hosté se na konické umělce dostali 
hned v první minutě do vedení, jenže 

zásluhou již zmíněného Kameného 
a také Jakuba Kořenovského dokáza-
li vývoj obrátit. A ve druhé půli už 
se prosazoval jen výše postavený 
celek, až se zrodilo skóre 2:8. „Neod-
povídá to tomu, co se dělo. Oni 
vše proměnili, několik branek nám 
dali ze standardek, tedy z přímáků, 
rohů a penalty, střeleckou kvalitu 
prokázal i náš Adam Novotný, který 
v Hněvotíně hostuje,“ popisoval 
konický kouč.
Do bilancování druhého poločasu se 
ovšem příliš pouštět nechtěl. „Museli 
jsme nasadit dorostence a ti zatím nej-
sou připraveni na mužský fotbal. Měli 
jsme tak o jednoho dva hráče méně, 
zatímco soupeř disponoval širším 
kádrem a dával nám hloupé góly. Lze 
hodnotit pouze první půle, v ní jsme 
byli konkurenceschopní a podali 
jsme hodně slušný výkon proti týmu 
z vyšší soutěže,“ ocenil Řehák hráče za 
prvních pětačtyřicet minut.  (jim)
 Statistiky najdete na straně 23

Oslabená Konice
dostala nařezáno Veteráni dostali tvrdou školu

Zdeněk VYSLOUŽIL Devatenáctka 1.SK nasázela Plumlovu 
nasázela Plumlovu bez milosti sedmičku!

bez milosti sedmičku!

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Před plumlovskou bránou bylo v přípravném 
utkání proti dorostencům eskáčka stále živo. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

* fotbalové přípravy * fotbalové přípravy * fotbalové přípravy *

Plichta v derby
OLOMOUC Na holické umělce, se 
v sobotu odehrálo derby Kralic s Če-
chovicemi. Přestože měli favorizova-
ní kraličtí více ze hry, nakonec museli 
být spokojeni s remízou. Čechovičtí 
totiž vstřelili Kolečkářem vedoucí gól, 
na konečných 1:1 vyrovnával Nečas.

pohledem trenérů
Ivo Gottwald -  Kralice na Hané: 

„S předvedenou hrou jsem byl velice 
spokojený, nacvičujeme totiž nový sys-
tém. Zakládá se na postupném útoku 
a za ten rok, co působím v Kralicích, jsme 
tohle nehráli. Jde o to, více držet míč, mít 
balón pod kontrolou více než soupeř. 
Byli jsme více na míči, kombinovali, ako-
rát jsme nedávali góly. Ukázalo se, že je 
pro nás Kováč na hrotu nepostradatelný. 

Ze spousty šancí jsme tedy gól nedali, ale 
s herním průběhem panuje z mé strany 
obrovská spokojenost.“

Evžen Kučera - Sokol Čechovice: 
„Byl to prakticky náš první zápas a já to 
beru spíše z pohledu seznamovacího. 
První půlku jsme hráli 4-4-2, ve dru-
hé 4-3-2-1. Pravdou je, že nás Kralice 
přehrávaly a měli tak z pětasedmdesáti 
procent míč na kopačkách. Na vyložené 
šance jsme byli ale vyrovnaní. Lépe jsme 
se jevili ve druhé půlce, kdy nám vychá-
zelo několik přechodů. Já jsem spoko-
jený, hráli jsme s účastníkem krajského 
přeboru a museli jsme počítat, že budou 
mít více ze hry. Z našeho pohledu byla 
nejdůležitější defenzivní činnost a s tím 
jsem spokojený.“ (zv)

PROSTĚJOV Zajímavý duel. Pří-
pravná premiéra kosteleckých fot-
balistů měla mezinárodní punc. 
V sobotním odpoledni se poměři-
li s výběrem USC Fels, jenž si udě-
lal v Prostějově zajímavý víkend. 
„Přijeli jsme už v pátek a odjížděli 
v neděli,“ usmíval se Vladimír 
Bárta, hrající kouč zahraničního 
klubu, jenž zvítězil 6:5.

pohledem trenérů:
Jaroslav Klimeš – Kostelec na 

Hané: 
„Bylo to moje první utkání s Kostel-
cem. Kluci tak měli prostor ukázat, 
co v nich je. Něco jsme si řekli a já 
sledoval, jak dovedou plnit svěřené 
úlohy. Když pominu výsledek, tak 

bych řekl, že do sedmdesáté minuty 
to šlo. Poslední dvacetiminutovka 
byla taková, že bych se k ní raději 
nevyjadřoval. Celkově jsme ale stří-
dali světlejší okamžiky s horšími. 
Jsme ale teprve na začátku, takže je 
na nějaké soudy brzy. Teď nás čeká 
od pátku minisoustředění v Kostel-
ci, které vyvrcholí nedělním zápa-
sem s Olšany.“

Vladimír Bárta - Fels: 
„Fels je vesnice kousek od Kremsu. 
Hrajeme zweite klasse, což je asi 
rakouský okresní přebor. Pobyt 
v Prostějově bereme spíše jako utu-
žení kolektivu. Kluci zde už byli 
před třemi roky a strašně se jim zde 
líbilo. Stejně jako letos. Společně 

jsme poznávali hlavně noční krásy 
Prostějova… Z utkání s Kostelcem 
jsem měl trochu obavy, protože 
přijelo málo lidí. Z těch co normál-
ně hrávají za áčko, jich pět nebylo. 
Proto jsem povolal místní posily, 
vedle Vybíhala s Jamrichem, za nás 
nastoupil i Petr Andrýsek z Nových 
Sadů. Kostelec hrál velmi dobře, or-
ganizovaně, má tam šikovné kluky. 
Kdybychom neměli posily, asi by-
chom to nezvládli. Nebyli bychom 
tak důstojným soupeřem. Kostelec 
je fotbalově trochu někde jinde. 
Měli jsme pět borců z vyšších tříd, 
proto to bylo vyrovnané.“ (zv)
 Statistiky z utkání 
 najdete na straně 23

Internacionální přestřelka Kostelce



●● Takže na trestný hod jste nešel 
kvůli tomu, abyste svůj střelecký 
účet zaokrouhlil?
„To je jinak... Jsem nejstarší, takže 
pokud jsem v tu chvíli na hřišti, jdu 

na trestný hod po technické chybě 
já. Nic jiného v tom nebylo.“
●● V zápase padlo sedmadvacet 
trojek. Co říkáte takovému číslu?
„Je docela vysoké. (úsměv) Hlavní je, 
že to do koše padalo hlavně na naší 
straně. Docela nám to tentokrát šlo.“
●● Ostrava měla za celý zápas pou-
ze jedenáct faulů. Překvapilo vás to?
„Bylo to dáno především naší úspěš-
ností střelby z dálky. Vlastně neměli 
ani čas, aby nás více faulovali.“
●● Po přestávce jste dal devět bodů. 
Hlídal vás soupeř s větším nasazením?

„Při mém bránění si ve druhém 
poločase Ostravané hodně vy-
pomáhali, takže už to nebylo 
tak snadné. Ale na druhou stra-
nu měli díky tomu více prostoru 
spoluhráči pod košem, takže to ne-
vadilo.“
●● Blíží se rozhodující část sezó-
ny. S jakými ambicemi půjdete za 
pár týdnů do play-off?
„Pokaždé si přejeme hrát ve finále. 
Loni to nevyšlo, snad se to povede 
v této sezóně. Přání máme každý rok 
stejné.“ (úsměv)

PROSTĚJOV Atraktivní přestřelku 
nabídlo další střetnutí nejvyšší sou-
těže, které sehráli Orli s Ostravou. 
Během zápasu propadlo síťkou 
úctyhodných sedmadvacet trojko-
vých pokusů. V osmnácti případech 
byli úspěšní domácí střelci a mohli 
se radovat z pohodlného vítězství 
95:79. Ariete tak výborně vstoupilo 
do poslední čtvrtiny základní části 
Kooperativa NBL a podle všeho na-
šli potřebný klid při zakončení.

Zpočátku to na pohodlné vítězství 
nevypadalo. Skóre otevřel trojkou 
Bratčenkov a Igrutinovič zajistil Ostra-
vě náskok pěti bodů. O chvíli později 
bylo vyrovnáno a přestřelka, v níž se 
činili především křídelníci obou sou-
peřů, pokračovala celých deset minut. 
Úvodní pasáž pro sebe získala Nová huť 
v poměru 26:24. Pak už se převaha pře-
stěhovala na domácí střídačku. Slezák 
okamžitě manko vymazal a další nápor 
si Orli schovali na 16. minutu. Trojky 
Marka a Slezáka znamenaly šestibodo-
vý náskok. O své vedení už Orli nepřišli 
a na konci poločasu vedli 50:45.
Vývoj skóre diktoval především Sle-
zák. Do poločasu dal jednadvacet 

bodů, pak ještě přidal dalších devět. 
Zkušený basketbalista vedl klíčové 
útoky na začátku druhé půle, kdy při-
dal i důležité asistence. Z nich se trefil 
Palyza a Roseboro. A také Marko, kte-
rý zařídil týmu Ariete dvouciferné ve-
dení. Demolice Ostravy pokračovala 
až do konce desetiminutovky, po níž 
bylo za stavu 76:59 rozhodnuto.
Střetnutí Prostějovu vyšlo, přes po-
levení v závěrečných minutách, pa-
rádně. Až na Nováka se všichni hráči 
zapsali do střelecké listiny. Platilo to 
také o Michalu Norwovi, který se 
s klubem dohodl na spolupráci do 
konce sezóny a odehrál první zápas 
za Orly. (lv)

BRNO Na půdě posledního Brna 
se probudili střelci Ariete Prostě-
jov. Během střetnutí třiatřicátého 
kola Kooperativa NBL zasypali 
koš soupeře patnácti úspěšný-
mi trojkovými pokusy a vyhráli 
s přehledem 94:68. Při chuti byl 
především Pavel Slezák, autor dva-
advaceti bodů. Na druhé straně se 
totožným způsobem dařilo Pra-
chařovi, domácímu týmu to však 
nebylo nic platné, po pětadvacáté 
porážce zůstává v tabulce dvanáctý.

Domácí věřili, že Orly můžou po 
dvou porážkách potrápit. Favorit ale 
další překvapení nepřipustil a hned 
od začátku ukazoval svoji sílu. Rychle 
se dvakrát trefil z trojkové vzdálenosti 
a dokázal zakončit i z prostoru pod 
košem. Už v průběhu zahajovací čtvr-
tiny se soupeř utrhl na dvouciferný 
rozdíl a získal potřebný klid - 27:16. 
Brňané se snažili nepřipustit další 
propad a v následujícím pokračování 
poločasu se jim to docela dařilo. Orli 
sice dali do přestávky rovných pa-
desát bodů, některé chyby v obraně 
však dokázal jejich soupeř potrestat 
a druhou periodu dokonce urval ve 
svůj prospěch. Přesto odcházeli Pro-
stějované do kabiny spokojenější při 
vedení 50:40.

Vítěze definitivně určil vstup do třetí 
čtvrtiny, kdy svěřenci kouče Chole-
vy zkopírovali začátek utkání, Slezák 
za pět minut udeřil dalšími 11 body 
včetně tří trojek. Hráči Prostějova 
navíc během tohoto úseku neztra-
tili ani v jednom případě míč a po 
čtyřech ztrátách Brna bylo za stavu 
45:65 z pohledu domácího výběru 
rozhodnuto. Orli poctivě střídali 
a přes deset minut odehráli všichni 
basketbalisté. Vysokou porci minut 
dostal i Marek Sehnal, který se vrátil 
po zdravotních problémech. Hned 
osm hráčů se podělilo o patnáct tro-
jek a díky tomu absolutně nevadilo, 
že tentokrát naprázdno vyšel druhý 
nejlepší střelec Prostějova Brett Ro-
seboro. (lv)

Pondělí 29. února 2016
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„Po neúspěchu v poháru nám zůstala 
jediná soutěž, v níž můžeme letos uspět. 
Budeme se snažit, abychom v rozho-
dující fázi soutěžního ročníku měli co 
nejlepší formu,“ ujišťuje kapitán Orlů 
Roman Marko. O ambicích ale hovořit 
nechce. Ani o touze hrát finále. „Raději 
nebudu nic říkat...“
Podle kouče Zbyňka Cholevy bude vy-
ladění formy důležité. Možná důležitější 
než umístění týmu po základní části. „Jít 
do play - off z co nejlepší pozice má po-
chopitelně svoji váhu. Pohoda a herní 

sebevědomí je ale možná ještě důležitěj-
ší. Moc se o tom nemluví, ale tým bez 
formy by třeba nemusel přejít ani přes 
čtvrtfinále,“ uvažuje kouč Orlů.
Klub v závěru přestupního termínu 
ještě doplnil sestavu o zkušeného 
pivota Michala Norwu, který bude 
Prostějovu pomáhat minimálně do 
konce sezóny. Vedení tak vyřešilo 
případné zdravotní problémy pod 
košem.
„O jiném doplnění jsme ani neuvažova-
li. Na rozehrávce může kromě Romana 
Marka a Radovana Kouřila nastoupit 
Pavel Slezák, na křídlech máme dost 
hráčů. Jen jsme potřebovali doplnit 
post pivotů a Michal poté, co ukončil 
angažmá v Brně, byl volný. Tak jsme po 

něm sáhli,“ osvětlil příchod nového čle-
na Ariete Prostějov kouč týmu Zbyněk 
Choleva. „Myšlenka posílit kádr pod 
košem vznikala už v době, kdy se obje-
vila zranění, která sice již jsou doléčená, 
ale chtěli jsme využít přestupní termín, 
který trvá jen do konce února. Michal je 
silný na doskoku a v obranné fázi. Jeho 
zkušenosti a fyzický potenciál využije-
me i v útoku. Konec sezony bude ná-
ročný a musíme být připraveni zvláště 
na boje v play-off. Dohodli jsme se na 
smlouvě do konce sezony,“ přidal Ivan 
Pospíšil, předseda klubu.
Orly čeká do konce základní části ně-
kolik těžkých zápasů, které by mohly 
hráče naladit na boje o medaile. Klíčo-
vé bude především utkání 9. března 
v Děčíně. Případný úspěch by Prostě-
jovu přiblížil druhé místo a současně 
by hráčům dodal pořádnou porci sebe-
vědomí. „To by vlastně bylo ideální. Vy-
hrávat a vyhrávat. Tím bychom se moh-
li naladit,“ pousmál se trenér Choleva.

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní rozhovor

Palyza a Roseboro 
v zahajovací pìtce?

Praha, Prostějov (lv) - První 
porci hlasů obdrželi pořadatelé 
letošního All-Star Game. V Ústí 
nad Labem se nejlepší hráči Koo-
perativa NBL představí 28. břez-
na a podle hlasování to zatím vy-
padá, že v zahajovací sestavě bude 
mít své zastoupení i Prostějov! 
V první pětce Mladých pušek, 
které vyzvou sestavu Mazáků, 
zatím figuruje Lukáš Palyza 
a Brett Roseboro. Kromě dvou 
Orlů mají momentálně největší 
šanci také ústecký Ladislav Pecka 
a děčínská dvojice Tomáš Vyoral 
a Tomáš Pomikálek. Základní 
sestavu Mazáků zatím tvoří Mi-
chal Čarnecký, Jiří Welsch, Lu-
boš Stria, Radek Nečas a Jakub 
Houška. Hlasování je aktivní 
a probíhá až do neděle 13. března 
do 22:00 hodin na adrese www.
utkanihvezd.cz. „Zatím to vy-
padá zajímavě. Docela mě těší, 
že v základních sestavách je 
rovných devět českých hráčů. 
Ale nic není rozhodnuto. Hla-
sovat se bude ještě čtrnáct dní 
a hodně se toho může změnit. Jis-
té je zatím pouze to, že nás čeká 
basketbalový svátek a všichni 
se na něj těšíme,“ uvedl Zdeněk 
Bříza, šéf pořádající Asociace li-
gových klubů.

Po volném losu
pøijede Ústí

Prostějov (lv) - Podruhé v řadě 
budou mít basketbalisté Arie-
te Prostějov výhodu domácího 
prostředí. Je to díky volnému 
losu v pětatřicátém dějství ligové 
soutěže. Orli tak budou mít do-
statek času připravit se na dalšího 
soupeře, kterým bude Ústí nad 
Labem. „Pandy neprožívají úplně 
povedenou sezónu, ale musíme 
být připraveni, že se nás pokusí 
zaskočit. V poslední čtvrtině zá-
kladní části ale nechceme ztrá-
cet. Navíc jsme soupeře ve všech 
předchozích zápasech porazili 
a v tom chceme pokračovat,“ plá-
nuje trenér Prostějova Zbyněk 
Choleva. Sluneta v soutěžním 
ročníku několikrát udělala řadu 
změn v sestavě. V posledních 
týdnech se herně zvedá, i když 
zatím příliš neboduje. „Budeme 
se snažit hrát týmově a dobře 
v obraně. Je to jediná cesta, jak 
pomýšlet na úspěch,“ domnívá se 
trenér Ústí Tomáš Hrubý.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Nesnadný úkol čeká na basketbalisty Ariete 

Prostějov v průběhu právě zahájené poslední čtvrtiny základní 

části Kooperativa NBL. Orli se jednak budou snažit předstihnout 

v tabulce druhý Děčín, zároveň se však potřebují pořádně při-

pravit na vyřazovací část, v níž se bude rozhodovat o medailích.

         PAVEL SLEZÁK
Dvaapadesát bodů a jedenáct trojek nastřádal bě-
hem posledních dvou zápasů Pavel Slezák. Jeden 
z nejzkušenějších prostějovských basketbalistů byl 
důležitou osobností proti Brnu a s Ostravou táhl 
svůj tým sedmi trojkami za důležitým úspěchem. 
Během tohoto střetnutí ukázal i své rozehrávačské 
schopnosti a zaznamenal čtyři asistence. „Nedal se 
zastavit a byl to snad jeho nejlepší výkon v sezóně. 
S naší obranou si dělal, co chtěl a ukázal všechny 
své přednosti. Když se takový hráč dostane do po-
hody, nejde s tím už nic dělat," ocenil Slezákovu hru 
i ostravský trenér Dušan Medvecký.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal38

AR PV
NH OV

95
79

www.vecernikpv.cz

Zoran HELBICH - mmcité Brno:
„V utkání byly věci, se kterými můžeme být spokojení. Ve druhém polo-
čase jsme úplně zastavili útočný doskok soupeře, ale zase se nám nedařilo 
v útoku, což rozhodlo zápas. Prostějov je výborný tým a pár zápasů se do-
stával do formy. Je mi trošku líto, že se do ní dostal právě proti nám. Jede-
me dál. Máme hlavy nahoře a také jasné cíle pro tuto sezónu. Zápas pro 
nás byl dobrý, i když bodový rozdíl je docela vysoký.“

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„V první půli jsme si nahráli šestnáctibodové vedení. Potom jsme ho ale 
ztratili a vyhráli poločas o deset bodů, což bylo nakonec dobře, protože 
nás to vrátilo na zem. V šatně jsme si museli připomenout, že jsme sem 
přijeli vyhrát a nic jiného. Začátek druhé půle už vypadal zase trochu ji-
nak. Víc jsme běhali, spolupracovali a byla jen otázka času, jak dlouho to 
Brno vydrží.“

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.................................................
BRN
AR PV

68
94

PROSTĚJOV Podruhé v sezóně pokořil Pavel Slezák hranici třiceti bo-
dů a podruhé trefil během jediného zápasu sedm trojek. Na jubilejní 
bod ve střetnutí s Ostravou čekal v poslední čtvrtině docela dlouho. 
Pomohla mu nesportovní chyba hostujícího Luky Ingrutinoviče, kte-
rou ohodnotil povedeným pokusem z čáry trestného hodu. Vzápětí 
si při vystřídání vychutnal uznalý potlesk fanoušků a závěrečné mi-
nuty sledoval z lavičky. „Ani jsem před tou šestkou nevěděl, že mi do 
třicítky chybí jediný bod," usmíval se po utkání křídelník Ariete Slezák.

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE.........................................

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Jsme spokojení, protože po tom střeleckém trápení, které jsme poslední do-
bou měli, to byly střelecké hody. Také na straně Ostravy to byla nevídaná čísla 
úspěšnosti střelby, Rozdíl nebyl v procentuální úspěšnosti, ale počtu trojek. Těž-
ký zápas to byl pro obrany. Byť se snažily, bodů padalo dost. Jsem rád, že jsme 
si pomohli útočným doskokem, akorát jsme se nemohli dostat dovnitř pod koš 
častěji, abychom si pomohli nějakým trestným hodem.“

Dušan MEDVECKÝ - NH Ostrava:
„Přestože jsem na to hráče upozorňoval, tak se stalo, že jsme se pustili s Prostějo-
vem do střeleckých dostihů a to u tohoto soupeře nefunguje. Dostali jsme skoro 
dvacet trojek a nechali jsme rozehrát do fantastického výkonu Pavla Slezáka, pak 
se přidali všichni ostatní. Jsem hrubě nespokojený s naší hrou, co se obranné fáze 
týká, protože my nemůžeme vyhrát v Prostějově útokem.“
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OKÉNKO KAPITÁNA
aneb pohledem Romana MARKA

„Závěr třetí čtvrtiny nás nezastihl v dobré pohodě. Co si budeme 
nelhávat, hráli jsme špatně. Teď ale přišly výhry v Brně a nad Os-
travou. Snad jsme se chytli a před začátkem play - off nabereme 
dobrou formu a uděláme nějaký kvalitní výsledek. Porážky během 
sezóny neberu nijak tragicky. Odehrajeme nějakých padesát zápasů 
a ztráty potkají lepší týmy, než jsme my. Důležité je takové okamži-
ky zvládnout a vrátit se k lepším výkonům a hře, kterou umíme.“
 ROMAN MARKO,
 kapitán Ariete Prostějov

Plán na poslední čtvrtinu: naladit formu na play-off

KÁDR ORLŮ DOPLNIL PIVOT NORWA

Trojkaři pořádně zabrali a Brno nemělo nárok

Nová huť vyhořela v obraně a přihlížela kanonádě

„Jsem nejstarší, tak chodím na šestky,“ 
usmívá se obávaný střelec Pavel Slezák
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Foto: Josef Popelka

kdo je
michal
norwa
narozen:  1983
výška:  202 cm
váha:  100 kg
post:  pivot, křídlo
největší úspěchy: 4x mistr ČR 
v dorostu, finále první ligy
reprezentace: kadeti, junioři
Kariéra: 2005-2007 Proton 
Zlín, 2007-2008 A Plus OHL 
ŽS Brno, 2008-2010 Karma 
Basket Poděbrady, 2009-2011 
Basketball Brno, 2011-2012 
BK Loko Interconex Plzeň, 
BK Lions Jindřichův Hradec, 
2012-2016 mmcité Brno, 2016 
Ariete Prostějov



●● Hodnocení zápasu s Velkým Me-
ziříčím bude asi pozitivní…
„Myslím, že jsme předvedli dobrou 
házenou, utkání se nám podařilo. Před-
váděli jsme týmovou hru, dva body zů-
staly doma.“
●● První čtyři střely a čtyři góly?
„Celkem jsem se cítil, po těch střelách 
jsem si věřil, že to půjde. Hlavně mi hod-
ně pomáhali kluci, připravili mi místo.“
●● Ze soupeře jste měli respekt, ale 
nakonec to bylo jednoduché…

„Hlavně ze začátku to nic lehkého ne-
bylo! Nechtěli jsme nic podcenit, vletěli 
jsme na ně, byli jsme ze šatny nahecova-
ní a šli do nich.“
●● Vyhráli jste nejvyšším rozdílem 
v sezóně…
(úsměv) „Pěkná výhra to byla… Dnes 
to šlo, mě ale mrzí minulý zápas v Bo-
hunicích, tam jsme měli taky vyhrát. 
Celý zápas jsme vedli.“
 Celý rozhovor najdete na
 www.vecernikpv.cz

Souboj s nejbližším tabulkovým 
sousedem měl být vyrovnanou a nelí-
tostnou bitvou. Tyto předpoklady se 
naplňovaly pouze v první desetiminu-
tovce, kdy šli hosté zpočátku do ve-
dení (2:4) a působili velmi kompak-
tním dojmem. Kostelečtí se rozjížděli 
pozvolna, ale měli ve svém středu 
čarostřelce Smékala, jenž svými 
čtyřmi puklicemi držel kontakt - 4:4. 
S postupem doby se rozchytal Mayer 
a misky vah se začaly překlápět na 
domácí stranu - 7:5. Vcelku vyrovnaný 

duel se začal lámat v poslední de-
setiminutovce první půle. Kostelečtí 
dokázali odskočit během tří minut 
z 12:9 na 16:9 a soupeř byl na ručník. 
Výborně hrající domácí parta si do 
kabin nesla uklidňující šestibrankový 
náskok (17:11) a náladu jim nezkazil 
ani brutální faul na Jirku Vymětala. 
Jeden z nejzkušenějších kosteleck-
ých plejerů padl po Necidově 
ataku tvrdě na palubovku, ale po 
několikaminutovém tichu se na-
konec za potlesku diváků zvedl a od-
kulhal na střídačku. „Naštěstí jsem 
nespadl na hlavu, ale na záda. Bolí to 
jak čert, ale mělo by to být dobré,“ 
poznamenal Vymětal.
Jeho tušení se naštěstí vyplnilo, 
protože do druhého poločasu nas-

toupil v základní šestce. A byl to právě 
on, kdo při osobní obraně Smékala 
držel společně s Dostálem a Švecem 
střelecký prapor svého týmu nahoře. 
„Je dobře, že kluci Honzu zastou-
pili. Mrzí mě ale, že se s osobkou na 
Smékala nedokážeme vyrovnat a více 
ho zapojit do hry,“ komentoval Jiří 
Grepl.  Domácí mašina byla ale k ne-

zastavení. Během deseti minut druhé 
půlhodiny odskočil Kostelec na devět 
gólů (23:14) a při pohledu na hřiště 
nebylo co řešit. Hostující hráči byli 
naprosto frustrovaní z nečekaného 
vývoje a za vše hovoří jeden 
z komentářů z lavičky. „Ten gólman má 
repre formu,“ kroutil obdivně hlavou 
vystřídavší brankářský protějšek Libor 

Jiøí GREPL - Sokol Kostelec na Hané-HK:
„Až na ten začátek, kdy jsme byli trošinku ospalí, se kluci dostali do rytmu 
a soupeře přehráli. Musím přiznat, že jsem ideálně nespal. Meziříčí jsem se 
obával, mají kvalitní mančaft. Podařilo se nám ubránit jejich střelce Večeřu, 
Honza Mayer pak pochytal nějaké střely jejich kanonýrovi Matušíkovi. 
Dostali jsme se do pohody a měli vývoj pod kontrolou. Je dobře, že si mohli 
zahrát všichni kluci. Zahráli jsme poměrně dobře i v obraně. Jediné, co mi 
vadí, je bránění jejich křídel. Tam nám dali na můj vkus hodně branek.“

Martin JANÍÈEK - Velké Meziøíèí
„Absolutní zmar! Nezachytali brankaři, odešla obrana. Byli jsme prostupní 
středem. Fantasticky zahrála domácí pravá spojka a Přikryl na křídle. Teď nás 
čeká Prostějov, což je o level vyšší obtížnost než Kostelec. Musíme znovu 
sklonit hlavy a začít od nuly.“

HLASY TRENÉRÙ

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.cz sport 39

KOS
VME

34
22

Domácí premiéra jako z pohádky: Kostelec rozstřílel souseda z „Velmezu“
KOSTELEC NA HANÉ Exhibice na úvod! První jarní domácí zápas 
se kosteleckým házenkářům vydařil se vším všudy. Svému sokovi 
nasázeli přes třicet branek, přičemž jej prakticky k ničemu nepus-
tili a gólman Mayer navíc přiváděl hostující hráče k šílenství. „Jsem 
hrozně rád za to, jakým způsobem jsme zápas uhráli,“ pochva-
loval si Jiří Grepl, kouč Kostelce. Domácí tým nakonec Velkému 
Meziříčí uštědřil dvanáctibrankový debakl a udělal velkou radost 
svým fanouškům.

Černá zeď aneb kostelečtí házenkáři toho soupeři moc nedovolili. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

DAUHÁ, DUBAJ Poprvé se od 
říjnového Turnaje mistryň před-
stavila na kurtech Lucie Šafářová. 
Na klání v Dauhá však obhájkyně 
loňského titulu neuspěla. Na pro-
stějovské hráčce byla patrná nero-
zehranost a to se proti 161. hráčce 
světa Büyükakcayové projevilo. 
Nedařilo se ani dalším členkám 
TK Agrofert... 
V klíčových situacích udělala několik 
chyb a zápas po téměř dvou hodinách 
prohrála. „Hlavně, že jsem zpátky. Ne-
mohla jsem čekat zázraky. Teď jenom 
doufám, že už budu zdravá. Když to 
tak bude, výsledky přijdou,“ nedělá 
z porážky velké závěry Šafářová.
Hned na začátku vypadla nasazená 
desítka Karolína Plíšková, Barbora 
Strýcová neuspěla v další fázi turnaje 
ve střetnutí s Petrou Kvitovou a čes-

ká jednička vypadla ve třetím kole 
s Lotyškou Ostapenkovou. S osm-
náctiletou soupeřkou vyhrála první 
set, pak ale získala až do konce duelu 
jen tři hry. „Byla jsem trochu unavená. 
V polovině druhé sady přišel game, 
v kterém jsem ztratila servis, a tam se 
podle mě zápas zlomil,“ konstatovala 
Kvitová.
Žádnou díru do světa neudělali ani 
muži v Dubaji. Jiří Veselý nestačil na 
Chorvata Čoriče, Lukáš Rosol po po-
stupu do druhého kola neuspěl v zá-
pase se Španělem Lopézem. Tomáši 
Berdychovi se ve čtvrtfinále nepoda-
řila odplata za týden starou porážku 
ve Francii a opět prohrál s Austra-
lanem Kyrgiosem. „Nick se veze na 
vlně, teď je složité ho zastavit. Hraje 
sebevědomě a přesně tohle jeho hra 
potřebuje,“ řekl Berdych.  (lv)

Lucii Šafářové
návrat na kurty nevyšel

„Budeme se spoléhat na vnitřní sílu
a dobrou partu,“ neskrývá Kamil Přecechtěl 
>>pokračování ze strany 35
●● Play off je jiná soutěž, ale mo-
hou být dosavadní vzájemné zápa-
sy aspoň psychickou výhodou?
„Řekl jste to dobře, nerozhoduje, jak 
jste s nimi hrál v sezóně, to už je zapo-
menuto. Play off je o tom, že musíte 
někoho čtyřikrát za sebou porazit, 
to není jednoduché, ani když hraje 
extraliga s první ligou. A my se určitě 
nedáme. Takže pokud nás bude chtít 
Slavia porazit, tak to bude mít nesmír-
ně těžké!“
●● Nyní vám bude mimo jiné chy-
bět Michal Dragoun, jak výrazná je 
to komplikace i vzhledem k tomu, 
že máte k dispozici užší kádr?
„Počítali jsme s ním, dokonce jsme 
už byli na Kladně domluveni, že Míša 
přijede a bude trénovat s námi, bo-
hužel se Spartě zranili tři hráči a Mi-
chal musel zůstat tam, tudíž my už s 
ním počítat nemůžeme. Když vám z 
mužstva vyndají jednoho z nejlepších 
hráčů, tak nemůžete říct, že se nic 
neděje. Je to svým způsobem osla-

bení, ale bez Michala jsme už hráli 
poslední čtvrtku a myslím, že velice 
slušně. Mužstvo i já věříme ve vnitřní 
sílu, kterou máme. A o ni se budeme v 
těch zápasech opírat.“
●● Můžete porovnávat i situaci v 
hledišti. Jak vidíte fanoušky před 
zhruba patnácti lety a nyní?
„Rozdíl je v tom, že ti, co chodili teh-
dy, zabírali víc místa, protože stadion 
byl skoro plný, zatímco ti nynější jsou 
štíhlejší a tolik místa nezaberou, což 
mě tedy mrzí... (smích) Každý chce 
vyhrávat, každý chce vidět svoje muž-
stvo vítězit, což se zpočátku sezóny 
nedařilo, ale od prosince podávalo 
mužstvo velice slušné výkony a mys-
lím si, že o pár set lidí víc určitě mohlo 
chodit. A nebyli by zklamaní, hokej 
byl ke koukání, nebylo to jen plácání a 
lítání po ledě, ale mělo to hlavu a patu. 
A myslím si, že ti, co sem chodili, tak 
spokojeni byli.“
●● Věříte, že bude na oba domácí 
zápasy vyprodáno, když přijede 
tak atraktivní soupeř?

„Já musím říct, že se v divácích a jejich 
návštěvnostech nejsem schopen zori-
entovat. Párkrát jsme byli přesvědčeni, 
že po výborném výkonu přijde o pár 
set lidí víc, ale nestalo se tak. Teď jsme 
se dostali do play off a z místa, které 
nikdo nečekal, navíc přijede atraktivní 
extraligový soupeř, takže se to napros-
to nabízí. Na koho by se diváci měli 
přijít podívat než na play off a ještě se 
Slavií? Je to jedinečná šance, aby stadi-
on byl naplněný. Pokud nebude, tak už 
to není chyba nás jako vedení a hráčů, 
ale už je to v jiném přístupu k hokeji...“
●● Nebojíte se více než týdenní zá-
pasové pauzy?
„Nám nesedla ta první, ta druhá už 
ano. Nechci říkat, že jsme se poučili, 
to by bylo hloupé, ale nemyslím si, 
že nám pauza přišla nevhod. Naopak 
máme nějaké zraněné, kteří se nám 
teď doléčují a vracejí se zpátky, takže 
nám to určitě pomůže. Play off se hra-
je v maximálním tempu a nasazení, 
zápasy jdou rychle za sebou, takže 
mohou rozhodovat úplně jiné věci.“

>>pokračování ze strany 35
●● Zmínil jste příchod Jirky Cetkov-
ského, bylo to pro mužstvo velkým 
impulzem?
„Těžko to definovat přesně, ale určitě 
nám Jirka hodně pomohl. Nejen na ledě, 
ale i svými zkušenostmi a pohodou v ka-
bině, kterou šíří, a respektem, který budí 
u soupeřů. Je to velice platný hráč, a když 
přišel, tak jsem si mu trochu postěžoval, 
že ani mně osobně se moc nedaří, že je to 
nic moc, tak říkal, že přišel, aby mě zved-
nul. (smích) Teď jsme se tomu smáli, že 
se mu to podařilo a slib dodržel.
●● Celá sezóna byla jako na houpač-
ce, čím si vysvětlujete tak výrazné vý-
kyvy výsledků?
„Je to celkem přirozené pro většinu 
týmů, až na ty úplně top špičkové. Veli-
kost týmů a zkušenosti se pak ukáží právě 
v tom, jak dlouhá či krátká ta série je. My 
jsme si trošku polepšili oproti loňsku a na 
ledě to bylo znát. Není ale úplně snadné 
při sérii porážek udržet pozitivní náladu 
a sebevědomí. V tomto nám pomohly 
zkušenosti těch hráčů, co zde letos pů-
sobí. Je přirozené, že se nedaří, podstatné 
ale je, aby těch zápasů nebylo mnoho. 
To se nám celkem dařilo, i když bylo co 
zlepšovat. Některé zápasy jsme prohráli 
zbytečně, ale stejně tak si musíme říct, 
že jsme hodně bodů nahonili v závěru 
utkání.“
●● Takže hodně důležitá byla zkuše-
nost z loňské sezóny?
„Spíše pro mě osobně, protože nás tu z 
loňského mančaftu zůstala jen hrstka. 
My se z toho poučili a ti, co tu nebyli, tak 
tím nebyli zatíženi. S Lukášem Luňákem 

jsme se o tom v průběhu sezóny bavili, 
že máme stále tendence sledovat, kolik 
bodů má Most, místo toho, abychom 
se dívali nahoru. Takže určitý komplex z 
loňska tam byl. Nakonec jsme se od toho 
oprostili až v lednu a únoru, kdy jsme 
začali být sebevědomější a dívali se i na-
horu.“ (úsměv)
●● Bylo z toho nakonec páté místo za 
čtveřicí velkých favoritů. Lze to tedy 
chápat jako to nejlepší umístění, které 
bylo v základní části ve hře?
„Asi tak bych to řekl. Když se na to po-
díváme realisticky a budeme jakž takž 
objektivní, tak je toto umístění asi naše 
maximum. Některé zápasy se sice daly 
vyhrát a se Šumperkem jsme nemuseli 
poztrácet tolik bodů, ale to už je pouze 
kdyby...“
●● Jak se nyní těšíte na čtvrtfinále se 
Slavií, kterou jste v sezóně již třikrát 
porazili?
„Hrozně moc. Očekávání v kabině je, i 
když pauza je až moc dlouhá... (úsměv) 
Na druhou stranu jsme rádi, že jsme ne-
museli hrát předkolo, ale už bychom do 
toho všichni rádi skočili a chuť i odhod-
lání jsou velké.“
●● Myslíte, že zápasy v play off mo-
hou být v něčem podobné těm ze zá-
kladní části?
„Sám nevím. Předpokládám, že ano. Sla-
via asi zařadí ještě větší rychlost, důklad-
něji se připraví a bude nás brát vážněji, že 
se jejich zkušenosti někde projeví. Stejně 
tak se ale i my chystáme. A to, že jsme je 
v základní části hned třikrát porazili, něco 
znamená a dodá nám to sebevědomí. 
Nebudeme nic vzdávat, protože víme, že 

je dokážeme porazit. Může to být taková 
naše psychická výhoda.“
●● Jak tedy vidíte šance?
„Nerad bych to vyjadřoval procentu-
álně, ale myslím si, že série je poměrně 
otevřená. Slavia je favoritem, především 
díky zkušenostem individualit, které tam 
mají. Kvalita u nich opravdu je a v někte-
rých částech zápasu nás přehrávali. My 
bychom je ale mohli předčit v bojovnosti 
a obětavosti našeho mančaftu, přece jen 
provinční celek jako Prostějov, a ještě v 
zúženém kádru, to jsou věci, které vět-
šinou kolektiv semknou. A parta je tu 
opravdu dobrá, to nakonec může být na 
ledě rozhodující.“
●● I pro zdejší fanoušky by to mohl 
být svátek, jakou očekáváte atmosfé-
ru v hledišti?
„Nechci se dívat až na domácí zápasy a 
soustředím se zatím na zápasy v Praze. 
Sám jsem zvědavý, protože se jedná o 
dva pracovní dny, takže nechci mít něja-
ká přehnaná očekávání. Bude super, když 
tam pár stovek fanoušků přijede, to nám 
ohromně pomůže, protože si nemyslím, 
že slávisté budou mít nějakou velkou 
podporu. Pokud jejich fanoušci dorazí v 
nějakém větším počtu, tak spíš až na se-
mifinále nebo případnou baráž. Pokud 
to naši příznivci dokáží skloubit s prací a 
školou, tak to může být také důležitý člá-
nek, protože venku jsou ještě aktivnější, 
hlasitější a podpora je tak větší.“
●● Takže s čím jedete do Prahy?
„Otáčet stav 0:2 by bylo hodně těžké, 
nebyla by to moc dobrá výchozí pozi-
ce, takže tam jedeme minimálně jeden 
zápas vyhrát.“

PROSTĚJOV Plného bodového 
zisku se zatím prostějovští házen-
káři v tomto kalendářním roce 
nedočkali. Před týdnem sice v 
úvodním jarním kole přivezli cen-
ný bod z Tišnova, doma ho ovšem 
nepotvrdili a proti Bohunicím 
nebodovali. Nutno ovšem po-
dotknout, že se v sobotu večer 
utkali s lídrem druhé ligy, který 
dosud pouze dvakrát nezvítězil.
„Očekávali jsme, že to bude těžký 

zápas, což se také naplnilo. Soupeř byl 
důraznější v obraně i útoku, zpočátku 
nás to zaskočilo a chvíli trvalo, než 
jsme se tomu přizpůsobili, první po-
ločas jsme kvůli tomu prohráli,“ pustil 
se do bilancování trenér poražených 
Svatopluk Ordelt.
Úvodní třicetiminutovku jeho hráči 
prohráli o tři branky a během následu-
jících minut jejich ztráta ještě více na-
rostla, teprve v poslední čtvrthodině se 
obraz hry výrazněji změnil. „Úsek od 
šestačtyřicáté minuty jsme začali hrát 
to, co jsme chtěli. Zlepšili jsme obra-
nu a stahovali, jenže ztráta už byla o 
pět šest branek a nešlo to dotáhnout,“ 
smutnil kouč.
Zajímavostí je, že sudí odpískali dohro-

mady hned šestnáct sedmimetrových 
hodů a udělili stejný počet dvoumi-
nutových trestů. „My ani soupeř jsme 
se nemohli jejich metru přizpůsobit, 
navíc jsme nebyli dostatečně důrazní 
v obraně při prvním kontaktu, a pak 
jsme museli zatáhnout za ruční brzdu 
a oprávněně jsme byli vyloučeni. Ne-
podrželi nás ani gólmani,“ poznamenal 
k tomu Ordelt.
Právě důraz zmínil jako hlavní prvek, 
tím oplývaly Bohunice na obou polovi-
nách hřiště. „Hrály dobře po celý zápas, 
předvedly stabilní výkon po šedesát 
minut. Pouze ke konci už možná trochu 
polevily, to jsme ale hráli, jak jsem chtěl. 
I proto mě mrzí výsledek, protože jsme 
mohli i vyhrát, kdybychom takto zabo-

jovali hned od začátku,“ neskrýval zkla-
mání trénující předseda oddílu.
Nyní přijde na řadu venkovní duel na 
půdě Velkého Meziříčí, konkrétně se 
tak stane tuto sobotu od 17:00 hodin. 
„Mají dva velice kvalitní hráče Večeřu s 
Matušíkem, na nich to stojí. Oba jsou 
schopni dát po deseti brankách a mož-
ná je vezmeme na osobku. Musíme je 
ubránit, zbytek týmu už je slabší a stojí 
to na nich. Přeju si výhru, viděl jsem je 
v Kostelci a myslím si, že ve stejném 
složení bychom je také porazili,“ sdělil 
k  příštímu soupeři Svatopluk Ordelt 
po zhlédnutí duelu s dvanáctigólovým 
vítězstvím domácích.  (jim)
 Statistiky z utkání 
 najdete na straně 22

Prostějov lídra nezaskočil a padl
PRO
BOH
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“ Když se na to podíváme realisticky 
a budeme objektivní, tak je páté místo
po základní části asi naše maximum.

Matouš Venkrbec: „Jedeme si do Prahy pro výhru!“

www.vecernikpv.cz

„Kluci mi hodně pomáhají,“
usmívá se Honza Smékal
KOSTELEC NA HANÉ Dospěl v lídra. O potenciálu Honzy Smékala 
(na snímku) se v Kostelci, ale i v celém házenkářském regionu dobře 
ví. Přes své mládí patří k nejlepším hráčům druholigové soutěže. 
Svou třídu potvrdil i v nedělním mači s Velkým Meziříčím, kdy nasá-
zel osm branek a soupeř si s ním absolutně nevěděl rady. Krátce po 
utkání poskytl vyhlášený kanonýr Večerníku exkluzivní rozhovor.Kotík. V poslední patnáctiminutovce 

tak dostali příležitost všichni hráči na 
kostelecké soupisce, ale na výsledku 
se to nijak neprojevilo. Konečný stav 
34:22 je nejvyšší výhrou Kostelce v 
letošní sezóně!
Tuto sobotu 5. března se představí 
na půdě poslední Kuřimi. „V Kuřimi 
to bude těžké. Specifické prostředí 
tamní nafukovačky nám nevoní. Mu-
sím jít ale zápas od zápasu a cílem je 
bodovat,“ předesílá Jiří Grepl. (zv)



Z  výsledkových listin vyplývá, že 
na domácích turnajích byli mezi 
jednotlivci nejúspěšnější mladší 
žák Matyáš Roubík a již zmíněný 
benjamínek David Zaoral. Roubík 
dosáhl dvanácti individuálních 
vítězství, šestkrát obsadil druhé 
místo a pětkrát třetí. Zaoral sezónu 
ukončil se ziskem čtrnácti indivi-
duálních vítězství, třinácti stříbry 

a dvěma bronzy. „Oba zmiňovaní 
závodníci navíc kromě pravidelné 
účasti na regionálních turnajích 
po celé České republice a více 
než třetinovém podílu na všech 
medailích oddílu získali též cenná 
umístění na mezinárodních akcích 
a v mistrovských soutěžích,“ vy-
zdvihl talenty Michal Mejzlík, jed-
natel oddílu.
Prvním jarním vrcholem sezóny 
byl turnaj třinácti zemí. Pokoře-
ny byly hranice v polském městě 
Bielsko-Biala, kde Roubík i Zaoral 
obsadili v konkurenci pěti stovek 
závodníků sedmé a páté místo, 
dále na Mistrovství euroregionu 
Beskydy získal pro Prostějov titul 
benjamínek Michal Mejzlík.

Hlavní událostí jara ovšem byla 
prostějovská Velká cena Zdeňka 
Ludvíka. „Memoriál jedné z nej-
výraznějších postav českého juda 
byl velmi úspěšný a potvrdil me-
ziročně rostoucí trend v počtu zá-
vodníků i jejich kvalitě. Zúčastnilo 
se přesně dvě stě čtrnáct judistů 
z dvaadvaceti oddílů spadajících 
do kategoriích od nejmladších be-
njamínků až po starší žáky. To je 
o téměř pětinu více než o rok dří-
ve,“ vypíchl Mejzlík.
Tým Sokola I doma výrazně 
uspěl díky výsledkům benjamín-
ků. V družstvech získal dva poháry 
- za dvě druhá místa ve věkových 
kategoriích U9 a U11. Prostějovští 
borci nadto vybojovali též čtrnáct 
individuálních medailí. Roubík 
i Zaoral na podzim pokračovali 
v bojích na mezinárodním poli ve 
slovenské Galantě, kde se setka-
lo pět stovek kvalitních soupeřů 
z Česka, Slovenska, Maďarska, 
Polska, Rakouska a Rumunska. 
Matyáš získal třetí místo a bron-
zovou medaili, David si dovezl do-
konce stříbro.

Ètrnáct medailí a dva Ètrnáct medailí a dva 
poháry na Velké cenì

Skutečné top akce ale na prostějov-
ské judisty čekaly až na konci listo-
padu. Velmi hodnotný výsledek 
přivezl Matyáš Roubík z Českého 
poháru mladších žáků, kde ho jen 
jeden trest shido dělil od praktic-
ky jistého medailového umístění. 
I tak pro něj znamenalo celkové 
sedmé místo vynikající úspěch. 
Pro vánoční bonus si Roubík dojel 
na Mikulášský turnaj ve Žďáru nad 
Sázavou, kde s přehledem zvítězil 
a kromě turnajového vítězství se 
stal i Mistrem republiky České 
obce sokolské (ČOS).
Hned trojitý stoprocentní úspěch 
pak zaznamenal David Zaoral. 
Jako mladší v kategorii U9 se stal 
jak Mistrem Moravy pro rok 2015, 
tak Mistrem republiky ČOS a 
nádavkem ještě vítězem Miku-

lášského turnaje ve Žďáru. Titul 
druhého vicemistra Moravy pro 
rok 2015 získal v kategorii U11 Ja-
kub Vejmola. Lehké zaváhání, kdy 
o třetím místě rozhodovalo pouze 
jedno juko, si poté vynahradil vy-
bojováním titulu Mistra republiky 
ČOS ve Žďáru.
Množství cenných kovů z men-
ších turnajů a úspěchy dvojice 
Roubík & Zaoral na mezinárod-
ních soutěžích a republikových 
mistrovstvích ukazují jak poten-
ciál klubu, tak zejména kvalitní 
práci šéftrenéra oddílu Zdeňka 
Gottwalda. „Nejen za výsledky 
dětí si však zasluhuje patřičnou 
úctu. K náročnému civilnímu po-
volání a službě v aktivních zálo-
hách české armády navíc Zdeněk 
Gottwald studuje na trenérskou 
licenci první třídy, od září připra-
vuje novou vlnu nováčků a k tomu 
ještě nezřídka obětuje poslední 
zbytky volného času, aby děti pod-
pořil na závodech. Není ale jediný. 
Výraznou pomocí se mu v posled-
ní době stal Pavel Šabacký, držitel 
osmého místa z mistrovství světa 
veteránů,“ prozradil Večerníku 
Mejzlík.

Peníze chybí, Peníze chybí, 
ale nerozhodujíale nerozhodují

Prakticky všechny aktivity dětí 
kromě startovného financují 
rodiče. Ovšem díky spolupráci 
a podpoře sponzorů se oddílu nyní 
daří vytvořit si v rozpočtu menší 
rezervu na zakoupení základních 
cvičebních pomůcek, jako jsou 
nové žíněnky, knihy či instruktážní 
DVD, vše ovšem pouze v omeze-
ném množství. 
I tak se ale spíše jako sci-fi jeví před-
stava, že by děti mohly dvakrát do 
roka vycestovat na velké meziná-
rodní závody do Německa či Ni-
zozemska a o prázdninách se vydat 
na týmové soustředění. „Platí to 
i pro zaplacení rozšířeného trénin-
ku s někým ze širší světové špičky, 
kvalitní kameru pro videorozbory 
a získání někoho, kdo by se jí na tur-
najích věnoval, aniž by musel hlí-
dat rozcvičení, nástupy na zápasy, 
váhu, registrace, korektní zařazení 
závodníků do kategorií, či zda se 
mu někdo ze svěřenců zrovna ne-
houpe na laně u stropu tělocvičny,“ 
upozornil Mejzlík na skutečnost, 
která už je realitou v mnoha jiných 

oddílech. „Dostatečným zadosti-
učiněním je nám ale fakt, že i přes 
luxusní materiální zázemí konku-
rence je naše děti pravidelně porá-
žejí. Právem pak patří obrovský dík 
našim sponzorům, Statutárnímu 
městu Prostějov, Olomouckému 
kraji a spoustě dalších sympatizan-
tů i podporovatelů, jejichž zásluhou 
udržujeme alespoň status quo,“ těší 
jednatele oddílu.
Roční rozpočet klubu by podle 
něj potřeboval pro ideální činnost 
minimálně dvě stě tisíc korun. 
„Z těchto peněz by klub dokázal 
zajistit v obou polovinách sezóny 
výjezd na nejméně dva velké mezi-
národní turnaje, dvě delší soustře-
dění v zimě a v létě a doplnění výše 
zmíněného technického zázemí,“ 
upozornil na současné rezervy 
a společně s přáním všeho dobré-
ho do roku 2016 dodal: „Je to po-
divný pocit, když člověk vidí mili-
ony korun, které jsou vydávány na 
komerční soutěže dospělých, kde 
je prostějovský rodák leckdy stej-
ně častým zjevem jako voda na 
poušti. Vždyť jsou to naše vlastní 
děti, které jsou bez nadsázky bu-
doucností tohoto města...“

Pondělí 29. února 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
PROSTĚJOVSKÉ JUDO ZAŽILO ÚSPĚŠNOU SEZONU
PROSTĚJOV Turnajem O pohár starosty obce Dobrá, který pro 
místní oddíl ukořistil benjamínek David Zaoral, skončil pros-
tějovským judistům ročník s letopočtem 2015. A při pohledu 
do výsledkových listin to byla jednoznačně nadmíru vydařená 
sezona. Mladí bojovníci získali pod hlavičkou Sokola I dva týmo-
vé poháry a hned sto třicet čtyři individuálních medailí! Z nich 
byly rovné čtyři desítky zlatých, následovalo sedmačtyřicet stří-
brných a stejný počet bronzových kovů. Večerník se s mírným 
odstupem podíval na žíněnky trochu podrobněji.
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původní 
zpravodajství
pro Večerník

 Jiří
MOŽNÝ

Členové Sokola I získali pod vedením Zdeňka Gott walda čtyři desítky prvenství

Pod rukama trenéra Zdeňka Gottwalda rostou velké judistické talenty, které se 
z víkendových turnajů pravidelně vracejí s medailemi na krku a diplomy.

Výsledky ze 167 startù v roce 2015
pravdìpodobnost, že závodník získá medaili je 80%

ZÁVODNÍK ÚČAST ZLATO STŘÍBRO BRONZ

David Zaoral 30 14 13 2
Matyáš Roubík 25 12 6 5
Jakub Vejmola 17 6 7 4
Pavel Burget 11 4 4
Barbora Vítková 8 2 6
Erik Pospíšil 7 1 1 4
Michal Mejzlík 6 1 1 4
Ondřej Němec 6 3
Petr Mejzlík 5 1 2
Matyáš Kryštof 5 1 1
Simona Jeřábková 5 3
Denis Jelínek 4 1 1
Filip Čépe 4 1
Radim Kubeš 4 1 2
Martin Basl 5 3
Alex Srpek 4 4
Denisa Holubářová 3 2 1
Stanislav Macák 3 1
Martina Ehlová 2 1
Adriana Klemscheová 2
Adam Kovář 2 1
Táňa Navrátilová 2 2
Robert Kryštof 3 1 2
Jakub Lamplot 1 1
Jaroslav Vozihnoj 1 1
Adéla Ježková 1 1
Martin Pazdera 1 1

PŘEHLED PROSTĚJOVSKÝCH ÚSPĚCHŮ
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